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1. UÄÜÌÏÓÔÉ ìÜÂÌÉÃËïÈÏ roku 20 20  

bŜƳȅǎƭƛǘŜƭƴŞ ǎŜ ǎǘŀƭƻ ǎƪǳǘƪŜƳΦ {ƛǘǳŀŎŜΣ ƻ ƪǘŜǊȇŎƘ ƧǎƳŜ őŜǘƭƛ Ǿ ƪƴƛƘłŎƘ őƛ 

ƧŜ ǾƝŘŀƭƛ Ǿ ƪŀǘŀǎǘǊƻŦƛŎƪȇŎƘ ŦƛƭƳŜŎƘΣ ƧǎƳŜ ƴŀƧŜŘƴƻǳ ǇƻŎƝǘƛƭƛ ƴŀ ǾƭŀǎǘƴƝ ƪǻȌƛΦ 

¦ƭƛŎŜ ƳŠǎǘΣ ƻōŎƝ ƛ ǾŜǎƴƛŎ ȊŜƭȅ ǇǊłȊŘƴƻǘƻǳΣ ƧŜǘ aI5 ǎŜ ƻŘǾłȌƛƭ ƳłƭƻƪŘƻΦ ¿ƛǾƻǘ 

ǎŜ Ǿ ōǌŜȊƴǳ αȊŀǎǘŀǾƛƭά ƛ Ǿ 6łōƭƛŎƝŎƘΦ ± ǇǊǻōŠƘǳ ǾŠǘǑƛƴȅ Ǌƻƪǳ ƧǎƳŜ ōƻƧƻǾŀƭƛ 

s ƴŜōŜȊǇŜőƴƻǳ ƴŜƳƻŎƝ ŎƻǾƛŘ-мфΣ ƪǘŜǊł ǎŜ Ȋ 2Ɲƴȅ ǊƻȊǑƝǌƛƭŀ Ǉƻ ŎŜƭŞƳ ǎǾŠǘŠΦ 

¦őƛƭƛ ƧǎƳŜ ǎŜ ŘǻƪƭŀŘƴŠ ǎƛ Ƴȇǘ ƛ ŘŜȊƛƴŦƛƪƻǾŀǘ ǊǳŎŜΣ ǎƘłƴŠƭƛ ŀ Ǒƛƭƛ ǊƻǳǑƪȅ ƴŀ 

ȊŀƪǊȅǘƝ ǵǎǘΣ ǇǌŜǎǘŀƭƛ ǎƛ ǇƻŘłǾŀǘ ǊǳŎŜ Ǉǌƛ ǇƻȊŘǊŀǾŜƴƝΧ tƻǎǘǳǇƴŠ ƧǎƳŜ ȊƧƛǎǘƛƭi, 

Ŏƻ ǾǑŜ ǎŜ Řł ŘŠƭŀǘ ǇƻƳƻŎƝ ǇƻőƝǘŀőǻ ƻƴƭƛƴŜ Ȋ domova: podnikat i pracovat, 

ǳőƛǘ ǎŜ ƛ ǾȅǳőƻǾŀǘΣ ǇƻǌłŘŀǘ ƪƻƴŦŜǊŜƴŎŜ őƛ ǊƻŘƛƴƴł ǎŜǘƪłƴƝΦ bŀ ǇƻǾǊŎƘ ǎŜ 

Ǿȅƴƻǌƛƭŀ ǘŀƪŞ ǾȊłƧŜƳƴł ǎƻǳŘǊȌƴƻǎǘ ŀ ǎƴŀƘŀ ǇƻƳƻŎƛ ǎǾŞƳǳ ƻƪƻƭƝΦ ±ƝŎŜ 

v ƪŀǇƛǘƻƭłch 3, 9, 11, 12. 

{ǇƻƭŜőŜƴǎƪȇŎƘ ŀƪŎƝ ƧǎƳŜ ǎŜ ƳƻƘƭƛ Ȋǵőŀǎǘƴƛǘ ƧŜƴ ƻƳŜȊŜƴŠ ƴŀ Ȋŀőłǘƪǳ 

rokuΣ Ǿ ƭŞǘŠ a z ƪǊŀƧŜ ǇƻŘȊƛƳǳ ƳŜȊƛ ŘǾŠƳŀ ŎŜƭƻǎǘłǘƴƝƳƛ ƭƻŎƪŘƻǿƴȅΦ 

ό!ƴƎƭƛŎƪŞ ǎƭƻǾƻ αƭƻŎƪŘƻǿƴά ȊƴŀƳŜƴł αǳȊŀǾǌŜƴƝάΣ ŀƭŜ v ǇǌŜƴŜǎŜƴŞƳ ǎƳȅǎƭǳ 

ǎŜ ǾȌƛƭƻ Ƨŀƪƻ ǾȇǊŀȊ ǇǊƻ ȊłƪŀȊ ǾƻƭƴŞƘo pohybu v ŘƻōŠ ǇŀƴŘŜƳƛŜΦύ ± ǘŞ ŘƻōŠ 

ǎŜ ǎƳŠƭƻ ƻǇƻǳǑǘŠǘ ŘƻƳƻǾ ǇƻǳȊŜ Ȋŀ ǵőŜƭŜƳ ǇǊłŎŜΣ ƴłƪǳǇǳ őƛ ǾŜƴőŜƴƝ ǇǎǻΦ 

½łǾŠǊŜƳ ƴŜǘǊŀŘƛőƴƝƘƻ Ǌƻƪǳ ǎŜ Ǉŀƪ ƳƻƘƭƻ ǳǎƪǳǘŜőƴƛǘ ŀƭŜǎǇƻƶ ǾŜƴƪƻǾƴƝ 

ŀŘǾŜƴǘƴƝ ǎŜǘƪłƴƝΦ L ǇǊƻǘƻ ƧŜ ǘŀǘƻ ƪǊƻƴƛƪŀ ƳƴƻƘŜƳ ǘŜƴőƝ ƴŜȌ ǘȅ ǇǌŜŘŎƘƻȊƝΧ 
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2. LÜbli ce 2020 ɀ ÐĠÅÈÌed 

PƻőŜǘ ƻōȅǾŀǘŜl k 1. 1.:    3 647 

tƻőŜǘ ƻōȅǾŀǘŜƭ ƪ 31. 12.:  3 678 

NarozenŞ ŘŠǘƛ:      37 

ZeǎƴǳƭƝ:        39 

Sƶŀǘƪy:         14 

Rozvody:        18 

 

±ƻƭŜōƴƝ ƻōŘƻōƝ нлмуς2022 

wŀŘŀ a2: 

Ing. MilƻǑ wǻȌƛőƪŀ ς starosta 

LƴƎΦ Wŀƴ IǊŘƭƛőƪŀ ς ƳƝǎǘostarosta 

LƴƎΦ ¢ƻƳłǑ 5Ǿƻǌłƪ ς radnƝ 

Mgr. Simona DvƻǌłƪƻǾł ς ǊŀŘƴƝ 

Ing. LudvƝƪ ¢ŜǎŀǌΣ tƘΦ5Φ ς ǊŀŘƴƝ 

 

ZastupitelǎǘǾƻ a2: 

aƎǊΦ Lƭƻƴŀ .ƭŀȌƪƻǾł 

LƴƎΦ ¢ƻƳłǑ 5Ǿƻǌłƪ 

aƎǊΦ {ƛƳƻƴŀ 5ǾƻǌłƪƻǾł 

LƴƎΦ Wŀƴ IǊŘƭƛőƪŀ 

MicƘŀƭ YƭƝƳŜƪ 

aƎǊΦ WƛǌƝ YǌƝȌ 

tƘ5ǊΦ LƴƎΦ aŀǊŜƪ tŠƪƴȇ 

Ing. JiƴŘǌich Pavel 

5ŀǾƛŘ tǊƻƪŜǑΣ 5ƛ{Φ 

InƎΦ wŀŘƛƳƝǊ wŜȄŀΣ CSc. 

LƴƎΦ aƛƭƻǑ wǻȌƛőƪŀ 

aŀǊƪŞǘŀ {ǘǊłƴǎƪł 

LƴƎΦ [ǳŘǾƝƪ ¢ŜsŀǌΣ tƘΦ5Φ 

Ing. Mgr. Martin Tumpach 

Michael Vlach 
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σȢ ªĠÁÄ Á ÓÁÍÏÓÐÒÜÖÁ -I 

/ÐñÔ ÍÜÍÅ ÓÏÃÉÜÌÎþÈÏ ÐÒÁÃÏÖÎþka 

ZŀƘłƧŜƴƝ ǇǊƻƧŜƪǘǳ ƴŀ ǾȅǘǾƻǌŜƴƝ ǇǊŀŎƻǾƴƝ ǇƻȊƛŎŜ ǎƻŎƛłƭƴƝƘƻ ǇǊŀŎƻǾƴƝƪŀ 

ǇǊƻ a2 traha-6łōlice a M2 tǊŀƘŀ-5ƻƭƴƝ /ƘŀōǊȅ ± ƭƻƶǎƪŞƳ ǊƻŎŜ a2 tǊŀƘŀ-

6łōƭƛŎŜ ƻōŘrȌŜƭŀ ŘƻǘŀŎƛ ǇǊƻƧŜƪǘǳ α{ƻŎƛłƭƴƝ ǇǊŀŎƻǾƴƝƪ ƴŀ a2 Praha-6łōƭƛŎŜ 

a a2 tǊŀƘŀ-5ƻƭƴƝ /ƘŀōǊȅάΣ ƪǘŜǊȇ je spolufiƴŀƴŎƻǾłƴ 9ǾǊƻǇǎƪƻǳ ǳƴƛƝ 

z hǇŜǊŀőƴƝƘƻ ǇǊƻƎǊŀƳǳ ½ŀƳŠǎǘƴŀƴƻǎǘΦ wŜŀlizace projektu bǳŘŜ ǇǊƻōƝƘŀǘ 

po dobu 30 ƳŠǎƝŎǻ. 

hōŠ ƳŠǎǘǎƪŞ őłǎǘƛ ǘŀƪ ƻŘ мΦ ōǌŜȊƴŀ ȊŀƳŠǎtƴłǾŀƧƝ ƧŜŘƴǳ ǇǊŀŎƻǾƴƛŎƛ ƴŀ 

ǇƻƭƻǾƛőƴƝ ǵǾŀȊŜƪΦ ¢Ŝƴǘƻ tǊƻƧŜƪǘ ŘƻǇƭƶǳƧŜ ŀ ǊƻȊǑƛǌǳƧŜ ŘƻǎǘǳǇnost soŎƛłƭƴƝŎƘ 

sƭǳȌŜō ǎ ƛƴŘƛǾƛŘǳłƭƴƝƳ ǇǌƝǎǘǳǇŜƳ ƪŜ ƪŀȌŘŞƳǳ ƪƭƛŜƴǘƻǾƛ ƴŀ ǵȊŜƳƝ ƴŀǑƝ 

ƳŠǎǘǎƪŞ őłǎǘƛ. 

hŘ мΦ ōǌŜȊƴŀ ƴŀ ǘŞǘƻ ǇƻȊƛŎƛ Ȋŀőŀƭŀ Ǿ 6łōƭƛŎƝŎƘ Ǉǻǎƻōƛǘ ǇŀƴƝ 5ŀƎƳŀǊ 

VosyƪƻǾłΦ hŘ ōǌŜȊƴŀ нлнл ƴŀōƝȊƝ ǎƭǳȌōȅ ǎƻŎƛłƭƴƝƘƻ ǇǊŀŎƻǾƴƝƪŀΣ ƪǘŜǊŞ Ƨǎƻǳ 

ǳǊőŜƴȅ ȊŜƧƳŞƴŀ ǇǊƻ ƴŠƪǘŜǊŞ ǊƛzikovŞ ǎƪǳǇƛƴȅ ƻōȅǾŀǘŜƭǎǘǾŀ a2 Praha-

6łōƭƛŎŜΦ tƻƳƻŎ ōǳŘŜƳŜ ƴŀōƝȊŜǘ ǇǌŜŘŜǾǑƝƳ ǘŠƳǘƻ ǎƪǳǇƛƴłƳ ƻǎƻōΥ 

1) ǎŜ ȊŘǊŀǾƻǘƴƝƳ ǇƻǎǘƛȌŜƴƝƳ όǎ ǘŠƭŜǎƴȇƳΣ ƳŜƴǘłƭƴƝƳΣ ŘǳǑŜǾƴƝm, 

ǎƳȅǎƭƻǾȇƳ ƴŜōƻ ƪƻƳōƛƴƻǾŀƴȇƳ ǇƻǎǘƛȌŜƴƝƳ ŀ ǎ ŎƘǊƻƴƛŎƪȇƳ ŘǳǑŜǾƴƝƳ 

onemocnŠƴƝƳύΣ ƪǘŜǊŞ ǎŜ ƳƻƘƻǳ ǎǘłǘ ȊłǾƛǎƭȇƳƛ ƴŀ ǇƻƳƻŎƛ ŘǊǳƘȇŎƘ ƻǎƻō; 

нύ ǎƻŎƛłƭƴŠ ǾȅƭƻǳőŜƴȇƳ ŀ ƻǎƻōłƳΣ ƪǘŜǊŞ Ƨǎƻǳ ƻƘǊƻȌŜƴȅ ǎƻŎƛłƭƴƝƳ 

vylƻǳőŜƴƝƳ ŀ ƪǘŜǊŞ ǎŜ Ǿ ŘǻǎƭŜŘƪǳ ƴŜǇǌƝȊƴƛǾŞ ǎƻŎƛłƭƴƝ situace nemohou 

ȊŀǇƻƧƛǘ Řƻ ōŠȌƴŞƘƻ ȌƛǾƻǘŀ ǎǇƻƭŜőƴƻǎǘƛ; 

оύ ƻǎƻōłƳ ōŜȊ ǇǌƝǎǘǌŜǑƝ ƴŜōƻ ȌƛƧƝŎƝƳ Ǿ ƴŜǾȅhoǾǳƧƝŎƝŎƘ ǇƻŘƳƝƴƪłŎƘΦ 

2ƝƳ ƳǻȌŜ ǎƻŎƛłƭƴƝ pracovnice pomoct? 

1ύ hŘōƻǊƴȇƳ ǎƻŎƛłƭƴƝƳ ǇƻǊŀŘŜƴǎǘǾƝƳΣ ǇƻƳƻŎƝ ǎ ǾȅǌƛȊƻǾłƴƝƳ ǎƻŎƛłƭƴƝŎƘ 

ŘłǾŜƪΣ ǇƻŘǇƻǊƻǳ Ǉǌƛ ƧŜŘƴłƴƝ ǎ ǵǌŀŘȅ (ǎ ǵǌŀŘŜƳ ǇǊłŎŜΣ ǎ ƻŘōƻǊŜƳ ǎƻŎƛłƭƴƝŎƘ 

ǾŠŎƝ ŀ ȊŘǊŀǾƻǘƴƛŎǘǾƝΣ OSPOD); 

2) poƳƻŎƝ Ǿ ƻǊƛŜƴǘŀŎƛ Ǿ ǎȅǎǘŞƳǳ ǎƻŎƛłƭƴƝŎƘ ŀ ȊŘǊŀǾƻǘƴƝŎƘ ǎƭǳȌŜō 

a ǇƻŘǇƻǊΣ ǇƻƳƻŎƝ ǎ ǾȅhlŜŘłǾłƴƝƳ ǾƘƻŘƴȇŎƘ ǎƻŎƛłƭƴƝŎƘ ǎƭǳȌŜō; 
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3) pomocƝ ǇǊƻ ƻǎƻōȅ ǎŜ ȊŘǊŀǾƻǘƴƝƳ ǇƻǎǘƛȌŜƴƝƳ Ǉǌƛ ǾȅǌƛȊƻǾłƴƝ ǇǊǻƪazu 

ƳƛƳƻǌłŘƴȇŎƘ ǾȇƘƻŘ όƴŀǇǌΦ ½¢tύΣ ǇǌƝǎǇŠǾƪǳ ƴŀ ƳƻōƛƭƛǘǳΣ ǇǌƝǎǇŠǾƪǳ ƴŀ ǇŞőƛΣ 

ǇƻƳƻŎƝ Ǉǌƛ ȊƝǎƪłƴƝ ǇƻǘǌŜōƴȇch zdrŀǾƻǘƴƝŎƘ ǇƻƳǻŎŜƪ; 

4) pƻǊŀŘŜƴǎǘǾƝƳ ǇǊƻ osoby ƻƘǊƻȌŜƴŞ ǇǌŜŘƭǳȌŜƴƝƳ ς kontakty na 

ƻŘōƻǊƴƝƪȅ; 

5) pƻƳƻŎƝ ƻǎƻōłƳ ƻƘǊƻȌŜƴȇƳ ŘƻƳłŎƝƳ ƴłǎƛƭƝƳ ŀ ȊłǾƛǎƭƻǎǘƳƛ. 

±ȊǘŀƘ ƳŜȊƛ ƪƭƛŜƴǘŜƳ ŀ ǎƻŎƛłƭƴƝƳ ǇǊŀŎƻǾƴƝƪŜƳ ƧŜ ȊŀƭƻȌŜƴ ȊŎŜƭŀ ƴŀ 

dobrovolnosti, ƴƛŎƳŞƴŠ Ǉǌƛ ƻǎƻōƴƝƳ ƪƻƴǘŀƪǘǳ ŀ ƧŜŘƴłƴƝ bǳŘŜ ǾȅȌŀŘƻǾłƴƻ 

ǇƻǎƪȅǘƴǳǘƝ ȊłƪƭŀŘƴƝŎƘ ƛŘŜƴǘƛŦƛƪŀőƴƝŎƘ ǵŘŀƧǻΦ {ƭǳȌōȅ ǎƻŎƛłƭƴƝƘƻ ǇraŎƻǾƴƝƪŀ 

ƴŜōǳŘŜ ƳƻȌƴŞ ǾȅǳȌƝǘ ŀƴƻƴȅƳƴŠΦ 

Renata Henych ό6Z 03/2020) 

ªĠÁÄ É ÓÁÍÏÓÐÒÜÖÁ ÄÜÌ ÐÌÎþ ÖĤÅÃÈÎÙ ÓÖÏÊÅ ÓÖñĠÅÎï ĭËÏÌÙ 

tǌŜǎ ǾǑechna ǇǊŀŎƻǾƴƝ ƛ ƻǎƻōƴƝ ƻƳŜȊŜƴƝ ŀ ǇǊƻōƭŞƳȅ ǎ ǾŜǌŜƧƴƻǳ 

dopravou se vǑƛŎƘƴƛ ǇǊŀŎƻǾƴƝŎƛ, ǊŜǎǇΦ ǇǊŀŎƻǾƴƛŎŜ ǵǌŀŘǳ, naplno zapojili do 

ǌŜǑŜƴƝ ǾǑŜŎƘ ŀƪǘǳłƭƴƝŎƘ ǇƻǘǌŜō ǎƻǳǾƛǎŜƧƝŎƝŎƘ ǎ ƪǊƛȊƝ ƛ se ȊŀƧƛǑǘŠƴƝƳ ǾǑŜŎƘ 

ȊłǾŀȊƪǻΣ ƻǇǊŀǾ ŀ ǵŘǊȌōȅ ƻōŎŜΦ tƻƳłƘŀƧƝ ǎƻōŠ ƴŀǾȊłƧŜmΣ řłōƭƛŎƪȇƳ 

dobrovolƴƝƪǻƳ ŀ Ƨǎƻǳ ƻǇƻǊƻǳ ƻōőŀƴǻƳΣ wŀŘŠ ƳŠǎǘǎƪŞ őłǎǘƛ ƛ ƪǊƛȊƻǾŞƳǳ 

Ǒǘłōǳ tǊŀƘȅ ŀ 6łōƭƛŎΦ WǎŜƳ ǊłŘΣ ȌŜ ƳƻƘǳ ǎǇƻƭǳǇǊacovat s ǘŀƪƻǾȇƳ ǘȇƳŜƳΦ 

½ŀƧƛǑǘŠƴƝ ŀ ƴłƪǳǇ ƻŎƘǊŀƴƴȇŎƘ ǇǊƻsǘǌŜŘƪǻΣ řłōƭƛŎƪŞ ƛƴŦƻŎŜƴǘǊǳƳΣ ƴłƪǳǇȅΣ 

ȊŀƧƛǑǘŠƴƝ ƭŞƪǻΣ ǇƻǘǊŀǾƛƴƻǾł ǇƻƳƻŎ, ƳŀǘŜǊƛłƭƴƝ ŀ ƻǊƎŀƴƛȊŀőƴƝ ǇƻƳƻc 

ŘƻōǊƻǾƻƭƴƝƪǻƳΣ ǎƻŎƛłƭƴƝ ǇƻƳƻŎ ŀ ǇƻǊŀŘŜƴǎǘǾƝ ŀ ƳƴƻƘƻ ŘŀƭǑƝƘƻ ōȅ ǘŀƪ 

nefungovalo ōŜȊ ȊłƧƳǳ ŀ ǵőŀǎti ǾǑŜŎƘ ƪƻƭŜƎǻΦ 

wŀŘŀ ƳŠǎǘǎƪŞ őłǎǘƛ ǇƭƴƝ ǘŀƪŞ Ǌƻƭƛ ƪǊƛȊƻvŞƘƻ Ǒǘłōǳ 

V ȌƛǾƻǘŠ 6łōƭƛŎ ȊŀǘƝƳ ƴŀǑǘŠǎǘƝ ƴŜōȅƭƻ ƳƻŎ ǇǌƝƭŜȌƛǘƻǎǘƝ Ǉǎłǘ ƴeōƻ ǎŜ ǇǌƝƳƻ 

setkat s wŀŘƻǳ ƳŠǎǘǎƪŞ őłǎǘƛ Ǿ ǎƛǘǳŀŎƝŎƘΣ ƪŘȅ ǇǌŜōƝǊł Ǌƻƭƛ ŀ ǇƻǾƛƴƴƻsti 

ƪǊƛȊƻǾŞƘƻ ǑǘłōǳΦ tǌƛ ǇƻǾƻŘƴƝŎƘ ƧǎƳŜ Řƻst vyǎƻƪƻΣ Ǉǌƛ ǎǳŎƘǳ ƳłƳŜ ǎǘłƭŜ 

ƧŜǑǘŠ ǊŜƭŀǘƛǾƴŠ Řƻǎǘ ǇƛǘƴŞ ǾƻdyΧ AȌ ƪƻǊƻƴŀǾƛǊǳǎ ǇǊƻǾŠǌƛƭ ǇǌƛǇǊŀǾŜƴƻǎǘΣ 

ƻŘōƻǊƴƻǳ ƛ ƻǊƎŀƴƛȊŀőƴƝ ȊǇǻǎƻōƛlƻǎǘ ǾǑŜŎƘ őƭŜƴǻ wŀŘȅ a tedy krƛȊƻǾŞƘƻ 

ǑǘłōǳΦ YƻƴŜőƴŞ ȊƘƻŘƴƻŎŜƴƝ ƴŜŎƘłƳ ƴŀ ƪŀȌŘŞƳ z ǾłǎΦ ½ŀ ǎŜōŜ ǎŘŠƭǳƧƛΣ ȌŜ 

ǾǑƛchni se v ǘŞǘƻ ƳiƳƻǌłŘƴŞ ǎƛǘǳŀŎƛ ŀƪǘƛǾƴŠ ȊŀǇƻƧƛƭƛΣ Řŀƭƛ ƪ ŘƛǎǇƻȊƛŎƛ ǎǾŞ 

ȌivoǘƴƝ ƛ ǇǊƻŦŜǎƴƝ ȊƪǳǑŜƴƻǎǘƛ ŀ Ƨǎƻǳ ǊƻǾƴƻŎŜƴƴȇƳ ǇŀǊǘƴŜǊŜƳ ƪǊƛȊƻǾŞƳǳ 

Ǒǘłbu hl. m. Prahy i Prahy 8. 
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SledǳƧǘŜ ǇǊƻǎƝƳ ŀƪǘǳłƭƴƝ ȊǇǊłǾȅ ƴŀ ǿŜōǳ a2 6łōƭƛŎŜ όŘŀblice.cz), 

ǇǌƛǇƻƳŜƶǘŜ ǎƛ ƛƴŦƻǊƳŀőƴƝ ƭŜǘłƪ αtƻƳƻŎ Ǉǌƛ ƪƻǊƻƴŀǾƛǊƻǾŞ ƪǊƛȊƛάΣ ƪǘŜǊȇ ōȅƭ 

ǊƻȊƴŜǎŜƴ Řƻ ǾǑŜŎƘ ǇoǑǘƻǾƴƝŎƘ ǎŎƘǊłƴŜƪ. Nejrychleji se k ǾłƳ ƴŜƧŘǻƭŜȌƛǘŠƧǑƝ 

informace a upozoǊƴŠƴƝ Řƻǎǘŀƴƻǳ ǇƻƳƻŎƝ {a{ aƻōƛƭƴƝƘƻ ǊƻȊƘƭŀǎǳΣ ƪǘŜǊȇ 

ǇǊƻǾƻȊǳƧŜƳŜ ƴłƘǊŀŘƻǳ Ȋŀ ƧƛȌ ƳƴƻƘƻ ƭŜǘ ƴŜŦǳƴƪőƴƝ ǘȊǾΦ ǊƻȊƘƭŀs ς 

ǾȊǇƻƳƝƴłǘŜ ƴŀ ƪǌƛőƝŎƝΣ ƴŜƻǾƭŀŘŀǘŜƭƴŞ ŀ ǾŠőƴŠ ǊŜƪƭŀƳƻǾŀƴŞ ǊłŘƛƻǾŞ 

ǇǌƛjƝƳŀőŜΚ Zaregistrujte se i vy na prahadablice.mobilnirozhlas.cz. 

{ǇƻƭǳǇǊŀŎǳƧŜƳŜ ŀ ǾȅƳŠƶǳƧŜƳŜ ǎƛ ǘŀƪŞ ȊƪǳǑŜƴƻǎǘƛ ƴŀ ǵǊƻǾƴƛ ǎǘŀǊƻǎǘǻ 

ƳŠǎǘǎƪȇŎƘ őłǎǘƝ ŀ ƛ ŘƝƪȅ ǘƻƳǳ ǎŜ ŘƻƳƴƝǾłƳΣ ȌŜ 6łōƭƛŎŜ se v oblasti kǊƛȊƻǾŞ 

pomocƛ ŀ ǌƝȊŜƴƝ ƴŜƳŀƧƝ Ȋŀ Ŏƻ ǎǘȅŘŠǘΦ 

aƛƭƻǑ wǻȌƛőƪŀ ό6½ 03/2020) 
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4Ȣ /ÂÅÃÎþ ÚÜÌÅĿÉÔÏÓÔi  

VłȌŜƴƝ ǎǇƻƭǳƻōőŀƴŞΣ ƳƛƭƝ ǎƻǳǎŜŘŞΣ 

ȊŀőłǘŜƪ ƴƻǾŞƘƻ Ǌƻƪǳ ǎ ǳƴƛƪłǘƴƝƳ ƻȊƴŀőŜƴƝƳ нлнл ƧŜ ǇǊƻ ƴłǎ 9ǾǊƻǇŀny 

opravŘǳ ƻƧŜŘƛƴŠƭȇ ŀ pro vŠǘǑƛƴǳ ƴŜőŜƪŀƴȇΦ ±ȌŘȅǙ ƪŘƻ ōȅ ƧŜǑǘŠ ǇǌŜŘ ƴŠƪƻƭƛƪŀ 

ǘȇŘƴȅ ǾŠǌƛƭΣ ȌŜ ǇłǊ ŘŜǎƝǘŜƪ őƛ ǎǘƻǾŜƪ ƭƛŘƝ ȌƛƧƝŎƝŎƘ ŘŀƭŜƪo od ƴłǎΣ ve ƳŠǎǘŠ 

ƭŜȌƝŎƝƳ ƴŀ ǵǇƭƴŠ ƧƛƴŞƳ ǎǾŠǘŀŘƝƭǳΣ ƴŀǎǘŀǊǘǳƧŜ Ǿ ǘŀƪ ƪǊłǘƪŞ ŘƻōŠΣ a ǘŀƪ ǎƛƭƴŠΣ 

ȊƳŠƴȅ Ǿ ȌƛǾƻǘŠΣ ƪǳƭǘǳǊƴƝŎƘ ȊǾȅƪƭƻstech i myǑƭŜƴƝ ǾŠǘǑƛƴȅ ƻōȅǾŀǘŜƭ ƴŀǑƝ 

zemŠΚ bŜōƻ ǎƛ ƴŠƪŘo ƳȅǎƭƝΣ ȌŜ ǘƻ ōȅƭƻ ƧŜǑǘŠ ƴŠƧŀƪ ƧƛƴŀƪΚ 

YŀȌŘƻǇłŘƴŠ ƧŜ ǘƻ ǾŜƭƪł ǾȇȊǾŀ ς vȇȊǾŀ ǇǊƻ ƴłǎ ǾǑŜŎƘƴȅΣ ǇǊƻ ǾǑŜŎƘƴy 

ǾŠƪƻǾŞ ƪŀǘŜƎƻǊƛŜΣ ƻŘ ǘŠŎƘ ƴŜƧƳƭŀŘǑƝŎƘ ŀȌ Ǉƻ ǘȅ ƴŜƧǎǘŀǊǑƝΦ ! jsem 

ǇǌŜǎǾŠŘőŜƴȇΣ ȌŜ ǘǳǘƻ ǾȇȊǾǳ ǎǇƻƭŜőƴŠ ƛ kaȌŘȇ ǎłƳ ǳ ǎŜōŜ ǵǎǇŠǑƴŠ 

ȊǾƭłŘƴŜƳŜΦ tǌŜƧƛ ǾǑŜm kƭƛŘΣ ŘǻǾŠǊǳ ǾŜ ǾƭŀǎǘƴƝ ǎƝƭǳ ŀ ǇŜǾƴŞ ȊŘǊŀǾƝΦ 

CǳƴƪŎƛ ƪǊƛȊƻǾŞƘƻ Ǒǘłōǳ ǇƭƴƝ RŀŘŀ ƳŠǎǘǎƪŞ őłǎǘƛ 

WǎƳŜ Ƴŀƭƻǳ ƳŠǎǘǎƪƻǳ őłǎǘƝ ōŜȊ ǾŜƭƪŞƘƻ ǵǌŜŘƴƛŎƪŞƘƻ ŀǇŀǊłǘǳΣ ǇƻǳȊŜ 

s ǾȅōǊŀƴȇƳƛ ǵƪƻƭȅ ǎǘłǘǳ Ǿ ǘȊǾΦ ǇǌŜƴŜǎŜƴŞ Ǉǻǎobnosti. I proto povinnosti 

ƪǊƛȊƻǾŞƘƻ Ǒǘłbu a jeho komunikaci ǎŜ ǎƭƻȌƪŀƳƛ ƪǊŀƧǎƪŞƘƻ όǘŜŘȅ 

ŎŜƭƻǇǊŀȌǎƪŞƘƻύ IntegrovaƴŞƘƻ ȊłŎƘǊŀƴƴŞƘƻ ǎȅǎǘŞƳǳ όL½{ύ ǇǌŜǾȊŀƭŀ wŀŘŀ 

ƳŠǎǘǎƪŞ őłǎǘƛΦ {ǘŀǘǳǘłǊƴƝƳ ȊłǎǘǳǇŎŜƳ a2 ƧŜ ǎǘłƭŜ ǎǘŀǊƻǎǘŀΦ tǊǻōŠȌƴŠ 

ƪƻƳǳƴƛƪǳƧŜƳŜ ŀ ǾȅƪƻƴłǾłƳŜ ǵƪƻƭȅ ǾȅǇƭȇǾŀƧƝŎƝ Ȋ ǊƻȊƘƻŘƴǳǘƝ ǾƭłŘȅΣ 

krizovŞƘƻ Ǒǘłōǳ ǾƭłŘȅ ŀ ƘƭŀǾƴƝƘƻ ƳŠǎǘŀ tǊŀƘȅΣ Ǿ ƪƻƻǊŘƛƴŀŎƛ ƧǎƳŜ 

i s ƪǊƛȊƻǾȇƳ ǑǘłōŜƳ ǎǇłŘƻǾŞ a2 Praha 8. 

{ƭŜŘǳƧǘŜ ȊŜƧƳŞƴŀ ƻŦƛŎƛłƭƴƝ ƛƴŦƻǊƳŀőƴƝ zdroje ς ǇǌŜŘŜǾǑƝƳ aƛƴƛǎǘŜǊǎǘǾŀ 

zdravotnicǘǾƝ ŀ ƘƭΦ ƳŠǎǘŀ tǊŀƘȅΦ tǊƻ ȊƝǎƪłƴƝ ŀƪǘǳłƭƴƝŎƘ lƻƪłƭƴƝŎƘ ƛƴŦƻǊƳŀŎƝ 

őǘŠǘŜΣ ǇǊƻǎƝƳΣ ȊŜƧƳŞƴŀ oficƛłƭƴƝ ǿŜō 6łōƭƛŎΣ ǊƻŘƛőŜ Ǉŀƪ ǇǌŜŘŜǾǑƝƳ ǿŜō ƴŀǑƝ 

Ǒƪƻƭȅ ŀ Ǒƪolky, na tomto se nic ƴŜƳŠƴƝΦ 

5ŠǘŜƳ ƴŜȊŀőŀƭȅ ǇǊłȊŘƴƛƴȅΣ ŀƭŜ ǇǊƻōƝƘł Ǿȇǳƪŀ ς jen jinou formou 

aŠǎǘǎƪł őłǎǘ Ƨŀƪƻ ȊǌƛȊƻǾŀǘŜƭ ȊłƪƭŀŘƴƝ ŀ ƳŀǘŜǌǎƪŞ Ǒƪƻƭȅ Ƨe v ǇǊŀǾƛŘŜƭƴŞƳ 

kontaktu s veŘŜƴƝƳ ǘŞǘƻ ƴŀǑƝ ǇǌƝǎǇŠǾƪƻǾŞ ƻǊƎŀƴƛȊŀŎŜΦ Pan ǌŜŘƛǘŜƭ WƻǎŜŦ 

Buchal informuje vedŜƴƝ a2 ƻ ǾǑŜŎh ǇǊƻōƭŞƳŜŎƘΣ ƻǇŀǘǌŜƴƝŎƘ ŀ ƻ ǇǊƻǾƻȊǳ 

v ƻōƻǳ ȊŀǌƝȊŜƴƝŎƘΦ aƛƳƻ ƧƛƴŞ ƧǎƳŜ ǎŜ ǎŜȊƴłƳƛƭƛ ǎ ǇǌƝǎǘǳǇŜƳ Ǒƪƻƭȅ ƪ ǾȇǳŎŜ ƴŀ 

Řłƭƪǳ ŀ ǎŜ ȊǇǻǎƻbem uǊőƻǾłƴƝ ƳƴƻȌǎǘǾƝΣ ȊŀŘłǾłƴƝ ŀ ǾȅhodnoŎƻǾłƴƝ ǵƪƻƭǻΦ 

~ƪƻƭŀ ŎƘłǇŜ ƳƛƳƻǌłŘƴƻǎǘ ǎƛǘǳŀŎŜΣ ǇǌŜǎǘƻ ǇǌƛǇƻƳƝƴłΣ Ƨŀƪ ƴŜȊŀǎǘǳǇƛǘŜƭƴł ƧŜ 

mƻǘƛǾŀőƴƝ ŀ ƻǊƎŀƴƛȊŀőƴƝ ǊƻƭŜ ǊƻŘƛőǻ Ǿ ǘŀƪǘƻ ƴŀǎǘŀǾŜƴŞƳ ǊŜȌƛƳǳ ǾȇǳƪȅΦ tǊƻǘƻ 
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ǎŜ ƛ Ƨł Ǿ ƴŀŘǇƛǎǳ ǇǌƛŘłǾłƳ ǎŜ ǎǾƻǳ ǇŀǊŀŦǊłȊƝ ǇƻǇƛǎǳ ǎtavu, ve kǘŜǊŞƳ ǎŜ tzv. 

αǑƪƻƭƴƝ ŘƻŎƘłȊƪŀκǾȇǳƪŀά ƴŀŎƘłȊƝΦ 

Ochota i odvaha ǇƻƳłƘŀǘ ŘǊǳƘȇƳ 

yƝƪł ǎŜΥ αǾǑŜŎƘƴƻ ǑǇŀǘƴŞ ƧŜ ǇǊƻ ƴŠŎƻ ŘƻbrŞάΦ ałƳ ǾŜƭƪƻǳ Ǌŀdost, jak se 

Ǉƻ ŎŜƭŞ tǊŀȊŜ ǎǇƻƴǘłƴƴŠ ǊƻȊōŠƘƭŀ ǎƻǳǎŜŘǎƪł ǾȇǇƻƳƻŎ ŀ ƳŞƴŠ ƛ ǾƝŎŜ 

ƻǊƎŀƴƛȊƻǾŀƴł ǎƭǳȌōŀ ŘƻōǊƻǾƻƭƴƝƪǻ. ! ƧŜǑǘŠ ǾŠǘǑƝ ǊŀŘƻǎǘ ƳłƳ Ȋ ǘƻƘƻΣ ȌŜ 

mnoȊƝ Ȋ ǘŠŎƘǘƻ ƻōŠǘŀǾȇŎƘ ŀ ǎǘŀǘŜőƴȇŎƘ ƭƛŘƝ ƳŜȊƛ ƴłƳƛ ȌƛƧƝ ƛ Ǿ 6łōƭƛŎƝŎƘΦ 

RozōƝƘł ǎŜ ƴŜƧōƭƛȌǑƝ sousedsƪł ǾȇǇƻƳƻŎΣ ǇƻǎǘǳǇƴŠ ǾȊƴƛƪł ǇǌŜƘƭŜŘ ƴŀōƝȊŜƴŞ 

ǇƻƳƻŎƛΣ ƴłǇŀŘǻΣ ƛƴǎǇƛǊŀŎŜ ƛ ǎŜȊƴŀƳ ƴŜƧŘǻƭŜȌƛǘŠƧǑƝŎƘ ǇƻǘǌŜōΦ ½ǇǌŜǎƶǳƧƝ se 

ƳƻȌƴƻǎǘƛΣ jak vedle ǇǌƝƳŞ ƻŎƘǊŀƴȅ ǇƻƳƻŎǘ ƻŘƭŜƘőƛǘ ǊƻŘƛƴłƳ őƭŜƴǻ L½{ 

(ƭŞƪŀǌǻƳΣ ȊłŎƘǊŀƴłǌǻƳΣ ǇƻƭƛŎƛǎǘǻƳΧύΦ {ƪƭłƴƝƳ ǎŜ ǇǌŜŘ ƪŀȌŘȇm, kdo je 

v ǎƻǳőŀǎƴŞ ǎƛǘǳŀŎƛ ƻŎƘƻǘŜƴ ƻōŠǘƻǾŀǘ őłǎǘ ǎǾŞƘƻ ǎƻǳƪǊƻƳƝ ŀ ōŜȊǇŜőƝ ǇǊƻ 

ǇƻƳƻŎ ŘǊǳƘȇƳΦ 

9ȄƛǎǘǳƧŜ ǌŀŘŀ ǇǊƻŦŜǎƛƻƴłƭƴŠ ƻǊƎŀƴƛȊƻǾŀƴȇŎƘ αƴłōƻǊǻά ƴŀǇǌΦ Řƻ 

ȊŘǊŀǾƻǘƴƝŎƘ őƛ ǎƻŎƛłƭƴƝŎƘ ǎƭǳȌeb, Ǿ ǇǌƝǇŀŘŠ ȊłƧƳǳ ǎŜ ƳǻȌŜǘŜ ƴŀ ƳƝǎǘƴƝ 

ǵǊƻǾƴƛ ǎ ƴłǇŀŘŜƳΣ ƴŀōƝŘƪƻǳ őƛ ǇotǌŜōƻǳ Ǿ ǊłƳŎƛ 6łōƭƛŎ ƻōǊłǘƛǘ ǇǌƝƳƻ ƴŀ 

mne ǎŜƪǊŜǘŀǊƛłǘ ǎǘŀrostyΦ WǎƳŜ ǎŀƳƻȊǌŜƧƳŠ Ǿ ƪƻƴǘŀƪǘǳ se őƭŜƴƪŀƳƛ ǎƻŎƛłƭƴƝ 

komise, s pracovnicemi KC Vlna i jejich ǇǌłǘŜƭƛΣ ƪŘŜ ǎŜ ǘƻ ŘƻōǊƻǾƻƭƴƝƪȅ ǘŀƪŞ 

ƧŜƴ ƘŜƳȌƝΦ 

bŜƴŀƘǊŀŘƛǘŜƭƴł ƧŜ ǾŀǑŜ Ȋƴŀƭƻǎǘ ƴŜƧōƭƛȌǑƝƘƻ ƻƪƻƭƝ ǾŀǑŜho ōȅŘƭƛǑǘŠΦ 

5ŠƪǳƧŜme Ȋŀ ǾǑŜŎƘƴȅ ȊǇǊłǾȅΣ ǇƻƪǳŘ ǎƛ ǾŜ ǎǾŞƳ ƻƪƻƭƝ ǾǑƛƳƴŜǘŜ ƴŜōƻ ǎŜ Ƨƛƴŀƪ 

ŘƻȊǾƝǘŜΣ ȌŜ ƧŜ ǾŜ ǾŀǑŜƳ ƻƪƻƭƝ ƴŠƪŘƻΣ ƪƻƳǳ ǎŜ ƴŜŘƻǎǘłǾł ǇƻǘǌŜōƴŞ ǇƻƳƻŎƛΦ 

{ŀƳƻȊǌŜƧƳŠΣ pokud je ǇƻǘǌŜōa rychƭȇ ŀ ƻŘōƻǊƴȇ ȊłǎŀƘΣ ǇƻǎǘǳǇǳƧǘŜ dle 

ƛƴǎǘǊǳƪŎƝ ƪǊƛȊƻǾŞƘƻ Ǒǘłōǳ ŀ ŎentǊłƭƴƝŎƘ ƛƴŦƻǊƳŀőƴƝŎƘ ǘŜƭŜŦƻƴƛŎƪȇŎƘ ƭƛƴŜƪΦ 

aƛƭƻǑ wǻȌƛőƪŀ ό6½ 03/2020) 
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υȢ (ÏÓÐÏÄÁĠÅÎþ ÏÂÃÅ 

   

wƻȊǇƻőŜǘ ƻōŎŜ ǇǊƻ Ǌƻƪ нлнл  
 

usnesŜƴƝ őΦ тфκмфκ½a2   
 

aŠǎǘǎƪł őłst Praha-6łōƭƛŎŜ  
 

 {ŎƘǾłƭŜƴȇ ¦ǇǊŀǾŜƴȇ  {ƪǳǘŜőƴƻǎǘ 
 ǊƻȊǇƻőŜǘ ǊƻȊǇƻőŜǘ 2020 
    

ROZPO2¢h±; tyNWa¸    
 

   
5!dh±; 5 731 000 5 731 000 5 592 466 

z toho: 5ŀƶ Ȋ ƴŜƳƻǾƛǘƻǎǘƛ 5 500 000 5 500 000 5 311 831 

b95!dh±; 308 000 1 351 800 1 446 263 

tyLW!¢; ¢w!b{FERY 33 027 000 74 952 400 56 178 306 

Ȋ ǘƻƘƻΥ bŜƛƴǾŜǎǘƛőƴƝ ǘǊŀƴǎŦŜǊȅ ƻŘ SR 119 000 119 000 119 000 

Ȋ ǘƻƘƻΥ bŜƛƴǾŜǎǘƛőƴƝ ǘǊŀƴǎŦŜǊȅ ƻŘ Iat 32 568 000 38 746 500 38 458 765 

Ȋ ǘƻƘƻΥ LƴǾŜǎǘƛőƴƝ ǘǊŀƴǎŦŜǊȅ ƻŘ Iat 0 28 450 400 10 700 000 

     

wh½th2¢h±; tyNWaY CELKEM 39 066 000 82 035 200 63 217 035 
 

   
 

   

wh½th2¢h±; ±º5!W9    
 

  
 

Kapitola 1 Rozvoj obce   
 

.=¿b; ±º5!W9 780 000 780 000 306 094 

Y!tL¢#[h±; ±º5!W9 1 000 000 1 200 000 133 941 

z toho: Pozemky 0 200 000 89 220 

            Centrum II. ς MultƛŦǳƴƪőƴƝ ŘǻƳ ǾŜǌΦ ǎƭǳȌŜō 1 000 000 1 000 000 44 721 
 

   
YŀǇƛǘƻƭŀ н aŠǎǘǎƪł ƛƴŦǊŀǎǘǊǳƪǘura    
.=¿b; ±º5!W9 4 940 000 10 234 300 7 161 530 

z toƘƻΥ tǌƝǎǇŠvek na TKO 1 400 000 1 400 000 1 152 081 

Y!tL¢#[h±; ±º5!W9 300 000 300 000 270 961 

z toho: KontejneǊƻǾł ǎǘłƴƝ 300 000 300 000 270 961 
 

   
Kapitola 3 Doprava    
.=¿b; ±º5AJE 2 012 300 2 062 300 734 345 

Y!tL¢#[h±; ±º5!W9 0 2 331 000 275 565 

z toho: ReƪƻƴǎǘǊǳƪŎŜ ǇǌƝǎǘǳǇƻǾȇŎƘ ŎŜǎǘ ƪŜ ƘǾŠȊŘłǊƴŠ 0 2 081 000 83 780 

z toho: !ǳǘƻōǳǎƻǾŞ ȊŀǎǘłǾƪȅ 0 250 000 191 785 

    
Kapitƻƭŀ п ~ƪƻƭǎǘǾƝ ŀ ƳƭłŘŜȌ    
.=¿b; ±º5!W9 8 524 100 10 761 300 9 761 454 
Ȋ ǘƻƘƻΥ tǌƝǎǇŠǾŜƪ ½~ ŀ a~ 4 600 000 4 600 000 4 600 000 

            tǌƝǎǇŠǾŜƪ ǎŘǊǳȌŜƴƝƳΣ ǎǇƻƭƪǻƳ 460 000 460 000 450 000 

           YƻƳǇŜƴȊŀőƴƝ ǇǌƝǎǇŠǾƪȅ 2 020 000 2 020 000 1 742 500 
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Y!tL¢#[h±; ±º5!W9 600 000 20 774 700 5 757 792 

z toho: StaveōƴƝ ŀ ǾŜƴƪƻǾƴƝ ǵǇǊŀǾȅ ½~ ς ȊŀǌƝȊŜƴƝ 0 1 657 800 1 657 833 

{ǘŀǾŜōƴƝ ǵǇǊŀǾȅ ŀ ƻǇǊŀǾȅ ŎƘƻŘƴƝƪǻ a~ 100 000 2 122 500 1 982 739 

StaveōƴƝ ŀ ǾŜƴƪƻǾƴƝ ǵǇǊŀǾȅ ½~ 200 000 15 694 000 1 751 001 

HŜǊƴƝ ǇǊǾŜƪ 300 000 300 000 227 311 

OPPPR ς ½~ ǎǇƻƭǳǵőŀst 0 250 000 138 908 

OPPPR ς ½~ 0 750 400 0 
 

   
Kapitola 5 ZdravotnicǘǾƝ ŀ ǎƻŎƛłƭƴƝ ƻōƭŀǎǘ    
.=¿b; ±º5!W9 300 000 1 061 000 501 518 
z toho: OPZ ς ǎƻŎƛłƭƴƝ ǇǊŀŎƻǾƴƝƪ 0 761 000 315 607 

Y!tL¢#[h±; ±º5!W9 1 500 000 22 901 800 991 755 

z toho: RekonstrukŎŜ ƻǊŘƛƴŀŎŜΣ ƭŞƪłǊƴŀΣ ǎƻŎΦ ǎƭǳȌōȅ όултттύ 1 500 000 22 901 800 991 755 
 

   
Kapitƻƭŀ с YǳƭǘǳǊŀΣ ǎǇƻǊǘ ŀ ŎŜǎǘƻǾƴƝ ǊǳŎƘ    
.=¿b; ±º5!W9 2 023 000 2 143 000 1 386 608 

Ȋ ǘƻƘƻΥ tǌƝǎǇŠǾƪȅ ǎŘǊǳȌŜƴƝƳ 175 000 175 000 120 000 

Y!tL¢#[h±; ±º5!W9 345 100 1 519 400 352 639 

z toho: SǇƻǊǘƻǾƴƝ ȊŀǌƝȊŜƴƝ 45 100 45 100 45 100 

tǌŜǎƳŠǊƻǾłƴƝ ŀ modernizaŎŜ ƻȊǾǳőŜƴƝ ƘǌƛǑǘŠ {Y 200 000 200 000 0 

LƴǾŜǎǘƛőƴƝ ǘǊŀƴǎŦŜǊ {Y ς sekaőƪŀ 0 224 300 224 334 

hŘƘƭǳőƴŠƴƝ {Y ŀǊŜłƭǳ 100 000 1 050 000 83 205 
 

   
YŀǇƛǘƻƭŀ т .ŜȊǇŜőƴƻǎǘ    
.=¿b; ±º5!W9 434 000 2 481 900 1 920 535 
z toho: Covid-19 0 1 191 700 745 344 

KAPIT#[h±; ±º5!W9 200 000 2 100 000 733 018 
z toho: Rekonstrukce slǳȌŜōƴȅ MP (81129) 0 1 500 000 342 044 
błƪǳǇ ƛƴǾŜǎǘƛőƴƝ techniky termokamera 0 250 000 237 496 
błƪǳǇ ƛƴǾŜǎǘƛőƴƝ ǘŜŎƘƴƛƪȅ όумм00ς81108) 200 000 350 000 153 479 

 
   

Kapitola 8 HospodłǌǎǘǾƝ    
.=¿b; ±º5!W9 200 000 200 000 0 

Y!tL¢#[h±; ±º5!W9 2 091 000 28 834 800 1 457 301 
z toho: RekonstrukŎŜ 6łōƭƛŎƪł ооф 0 180 000 147 717 
.ȅǘƻǾŞ ƘƻǎǇƻŘłǌǎǘǾƝ όǇǻŘƴƝ ǾŜǎǘŀǾōȅ ς spl. 2011) 191 000 191 000 190 124 
wŜƪƻƴǎǘǊǳƪŎŜ 6łōƭƛŎƪł ооф ς zŀǌƝȊŜƴƝ 0 60 000 55 534 
!ƪŎƝȊ LLΦ .ȅǘƻǾȇ ŘǻƳ 1 900 000 28 403 800 1 063 927 

 
   

Kapiǘƻƭŀ ф ±ƴƛǘǌƴƝ ǎǇǊłǾŀ ŀ ǎŀƳƻǎǇǊłǾŀ    
.=¿b; ±º5!JE 12 668 100 12 610 700 10 886 326 

Ȋ ǘƻƘƻΥ {ŀƳƻǎǇǊłǾŀ 3 075 000 3 107 000 2 987 285 

±ƴƛǘǌƴƝ ǎǇǊłǾŀ 9 593 100 9 503 700 7 899 041 

KAPI¢#[h±; ±º5!W9 0 120 000 112 641 

Ȋ ǘƻƘƻΥ {ǘǊƻƧŜΣ ǇǌƝǎǘǊƻƧŜΣ ȊŀǌƝȊŜƴƝ 0 45 000 41 856 

błƪǳǇ ǎƻŦǘǿŀǊŜ 0 75 000 70 785 
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YŀǇƛǘƻƭŀ мл ±ǑŜƻōŜŎƴł ǇƻƪƭŀŘƴƝ ǎǇǊłǾŀ    
.=¿b; ±º5!W9 1 148 400 8 411 700 304 578 

 
   

/9[Y9a .ŠȌƴŞ ǾȇŘŀje 33 029 900 50 746 200 32 962 987 

/9[Y9a YŀǇƛǘłƭƻǾŞ ǾȇŘŀƧŜ 6 036 100 80 081 700 10 085 615 
 

   

wh½th2¢h±; tyNWa¸ CELKEM 39 066 000 82 035 200 63 217 035 
wh½th2¢h±; ±º5!W9 /9[Y9a 39 066 000 130 827 900 43 048 602 
{![5h tyNWa® ! ±º5!W® 0 -48 792 700 20 168 434 
PonechŀƴŞ ǇǊƻǎǘǌŜŘƪȅ Ȋ ŘƻǘŀŎƝ ƳƛƴǳƭȇŎƘ ƭŜǘ 0 48 792 700 0 
CƛƴŀƴŎƻǾłƴƝ ς zapƻƧŜƴƝ Ȋǻǎǘŀǘƪǳ Ȋ ƭŜǘ ƳƛƴǳƭȇŎƘ 0 0 0 
CƛƴŀƴŎƻǾłƴƝ ς ǊŜȊŜǊǾƴƝ ŦƻƴŘ 0 0 0 

 

  

  

   

0ÁÒÔÉÃÉÐÁÔÉÖÎþ ÒÏÚÐÏéÅÔ ɀ LÜbl ice 2020  

tƻ ǾȊƻǊǳ ƧƛƴȇŎƘ ƳŠǎǘǎƪȇŎƘ őłǎǘƝ ǇǌƛǇǊŀǾǳƧŜƳŜ Ǿ roce 2020 i v ƴŀǑƝ 

ƳŠǎǘǎƪŞ őłǎǘƛ ƴŠŎƻΣ Ŏƻ ȊŘŜ ƧŜǑǘŠ ƴŜōȅƭƻ ς ƳƻȌƴƻǎǘ ƻōőŀƴǻ ȊƝǎƪŀǘ ǾŜǌŜƧƴŞ 

ǇǊƻǎǘǌŜŘƪȅ ƴŀ ȊłƳŠǊȅ őƛ ǇǊƻƧŜƪǘȅΣ ƪǘŜǊŞ ōǳŘƻǳ ǎƭƻǳȌƛǘ ƻōőŀƴǻƳ 6łōƭƛŎ 

a o ƧŜƧƛŎƘȌ ȊŀǌŀȊŜƴƝ Řƻ Ǉƭłƴǳ ǊŜŀƭƛȊŀŎŜ budou hlŀǎƻǾŀǘ ǇǌƝƳƻ ƻōȅǾŀǘŜƭŞ 

6łōƭƛŎΗ WŘe o tzv. PartiŎƛǇŀǘƛǾƴƝ rozpoőŜǘΦ 

VŜ ǎŎƘǾłƭŜƴŞƳ ǊƻȊǇƻőǘǳ ǇǊƻ Ǌƻƪ нлнл ƳłƳŜ Ǿ ǊŜȊŜǊǾŠ ǾȅƘǊazenou 

őłǎǘƪǳ ǾŜ ǾȇǑƛ ŎŜlkem 350 tis. Yő ŀ ǊłŘƛ ōȅŎƘƻƳ Ǿłǎ ǘƻǳǘƻ ŎŜǎǘƻǳ ǇǌŜŘōŠȌƴŠ 

ǎŜȊƴłƳƛƭƛ ǎŜ ȊłƪƭŀŘƴƝƳƛ Ǉƻǎǘǳpy, na ƧŀƪŞ ǇǊƻjekǘȅ ŀ ƧŀƪȇƳ ȊǇǻǎƻōŜƳ ǎŜ 

ƳƻƘƻǳ ƻōőŀƴŞ ƻ ǘȅǘƻ ǇŜƴƝȊŜ ǳŎƘłȊŜǘΦ 

Oblast 

tƻǾŀƘŀ ǳǇƭŀǘƴŠƴƝ ŀƭƻƪƻǾŀƴȇŎƘ ŦƛƴŀƴőƴƝŎƘ ǇǊƻǎǘǌŜŘƪǻ ƴŜƴƝ omezena. 

VhoŘƴŞ Ƨǎƻǳ ȊŜƧƳŞƴŀ ƴłǾǊƘȅ ƴŀ ǵǇǊŀǾȅ őƛ ƛƴǎǘŀƭŀŎŜ ǇǊǾƪǻ ǾŜ ǾŜǌŜƧƴŞƳ 

prostoǊǳΣ ȊƪǾŀƭƛǘƴŠƴƝ ȌƛǾƻǘƴƝƘƻ ǇǊƻǎǘǌŜŘƝΣ ǎƻǳǎŜŘǎƪł ǎetkłƴƝΣ ǾȊŘŠƭłǾłƴƝΣ 

ǾƻƭƴƻőŀǎƻǾŞ ŀƪǘƛǾƛǘȅ ŀ ǇƻŘƻōƴŠΦ ½ ŘǻǾƻŘǳ őŀǎƻǾŞ ƴłǊƻőƴƻǎǘƛ ƴŜƧǎƻǳ 

ǾƘƻŘƴŞ ƴłǾǊƘȅ ƴŀ ǎǘŀǾŜōƴƝ ǵǇǊŀǾȅ ōǳŘƻǾΣ ƻǇǊŀvy komuƴƛƪŀŎƝΣ ǾŜǌŜƧƴŞƘƻ 

ƻǎǾŠǘƭŜƴƝ ŀǇƻŘΦ {ƭƻǾȅ ǵőŜǘƴƝŎƘ ς ƳƻȌƴŞ Ƨǎƻǳ ǇǊƻƧŜƪǘȅ αƛƴǾŜǎǘƛőƴƝƘƻά 

i αƴłƪƭŀŘƻǾŞƘƻά ŎƘarakteru. 

Cena 

błǾǊƘ ƴŜǎƳƝ ǇǌŜƪǊƻőƛǘ ŦƛƴŀƴőƴƝ ǊƻȊǇƻőŜǘ ǇǊƻ Řŀƴȇ ǊƻƪΦ 

CŜƭƪƻǾȇ ƻōƧem fƛƴŀƴŎƝ ŀƭƻƪƻǾŀƴȇŎƘ ƴŀ ǇŀǊǘƛŎƛǇŀǘƛǾƴƝ ǊƻȊǇƻőŜǘ ǇǊƻ Ǌƻƪ нлнл 
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je 350 tiǎΦ YőΦ błƪƭŀŘȅ ƴŀ ƧŜŘŜƴ projekt ōȅ ƴŜƳŠƭȅ ǇǌŜǎłƘƴout 50 tis. Yő 

όǾőŜǘƴŠ 5tI ŀ ǾǑŜŎƘ ƴłƪƭŀŘǻ ǎƻǳǾƛǎŜƧƝŎƝŎh s ǊŜŀƭƛȊŀŎƝΣ napǌΦ ƴłƪƭŀŘȅ ƴŀ 

ȊǇǊŀŎƻǾłƴƝ ǇǊƻƧŜƪǘƻǾŞ ŘƻƪǳƳŜƴǘŀŎŜΣ ƻŘōƻǊƴŞƘƻ ŘƻȊoru, bude-li to povaha 

ǇǊƻƧŜƪǘǳ ǾȅȌŀŘƻǾŀǘ ŀǇƻŘΦύΦ ± ǇǌƝǇŀŘŠ ǾȅǑǑƝ ŦƛƴŀƴőƴƝ ƴłǊƻőƴƻǎǘƛ ǎƛ wŀŘŀ a2 

vyhrazǳƧŜ ǇǊłǾƻ ǇǊƻƧŜƪǘκȊłƳŠǊ ǾȅǌŀŘƛǘ Ȋ ǇǊƻƎǊŀƳǳ ǇŀǊǘƛŎƛǇŀǘƛǾƴƝƘƻ 

ǊƻȊǇƻőǘǳ ǇǊƻ ƭŜǘƻǑƴƝ Ǌƻƪ ŀ ǇǌƝǇadnŠ ho realizovat v ǊłƳŎƛ ōŠȌƴŞƘƻ 

ǊƻȊǇƻőǘƻǾŞƘƻ Ǉƭłƴǳ ǇǊƻ ǇǌƝǑǘƝ ƻōŘƻōƝΦ 

MŀƧŜǘƪƻǇǊłǾƴƝ ǾŀȊōŀ 

błǾǊƘ ƳǳǎƝ ōȇǘ ǊŜŀƭƛȊƻǾłƴ ƴŀ ǵȊŜƳƝ nebo majetku mŠǎǘǎƪŞ őłǎǘƛ tǊŀƘa-

6łōƭice. 

Jde-li o techƴƛŎƪƻǳ ǊŜŀƭƛȊŀŎƛ őƛ ǵǇǊŀǾǳ ǇǊƻǎǘƻǊΣ ƳǳǎƝ ōȇǘ ƴłǾǊƘ ǳƳƝǎǘŠƴ ōǳř 

ǇǌƝƳƻ ƴa pƻȊŜƳŎƝŎƘΣ ƪǘŜǊŞ Ƴł a2 Praha-6łōƭƛŎŜ ǾŜ ǎǇǊłǾŠΣ ƴŜōƻ ƳǳǎƝ ōȇǘ 

zŀƧƛǑǘŠƴ ǇǌŜŘōŠȌƴȇ ǎƻǳƘƭŀǎ ƳŀƧƛǘŜƭŜ ǇƻȊŜƳƪǳ ŀƭŜǎǇƻƶ ƴŀ р ƭŜǘΦ 

Proveditelnost 

błǾǊƘ ƳǳǎƝ ƻōǎŀƘƻǾŀǘ ǇƻŘƪƭŀdy/informace pro pƻǎƻǳȊŜƴƝ ƳƻȌƴƻǎǘƛ 

ǊŜŀƭƛȊŀŎŜ ƴłǾǊƘǳ. 

błǾǊƘ ƳǳǎƝ ōȇǘ ȊǇǊŀcovłn v ǇƝǎŜƳƴŞ poŘƻōŠΦ {ƻǳőłǎǘƝ ƳǳǎƝ ōȇǘ 

ȊŜƧƳŞƴŀ ǇƻƭƻȌƪƻǾȇ ƴłǾǊƘ ǊƻȊǇƻőǘǳ ŀ ǇǌŜǎƴł ƭƻƪŀƭƛȊŀŎŜ ŀ ǇǊƻǎǘƻǊƻǾŞ 

ǇƻȌŀŘŀǾƪȅ ƴŀ ǊŜŀƭƛȊŀŎƛΣ ǇǌƝǇΦ ŦƻǘƻŘƻƪumentacŜ ǎǘłǾŀƧƝŎƝƘƻ ǎǘŀǾǳΣ ǾƘƻŘƴƻǳ 

(nikoliv povinnou) sƻǳőłǎǘƝ Ƨǎƻǳ Ǉŀƪ ƎǊŀŦƛŎƪŞ ǇƻdƪƭŀŘȅ όǾȇƪǊŜǎȅΣ ǾƛȊǳŀƭƛȊŀŎe, 

typy navrhovŀƴȇŎƘ ǇǊǾƪǻ ŀƧΦύΦ {ƻǳőłǎǘƝ ƴłǾǊƘǳ ōȅ ƳŠƭ ōȇǘ ƻŘƘŀŘ 

ǇǌŜŘǇƻƪƭłŘŀƴȇŎƘ ǊƻőƴƝŎƘ ǇǊƻǾƻȊƴƝŎƘκǳŘǊȌƻǾŀŎƝŎƘ ƴłƪƭŀŘǻΣ ƪǘŜǊŞ ōȅ ƴŜƳŠƭȅ 

ƴŜǇǌƛƳŠǌŜƴŠ ȊŀǘƝȌƛǘ ǊƻȊǇƻőŜǘ a2 Ǿ ōǳŘƻǳŎƴƻǎǘƛΦ a2 ǎƛ ǾȅƘǊŀȊǳƧŜ ǇǊłǾƻ 

ǇƻǎƻǳŘƛǘ ŀ ǇǌƝǇŀŘƴŠ ǾȅǌŀŘƛǘ ƴłǾǊƘȅΣ ǳ ƪǘŜǊȇŎƘ Ƨǎƻǳ ƻŘƘŀŘƻǾŀƴŞ ǊƻőƴƝ 

prƻǾƻȊƴƝ ƴłƪƭŀŘȅ ǾȅǑǑƝ ƴŜȌ нл ҈ ƴłƪƭŀŘǻ ƴŀ ǊŜŀƭƛȊŀŎi nebo u kǘŜǊȇŎƘ ƴŜƧǎƻǳ 

ǘȅǘƻ ƴłƪƭŀŘȅ ǳǾŜŘŜƴȅΦ 

DŞƭƪŀ ǊŜŀƭƛȊŀŎŜ 

tǊƻƧŜƪǘ ƳǳǎƝ ōȇǘ ǊŜŀƭƛȊƻǾŀǘŜƭƴȇ Řƻ олΦ ƭƛǎǘƻǇŀŘǳ нлнл ǾőŜǘƴŠ 

ǾȅǵőǘƻǾłƴƝΦ 

½ƪǳǑŜƴƻǎǘƛ Ȋ Ǌƻƪǳ нлнл ǾȅǳȌƛƧŜƳŜ Ǿ ŘŀƭǑƝƳ ǊƻȊǇƻőǘƻǾŞƳ ƻōŘƻōƝΦ 

VȅǳȌiteƭƴƻǎǘ ǇǊƻ ǑƛǊǑƝ ǾŜǌŜƧƴƻǎǘ 

błǾǊƘ ƳǳǎƝ ōȇǘ ǇƻŘǇƻǌŜƴ ŀƭŜǎǇƻƶ м5 pƻŘǇƛǎȅ ƻōȅǾŀǘŜƭ ƳŠǎǘǎƪŞ őłǎǘƛ 

Praha-6łōƭƛŎŜ ǎǘŀǊǑƝŎƘ мр ƭŜǘΦ 
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Na realizacƛ ǇǊƻƧŜƪǘǳ ƴŜǾȊƴƛƪł ǇƻŘłƴƝƳ ƴłǾrhu ǇǊłǾƴƝ ƴłǊƻƪ. wŀŘŀ a2 ǎƛ 

ǾȅƘǊŀȊǳƧŜ ǇǊłǾƻ ƻŘƳƝǘƴƻǳǘ ǇǊƻƧŜƪǘ ǾŜ ŦłȊƛ ƴłǾǊƘǳΣ ǇǌƝǇŀŘƴŠ i pƻ ƘƭŀǎƻǾłƴƝ 

v ǇƻȊŘŠƧǑƝŎƘ ŦłȊƝŎƘ ǇǊƻƧŜƪǘǳ όƴŀǇǌƝƪƭŀŘ z ŘǻǾƻŘǳ ƴłƘƭŞ ƴǳǘƴƻǎǘƛ ŦƛƴŀƴőƴƝŎƘ 

ǇǊƻǎǘǌŜŘƪǻ ǇǊƻ ƴƻǳȊƻǾŞ ǎƛǘǳŀŎŜύΦ 

Jak se bude hlasovat? 

WŜŘƴłƳŜ ƻ ƳƻȌƴƻǎǘŜŎƘ ǾȅǳȌƛǘƝ ŀǇƭƛƪŀŎŜ ƘƭŀǎƻǾłƴƝƳ ǇƻƳƻŎƝ {a{ ȊǇǊłǾΣ 

ƪǘŜǊƻǳ ƴŀōƝȊƝ aƻōƛƭƴƝ ǊozhlasΣ ƧŜƧȌ ǾȅǳȌƝǾłƳe k rozesƝƭłƴƝ ƪǊƛȊƻǾȇŎƘ őƛ 

ƛƴŦƻǊƳŀőƴƝŎƘ {a{ ȊǇǊłǾΦ ¢Ŝƴǘƻ ȊǇǻǎƻō ōȅ ǎŀƳƻȊǌŜƧƳŠ ǾȅȌŀŘƻǾŀƭ ǇǌƛƘƭłǑŜƴƝ 

do ǎȅǎǘŞƳǳ aƻōƛƭƴƝƘƻ ǊƻȊƘƭŀǎǳ ǇǊƻ ǾǑŜŎƘƴȅΣ ƪǘŜǌƝ ōǳŘƻǳ ŎƘǘƝǘ ƘƭŀǎƻǾŀt. 

IƭŀǎƻǾłƴƝ ōȅ tak ōȅƭƻ ƳŀȄƛƳłƭƴŠ ǘǊŀƴǎǇŀǊŜƴǘƴƝΗ 

h ȊǇǻǎƻōǳ ƘƭŀǎƻǾłƴƝ ŀƭŜ ƧŜǑǘŠ ƴŜƴƝ ǊƻȊhodnuto. Bude rozhodovat i cena. 

Jak se bude vyhodnocovŀǘ ǾȇǎƭŜŘŜƪ ƘƭŀǎƻǾłƴƝ?  

!Ȍ ǇǊƻōŠƘƴŜ ƘƭŀǎƻǾłƴƝΣ ǇǊƻƧŜƪǘȅ ǎŜ ǎŜǌŀŘƝ ǇƻŘƭŜ ǘƻƘo, kolik dostaly 

ƘƭŀǎǻΣ ŀ ǾȅōŜǊŜ ǎŜ ǇǊǾƴƝŎƘ αȄά ǇǊƻƧŜƪǘǻ, aby cena ǾȅōǊŀƴȇŎƘ ǇǊƻƧŜƪǘǻ 

v ǎƻǳőǘǳ ƴŜǇǌŜǎłƘƭŀ орл ǘƛǎΦ YőΦ 

hǎǘŀǘƴƝ prƻƧŜƪǘȅ αǇƻŘ őŀǊƻǳά by se v tomto roce nerealizovaly. 

Jak a kdo ƳǻȌŜ ƴłǾǊƘ ǇƻŘŀǘ? 

bŀǾǊƘƻǾŀǘŜƭŜƳ ƳǻȌŜ ōȇǘ obyvatel M2 Praha-6łōƭƛce starǑƝ мр ƭŜǘΣ ƪǘŜǊȇ 

ƧŜ ƻōőŀƴŜƳ 2ŜǎƪŞ ǊŜǇǳōƭƛƪȅ ƴŜōƻ Ƴł ǘǊǾŀƭȇ Ǉƻōȅǘ ƴŀ ǵȊŜƳƝ 2wΦ 

{ǾǻƧ ƴłǾǊƘ ƳǳǎƝ ƴŀǾǊƘƻǾŀǘŜl ǇƻŘǇƻǌƛǘ podpisy ŀƭŜǎǇƻƶ мр ƻōȅǾŀǘŜƭ M2 

Praha-6łōƭƛŎŜ ǎǘŀǊǑƝŎƘ мр ƭŜt. 

tƻŘǇƛǎƻǾȇ ŀǊŎƘ ǇǊƻ ǾȅƧłŘǌŜƴƝ ǇƻŘǇƻǊy 15 obyvatel M2 traha-6łōƭƛŎŜ 

bude k ŘƛǎǇƻȊƛŎƛ ǇǊƻ ǎǘŀȌŜƴƝΦ 

Wŀƪł ƧŜ ǊƻƭŜ ƻōőŀƴŀ navrhovatele? 

bŀǾǊƘƻǾŀǘŜƭŞ ƴłǾǊƘǻ ōǳŘoǳ ƪƭƝőƻǾȇƳƛ ŀƪǘŞǊȅ ǇǊƻŎŜǎǳ ς realƛȊłǘƻry 

ǇǊƻƧŜƪǘǳκȊłƳŠǊǳΦ WŜ ȌłŘƻǳŎƝΣ ŀōȅ ŀƪǘƛǾƴŠ spolupracovali s ǵǌŀŘŜƳ 

i s ǾŜǌŜƧƴƻǎǘƝΦ ± ǊłƳŎƛ ǾŜǌŜƧƴȇch prƻƧŜŘƴłƴƝ ōudoǳ ƴŀǾǊƘƻǾŀǘŜƭŞ ǎŀƳƛ 

ǵőŀǎǘƴƝƪǻƳ ǇǌŜŘǎǘŀǾƻǾŀǘ ǎǾŞ ƴłƳŠǘȅ ŀ ƴłǾǊƘȅΦ ¨ǌŀŘ ōǳŘŜ Ǉƭƴƛǘ ǇƻǳȊŜ Ǌƻƭƛ 

ƻŘōƻǊƴŞƘƻ ƪƻƴȊǳƭǘŀƴǘŀ Ǿ ǊłƳŎƛ ŘƻǇǊŀŎƻǾłǾłƴƝ ŘƻǑƭȇŎƘ ƴłǾǊƘǻΣ 

ƻǊƎŀƴƛȊłǘƻǊŀ ǾŜǌŜƧƴȇŎƘ ǇǊƻƧŜŘƴłƴƝ ŀ ǊŜŀƭƛȊłǘƻǊŀ ƛƴǾŜǎǘƛŎΦ 

błƪƭŀŘȅ ōǳŘŜ ƴǳǘƴŞ ǵőǘƻǾŀǘ ǇǌŜǎ ǵǌŀŘ a2. Bude ǘŜŘȅ ƴǳǘƴŞ ŘƻŘǊȌŜǘ 

ǇǊŀǾƛŘƭŀ ȊłǾŀȊƴł ǇǊƻ ǵǌŀŘ όƴŀǇǌΦ pravidla ǘȇƪŀƧƝŎƝ se ȊŀŘłǾłƴƝ ǾŜǌŜƧƴȇŎƘ 

ȊŀƪłȊŜƪ ƳŀƭŞƘƻ ǊƻȊǎŀƘǳύΦ ½ŘŜ ǎŜ ǵǌad bude όǾ ǊłƳŎƛ Ȋłƪƻƴŀύ ǎƴŀȌƛǘ ǾȅƧƝǘ 

http://www.participativni-rozpocet.cz/praha-zbraslav/wp-content/uploads/sites/5/2019/09/Podpisovy-arch_SpolecneproZbraslav-2020.pdf
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nŀǾǊƘƻǾŀǘŜƭǻƳ ƳaxiƳłƭƴŠ ǾǎǘǌƝŎ ǎ ǾȅǎǾŠǘƭŜƴƝƳ ŀ ƴŀǇƭƴŠƴƝƳ ǇǊŀǾƛŘŜƭ ǇƻŘƭŜ 

povahy projektu/ȊłƳŠǊǳΦ 

2ŜƘƻ ǎŜ ƳǻȌŜ ƴłǾǊƘ ǘȇƪŀǘ? 

błǾǊƘȅ ōǳŘƻǳ ƳǳǎŜǘ ǎǇlnit ƴŠƪƻƭƛƪ ȊłƪƭŀŘƴƝŎƘ ǇƻŘƳƝƴŜƪΦ 

hōƭŀǎǘƛ ƴłǾǊƘǻ ƴŜƧǎƻǳ ƴƛƧŀƪ ƻƳŜȊŜƴȅΦ ±ŀǑŜ ƴłǇŀŘȅ ǎŜ ƳƻƘƻǳ ǘȇƪŀǘ 

őŜƘƻƪƻƭƛǾ ƻŘ ƻǇǊavȅ ƭŀǾƛőƪȅ őƛ ƪƻǑŜ Ǿ ǇŀǊƪǳΣ ȊǌƝȊŜƴƝ ōŜȊōŀǊƛŞǊƻǾŞƘƻ ǇǌƝǎǘǳǇǳ 

őƛ ǇǌŜŎƘƻŘǳΣ realizace divadlŀ őƛ ǳǎǇƻǌłŘłƴƝ ǇǌŜŘƴłǑƪȅ ǎŜ ȊŀƧƝƳŀǾȇƳ 

ƘƻǎǘŜƳ ŀȌ ƴŀǇǌƝƪƭŀŘ Ǉƻ ȊŀǎŀȊŜƴƝ ǎǘǊomu, novou funkcionalitu na web 

ǎǘǊłƴƪłŎƘ ŀǇƻŘΦ 

WŜŘƴƝm z hlavƴƝŎƘ ƪǊƛǘŞǊƛƝ ƧŜ ǊŜŀƭƛȊŀŎŜ ƴłǾǊƘǳ ƴŀ ǵȊŜƳƝ a2 tǊaha-6łōƭƛŎŜ 

ŀ Ǿ ǇǌƝǇŀŘŠ ǵǇǊŀǾ ǾŜǌŜƧƴȇŎƘ ǇǊƻǎǘƻǊ ƳǳǎƝ ōȇǘ ǊŜŀƭƛȊƻǾłƴȅ ƴa pƻȊŜƳŎƝŎƘ 

v majetku M2. V ƻǇŀőƴŞƳ ǇǌƝǇŀŘŠ ƳǳǎƝ ƴŀǾǊƘƻvatel zajiǎǘƛǘ ǇǌŜŘōŠȌƴȇ 

ǎƻǳƘƭŀǎ ƳŀƧƛǘŜƭŜ ǇƻȊŜƳƪǳ ƴŀ ǳƳƝǎǘŠƴƝ ƴłǾǊƘǳ ƴŀ ƴŜƧbƭƛȌǑƝŎƘ 5 let. tǌƛ 

ǘǾƻǊōŠ ƴłǾǊƘǳ ǾŠƴǳƧte pozornost dodrȌŜƴƝ ǇǊŀǾƛŘŜƭ ǇǊƻ ƧŜƘƻ ǇƻŘłƴƝ ŀ ǘƻƳǳΣ 

ŀōȅǎǘŜ ǵǌadu poskyǘƭƛ Ŏƻ ƴŜƧǾƝŎŜ inŦƻǊƳŀŎƝ ƪ ǇƻǎƻǳȊŜƴƝ ƧŜƘƻ ǇǊƻǾŜŘƛǘŜƭƴƻǎǘƛ 

PǌŜŘǎǘŀǾǘŜ ǎǾǻƧ ƴłǾrƘ ƻǎǘŀǘƴƝƳ! 

aƭǳǾǘŜ ƻ ǎǾȇŎƘ ƴłǇŀŘŜŎƘ ǎ ƭƛŘƳƛ ȊŜ ǎǾŞƘƻ ƻƪƻƭƝ ς se sousedy, kŀƳŀǊłŘȅΣ 

ȊƴłƳȇƳƛΣ ƴŀ ǳƭƛŎƛ ƛ ƴŀ internetu. 

O reaƭƛȊŀŎƛ ǇǊƻƧŜƪǘǻ ōǳŘƻǳ ǾŜ ǾŜǌŜƧƴŞƳ ƘƭŀǎƻǾłƴƝ Ǌƻzhodovat sami 

ƻōȅǾŀǘŜƭŞ mŠǎtsƪŞ őłǎǘƛ tǊŀƘŀ-6łōƭƛŎŜΣ ŀ ǇǊƻǘƻ ƧŜ ǇƻǘǌŜōŀ ƳŜȊƛ ƴimi pro 

svǻƧ ƴłǇŀŘ ƴŀƧƝǘ ŘƻǎǘŀǘŜőƴƻǳ ǇƻŘǇƻǊǳΦ ±ŀǑŜ ƴłǾǊƘȅ ȊǾŜǌŜƧƴƝƳŜ ŀ Řƻǎǘŀnou 

prosǘƻǊ ōŠƘŜƳ ǾŜǌŜƧƴŞ ŘƛǎƪǳȊŜ Ǿ ƪǾŠtnu. Ale to pro jŜƧƛŎƘ ǵǎǇŠŎƘ ƴŜƳǳǎƝ 

ǎǘŀőƛǘΦ 

±ȅǳȌƛƧǘŜ ǾǑŜŎƘƴȅ ƳƻȌƴŞ ȊǇǻǎƻby, jak Řłǘ ƻstatƴƝƳ ƻōȅǾŀǘŜƭǻƳ ǾŠŘŠǘΣ 

ǇǊƻő ōȅ ƳŠƭƛ ƘƭŀǎƻǾŀǘ ǇǊłǾŠ ǇǊƻ ǾłǑ ƴłǇad ς ƳƭǳǾǘŜ ƻ ƴŠƳ Ǿ ǇƻȊƛǘƛǾƴƝƳ 

ŘǳŎƘǳΣ ǇǌŜǎǾŠŘőǳƧǘŜΣ ǾȅǳȌƛƧǘŜ ǎƻŎƛłlƴƝ ƳŞŘƛŀ ƛ ǎƻǳǎŜŘǎƪŞ ǾȊǘŀƘȅΗ 

PǌŜŘōŠȌƴȇ őŀǎƻǾȇ Ǉƭłƴ ǊŜŀƭizace 

bǌŜȊŜƴ нлнл:  ǾȅƘƭłǑŜƴƝ ȊłƳŠǊǳ ŀ ǇƻŘƳƝƴŜƪ ǊŜŀƭƛȊŀŎe 

dubenςkǾŠǘŜn 2020:  ǎƘǊƻƳŀȌřƻǾłƴƝ ƴłǾǊƘǻΣ ǾŜǌŜƧƴł ǇǊŜȊŜƴǘŀŎŜ 

(Zpravodaj, web ǎǘǊłƴƪȅ a2Σ ǾŜǌŜƧƴł ǇǊŜȊŜƴǘŀŎŜ ōŠƘŜƳ ȊŀǎŜŘłƴƝ 

ȊŀǎǘǳǇƛǘŜƭǎǘǾŀ őƛ Ǉro tento ǵőŜƭ ǎǾƻƭŀƴŞƘƻ ǎŜǘƪłƴƝύ 

őerven 2020:  ƘƭŀǎƻǾłƴƝ o projektech 

őervenecςlistopad 2020: realizace 

[ǳŘǾƝƪ ¢Ŝǎŀǌ, Jan Hrdƭƛőƪa ό6½ 03/2020) 
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3ÐÒÜÖÁ -I a ÉÎÖÅÓÔÉéÎþ projekty jsou ÆÉÎÁÎéÎñ ËÏÍÐÌÅÔÎñ ÚÁÊÉĤÔñÎÙ 

wƻȊǇƻőŜǘ a2 ōȅƭ Ǿőŀǎ ǇǌŜŘ ƪǊƛȊƝ ǇǌƛǇǊŀǾŜƴ ŀ ǎŎƘǾłƭen: bŀǑŜ ƳŠǎǘǎƪł 

őłǎǘ ƧƛȌ ƴŀ ƪonci ƳƛƴǳƭŞƘƻ Ǌƻƪǳ ǇǌƛǇǊŀǾƛƭŀ ŀ ǎŎƘǾłƭƛƭŀ ǊƻȊǇƻőŜǘ a2 pro rok 

2020 ς ǘƻ ƴŜƴƝ ǎŀƳƻȊǌŜƧƳŞΣ ƴŠƪǘŜǊŞ a2 Ƨǎƻǳ ǎǘłƭŜ ƧŜǑǘŠ ǎǇǊŀǾƻǾłƴȅ 

v ǊŜȌƛƳǳ ǘȊǾΦ ǊƻȊǇƻőǘƻǾŞƘƻ ǇǊƻǾƛȊƻǊƛŀΣ ŎƻȌ ƳǻȌŜ ōȇǘ Ǿ ǎƻǳőŀǎƴŞƳ 

ƳƛƳƻǌłŘƴŞƳ ǎtavu docela komplikace. 

HlƻǳōƪƻǾł ƪƻƴǘǊƻƭŀ ƘƻǎǇƻŘŀǌŜƴƝ a2 Ȋŀ Ǌƻƪ нлмф ǳƪƻƴőena: {ǘŜƧƴŠ ǘŀƪ 

ƧǎƳŜ ǵǎǇŠǑƴŠ ǇǊovedli ŀ ǳƪƻƴőƛƭƛ ŘƻōǊƻǾolnȇ ŜȄǘŜǊƴƝ ŀǳŘƛǘ ƘƻǎǇƻŘŀǌŜƴƝ a2 

za rok нлмф όƻŘōƻǊ ƪƻƴǘǊƻƭƴƝŎƘ őƛƴƴƻǎǘƝ IatύΣ ŎƻȌ ƧŜ ƻǇŠǘ ŘǻƭŜȌƛǘȇ ǾǎǘǳǇ Řƻ 

ƭŜǘƻǑƴƝƘƻ ǵőŜǘƴƝƘƻ ŀ ŜƪƻƴƻƳƛŎƪŞƘƻ Ǌoku. 

FiƴŀƴőƴƝ ȊŀƧƛǑǘŠƴƝ ǊƻȊǇǊŀŎƻǾŀƴȇŎƘ ǇǊƻƧŜƪǘǻΥ S ǾŜŘŜƴƝƳ ƘƭŀǾƴƝƘƻ ƳŠǎǘŀ 

Prahy jsme projednaƭƛΣ ƻōƘłƧƛƭƛ ŀ ȊŀƧƛǎǘƛƭƛ ƛƴǾŜǎǘƛőƴƝ ŦƛƴŀƴőƴƝ ǇǊƻǎǘǌŜŘƪȅ ǇǊƻ 

ǾǑŜŎƘƴȅ ƴłƳƛ ǊƻȊǇǊŀŎƻǾŀƴŞ ǇǊƻƧŜƪǘȅ Ǿ ƻōƧŜƳǳ ǇǌŜǎ пу ƳƛƭΦ Yő. 

bƻǾŞ ƛƴǾŜǎǘƛőƴƝ ǇǊƻǎǘǌŜŘƪȅΥ .ȅƭƛ ƧǎƳŜ ǵǎǇŠǑƴƝ takŞ Ǿ ȊƝǎƪłƴƝ ƴƻǾȇŎƘ 

ƛƴǾŜǎǘƛőƴƝŎƘ ǇǊƻǎǘǌŜŘƪǻ Ȋ rozpƻőǘǳ ƘƭΦ ƳΦ tǊŀƘȅ нлнл ǾŜ ǾȇǑƛ 9 mil. YőΣ 

ŎŜƭƪŜƳ ǾőŜǘƴŠ ǇǊƻǾƻȊƴƝ ŘƻǘŀŎŜ ƴŀ aktivity spojenŞ s koǊƻƴŀǾƛǊƻǾƻǳ ƪǊƛȊƝ ƧŘŜ 

o ŘŀƭǑƝ ƴŀǾȇǑŜƴƝ ƻ ǾƝŎŜ ƴŜȌ мл ƳƛƭΦ Yő. 

Shrnuto: 

Z ǾƭŀǎǘƴƝƘƻ ǊƻȊǇƻőǘǳ ƳłƳŜ ȊŀƧƛǑǘŠny provƻȊƴƝ ƴłƪƭŀŘȅ ƴŀ ǎǇǊłǾǳ ƻōŎŜΣ 

ǵŘǊȌōǳ ȊŜƭŜƴŠΣ ǇǊƻǾƻȊ ǑƪƻƭȅΣ ǑƪƻƭƪȅΣ ƴŀ ǎŜƴƛƻǊǎƪŞΣ ǎƻŎƛłƭƴƝΣ ƪǳƭǘǳǊƴƝ 

a spoǊǘƻǾƴƝ ŀƪǘƛǾƛǘȅ ŀ ǇǊƻƎǊŀmy, komǇŜƴȊŀőƴƝ ǇǌƝǎǇŠǾƪȅ ŀǘŘΦ ! ŘƝƪȅ ǾȇǑŜ 

ǳǾŜŘŜƴŞƳǳ ƳŀƧƝ 6łōƭƛŎŜ ȊŀƧƛǑǘŠƴǳ ǘŀƪŞ ǾŜǑƪŜǊƻǳ ȊŀǘƝƳ ǇǌƛǇǊŀǾƻǾŀƴƻǳ 

όǇǌŜǾłȌƴŠ ƛƴǾŜǎǘƛőƴƝύ őƛƴnost v ƻōƧŜƳǳ ŘŀƭǑƝŎƘ ǾƝŎŜ ƴŜȌ ру ƳƛƭΦ YőΣ ŀƴƛȌ 

ƳǳǎƝƳŜ sahat na rezervu a vlastƴƝ ǵǎǇƻǊȅ a2Σ ƪǘŜǊŞ ƪŀȌŘȇƳ ǊƻƪŜƳ 

ƴŀǾȅǑǳƧŜƳŜΦ 

MiloǑ wǻȌƛőƪŀ ό6½ 04/2020) 



19 

φȢ 0ÏÄÎÉËÜÎþ ÎÁ ĭÚÅÍþ ÏÂÃÅ 

tƻƘƻǎǘƛƴǎǘǾƝ: wŜǎǘŀǳǊŀƴǘ 2ŜǊǾŜƴȇ ƳƭȇƴΣ wŜǎǘŀǳǊŀŎŜ tƻŘ IǾŠȊŘłǊƴƻu, 

RestŀǳǊŀŎŜ bŀ wǻȌƪǳΣ CƻǘōŀƭƻǾł ƪŀƴǘȇƴŀ 

Penziony: {ǘƻŘƻƭŀΣ ǇŜƴȊƛƻƴ .ƛōǊŘƭƝƪ 

Firmy: KoloProfƛΣ ¿ŀƭǳȊƛŜ ±ŀmbersƪȇΣ LatΣ trima Bohemia s.r.o., Apoklem 

s.ǊΦƻΦΣ tǻƧőƻǾƴŀ ǇǊƻŦƛ ƴłǌŀŘƝΣ Autoservisy-Pneuservisy, Systemair, a.s., iM 

SlǳȌōȅΣ aLW¦Σ !utodoprava Tumpach s.rΦƻΦΣ tƻŘƭŀƘłǌǎǘǾƝ ¢ƻƳłǑ ¢ǾǊŘŜƪΣ 

Akros s.r.o., Komstav-tǊƻƧŜƪǘΣ ǎōŠǊƴŞ ǎǳǊƻǾƛƴȅ ŀ prodeƧ ǇƝǎƪǳ ŀ ǑǘŠrkǳ 2łƳŀ 

Sport ŀ ƻŘǇƻőƛƴŜƪΥ Rehaklub Jami, Yogŀ ŎŜƴǘǊǳƳ 6łōƭƛŎŜ 

Obchody: stŀǾŜōƴƛƴȅ ŀ ŘƻƳłŎƝ ǇƻǘǌŜōȅ {ǘŀǾƭΣ ŘǾŠ ǾŜőŜǊƪȅ ƴŀ 6łōƭƛŎƪŞ ǳƭƛŎƛΣ 

½ƭŀǘƴƛŎǘǾƝΣ [ŞƪłǊƴŀΣ hőƴƝ ƻǇǘƛka, Flopp 

tǌŜƘƭŜŘ Ŧirem, kteǊŞ Ǿ 6łōƭƛŎƝŎƘ ǇƻŘƴƛƪŀƧƝΣ ƴŜƴƝ ǵǇƭƴȇΣ ƴŜōƻǙ ƧŜjich evidence 

neexistuje. 
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7Ȣ ¼ÉÖÏÔÎþ ÐÒÏÓÔĠÅÄþ a doprava  

SËÌÜÄËÁ Ö roce 2020  

± ƭƻƶǎƪŞƳ ǊƻŎŜ ǇǊƻōŠƘƭƻ ƴŠƪƻƭƛƪ ƪǊƻƪǻ ǘȇƪŀƧƝŎƝŎƘ ǎŜ ȊłƳŠǊǳ ǎǇƻƭŜőƴƻǎǘƛ 

C// 2Ŝǎƪł ǊŜǇǳblika, s. r. o., pokǊŀőƻǾŀǘ ǾŜ ǎƪƭłŘƪƻǾłƴƝ Ǿ 6łōƭƛŎƝŎƘ. Jak jsme 

ƛƴŦƻǊƳƻǾŀƭƛΣ ȊłƳŠǊ αŘƻplnit ǇƭłƴƻǾŀƴƻǳ ƪŀǇŀŎƛǘǳά ƴŜōȅƭ ȊŀǘƝƳ ǊŜŀƭƛȊƻǾłƴ 

pro ƴŜǎǇƭƴŠƴƝ nǳǘƴȇŎƘ ƭŜƎƛǎƭŀǘƛǾƴƝŎƘ ƪǊƻƪǻ Ǿ ǊłƳŎƛ ǎŎƘǾŀƭƻǾŀŎƝƘƻ ǇǊƻŎesu. 

Dokumentace byla Ǿ ǊłƳŎƛ ǇǊƻŎŜǎǳ 9L! ǾǊłŎŜƴŀ ƪ ǇǌŜǇǊŀŎƻǾłƴƝ. PovoƭŜƴƝ ƴŀ 

ǳƪƭłŘłƴƝ ǘǳƘŞƘƻ ƪƻƳǳƴłƭƴƝƘƻ ƻŘǇŀŘǳ ƴŀ řłōƭƛŎƪƻǳ ǎƪƭłŘƪǳ ǇƻȊbylo 

koncem roku platnosti. 

{ǇƻƭŜőƴƻǎǘ C// ¦ƘȅΣ ǎΦ r. o., provozoǾŀǘŜƭ ǇǌŜƪƭłŘŀŎƝ ǎǘŀƴƛŎŜ ƻŘǇŀŘǳ 

v ŀǊŜłƭǳ řłōƭƛŎƪŞ ǎƪƭłdky, podala poőłǘƪŜƳ ǇǊƻǎƛƴŎŜ нлмф ȌłŘƻǎǘ ƻ souhlas 

k proǾƻȊƻǾłƴƝ ȊŀǌƝȊŜƴƝ ƪŜ ǎōŠǊǳΣ Ǿȇƪupu a vyǳȌƝǾłƴƝ ƻŘǇŀŘǻ ŀ ƻ ǎƻǳƘƭŀǎ 

s ǇǊƻǾƻȊƴƝƳ ǌłdem zaǌƝȊŜƴƝ ƴŀ ƻŘōƻǊ ƻŎhrany proǎǘǌŜŘƝ aŀƎƛǎǘǊłǘǳ 

hl. m. Prahy. 

aŠǎǘǎƪł őłǎǘ tǊŀƘŀ-6łōƭƛŎŜ ǇƻŘŀƭŀ ǇǌƛǇƻƳƝƴƪȅ ǘȇƪŀƧƝŎƝ ǎŜ ȊŜƧƳŞƴŀ 

jasƴŞƘƻ ǎǘŀƴƻǾŜƴƝ ǇǌƝƧŜȊŘƻǾȇŎƘ ǘǊŀǎ ǇǊƻ ǇǌŜǇǊŀvu odpadu do ŀǊŜłƭǳ ǎƪƭłŘƪȅ 

mimƻ ȊŀǎǘŀǾŠƴŞ ǵȊŜƳƝ ƴŀǑƝ ƳŠǎǘǎƪŞ őłǎǘƛ, ƴŀǇǌΦ ƛƴǎǘŀƭŀŎƝ ǾƘƻŘƴŞƘo 

ŘƻǇǊŀǾƴƝƘƻ ȊƴŀőŜƴƝ ŀ ŘƻǇǊŀŎƻǾłƴƝ ǇǊƻǾƻȊƴƝƘƻ ǌłŘǳ o ŘƻǇƭƴŠƴƝ ǇƻȌŀŘŀǾƪǳ 

ƴŀ ŘƻŘǊȌƻǾłƴƝ ǎǘŀƴƻǾŜƴȇŎƘ ǘǊŀǎ ǇǊƻ ŘƻǾłȌŜƴƝ ƻŘǇŀŘǻ Řƻ ŀǊŜłƭǳ ǎƪƭłŘƪȅΦ 

tƻȌŀŘƻǾŀƭi jsme, aby souhlas nebyl ǳŘŠƭŜƴ ŀ ǇǌŜŘƭƻȌŜƴȇ ǇǊƻǾƻȊƴƝ ǌłŘ ōȅƭ 

ǾǊłŎŜƴ ƪ ŘƻǇƭƴŠƴƝΦ 

Dne 21. 1. 2020 pǊƻōŠƘƭƻ ƳƝǎǘƴƝ ǑŜǘǌŜƴƝ Ǿ ŀǊŜłƭǳ ǎƪƭłŘƪȅ ŀ ǇǌŜƪƭłŘŀŎƝ 

stanicŜΦ .ŠƘŜƳ ǘƻƘƻǘƻ ƧŜŘƴłƴƝ ŘƻǑƭƻ ƪ ŘƻƘƻŘŠΣ ȌŜ ǇǌŜŘƭƻȌŜƴȇ ǇǊƻǾƻȊƴƝ ǌłŘ 

bude v kaǇƛǘƻƭŜ оΦпΦ ŘƻǇƭƴŠƴ ƻ ƪƻƴƪǊŞǘƴƝ ustŀƴƻǾŜƴƝ ƻ ŘƻǇƻǊǳőŜƴŞ ǘǊŀǎŜ 

pro ǇǌƝƧŜȊŘ őƛ ƻŘƧŜȊŘ ŀǳǘƻƳƻōƛƭǻ Řƻ ŀǊŜłƭǳ ǎƪƭłŘƪȅ ƻŘ ƪǌƛȌƻvatky 

/ƝƴƻǾŜŎƪłς6łblƛŎƪł, a tak se stalo. 

DopraǾƴƝ ȊƴŀőŜƴƝ ƴŀ ƪƻƳǳƴƛƪŀŎƝŎƘ ǘƻǘƻ ǌƝȊŜƴƝ ƴŜǾȅǇƻǌłŘŀƭƻ Ȋ ŘǻǾƻŘǳΣ 

ȌŜ ǎŜ ƴŜǘȇƪł Ȋłƪƻna o odpadech. 

5ŀƭǑƝ ǇƻȌŀŘŀǾƪȅ ƴŀ ǳƳƝǎǘŠƴƝ ŘƻǇƻǊǳőŜƴŞ ǘǊasy pro dodavatele őƛ 

ŘƻǾƻȊŎŜ ƻŘǇŀŘǻ Řƻ ŀǊŜłƭǳ ǎƪƭłŘƪȅ ƴŜōȅƭȅ ǾȅƴǳǘƛǘŜƭƴŞ ǇǊłǾƴŠΣ ŀƭŜ ǾŠǌƝƳe, 

ȌŜ ǎǇƻƭŜőƴƻǎǘ CCC mapku se ȊłƪǊŜǎŜƳ trŀǎȅ Řƻ ŀǊŜłƭǳ ŀ Ȋ ŀǊŜłƭǳ ǎƪƭłŘky 

ǇǌƝƳƻ Ȋ ƪǌƛȌƻǾŀǘƪȅ /ƝƴƻǾŜŎƪłς6łōƭƛŎƪł ŘƻǇƭnƝΣ ŀōȅ ƴŜŘƻŎƘłȊelo 

k ƴŜȌłŘƻǳŎƝƳ ǇǊǻƧŜȊŘǻƳ ǇƭƴȇŎƘ ƛ ǇǊłȊŘƴȇŎƘ ƴłƪƭŀŘƴƝŎƘ ŀǳǘ ǇǌŜǎ ƪǌƛȌƻǾŀǘƪǳ 

6łōƭƛŎƪł ς ¦ tŀǊƪłƴǳκYƻstelecƪłΦ 



21 

VnitroŀǊŜłƭƻǾł ŘƻǇǊŀǾŀ ƪ ǇǌŜƪƭłŘŀŎƝ ǎǘŀƴƛŎƛ ȊǻǎǘłǾł Ǿedena dle 

ǇǌŜŘŎƘƻȊƝŎƘ ǊƻȊƘƻŘƴǳǘƝ Ǉǌƛ ǎŜǾŜǊƴƝ ǎǘǊŀƴŠ skƭłdky. 

tǊƻǾƻȊƴƝ Řƻōŀ ǇǌŜƪƭłŘŀŎƝ ǎǘŀƴƛŎŜ Ƨe stanovena od 7 do 20 hod. 

v pǊŀŎƻǾƴƝŎƘ ŘƴŜŎƘΣ ƻ ǎƻōƻǘłŎƘ ǇƻǳȊŜ Řƻ мр hod. 

±ȅŘŀƴȇ ǎƻǳƘƭŀǎ Ƴł Ǉƭŀǘnost do 30. 6. 2025. 

TomłǑ 5ǾƻǌłƪΣ Wŀƴ IǊŘƭƛőƪŀ ό6½ 02/2020) 

 

ModÒï ÚĕÎÙ Ö LÜÂÌÉÃþÃÈȩ 

yƝŘƝǘŜΚ tŀƪ ƧǎǘŜ ǘƻ ŀǎƛ ȊŀȌƛƭƛΦ tƻǘǌŜōǳƧŜǘŜ Řƻ centra a chcete zaparkovat 

ǘǌŜōŀ ƴŀ [łŘǾƝ ŀ ǇƻƪǊŀőƻǾŀǘ Ƴetrem. bŀǊŀȊƝǘŜ ŀƭŜ ƴŀ αƳƻŘǊŞά ȊƽƴȅΦ ¢ȅ Ƨǎƻǳ 

ǇƻŘŞƭ ǳƭƛŎ ƴŀ tǊŀȊŜ у ǾȅȊƴŀőŜƴŞ ǳȌ ǇǌŜǎ ǘǌƛ Ǌƻky. Kdo bydlƝ Ǿ ǘŞǘƻ őłǎǘƛ 

metropole, parƪǳƧŜ Ȋŀ ǊŜƭŀǘƛǾƴŠ ƴƝȊƪȇ ǇƻǇƭŀǘŜƪ όǾƛȊ ōƻȄύΦ !ƭŜ ƻǳƘŀΣ 6łōƭƛŎŜΣ 

5ƻƭƴƝ Chabry ŀ .ǌŜȊƛƴŠǾŜǎ Ƨǎƻǳ ǎƛŎŜ αƻǎƳƛőƪŀάΣ ŀle jako samosǇǊłǾƴŞ ŎŜƭƪȅ 

ƳŀƧƝ ǎƳǻƭǳΦ 

bŜƧŜƴȌŜ ƴŜƳǻȌŜƳŜ ƧŜƴ ǘŀƪ ƻŘǎǘŀǾƛǘ ŀǳǘƻ ǳ Ƴetra nebo tramvaje, ale 

őŀǎǘƻ ǎŜ ǎǘłǾłΣ ȌŜ naǑŜ ǳƭƛŎŜ Ƨǎƻǳ ǇǌŜǇlnŠƴŞ ŀǳǘȅ ǇǌŜǎǇƻƭƴƝŎƘ. Nejen 

u 6łōƭƛŎƪŞƘƻ ƘłƧŜΣ ƪŀƳ ƧŜȊŘƝ ƭƛŘŞ Ȋ ǑƛǊƻƪŞƘƻ ƻƪƻƭƝ ƴŀ ǇǊƻŎƘłȊƪȅΣ ŀƭŜ ƪŀȌŘŞ 

rłƴƻ ƛ αŘƻƭŜά Ǿ ƻōŎƛΦ Jak z toho ven? 

Nŀ tǊŀȊŜ п ƴŀǑƭƛ ǌŜǑŜƴƝ ƴŀǇǌƝƪƭŀŘ Ǿ YǳƴǊŀǘƛŎƝŎƘΣ ƪde byla situace 

ǇƻŘƻōƴłΦ tǌƛǇƻƧƛƭƛ ǎŜ ƪ ȊƽƴłƳ a mohou parkovat po ŎŜƭŞ őǘȅǌŎŜΦ αtǊƻōƭŞƳ 

Ȋƽƴ ǾƴƝƳłƳŜ ŀ ȊŀƧƝƳŀƭ ōȅ ƴłǎ ƴłȊƻǊ ƭƛŘƝ ƴŀǑƝ ƳŠǎǘǎƪŞ őłǎǘƛΣ ǇǊƻǘƻȌŜ 

ǇŀǊƪƻǾłƴƝ ƧŜ ƴŀ ƴŠƪǘŜǊȇŎƘ ƳƝǎǘŜŎƘ ǾŜƭƳƛ ƻōǘƝȌƴŞ. ChǘŠƭƛ ōȅŎƘƻƳ ŘƻǎłƘƴƻǳǘ 

ǘƻƘƻΣ ŀōȅ 6łōƭƛőłŎƛ ƳƻƘƭƛ Ǉarkovaǘ Ǉƻ ŎŜƭŞ ƻǎƳƛőŎŜΦ .ȅƭƻ ōȅ ǘƻ ŦŞǊΦ 

A ǾǑichni, kŘƻ Řƻ 6łōƭic ƧŜȊŘƝ ǇǊŀǾƛŘŜƭƴŠΣ ƻŘǎǘŀǾǳƧƝ ȊŘŜ ŀǳǘŀ ƴŀ ŎŜƭȇ ŘŜƴ 

a ǇƻƪǊŀőǳƧƝ ŀǳǘƻōǳsem na LłŘǾƝΣ ōȅ ǘŀƪŞ Ȋŀ ǇŀǊƪƻǾłƴƝ Ƴuseli zaplatit. 

I k ǘƻƳǳǘƻ ƪǊƻƪǳ ƴłǎ ǎǇƻƭǳƻōőŀƴŞ ǾȅȊȇǾŀƧƝΦ [ƻƎƛŎƪȅ ōȅ ǘƻ ŀƭŜ ǇǌƛƴŜǎƭƻ 

mƴƻƘł ƻƳŜȊŜƴƝΦ bŀǇǌƝklad ƴǳǘƴƻǎǘ ǾȅǌƝŘƛǘ ǎƛ ǇŀǊƪƻǾŀŎƝ karty a pravƛŘŜƭƴŠ ƧŜ 

obnovovat. A ȊŀǇƭŀǘƛǘ Ȋŀ ǇŀǊƪƻǾłƴƝΦ ±ȅȊƴŀőŜƴƝ Ȋƽƴ ōȅ ȊǌŜƧƳŠ ȊƴŀƳŜƴalo 

ǾȅǘǾƻǌŜƴƝ ƧŜŘƴƻǎƳŠǊƴȇŎƘ ulic tam, kde se dneǎ ƧŜȊŘƝ ƻōƻǳǎƳŠǊƴŠΦ ½ŀǎłƘƭƻ 

by to ceƭŞ 6łōƭƛŎŜΣ ǇǊƻǘƻȌŜ ǾȅȊƴŀőŜƴƝ Ȋƽƴ ǇƻǳȊŜ ƴŀ ƴŠƪǘŜǊȇŎƘ ƳƝstech by 

ȊƴŀƳŜƴŀƭƻ ǇǌŜǎǳƴǳǘƝ ǇǊƻōƭŞƳǳ Řo ǎƻǳǎŜŘƴƝŎƘ ǳƭƛŎΦ .ǳŘŜ ǘƻ ǇƻǘǌŜōŀ 

ǇǊƻƳȅǎƭŜǘ Ȋ ƳƴƻƘŀ ǎǘǊŀƴΣ ǇǊƻǘƻȌŜ ƧŜŘƴƻȊƴŀőƴŞ ŀ ǎƴŀŘƴŞ ǌŜǑŜƴƝ 

neexistujeΣά ǌƝƪł ƳƝǎǘostarostŀ Wŀƴ IǊŘƭƛőƪŀ ǎ ǘƝƳΣ ȌŜ ƳŜȊƛ ȊŀǎǘǳǇƛǘŜƭƛ 

i ƻōőŀƴȅ ǇǊƻōŠƘƴŜ ŀƴƪŜǘŀΣ ve ktŜǊŞ ǎŜ ōǳŘƻǳ ƳƻŎƛ ƪ ǎƛǘǳŀŎƛ ǾȅƧłŘǌƛǘ. 
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A jak postuǇƻǾŀǘ ƴȅƴƝΚ .ǳř ƴŜŎƘŀǘ ŀǳǘƻ ŘƻƳŀ ŀ ǾȅƧŜǘ ƳŠǎǘǎƪƻǳ 

hromadnou dopravouΦ bŜōƻ αƻŘƘƻŘƛǘά ǾǻȊ ƴŀ ȊłŎƘȅǘƴȇŎƘ ǇŀǊƪƻǾƛǑǘƝŎh P+R. 

NajŘŜǘŜ ƧŜ ƴŀ [łŘǾƝΣ Ǿ [ŜǘƶŀƴŜŎƘ ƴŜōƻ ǳ ƴłŘǊŀȌƝ IƻƭŜǑƻǾƛŎŜΦ Ale kapacita 

ōȇǾł ǾŜƭƳƛ ƻƳŜȊŜƴłΦ 

Alexandr Kliment ό6½ лнκнлнлύ 

Anketa: PĠþznivci modr ĻÃÈ ÚĕÎ ÐĠÅÖÁĿÕÊþȟ ÁÌÅ ÔñÓÎñ 

aƻŘǊŞ Ȋƽƴȅ Ǿ 6łōƭƛŎƝŎƘΦ !ƴƻΣ őƛ ƴŜ? IŀƳƭŜǘƻǾǎƪł ƻǘłȊƪŀΦ bŠƪŘƻ ǾƴƝƳł 

jejich absenci jaƪƻ ƴŜōƭŀƘƻǳ ǊŜŀƭƛǘǳΣ Ƨƛƴȇ Ƨŀƪƻ ǇƻȌŜƘƴłƴƝΦ ½ŀƧƝƳŀƭ ƴłǎ ǇƻƘƭŜŘ 

6łōƭƛőłƪǻΣ ŀ proto ƧǎƳŜ ǇǌŜŘ ŘǾŠƳŀ ƳŠǎƝŎi spustili anketu, ǾŜ ƪǘŜǊŞ jste 

mohli ǇǊƻƧŜǾƛǘ ǎǾǻƧ ƴłȊƻǊΦ hŘǇƻǾŠŘƛ ƧǎǘŜ ƻŘŜǾȊŘłǾŀƭƛ ǾŜ ±ƭƴŠΣ ƴŀ Ǌadnici 

nebo ǇƻǎƝƭŀƭƛ Ŝ-ƳŀƛƭŜƳΦ {ŜǑƭƻ ǎŜ 82 hlaǎǻ. VypƭȇǾł Ȋ ƴƛŎƘΣ ȌŜ ƳƝǊƴŠ ǇǌŜǾŀȌǳƧƝ 

ȊŀǎǘłƴŎƛ ȊŀǾŜŘŜƴƝ Ȋƽƴ όро Ǉrocent hlaǎǻύΦ !Ǌgumenty ƻōƻǳ ǎǘǊŀƴ Ƨǎƻǳ ǾǑŀƪ 

ǎƛƭƴŞ ŀ ǇǊƻōƭŜƳŀǘƛƪŀ ǾȅȌŀŘǳje ŘŀƭǑƝ ŘƛǎƪǳȊƛ ƳŜȊƛ ȊŀǎǘǳǇƛǘŜƭƛ ƛ ƻōőŀƴȅΦ 

Pro a proti 

½ŀǎǘłƴŎƛ Ȋƽƴ Ǿ 6łōƭƛŎƝŎƘ ǇǌŜŘƪƭłŘŀƧƝ ǇǌŜŘŜǾǑƝƳ ŘǾŀ ŀǊƎǳƳŜƴǘȅΦ /ƘǘŠƧƝ 

moȌƴƻǎǘ ǇŀǊƪƻǾŀǘ Ǉƻ ŎŜƭŞ tǊŀȊŜ уΣ ƪŀƳ ƧŜȊŘƝ ǇǊŀŎƻǾŀǘΣ Ȋŀ ǇǌƝōǳȊƴȇƳƛΣ do 

tzv. .ƝƭŞƘƻ ŘƻƳǳ őƛ ƪ ƭŞƪŀǌƛΦ 5ǊǳƘȇƳ ŘǻǾƻŘŜƳ ƧŜΣ ȌŜ ǎŜ 6łōƭicŜ ǎǘłǾŀƧƝ 

ƻŘǎǘŀǾƴȇƳ ǇŀǊƪƻǾƛǑǘŠƳ ǇǊƻ ǇǌŜǎǇƻƭƴƝΣ ƪǘŜǌƝ ŎŜǎǘǳƧƝ Řłƭ Řƻ ŎŜƴǘǊŀ ƳŠǎǘskou 

dopravou. 

hŘǇǻǊŎƛ Ȋƽƴ ƴŜŎƘǘŠƧƝ ŘŀƭǑƝ Ǉoplŀǘƪȅ ŀ ǎƻǳőŀǎƴł ǎƛǘǳŀŎŜ ƧƛƳ vyhovuje. 

½ƽƴȅ ǇƻǾŀȌǳƧƝ őŀǎǘƻ ƧŜƴ Ȋŀ Ȋdroj daƭǑƝ ōȅǊƻƪǊŀŎƛŜ ŀ ƴƻǾȇŎƘ ƴłƪƭŀŘǻ 

ǎƻǳǾƛǎŜƧƝŎƝŎƘ ǎ ǇƻǌƝȊŜƴƝm ŀǳǘƻƳŀǘǻ ŀ ȊƽƴƻǾłƴƝƳ ǳƭƛŎΦ bŜŎƘǘŠƧƝ ƪƻƳǇƭƛƪŀŎƛ 

ƳƝǎǘƴƝ ŘƻǇǊŀǾȅ ŀƴƛ ȊǌƝȊŜƴƝ ƧŜŘƴƻǎƳŠǊŜƪΣ k őŜƳǳȌ ōȅ ǇŀǘǊƴŠ Ǿ ƴŠƪǘŜǊȇŎh 

őłǎǘŜch ƻōŎŜ ŘƻǑƭƻΦ 

Wŀƪ ŘłƭΚ 

αtǌŜŘƴŠ bych cƘǘŠƭ ǇƻŘŠƪƻǾŀǘ ǾǑŜƳΣ ƪǘŜǌƝ ǊŜŀƎovali jƛƴŀƪ ƴŜȌ ŘƻƳŀ 

u stolu, za jejich hlas ŀ Ȋŀ ƴłȊƻǊΦ włŘ bych, abȅ ŘǻǾƻŘȅ ƪŀȌŘŞƘƻ 

ǊŜǎǇƻƴŘŜƴǘŀ ōȅƭȅ ǇǌƝǎǘǳǇƴŞΣ ǇǊƻǘƻȌŜ ƛ Ǿ ƴŀǑƝ ǊŜƭŀǘƛǾƴŠ ƳŀƭŞ ƳŠǎǘǎƪŞ őłǎǘƛ 

Ƨǎƻǳ ƴłȊƻǊȅ ƻōőŀƴǻ ƴa problemaǘƛƪǳ ǇŀǊƪƻǾłƴƝ ƴŀǇǊƻǎǘƻ ƻŘƭƛǑƴŞΦ A v tomto 

ǇǌƝǇŀŘŠ ƧŜ ǘƻ рлΥрлΗά, ǌƝƪł ƳƝǎǘƻǎǘŀǊƻǎǘŀ Wŀƴ IǊŘƭƛőƪŀΦ 

tǌi őǘŜƴƝ ŘǻǾƻŘǻ αǇǊƻ ŀ ǇǊƻǘƛά zŀǾŜŘŜƴƝ ƳƻŘǊȇŎƘ Ȋƽƴ Ǿ 6łōƭƛŎƝŎƘ ƧǎŜƳ 

ōȅƭ ǇǌŜƪǾŀǇŜƴ ȊŜƧƳŞƴŀ ǘǌŜƳƛ ȊłǾŠry: 
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- ǇƻǳȊŜ мл ƻŘǇƻǾŠŘƝ α!ƴƻά ȊƳƛƶǳƧŜ Ƨŀƪƻ ŀƭŜǎǇƻƶ ƧŜden Ȋ ŘǻǾƻŘǻ 

ǇǊƻōƭŞƳΣ ȌŜ ƴŜƴƝ ƪde parkovat, zŜƧƳŞƴŀ ƴŀ 6łōƭƛŎƪŞ ŀ YƻƪƻǌƝƴǎƪŞ; 

- оп ƻŘǇƻǾŠŘƝ α!ƴƻά je motƛǾƻǾłƴƻ ƻǘŜǾǌŜƴƝƳ ƳƻȌƴƻǎǘƛ ǇarƪƻǾłƴƝ 

v ȊƽƴłŎƘ ƴŀ tǊŀȊŜ у όƴŀǇǌΦ Ǿ YŀǊƭƝƴŠΣ Ǿ [ƛōƴƛΣ Ǿ YƻōȅƭƛǎƝŎƘΣ ǳ ƳŜǘǊŀ ƴŀ [łŘǾƝύΤ 

- Ǿ ƳƴƻƘŀ Ȋ оу ȊłǇƻǊƴȇŎƘ ƻŘǇƻǾŠŘƝ je kƻƴǎǘŀǘƻǾłƴƻΣ ȌŜ ǇŀǊƪƻǾłƴƝ 

v 6łōƭƛŎƝŎƘ ǇǊƻōƭŞƳ ƴŜƴƝ ŀ ȊŀǾłŘŠƴƝ αƳƻŘǊȇŎƘ Ȋƽƴά ƧŜ ǇƻǳȊŜ ŘŀƭǑƝƳ 

byrokratiŎƪȇƳ ƴŀǌƝȊŜƴƝƳΣ ǇǊƻǎǘǌŜŘƪŜƳ taƘŀƧƝŎƝƳ ƭƛŘŜƳ ǇŜƴƝȊŜ Ȋ ƪŀǇŜǎ 

apod. 

/ƻ ƻōőŀƴΣ ǘƻ ƴłȊƻǊΚ .ȅƭo ōȅ ǑƪƻŘŀ ŀƴƪŜǘǳ ǘŀƪǘƻ ƧŜŘƴƻŘǳǑŜ ƻŘōȇt. 

WŜŘƴƻǘƭƛǾŞ ǇƻŘƴŠǘȅ ƴłƳ nazƴŀőǳƧƝ ƛ ǾƝŎŜΦ WƛȌ ƧǎƳŜ ȊŀŘŀli projekt organizace 

ǇŀǊƪƻǾłƴƝ ƴŀ YƻƪƻǌƝƴǎƪŞ u fotbŀƭƻǾŞƘƻ ƘǌƛǑǘŠ ŀ ǎǇƻƭǳ ǎ ƴłǾǊƘŜƳ 

vodoroǾƴŞƘƻ ȊƴŀőenƝ ǇǊƻƧŜƪǘǳ ōǳŘŜƳŜ Ȋƴłǘ ŘŀƭǑƝ ǊŜłƭƴŞ ŀǊƎǳƳŜƴǘȅ Řƻ 

ŘƛǎƪǳȊŜ αŀƴƻά, őƛ αƴŜάΦ bŀ ǵǊƻǾƴƛ aŀƎƛǎǘǊłǘǳ ƘƭŀǾƴƝƘƻ ƳŠǎǘŀ tǊŀƘȅ je 

diskutoǾłƴ ƴłǾǊƘ ǎtrategie rozvoje ǇŀǊƪƻǾłƴƝ нлнлς2025. ¢ŀƪȌŜ ǊƻȊƘƻŘƴŠ 

ƳƻƘǳ ǎƭƝōƛǘΣ ȌŜ ǎŜ ƪ ǇǊoblematice parƪƻǾłƴƝ ōǳŘŜƳŜ praviŘŜƭƴŠ ǾǊŀŎŜǘΦ 

Alexandr Kliment ό6½ л4/2020) 

"ÌÅÓËÏÖï ÐÏÖodnñ 

6łōƭƛŎŜ ǇƻǎǘƛƘǳƧƝ ǇƻǾƻŘƴŠΦ WŜ ǘƻ ƪ ƴŜǾƝǌŜ ǾȊƘƭŜŘŜƳ ƪ ǇƻƭƻȊŜ ƴŀǑƝ 

ƳŠǎǘǎƪŞ őłǎǘƛ ƴŀ ǵōƻőƝ ƴŜƧǾȅǑǑƝƘƻ ƪƻǇŎe na seveǊƴƝƳ ƻƪǊŀƧi Prahy, ale je to 

tak. 

{ƛƭƴŞ ǇǌƝǾŀƭƻǾŞ ŘŜǑǘŠ őŀǎ ƻŘ őŀǎǳ ȊǇǻǎƻōƝ ǇǌŜǘƝȌŜƴƝ ŀ ȊŀƘƭŎŜƴƝ ŘŜǑǙƻǾŞ 

ƪŀƴŀƭƛȊŀŎŜ Ǿ ǳƭƛŎƝŎƘ 6łōƭƛŎ (nejsiƭƴŠƧƛ Ǿ ƘƛǎǘƻǊƛŎƪŞƳ ƧłŘǊǳ 6łōƭƛŎ ς ¦ tŀǊƪłƴǳΣ 

bŀ ~ǘŀƳōŜǊƪǳύ ŀ ȊǇǻǎƻōƝ okaƳȌƛǘŞ ȊǾeŘƴǳǘƝ ƘƭŀŘƛƴȅ ƴŀ aǊŀǘƝƴǎƪŞm 

ό2ŜǊǾŜƴƻƳƭȇƴǎƪŞƳύ pƻǘƻŎŜΣ Řƻ ƪǘŜǊŞƘƻ ǎŜ ǾƭŞǾŀƧƝΦ ±ŀǊƻǾłƴƝ ǇǌŜŘ 

ǇǌƛŎƘłȊŜƧƝŎƝƳƛ, tzv. bleskoǾȇƳƛ ǇƻǾƻŘƴŠƳƛ ƧŜ ǾȊƘƭŜŘŜƳ ƪ ƧŜƧich charakteru 

ǘŞƳŠǌ ƴŜƳƻȌƴŞΦ !ƭŜ ŀƭŜǎǇƻƶ ƧƛȌ ŘƴŜǎ ŜȄƛǎǘǳƧƝ ƛƴŦƻǊƳŀŎŜΣ ǇƻŘƭŜ ƪǘŜǊȇŎƘ ƧŜ 

ƳƻȌƴŞ riziko ǇǌƛŎƘłȊŜƧƝŎƝŎƘ ǎǊłȌŜƪΣ ƧŜȌ mohoǳ ǇƻŘƻōƴŞ ǇƻǾƻŘƴŠ ȊǇǻsobit, 

ǇǌŜŘǇƻǾŠŘŠǘΦ 

Co ȊǇǻǎƻōǳƧŜ ǇƻǾƻŘƴŠ Ǿ 6łōƭƛŎƝŎƘ? 

±ƻŘŀ Řƻ Ǉƻǘƻƪŀ ǇǌƛǘŞƪł ƴŜƧŜƴ Ȋ ǇǊŀƳŜƴƛǑǘŠ ŀ ƴłŘǊȌŜ hƘǊŀŘŀΣ ŀƭŜ ǘŀƪŞ 

z ŘŜǑǙƻǾŞ ƪŀƴŀƭƛȊŀŎŜΦ 5ƻ ǘŞ ƧŜ ǎǾŜŘŜƴƻ ƻŘǾƻŘƴŠƴƝ ƪƻƳǳƴƛƪŀŎƝ ŀ ǘŀƪŞ 

ǾŠǘǑƛƴŀ ǎǘǌech a zpeǾƴŠƴȇŎƘ ǇƭƻŎƘ řłōƭƛŎƪȇŎƘ ƻōƧŜƪǘǻ ς tak byly stavby 

ŘǌƝǾŜ ǇƻǾƻƭƻǾłƴȅΦ hŘǾƻŘƴŠƴƝ tǊƻǎŜŎƪŞ ǊŀŘƛłƭȅ ς CƝƴƻǾŜŎƪŞ ǳƭƛŎŜ ƧŜ Řo 
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Ǉƻǘƻƪŀ ǇǌƝƳƻ ǎǾŜŘŜƴƻ ǇƻǳȊŜ Ȋ ƪǊłǘƪŞƘƻ ǵǎŜƪǳΣ Ƨƛƴŀƪ ƧŜ ǇƻŘŞƭ /ƝƴƻǾŜŎƪŞ 

ǾȅōǳŘƻǾłƴƻ ƴŠƪƻƭƛƪ ǊŜǘŜƴőƴƝŎƘ ŀ ǳǎŀȊƻǾŀŎƝŎƘ ƴłŘǊȌƝΦ 

PrŀȌǎƪł ǾoŘƻƘƻǎǇƻŘłǌǎƪł ǎǇƻƭŜőƴƻǎǘ, a. s. όŘłƭŜ Ƨen PVS), kteǊł Ƴł ƴŀ 

ǎǘŀǊƻǎǘƛ ƪŀƴŀƭƛȊŀőƴƝ ƛƴŦǊŀǎǘǊǳƪǘǳǊǳ Ǿ tǊŀȊŜΣ ƧŜƧƝ ǵǇǊŀǾȅ ŀ ǊƻȊǾƻƧΣ ȊǇǊŀŎƻǾŀƭŀ ƧƛȌ 

ƴŠƪƻƭƛƪ ǎǘǳŘƛƝΣ ƪǘŜǊŞ ƴŀǾǊƘǳƧƝ ƪǊƻƪȅ ǾŜŘƻǳŎƝ ƪ ƭŜǇǑƝƳǳ ȊǇǊǻŎƘƻŘƴŠƴƝ 

a ƻŘƭŜƘőŜƴƝ ƪŀƴŀƭƛȊŀőƴƝŎƘ ǎǘƻƪ Ǿ 6łōƭƛŎƝŎh. 

NŀǾǊȌŜƴȅ Ƨǎƻǳ ǎǘŀǾōȅΣ ƪǘŜǊŞ berou v potaz ǘǌƛ ȊłkladnƝ ǘȅǇȅ ƻǇŀǘǌŜƴƝ ƴŀ 

ǎǘłǾŀƧƝŎƝ ƪŀƴŀƭƛȊŀőƴƝ ǎƝǘƛΥ 

- ǇǌŜpojŜƴƝ ŀ αǇǌŜǎǇłŘƻǾłƴƝά ƴŠƪǘŜǊȇŎƘ ǳƭƛőƴƝŎƘ ǎǘƻƪ ŀ αƻŘƭŜƘőŜƴƝά 

zejmŞƴŀ ǇǌŜǘƝȌŜƴŞƳǳ ǵǎŜƪǳ ¦ tŀǊƪłƴǳΤ 

- ȊǾȇǑŜƴƝ ǇǊǻŎƘƻŘƴƻǎǘƛ αƪǊƛǘƛŎƪȇŎƘ ƳƝǎǘά v souőŀǎƴŞƳ syǎǘŞƳǳ 

ƪŀƴŀƭƛȊŀőƴƝŎƘ ǎǘƻƪΤ 

- bǳŘƻǾłƴƝ ƻōƧŜƳƴȇŎh podȊŜƳƴƝŎƘ ǊŜǘŜƴőƴƝŎƘ ƴłŘǊȌƝ ǇƻŘ 

ƪƻƳǳƴƛƪŀŎŜƳƛΣ ƪǘŜǊŞ ǇƻƳƻƘƻǳ ǎƴƝȌƛǘ ƴłǊŀȊƻǾȇ ƳŀȄƛƳłƭƴƝ ǇǊǻǘƻƪ ŀ ȊǇƻȊŘƛǘ 

ƻŘǘƻƪ ŘŜǑǙƻǾȇŎƘ ǾƻŘ Řƻ ƪŀƴalizace. 

PVS pracuje ƴŀ ŘŜǘŀƛƭƴƝ ǎǘǳŘƛƛ ǇǊƻǾŜŘƛǘŜƭƴƻǎǘƛΦ ±ȊƘƭŜŘŜm k faktuΣ ȌŜ 

ǾǑŜŎƘƴȅ ǘȅǘƻ ǎǘŀǾōȅ Ƨǎƻǳ ƴłǊƻőƴŞ Ǉƻ ǎǘǊłƴŎŜ ŦƛnanőƴƝΣ ǘŜŎƘƴƛŎƪŞ 

i ƻǊƎŀƴƛȊŀőƴƝΣ ƧŜ ǇǌƝǇǊŀǾŀ ŀ ǇǊƻƧŜŘƴłǾłƴƝ ŘƭƻǳƘƻŘƻōŞΦ CƛƴŀƴőƴƝ ƴłǊƻőƴƻǎǘ 

ǇǌŜǾȅǑǳƧŜ ƴŠƪƻƭƛƪŀƴłǎƻōƴŠ ƳƻȌƴƻǎǘƛ ƳŠǎǘǎƪŞ őłǎǘƛΦ 

bŜƧŜŦŜƪǘƛǾƴŠƧǑƝƳ ȊǇǻǎƻōŜƳΣ Ƨŀƪ ǎƴƝȌƛǘ ƳƝǊǳ ȊŀƘƭŎŜƴƝ ƪŀƴalizace, je 

zŀŎƘȅŎŜƴƝ Ŏƻ ƴŜƧǾŠǘǑƝƘƻ ƳƴƻȌǎǘǾƝ ǎǊłȌŜƪ ƴa zastaǾŠƴŞƳ ǵȊŜƳƝΦ tǌƝƳƻ 

v ƳƝǎǘŠ, kde spadnou tak, aby do stok ŘŜǑǙƻǾŞ ƪŀƴŀƭƛȊŀŎŜ ǾǻōŜŎ ƴŜŘƻǘŜƪƭȅ 

ƴŜōƻ ǇǌƛǘŜƪƭȅ ǎŜ ȊǇƻȌŘŠƴƝƳΦ bŀǾƝŎ ς cennł ȊŀŎƘȅŎŜƴł ǾƻŘŀ ƳǻȌŜ ōȇǘ ŘłƭŜ 

ǾȅǳȌƛǘŀ: ȊŀƭŞǾłƴƝΣ ǎǇƭŀŎƘƻǾłƴƝ, vǎŀƪƻǾłƴƝ do pǻŘȅ ŀǇƻŘΦ ± ǇƻǎƭŜŘƴƝŎƘ ƭŜǘŜŎƘ 

jŜ ǳ ǾǑŜŎƘ novostaveb, ƴłǎǘŀǾŜō ŀ ǊŜƪƻƴǎǘǊǳƪŎƝ ƻōƧŜƪǘǻ ǇƻǎǳȊƻǾłƴ soulad 

s ǇƻȌŀŘŀǾƪȅ ǘȊǾΦ ǾodnƝƘƻ Ȋłƪƻƴŀ (złƪƻƴ őΦ нрпκнллм {ōΦύΣ Řƻ ƪǘŜǊŞƘƻ Ƨǎƻǳ 

ǇƻȌŀdavky na zachycƻǾłƴƝ ǎǊłȌƪƻǾȇŎƘ ǾƻŘ ȊŀǇǊŀŎƻǾłƴȅ. 

hǇŀǘǌŜƴƝ Ƨǎƻǳ ǊelativƴŠ jednodǳŎƘł ŀ ǎƴŀŘƴƻ ǊŜŀƭƛȊƻǾŀǘŜƭƴł ǇǊƻ ƴƻǾŞ 

stavby tzv. αƴŀ ȊŜƭŜƴŞ ƭƻǳŎŜάΦ {ƭƻȌƛǘł ǌŜǑŜƴƝ ƳƻƘƻǳ ƴŀǎǘŀǘ ǳ ǊŜƪƻƴǎǘǊǳƪŎƝΣ 

ƴłǎǘŀǾŜōΣ ǇǌƝǎǘŀǾŜō ŀǇƻŘΦΣ ƪŘȅ ȊŜƧƳŞƴŀ Ǿ ȊłǎǘŀǾōŠ ƘǊƻȊƝ ƴŜōŜȊǇŜőƝ ȊǘǊłǘȅ 

ǎǘŀōƛƭƛǘȅ ǎƻǳǎŜŘƴƝŎƘ ǎǘŀǾŜōΦ tǊƻ ōǳŘƻǾłƴƝ ŘŜǑǙƻǾȇŎƘ ƧƝƳek je ǎǘłle mƻȌƴŞ 

őŜǊǇŀǘ ǇŜƴƝȊŜ Ȋ ŘƻǘŀőƴƝƘƻ programu 5ŜǑǙƻǾƪa (vypsłn Ministerstvem 

ȌƛǾƻǘƴƝƘƻ ǇǊƻǎǘǌŜŘƝ 2w ŀ {ǘłǘƴƝƳ ŦƻƴŘŜƳ ȌƛǾƻǘƴƝƘƻ ǇǊƻǎǘǌŜŘƝ 2w ƴŀ ǇƻŘǇƻǊǳ 

ǳŘǊȌƛǘŜƭƴŞƘƻ ƘƻǎǇƻŘŀǌŜƴƝ ǎ ǾƻŘƻǳ Ǿ ŘƻƳłŎƴƻǎǘŜŎƘ). 

tǌƛ ǇǊǳŘƪȇŎƘ ǇǌƝǾŀƭƻǾȇŎƘ ŘŜǑǘƝŎƘ ǘŀƪŞ ŘƻŎƘłȊƝ ƛ ke splavoǾłƴƝ ornice 

z ǇƻƭƝΦ ½ŘŜ ōȅ ƧŜŘƴƻŘǳŎƘȇƳ ƻǇŀǘǌŜƴƝƳ byla ŘǻǎƭŜŘƴł ƻǊōŀ αǇƻ ǾǊǎǘŜǾƴƛŎƛάΣ 
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ƴƛƪƻƭƛǾ αȊ ƪƻǇŎŜ ŘƻƭǻάΣ ŀōȅ ōǊłȊŘȅ ƳƻƘƭȅ ȊŀŎƘȅǘƛǘ ǾŠǘǑƝ ƳƴƻȌǎǘǾƝ ǾƻŘȅ 

a ƴŜŘƻŎƘłȊŜƭƻ ƪ ƻŘǇƭŀǾƻǾłƴƝ ŎŜƴƴŞ ƻǊƴƛŎŜΦ 

tǌƛ ǘŞǘƻ ǇǌƝƭŜȌƛǘƻǎǘƛ ƧŜ ƴǳǘƴŞ ȊƳƝƴƛǘΣ ȌŜ ƴŜƳŞƴŠ ŘǻƭŜȌƛǘou oblaǎǘƝ ƧŜ ǘŀƪŞ 

ȊŀƳŜȊŜƴƝ ǾȅǇƻǳǑǘŠƴƝ ŘŜǑǙƻǾȇŎh vod do splŀǑƪƻǾŞ ƪŀƴŀƭƛȊŀŎŜ. Jak objevily 

ǇǊǻȊƪǳƳȅ Ǿ ǇǌŜŘŜǑƭȇŎƘ ƭŜǘŜŎƘΣ ŀƭŜ ȊŜƧƳŞƴŀ Ƨŀƪ ƧŜ ǇŀǘǊƴŞ Ȋ ŎƘŀǊŀƪǘŜǊǳ 

a ƳƴƻȌǎǘǾƝ ǎǇƭŀǑƪƻǾȇŎƘ ǾƻŘ ōŠƘŜƳ ǎǊłȌŜƪΣ ƪǘŜǊŞ ǇǌƛǘŞƪŀƧƝ Řƻ ǇǌŜőŜǊǇłǾŀŎƝ 

ǎǘŀƴƛŎŜ ǳ aǊŀǘƝƴǎƪŞƘƻ Ǉotoka, Ƨǎƻǳ Řƻ ǎǇƭŀǑƪƻǾŞ ƪŀƴŀƭƛȊŀŎŜ ƴŀ ǵȊŜƳƝ 6łblic 

neległƭƴŠ ǎǾŜŘŜƴȅ ƛ ŘŜǑǙƻǾŞ ǾƻŘȅ, ŀ ǘƝƳ ŘƻŎƘłȊƝ ōŠƘŜƳ ŘŜǑǙǻ k ǾȅǑǑƝ 

ƛƴǘŜƴȊƛǘŠ ȊŀǇƭŀǾƻǾłƴƝ ǎǇƭŀǑƪƻǾŞ ƪŀƴŀƭƛȊŀŎŜ ŘŜǑǙƻǾƻǳ ǾƻŘƻǳΦ tǊƻōƭŞƳy to 

ȊǇǻǎƻōǳƧŜ ƴŜƧŜƴ Ǿ ǇǌŜőŜǊǇłǾŀŎƝ ǎǘŀƴƛŎƛΣ ŀƭŜ ƛ Ǿ ƻōȅǘƴȇŎƘ ƻōjektech ve 

spƻŘƴƝ őłǎǘƛ 6łōƭƛŎΦ błǇǊŀǾŀ je v tomǘƻ ǇǌƝǇŀŘŠ pouze ƴŀ ƪŀȌŘŞƳ ƳŀƧƛǘŜƭi 

nemovitosti Ǿ 6łōƭƛŎƝŎƘΦ 

tǊŀȌǎƪŞ vodovody a kanalizace, a. s. όŘłƭŜ ƧŜƴ PVK)Σ ǎǇǊłǾŎŜ ƪŀƴŀƭƛȊŀŎŜΣ 

ōǳŘŜ ƴŀƳłǘƪƻǾŠ ǇƻƪǊŀőƻǾŀǘ Ǿ ƪƻƴǘǊƻƭłŎƘΣ ȊŘŀƭƛ ƴŜƧǎƻǳ Řƻ ǎǇƭŀǑƪƻǾŞ 

kanalizaŎŜ ȊŀǵǎǘŠny i ŘŜǑǙƻǾŞ ǾƻŘȅ ȊŜ ǎǘǌŜŎƘΣ ƻƪŀǇǻΣ teras, verand apod. 

t±{ ǇŀǊŀƭŜƭƴŠ ǇƻƪǊŀőǳƧŜ Ǿ ǇǌƝǇǊŀǾŠ ǊŜŀƭƛȊŀŎŜ ǇǊƻƧŜƪǘǳ α½ǾȇǑŜƴƝ ƪŀǇŀŎƛǘȅ 

ǇǌŜőŜǊǇłǾŀŎƝ ǎǘŀƴƛŎŜ ǎǇƭŀǑƪƻǾŞ ƪŀƴŀƭƛȊŀŎŜά ǾőŜǘƴŠ ȊǾŠǘǑŜƴƝ ǊŜǘŜƴőƴƝƘƻ 

ǇǊƻǎǘƻǊǳ Ǿ ƻōƭŀǎǘƛ ǳ ǇǌŜőŜǊǇłǾŀŎƝ ǎǘŀƴƛŎŜΦ L ǘƻ ōy mohlo pomocƛ őłǎǘŜőƴŠ 

ŜƭƛƳƛƴƻǾŀǘ ǑƪƻŘȅ Ǿ ŘƻƳłŎnostech, ke kteǊȇƳ Ǿ Ƴƛƴǳƭƻǎǘƛ Ǉǌƛ ǾȇƧƛƳŜőƴȇŎƘ 

ŘŜǑǘƝŎƘ ŘƻŎƘłȊŜƭƻΦ 

½Ǉǻsobȅ ǾŀǊƻǾłƴƝ ŀ ǇǌŜŘǇƻǾŠř ōƭŜǎƪƻǾȇŎƘ ǇƻǾƻŘƴƝ 

bŀ ƘƻǊƴƝƳ ǘƻƪǳ aǊŀǘƝƴǎƪŞƘƻ ό2ŜǊǾŜƴƻƳƭȇƴǎƪŞƘƻύ ǇƻǘƻƪŀΣ ƴŠƪƻƭƛk set 

ƳŜǘǊǻ ƻŘ ƧŜƘƻ ǇǊŀƳŜƴƛǑǘŠΣ ƧŜ ǇǌŜŘǇƻǾŠř ȊǾȇǑŜƴŞ hladiny na potoce 

a v ŘŜǑǙƻǾŞ kanalizaci velicŜ ǇǊƻōƭŜƳŀǘƛŎƪłΦ bƛƪŘƻ ƴŜƴƝ ǎŎƘƻǇŜƴ ǇǌŜǎƴŠ 

ǇǌŜŘǇƻǾŠŘŠǘ ƳƴƻȌǎǘǾƝ ǾƻŘȅΣ ƪǘŜǊŞ ǎƪǳǘŜőƴŠ ōŠƘŜƳ ǇǌƝǾŀƭƻǾŞƘƻ ŘŜǑǘŠ ƴŜōƻ 

ōƻǳǌƪȅ ǎǇŀŘƴŜ ƴŀ ǎŜǾŜǊƻǾȇŎƘƻŘƴƝ ǵōƻőƝ [łŘǾƝ ŀ ƪǘŜǊł ǇǌƛǘŜőŜ Řƻ ǇƻǘƻƪŀΦ 

Hladina se zvedł ǾŜƭƛŎŜ ǊȅŎƘƭŜΦ IƭłǎƴŞ ǇǊƻŦƛƭȅΣ Ǉƻdle ƪǘŜǊȇch jsou 

vyhlŀǑƻǾłƴȅ ǎǘǳǇƴŠ ǇƻǾƻŘƶƻǾŞ ŀƪǘƛǾƛǘȅΣ Ƨǎƻǳ ǳƳƝǎǘŠƴȅ ƴƝȌe na toku potoka 

ς Ǿ aƛǑƪƻǾƛŎƝŎƘ ŀ ǾŜ ±ŜƭŜƴƛΣ ŀ ǘƻ ǳȌ ōȇǾł ǾƻŘŀ Ȋ ǳƭƛŎ Ǿ 6łōƭƛŎƝŎƘ ǇǊȅőΦ 

Z ŘƻǎǘǳǇƴȇŎƘ ƛƴŦƻǊƳŀŎƝ ƧŜ ǾǑŀƪ ƳƻȌƴŞ ŘƻȊǾŠŘŠǘ se, zdali EXISTUJE 

a Ƨŀƪł ƧŜ aNw! wL½LY!Σ ȌŜ ǇǌƛŎƘłȊŜƧƝŎƝ ǎǊłȌƪȅ Ƴƻhou krizovou situaci vyvolat! 

bŜƧǎƴłȊŜ ŘƻǎǘǳǇƴȇƳƛ ƛƴŦƻǊƳŀŎŜƳƛ ƻ ǊƛȊƛŎƝŎƘ ōƭŜǎƪƻǾȇŎƘ ǇƻǾƻŘƴƝ Ƨǎƻǳ 

ǾȇǎǘǊŀȌƴŞ ƛƴŦƻǊƳŀŎŜ 2ŜǎƪŞƘƻ ƘȅŘǊƻƳŜǘŜƻǊƻƭƻƎƛŎƪŞƘƻ ǵǎǘŀǾǳ ό2Ia¨ύ ς zde 

Ƨǎƻǳ ǳǾŜŘŜƴȅ ȊǾƭłǑǘƴƝ ƻŘŘƝly pro vaǊƻǾłƴƝ ǇǌŜŘ ǎƛƭƴȇƳƛ ŘŜǑǘƛ ŀ ǇƻǾƻŘƴŠmi. 

Tato ǾŀǊƻǾłƴƝ Ƨsoǳ ǾȅŘłǾłƴŀ ǇǊƻ ƪŀȌŘȇ ƻƪǊŜǎ 2wΣ Ǿ ǇǌƝǇŀŘŠ tǊŀƘȅ ǇǊƻ ŎŜƭŞ 
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ǵȊŜƳƝ ƘƭŀǾƴƝƘƻ ƳŠǎǘŀ, ŀ ŀƪǘǳŀƭƛȊƻǾłƴŀ jsou dle ǾȇǾƻƧŜ ǎƛǘǳŀŎŜ Ǿ ǊŜłƭƴŞƳ 

őŀǎŜ: ōƛǘΦƭȅκǾȇǎǘǊŀhy_CHMU 

PodrƻōƴŠƧǑƝ ƛƴŦƻǊƳŀŎŜ ȊŀƳŠǌŜƴŞ ƴŀ ƭƻƪłƭƴƝ ǇǌƝǾŀƭƻǾŞ ǇƻvoŘƴŠ Ƨǎƻǳ 

ŘƻǎǘǳǇƴŞ Ǿ ǎŜȊƻƴŠ ƻŘ Řǳōƴŀ Řƻ ǌƝƧƴŀ na Portłƭǳ 2Ia¨ Ǿ ŀǇƭƛƪŀŎƛ LƴŘƛƪłǘƻǊ 

ǇǌƝǾŀƭƻǾȇŎƘ ŘŜǑǙǻ: ōƛǘΦƭȅκƛƴŘƛƪłǘƻǊŘŜǑǙǻ. 

bŀ ǇǌŜƘƭŜŘƴŞƳ ƎǊŀŦƛŎƪŞƳ Ǿȇǎǘupu se ƳǻȌŜƳŜ ŘƻȊǾŠŘŠǘ ŀƪǘǳłƭƴƝ 

stupeƶ ƴŀǎȅŎŜƴƝ ǇǻŘƴƝƘƻ ǇodƭƻȌƝ ŀ ƳƴƻȌǎǘǾƝ ǇƻǘŜƴŎƛłƭƴŠ ǊƛȊƛƪƻǾȇŎƘ ǎǊłȌŜƪ 

za jeŘƴǳΣ ǘǌƛ ƴŜōƻ ǑŜǎǘ Ƙodin. 

wƛȊƛƪƻ ǾȊƴƛƪǳ ǇǌƝǾŀƭƻǾŞ ǇƻǾƻŘƴŠ je pak vyobrazeno ǇǌƝƳƻ Ǿ ƳŀǇƻǾŞ 

ŀǇƭƛƪŀŎƛ ōŀǊŜǾƴƻǳ ǑƪłƭƻǳΥ ōŜȊ ƻȊƴŀőŜƴƝ ς bez rizika nebo zaneŘōŀǘŜƭƴŞ 

rƛȊƛƪƻΤ Ȍƭǳǘł ς ƳŀƭŞ ŀȌ ǎǘǌŜŘƴƝ riziko, hnŠŘł ς ǾȅǎƻƪŞ ǊƛȊƛƪƻΣ őŜǊǾŜƴł ς velmi 

ǾȅǎƻƪŞ ǊƛȊƛƪƻΦ todrobnou mapovou aplƛƪŀŎƛ ƴŀƭŜȊƴŜǘŜ ƴŜƧǎƴłȊŜ ǘŀƪŞ 

z pƻǊǘłƭǳ 2Ia¨Υ bit.ly/ǊƛȊƛƪƻǇƻǾƻŘƴŠ. 

¨ŘŀƧŜ ƻ ƳƴƻȌǎǘǾƝ spŀŘƭȇŎƘ ǎǊłȌŜƪ Ǿ ƴŜƧōƭƛȌǑƝ ƳŠǌƛcƝ ǎǘŀƴƛŎƛ traha-6łōƭƛce 

όǎǘŀƴƛŎŜ Iatύ ǾőŜǘƴŠ ƛƴdexu ƴŀǎȅŎŜƴƝ ǇǻŘȅ Ƨǎƻǳ ŘƻǎǘǳǇƴŞ ƻƴline 

(s miniƳłƭƴƝƳ ȊǇƻȌŘŠƴƝƳύ ƴŀ ŀŘǊŜǎŜΥ ōƛǘΦƭȅκǎǇŀŘƭŞǎǊłȌƪȅ. 

WŀƪŞ ŎƘȅǎǘłƳŜ ŘŀƭǑƝ ƪǊƻƪȅΚ 

tƻȌŀŘŀvky na zachyŎƻǾłƴƝ ŘŜǑǙƻǾŞ ǾƻŘȅΣ ȊǇƻƳŀƭŜƴƝ ƧŜƧƝho odtoku, 

zŀŘǊȌŜƴƝΣ ǾǎŀƪƻǾłƴƝ Řƻ ǇǻŘȅ ƛ ƳƻȌƴŞ ȊǇǻǎƻōȅ ǾȅǳȌƛǘƝ ǎŜ ƴŜǾȅƘƴƻǳ ȌłŘƴȇƳ 

sǘŀǾŜōƴƝƪǻƳΦ ¢ƻ ǾȅǇƭȇǾł Ƨŀƪ Ȋ ƴǳǘƴƻǎǘƛ ƘƻǎǇƻŘŀǌŜƴƝ ǎ ŘŜǑǙovou vodou, tak 

z ǇƻŘƳƝƴŜƪ ǾȅǇƭȇǾŀƧƝŎƝŎƘ Ȋ ǾȇǑŜ ǳǾŜŘŜƴŞƘƻ ǾƻŘƴƝƘƻ Ȋłƪƻna. 

tƻƪǊŀőǳƧŜƳŜ Ǿ ƧŜŘƴłƴƝ ǎ t±{ ŀ ǇǌƝǇǊŀǾŠ ƧŜŘƴƻǘƭƛǾȇŎh invŜǎǘƛőƴƝŎƘ ƪǊƻƪǻ 

ƴŀ ǎǘǊŀƴŠ ƘƭΦ ƳŠǎǘŀ tǊŀƘȅΣ ƪǘŜǊŞ ōȅ ƳŠƭȅ ǾŞǎǘ ƪŜ ǎƴƝȌŜƴƝ ŘƻǇŀŘǻ ǇǊǳŘƪȇŎƘ 

ǎǊłȌŜƪ ǇǌƝƳƻ Ǿ ǳƭƛŎƝŎƘ 6łōlic. 

.ŠƘŜƳ ƭet 2020 ŀ нлнм ōǳŘŜ ŘƻƪƻƴőƻǾłƴ ŘƛƎƛǘłƭƴƝ ǇƻǾƻŘƶƻǾȇ Ǉƭłƴ 

v ǊłƳŎƛ jednotƴŞƘo ŎŜƭƻǇǊŀȌǎƪŞƘƻ ǎȅǎǘŞƳǳΣ ƪǘŜǊȇ ōǳŘŜ ȊǾŜǌŜƧƴŠƴ ƴŀ ƴŀǑƛŎh 

ǿŜōƻǾȇŎƘ ǎǘǊłƴƪłŎƘ ǾőŜǘƴŠ ǇǊƻǇƻƧŜƴƝ ƴŀ tƻǊǘłƭ 2Ia¨ ŀ ƧŜƘƻ ƳŀǇƻǾŞ 

aplikace. 

LŜǘƻǎ Ǿ ǌƝƧƴǳ ƴŀǾƝŎ őŜƪł ƴŀǑƛ ƳŠǎǘsƪƻǳ őłǎǘ ȊŜ Ȋłƪƻƴŀ ƴǳǘƴł ǇƻǾƻŘƶƻǾł 

ǇǊƻƘƭƝŘƪŀ ǎŜ ǎǇǊłǾŎŜƳ tƻǾƻŘƝ [ŀōŜ, a. s. Majitele pozemkǻ Ǿ ƪƻǊȅǘǳ Ǉƻǘƻƪŀ 

ŀ ƴŀ ƧŜƘƻ ōǌŜȊƝŎƘ ōǳŘŜƳŜ Ǉƻ ǇǊłȊŘƴƛƴłŎƘ ƛƴŘƛǾƛŘǳłƭƴŠ ƛƴŦƻǊƳƻǾŀǘ 

o ǇǌƝǇǊŀǾłŎƘ ƴŀ ǘǳǘƻ ŀkci. 

Wŀƴ IǊŘƭƛőƪŀ ό6½ 06/2020) 

https://bit.ly/výstrahy_CHMU
https://bit.ly/indikátordešťů
https://bit.ly/rizikopovodně
https://bit.ly/spadlésrážky
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#ÈÃÅÍÅ LÜÂÌÉÃÅ ËÒÜÓÎïȟ ÚÅÌÅÎïȟ ÚÄÒÁÖï 

bŀ ƧŀǌŜ ǎŜ ƳƴƻƘŞ őłǎǘƛ 6łōƭƛŎ Řƻőƪŀƭȅ ƴƻǾŞ ȊŜƭŜƴŠ Ǿ ǇƻŘƻōŠ ƪŜǌǻ 

a ǊǻȊƴȇŎh druhǻ ǎtǊƻƳǻΦ WŜŘƴƻǳ Ȋ ƻǎƻōΣ ƪǘŜǊł Ȋŀ ǾȇǎŀŘōƻǳ ǎǘłƭa, je 

MarkŞǘŀ tŜǑƛőƪƻǾłΣ ƧŜƧƝȌ ǇƻǾƻƭłƴƝ ƧŜ ŀǳǘƻǊƛȊƻǾŀƴȇ ƪǊŀƧƛƴłǌǎƪȇ ŀǊŎƘƛǘŜƪǘΦ tŀƴƝ 

tŜǑƛőƪƻǾł ƴłƳ ǾȅǎǾŠǘƭƛƭŀΣ ǇǊƻő ǎŜ ǎǘǊƻƳȅ ǾȅǎŀȊƻǾŀƭȅ ƛ Ǿ ōƭƝȊƪƻǎǘƛ ƭŜǎŀΣ 

ǇǊƻȊǊŀŘƛƭŀ ƻōƭŀǎǘƛ ǇǊƻ ŘŀƭǑƝ őłǎǘ ǾȇǎŀŘōȅ ŀ ǇƻȊastavila sŜ ƴŀŘ ǾŀƴŘŀƭȅΣ ƪǘŜǌƝ 

ƴŠƪǘŜǊŞ Ǌƻstƭƛƴȅ Ǉƻƴƛőƛƭƛ őƛ Ȋƴƛőƛƭƛ ǵǇƭƴŠΦ 

Wŀƪ ƧǎǘŜ ǎŜ Řƻǎǘŀƭŀ Řƻ 6łōƭƛŎΚ 

BydƭƝƳ ƴŜŘŀƭŜƪƻΣ ǘŀƪȌŜ ƧǎŜƳ ǎƪƻǊƻ αƳƝǎǘƴƝά ǎƭǳȌōŀΣ ŎƻȌ ƳȅǎƭƝƳ ǇƭƴŠ 

ȊŀǇŀŘł Řƻ ŜƪƻƭƻƎƛŎƪŞƘƻ ǎƳȇǑƭŜƴƝ ǾŜŘŜƴƝ řłōƭƛŎƪŞ ǊŀŘƴƛŎŜ Υ-). PǌŜŘ ƴŠƪƻƭƛƪŀ 

lety realizovala fƛǊƳŀ ƳŞƘƻ ƳŀƴȌŜƭŀ ǇŀǊƪ u Vlny. Pǌƛ ǘŞ ǇǌƝƭŜȌƛǘƻǎǘƛ Ƨǎme se 

ǎŜȊƴłƳƛƭƛ ǎ panem starostou a zjistiliΣ ȌŜ ƴłǑ ǇƻƘƭŜŘ ƴŀ ǎǾŠǘΣ ȌƛǾƻǘƴƝ 

prƻǎǘǌŜŘƝ ƛ ȌƛǾƻǘƴƝ ǇǊƻǎǘƻǊ Ǿ ǎƝŘƭŜ ǾƴƝƳłƳŜ ƘƻŘƴŠ ǇƻŘƻōƴŠΦ tƻǎǘǳǇƴŠ ǎŜ 

z toho vyǾƛƴǳƭŀ ǎǇƻƭǳǇǊłŎŜΣ ƧŜƧƝȌ ŘƝƭőƝ Ǿȇǎƭedky jsou jƛȌ Ǿ 6łōƭƛŎƝŎƘ ǾƛŘŠǘΦ 

Jste spokojena s kvalƛǘƻǳ ǾȇǎŀŘby? 

±ȇǎŀŘōǳ ǇǊƻǾłŘŠƭȅ ŘǾŠ ŦƛǊƳȅΣ ǎ jednou jsem byla ǎǇƻƪƻƧŜƴł ƳƻŎ, 

s druhƻǳ ƳŞƴŠΣ ŀƭŜ ŎŜƭƪƻǾȇ ǾȇǎƭŜŘŜƪ ƧŜ Ȋŀ ƳŠ ǳǎǇƻƪƻƧƛǾȇ ŀ ǎǘǊƻƳȅ ǾȅǇŀŘŀƧƝ 

ȌƛǾƻǘŀǎŎƘƻǇƴŠΦ bŠƪǘŜǊŞ ōǳŘƻǳ ƧŜǑǘŠ ǾȅƳŠƴŠƴȅ na podziƳ όǾƝcekmeny 

ƳƝǎǘƻ ȊŀǾŠǘǾŜƴȇŎƘ ǎƻƭƛǘŜr apod). 

WŀƪŞ ŘŀƭǑƝ ƭƻƪŀƭƛty ǇǊƻ ǾȇǎŀŘōǳ ǎǇƻƭǳ ǎ ǾŜŘŜƴƝƳ a2 ǇǌƛǇǊŀǾǳƧŜǘŜ ŀ ǇǊƻőΚ 

tǊƻȊŀǘƝƳ ǾȅǘƛǇƻǾŀƴŞ ƭƻƪŀƭƛǘȅ ǇǊƻ ǇƻŘȊƛƳƴƝ ǾȇǎŀŘōǳ ǇǊȇ ƧǎƻǳΥ ǇŀǊőƝƪ 

6łōƭƛŎƪłΣ ǇǊƻǎǘƻǊ ƪƻƭŜƳ ǵǌŀŘǳ a2Σ ƘǌōƛǘƻǾ ŀ ƧŜƘƻ ƻƪƻƭƝΣ ǑƪƻƭƴƝ ȊŀƘǊŀŘŀΣ 

ƭƻƪłƭƴƝ vȇǎŀŘōŀ ǾȊǊƻǎǘƭȇŎƘ ƪŜǌǻΦ 

AnoΣ Ǉǌipravujeme tyto lokality a ƧŜǑǘŠ ƴŠƪƻƭƛƪ ŘƝƭőƝŎƘ ŘƻǎŀŘŜō 

(u ƘǾŠȊŘłǊƴȅ apod.ύΣ ǾŜ ǾȇƘƭŜŘǳ ƧŜ ƛ ŀrboretum... PǊƻőΚ ±ȊǊƻǎǘƭł ȊŜƭŜƶ 

ǇǌŜŘǎǘŀǾǳƧŜ ƴŜƧƭŜǾƴŠƧǑƝ klimatizaciΣ ƭŀǇŀő ǇǊŀŎƘǳ ŀ ƘƭǳƪǳΣ ǾȅǘǾłǌƝ ȊŘǊŀǾȇ 

ǇǊƻǎǘƻǊ ǇǊƻ Ȍivot. BeneŦƛǘȅ ȊŜƭŜƴŠ Ǿ ǎƝŘƭŜ ōȅ ǾȅŘŀly nŀ ǾƭŀǎǘƴƝ őƭłƴŜƪΦ /ƝƭŜm 

ƧŜ ǾȅǘǾƻǌƛǘ 6łōƭƛŎŜ ȊŜƭŜƴŞΣ ƪǊłǎƴŞΣ ȊŘǊŀǾŞ ŀ ǳȌƛǾŀǘŜƭǎƪȅ ǇǌƝƧŜƳƴŞΦ 

tǊƻő se ǎłȊŜƭȅ ǎǘǊƻƳƪȅ ŀ ƪŜǌŜ ƴŀ ƘǊŀƴƛŎƛ ƭŜǎŀ ǳ 6łōƭƛŎƪŞƘƻ ƘłƧŜ ŀ ƴŜ 

ŘƻǇǊƻǎǘǌŜŘΚ 

LŜǎ ƧŜ ƘƻǎǇƻŘłǌǎƪł ǇƭƻŎƘŀΣ ƪǘŜǊł ƳǻȌŜ ōȇǘ ƪdykoliv odǘŠȌŜƴŀ όǘŜŘȅ 

v ƛƴǘŜƴŎƝŎƘ ƭŜǎƴƝƘƻ ƘƻǎǇƻŘłǌǎƪŞƘƻ Ǉƭłƴǳύ. IƻǎǇƻŘłǌǎƪȇ ƭŜǎ Ƴł ǘŀƪŞ őŀǎǘƻ 
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Řƻǎǘ ǇǊƻŘǳƪőƴƝ ŎƘŀǊakter, tjΦ ƴŜƴƝ ǇǌƛǊƻȊŜƴȇ ς monokultura, bez 

ǇǌŜŎƘƻŘƻǾȇŎƘ ǎǇƻƭŜőŜƴǎǘŜǾΦ tƻƪǳŘ ǎƛ ǾȅōŀǾƝǘŜ ǇǌƛǊƻȊŜƴȇ ƭŜǎ Ǿ ƪǊŀƧƛƴŠΣ ƧŜƘƻ 

kraj je sƳƝǑŜƴȇΣ ǘǾƻǌŜƴȇ ǎƳŠsicƝ ǎǘǊƻƳǻ ŀ ƪŜǌǻΣ ƪǘŜǊŞ ƧŜŘƴŀƪ ŎƘǊłƴƝ αƛƴǘŜǊƛŞǊ 

ƭŜǎŀά (naǇǌƝƪƭŀŘ ǇǌŜŘ ǾŠǘǊƴȇƳƛ ƪŀƭŀƳƛǘŀƳƛ ς ǾȅǘǾłǌƝ ƻŎƘǊŀƴƴȇ ǇƭłǑǙύΣ ƧŜŘƴak 

poskȅǘǳƧŜ ǵǘƻőƛǑǘŠ ŘǊƻōƴȇƳ ȌƛǾƻőƛŎƘǻƳΣ Ǉǘactvu, ƘƳȅȊǳΣ ǎƪȇǘł jim potravu. 

A Ǿ αƴŀǑŜƳά ǇǌƝǇŀŘŠ ǾȅǘǾƻǌƝ ƪƻǊƛŘƻǊΣ ƪǘŜǊȇ ōȅ ƳƻƘƭ fungovat ƴŜȊłǾƛǎƭŜ ƴŀ 

hoǎǇƻŘŀǌŜƴƝ Ǿ ƭŜǎŜ. Pokud dojdŜ ƪ ƻŘǘŠȌŜƴƝΣ ȊǻǎǘŀƴŜ ŀƭŜǎǇƻƶ ǘŜƴǘƻ 

ǇǌŜŎƘƻŘƻǾȇ ǇǊǾŜƪΣ Ȋŀ ƴƝƳ pak zas pomalu poroste ƭŜǎΣ ŘƻǳŦŜƧƳŜΣ ȌŜ 

ƴŜƳƻƴƻƪǳƭǘǳǊƴƝΣ ŀƭŜ ǎƳƝǑŜƴȇ ŀ ǇǌŜǾłȌƴŠ ƭƛǎǘƴŀǘȇ. 

tǊƻő ǎŜ ǎǘǊƻƳȅ ǾȅǎŀȊƻǾŀƭȅ ǘŀƪ ōƭƝȊƪƻ ƭŜǎŀ όƪƻǊƛŘƻǊ ǇƻŘŞƭ ǇŠǑƛny z YǾŠǘƴƻǾŞ 

ke ƘǾŠȊŘłǊƴŠΣ ƴŀ ƪonci louky u ƘǾŠȊŘłǊƴȅ)? bŠƪǘŜǊŞ ǎǘǊƻƳȅ Ƨǎƻǳ ǇǌƝƳƻ ǇƻŘ 

ǾŠǘǾŜƳƛ ǎǘłǾŀƧƝŎƝŎƘ ŘǳōǻΦ 

I tady jde o oƪǊŀƧ ƭŜǎŀΣ ŘǻǾƻŘȅ Ƨǎƻǳ ǘŜŘȅ ǎǘŜƧƴŞΦ ± ǘƻƳǘƻ ǇǊƻǎǘƻǊǳ ƧŜ 

ƴŀǾƝŎ ƭƛƳƛǘ ƛƴȌŜƴȇǊǎƪȇch ǎƝǘƝΣ ǘŀƪȌŜ ƧƛƴŞ ǾŀǊƛŀƴǘȅ ǾȇǎŀŘŜō ƴŜōȅƭȅ ǇǌƝƭƛǑ mƻȌƴŞ 

(naǇǌƝƪƭŀŘ ŀƭŜƧ ǇƻŘŞƭ ǇŠǑiƴȅ ƪ ƘǾŠȊŘłǊƴŠύΦ 

tǊƻő se ǎłȊŜƭȅ tak velƪŞ ǎǘǊƻƳȅΚ aǳǎŜƭƻ ǘƻ ōȇǘ ŘǊŀƘŞ ƻprƻǘƛ ƳŜƴǑƝƳ 

a ƳƭŀŘǑƝƳ ǎǘǊƻƳƪǻƳΦ 

±Ŝƭƛƪƻǎǘ ǎǘǊƻƳǻ ǾȅŎƘłȊƝ Ȋ ŘƻǘŀőƴƝƘƻ ǇǊƻƎǊŀƳǳΣ ȊŜ ƪǘŜǊŞƘƻ ōȅƭȅ ǾȇǎŀŘōȅ 

ŦƛƴŀƴŎƻǾłƴȅΦ 5ƻƳƴƝǾłƳ ǎŜΣ ȌŜ ǇǊƻ ŘŀƴŞ ǇǊƻǎǘǌŜŘƝ se ƧŜŘƴł ƻ ƻǇǘƛƳłƭƴƝ 

velikost. UȌ jsou to stromy, ƪǘŜǊŞ budou ƘƴŜŘ ƻŘ Ȋŀőłǘƪǳ őłǎǘŜőƴŠ Ǉƭƴƛǘ ǎǾŞ 

funkce a snad i respekt. Vysazenł ǾŜƭƛƪƻǎǘ ŘƭŜ ƳŞƘƻ ƴłȊƻǊǳ ƴŜƴƝ ǇǊƻ 

ƳŠǎǘǎƪŞ ǇǊƻǎǘǌŜŘƝ ƴŀŘǎǘŀƴŘŀǊŘƴƝ ŀƴƛ ǇǌŜƘƴŀƴŠ ŘǊŀƘłΦ 

Na jŀǌŜ ōȅƭƻ ǾȅǎŀȊŜƴƻ ом ŘǊǳƘǻ ǎǘǊƻƳǻΦ Co rozhodovalƻ ƻ ƧŜƧƛŎƘ ǾȇōŠǊǳ 

a uƳƝǎǘŠƴƝΚ 

Pǌƛ vȇōŠǊǳ ǎǘroƳǻ ȊƻƘƭŜŘƶǳƧŜƳŜ ǾȌŘȅ ƴŠƪƻƭƛƪ ƪǊƛǘŞǊƛƝΦ tƻƪǳŘ ƧŜ ǘo 

ƳƻȌƴŞΣ ƴŀǾǊƘǳƧŜƳe drǳƘȅ ŘƻƳłŎƝΣ ŜȄƻǘȅ ǇƻǳȌƝǾłƳŜ Ǿ ƳƝǎǘŜŎƘΣ ƪŘŜ ōȅ 

ŘƻƳłŎƝ ŘǌŜǾƛƴȅ ƴŜƻōǎǘłƭȅ ƴŜōƻ ƴłǎ ƪ ǘƻƳǳ ǾŜŘƻǳ ƧƛƴŞ ȊłǎŀŘƴƝ ŘǻǾƻŘȅ 

όƴŀǇǌΦ historickŞ ǾŀȊōȅ ƴŜōƻ ƧƛƴŞ ǇƻȌŀŘƻǾŀƴŞ ŎƘŀrakteristiky). DłƭŜ 

zohlŜŘƶǳƧŜƳŜ ŎƘŀǊŀƪǘŜǊ ƭƻƪŀƭƛǘȅΣ Řƻ ƪǘŜǊŞ ǎŜ ǎƴŀȌƝƳŜ ŘƻǎƭƻǾŀ αƴŀŎƝǘƛǘά 

a reǎǇŜƪǘƻǾŀǘ ƧŜƧƝ αƴłƭŀŘǳάΦ {ƛǘǳƻǾłƴƝ ǾȇǎŀŘŜō ƧŜ ǇƻŘƻōƴȇ ǇǊoces ς ǘǾƻǌƝƳŜ 

ƧƛƳƛ ǇǊƻǎǘƻǊΣ ǘŀƪȌŜ ǊŜǎǇŜƪǘǳƧŜƳŜ ŘŀƴŞ ƳƝǎǘƻ ŀ ƧŜƴ se ho snaȌƝƳŜ 

ŘƻƪƻƳǇƻƴƻǾŀǘΦ ±ŜƭƪȇƳ ƭƛƳƛǘŜƳ ƴłƳ ǾǑŀƪ jǎƻǳ ƛƴȌŜƴȇǊǎƪŞ ǎƝǘŠΣ ǌada 

ǾȇǎŀŘŜō ŘƝƪȅ ƧŜƧƛŎƘ ŜȄƛǎǘŜƴŎƛ ƴŜōȅƭŀ ǾǻōŜŎ ǊŜŀƭƛȊƻǾłna, ŀƴŜōƻ ōȅƭŀ ǘǊŀǎłƳ 
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ǎƝǘƝ ǇǌƛȊǇǻǎƻōŜƴŀΦ bŀǇǌƝƪƭŀŘ Ǿ 6łōƭƛŎƪŞ ǳƭƛŎƛ ƴŜƧŘŜ ǾȅǎŀŘƛǘ ŀƴƛ ǎǘǊƻƳΣ ǳǾƴƛǘǌ 

ȊłǎǘŀǾōȅ Ƨǎƻǳ ƳƝǎǘŀ Řƻǎƭova prƻǑǇiƪƻǾŀƴł ŘǊłǘy a trubkami. 

Co bysǘŜ ǾȊƪłȊŀƭŀ ǾŀƴŘŀƭǻƳΣ ktŜǌƝ ƴŀŘ ƘǾŠȊŘłǊƴƻǳ ƴƻǾƻǳ ǾȇǎŀŘbu 

ǇƻǑƪƻŘƛƭƛΚ 

¢ŠȌƪƻ ǌƝŎǘ, zda jsou argumeƴǘȅΣ ƪǘŜǊŞ ōȅ ŘƻƭŜƘƭȅ ƪ ǾŀƴŘŀƭǎƪŞƳǳ ǳŎƘǳΦ 

Nejsem schopna ǾƘƭŜŘǳ Řƻ ƳŜƴǘŀƭƛǘȅ ƴƛőƛǘŜƭŜΦ ±ǑŜΣ Ŏƻ ƳŠ ƴŀǇŀŘłΣ Ƨŀƪƻ 

ohleduplnƻǎǘΣ ȌƛǾȇ organismǳǎΣ ƴŀǑŜ ōǳŘƻǳŎƴƻǎǘΣ ǘǊŜǎǘƴȇ őƛƴΣ ƪarma... VǑe 

Ǉƻ ǘŀƪƻǾȇŎƘ ƭƛŘŜŎƘ ŀǎƛ ƧŜƴ ǎǘŜőŜ ŀ ŀǎƛ ƧŜ ǎǇƝǑ ǇƻōŀǾƝ, ƴŜȌ ǇǌŜǎǾŠŘőƝΦ ¦ōƭƛȌǳƧƝ 

ǘƝƳ ǎŀƳƛ ǎƻōŠΣ ŀƭŜ ƧŜ ƻǘłȊƪŀΣ ȊŘŀ ǘƻ ƴŠƪŘȅ pochoǇƝΦ 

5ƻǎƭŜŎƘƭƛ ƧǎƳŜ ǎŜΣ ȌŜ ƴŜŎƘŎŜǘŜ ƴŀǾǊƘƴƻǳǘ αǾłƴƻőƴƝ ǎƳǊőŜƪά Ǉǌed radnici. 

½ŀƧƝƳŀƭ ōȅ ƴłǎ ŘǻǾƻŘΦ 

±łƴƻőƴƝ strom je veƭƪŞ ǘŞƳŀΦ Wł ƻǎƻōƴŠ ǘŜƴǘƻ ǇǊǾŜƪ Ƨŀƪƻ ȌƛǾȇ ŀ ǊƻǎǘƻǳŎƝ 

ǊłŘŀ ƴŜƳłƳΣ ǇŀǊŀŦǊłȊǳƧƛ Ǿ ǘŞǘƻ ǎƻǳǾƛǎƭƻǎǘƛ ǾȌŘȅ Ŏƛǘłǘ Ǉŀƴŀ ²ŜǊƛŎƘŀ: 

αWŜŘŜƴłŎǘ ƳŠǎƝŎǻ Ǿ roce teƴ ǎǘǊƻƳ ƭȌŜΦΦΦά WŜƘƻ ǘǊŀŘƛŎŜ ƧŜ ǾƭŀǎǘƴŠ ǾŜƭƳƛ 

ƳƭŀŘł όŎŎŀ 100 let), ƧŜƘƭƛőƴŀƴ ǎŜ ƴŀǾƝŎ Řƻ ǇǌŜǾłȌƴŞ ǾŠǘǑƛƴȅ ǎƝŘel naprosto 

ƴŜƘƻŘƝ όƪƭƛƳŀΣ ŎƘŀǊŀƪǘŜǊ ǎƝŘƭŀΣ ǘǊŀŘƛőƴƝ ǾŜƎŜǘŀŎŜ), aƴƛ ǎŜ Ƴǳ ǾŜ ǾŠǘǑƛƴŠ ǎƝdel 

ǇǌƝƭƛǑ ƴŜŘŀǌƝΦ ¢ŀƪ Ƨŀƪƻ ǎƛ tǊŀȌŀƴŞ ƴŜǾȅǎŀŘƝ ǎƳǊƪ ƴŀ {ǘŀǊƻƳŠǎǘǎƪŞƳ ƴłƳŠǎǘƝΣ 

ǎǘŜƧƴŠ ǘŀƪ ōȅ ǎƛ Ƙƻ ƳƻƘƭƛ ƻŘǇǳǎǘƛǘ ƻōyvatelŞ ƳeƴǑƝŎƘ ǎƝŘŜƭΦ NƛŎƳŞƴŠ ŎƘłǇǳΣ 

ȌŜ ǇǌŜŘ ±łƴƻŎemi tyto argumenty ǇƻȊōȇǾŀƧƝ ƴŀ ǎƝƭŜ ŀ ƪŀȌŘƻǊƻőƴƝ ƻōŠǘƛƴŀ 

v podƻōŠ ȌƛǾŞƘƻ ǎƳǊƪǳ ƴŜƴƝ ǎƭǳőƛǘŜƭƴł ǎ ŜƪƻƭƻƎƛŎƪȇƳ ƴŀǎǘŀǾŜƴƝƳ řłōƭƛŎƪŞ 

radnice, coȌ ǊŜǎǇŜƪǘǳƧƛ, ŀ ǇǊƻǘƻ ƘƭŜŘłƳ ǇǊƻ ǎǘǊƻƳ ƳƝǎǘƻΣ ƪǘŜǊŞ ōȅ ōȅƭƻ 

nejmŜƴǑƝƳ zlem Ǿ ǘƻƳǘƻ ȊŀŘłƴƝΦ 

red ό6½ л7ς08/2020) 

ȵ2ekÏÒÄÎþȰ ÄïĤĩ 

aneb vƻŘŀ ōȅƭŀ ǘŀƳΣ ƪŘŜ ƧŜǑǘŠ ƴƛƪŘȅ ƴŜōȅƭŀ 

V posledƴƝŎƘ ŘǾƻǳ őƝǎƭŜŎƘ jsme psali o ōƭŜǎƪƻǾȇŎƘ ǇƻǾƻŘƴƝŎƘ ς zda a jak 

ƴłǎ ǇƻǎǘƛƘǳƧƝ, ƪŘŜ ȊƝǎƪŀǘ ƛƴŦƻǊƳŀŎŜΣ ȌŜ ǎŜ ǇƻŘƻōƴȇ ƧŜǾ Řł ƻőŜƪłǾŀtΦ bŀ ǾǑŜ 

se ale opravdǳ ǇǌƛǇǊŀǾƛǘ ƴŜƭȊŜΣ ŎƻȌ ƴłƳ ǇǌƝǊƻŘŀ ƻǇŠǘ ǳƪłȊŀƭŀ Ǉƭƴƻǳ ǎƛƭƻǳΦ 

V ǇłǘŜƪ мпΦ ǎǊǇƴŀ ǇǌŜǎ 2Ŝǎƪƻ ǇǌŜǑƭŀ ōƻǳǌƪƻǾł ŦǊƻƴǘŀ ŀ ǇǌƛƴŜǎƭŀ ȊŜƧƳŞƴŀ 

pro Prahu ǾȅŘŀǘƴȇ ŘŞǑǙ: 

* SiƭƴŞ ōƻǳǌƪȅ ȊŀǎłƘƭȅ celou Prahu ŀ ƴŀŘ 6łōƭƛŎŜƳƛ ǎŜ ƴŀƪƻƴŜŎ 

ōƻǳǌƪƻǾȇ ƳǊŀƪ ǘŞƳŠǌ ȊŀǎǘŀǾƛƭΦ 
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* Podle 2Ia¨ ǎǇŀŘƭƻ Ǿ 6łōƭƛŎƝŎƘ 70,3 mm ǎǊłȌŜƪΣ ƴŜƧǾƝŎŜ ƴŀ ŎŜƭŞƳ 

ǵȊŜƳƝ tǊŀƘȅ. Jednalo se o druhou ƴŜƧǾȅǑǑƝ ƴŀƳŠǌenou hodnotu Ǿ ŎŜƭŞ 

2ŜǎƪŞ ǊŜǇǳōƭƛŎŜΦ A to za ǇƻǳƘŞ ŘǾŠ hƻŘƛƴȅΗ .ŠƘŜƳ ƧŜŘƴŞ ƘƻŘƛƴȅ ŘƻƪƻƴŎŜ 

ƴŀǇǊǑŜƭƻ ǘŞƳŠǌ ср ƳƳ ǎǊłȌŜƪΣ tj. 6,5 cm ƴŀ ƪŀȌŘȇ metr őǘǾŜǊŜőƴƝ Ȋŀ ƘƻŘƛƴǳΣ 

ŎƻȌ ȊƴŀƳŜƴł, ȌŜ na ƪŀȌŘȇ őǘǾŜǊŜŎ ƻ ǊƻȊƳŠǊŜŎƘ п m x 4 m dopadl 

v 6łōƭƛŎƝŎƘ Ȋŀ ŘǾŠ ƘƻŘƛƴȅ м m3 vody! 

ϝ .ƻǳǌƪȅ ȊǇǻǎƻōƛƭȅ ǾȇǇŀŘƪȅ ǇǊƻǳŘǳ ƴŀ ȌŜƭŜȊƴƛőƴƝ ǘǊŀǘƛ ƳŜȊƛ {ƳƝŎƘƻǾŜƳ 

a RŀŘƻǘƝƴŜƳΦ 

ϝ tǊŀȌǑǘƝ Ƙŀǎƛőƛ ǾȅƧƝȌŘŠƭƛ ƪ ǾƝŎŜ ƴŜȌ pŀŘŜǎłǘƛ ƴŀƘƭłǑŜƴȇƳ ǳŘłƭostem. 

tǊƻǾłŘŠƭƛ ǇǌŜǾłȌƴŠ odőerǇłǾłƴƝ ǾƻŘȅ ȊŜ ǎƪƭŜǇǻ ŀ ƭŀƎǳƴ ƴŀ ǎƛƭƴƛŎƝŎƘΦ 

* {ǾŠŘŎƛ ƴŀƘƭłǎƛƭƛΣ ȌŜ Ǉƻ ƻƘƭǳǑǳƧƝŎƝ ǊłƴŠ ŀ ƻǘǌŜǎǳ domu Ȋŀőŀƭŀ Ȋ ǾƻȊƻǾƪȅ 

(6łōƭƛŎƪł Ǿ ƪǌƛȌƻǾŀǘŎŜ s IƻǌƝƴŜŎƪƻǳ) tryǎƪŀǘ ǾƻŘŀΦΦΦ .ƭŜǎƪ ǇǊŀǑǘƛƭ 

ǇǊŀǾŘŠǇƻŘƻōƴŠ Řƻ kƻǾƻǾŞƘƻ ƪǊȅǘǳ ǳȊłǾŠru vody ve vozovce. A od 

pronikajƝŎƝ ǾƻŘȅ ōȅƭ αȊŜǎǇƻŘǳά ǊƻȊǘǊȌŜƴ ȌƛǾƛőƴȇ ƪǊȅǘ ǾƻȊƻǾƪȅΦ 

ϝ ±ƻŘŀ ȊŜ ǑƪƻƭƴƝ ȊŀƘǊŀŘȅ ƴŜǎǘŀőƛƭŀ ƻŘǘŞƪŀǘ ŀ ǇǌŜǎ ǘŠǎƴŠƴƝ ŘǾŜǌƝ ƴŀǘŜƪƭŀ 

do dvƻǳ ǇǊǾƴƝŎƘ ǘǌƝŘ ½~Σ ƪǘŜǊŞ ƧƛȌ ōȅƭȅ ǇǌƛǇǊŀǾŜƴȅ ǇǊƻ ǇǌƝŎƘƻŘ ǇǊǾƶłőƪǻΦ 5Ɲƪȅ 

ƻōŠǘŀǾƻǎǘƛ ȊŀƳŠǎǘƴŀƴŎǻ Ǒƪƻƭy i jejich rodiƴƴȇŎƘ ǇǌƝǎluǑƴƝƪǻ ŀ ǇƻŎƘƻǇŜƴƝ 

ǎǘŀǾŜōƴƝ ŦƛǊƳȅ ǎŜ ǇƻŘŀǌƛƭƻ ƻōŠ ǘǌƝŘȅ ǳǾŞǎǘ Řƻ ǇrovozuscƘƻǇƴŞƘƻ ǎǘŀǾǳ ǇǌŜŘ 

ȊŀƘłƧŜƴƝƳ ǑƪƻƭƴƝƘƻ Ǌƻƪǳ! 

ϝ .ƻƘǳȌŜƭΣ ŘŜǑǘŠƳ ƴŀǌŜŘŠƴȇƳi ǎǇƭŀǑƪŀƳi ōȅƭ ƻǇŠǘ ǾȅǘƻǇŜƴ ŘǻƳ Ǉŀƴŀ 

IŀƭŜǑŜ ς stanice SvaȊǳ ƻŎƘǊŀƴȅ ǇǌƝǊƻŘȅ v KoƪƻǌƝƴǎƪŞ ǳƭƛŎƛΦ UpoȊƻǊƶǳƧŜƳŜ 

ǾǑŜŎƘƴȅ ƻōőŀƴȅΣ ŀǙ ǎƛ ǇǊƻǾŠǌƝ ƴŀǇƻƧŜƴƝ ŘŜǑǙƻǾŞ ƪŀƴŀƭƛȊŀŎŜ ȊŜ ǎǘǌŜŎƘ 

a zpevnŠƴȇŎƘ ǇƭƻŎƘ ƪƻƭŜƳ ŘƻƳǳΦ WŜ ƴŜƭŜƎłƭƴƝ ǾȅǇƻǳǑǘŠǘ ŘŜǑǙƻǾŞ Ǿody do 

ǎǇƭŀǑƪƻǾŞ ƪŀƴalizace! 

ϝ aŀƴȌŜƭŞ ~ǳōŜǊǘƻǾƛ ƴłƳ ƴŀǇǎŀƭƛΥ tǌŜǎǘƻȌŜ ƳłƳŜ ǾȇǑŜ ǇƻƭƻȌŜƴȇ Řǻm, 

dŞǑǙ ƴłƳ ȊŀǘƻǇƛƭ ǇƻŘǎƪƭŜǇŜƴƝ Řomǳ ŀ Ǉƻƴƛőƛƭ ƳƴƻƘƻ ǾŠŎƝΦ tƻ ƴłǾǊŀǘǳ 

z ŘƻǾƻƭŜƴŞ ƴłǎ ǘŀƪ ŘƻƳŀ őŜƪŀƭa ƴŠƪƻƭƛƪahodinovł ǇǊłŎŜ ǾȅƪƭƝȊŜƴƝ 

a ǾȅǎƻǳǑŜƴƝ ȊŀǘƻǇŜƴȇŎƘ ǇǊƻǎǘƻǊ. 

tƻŘƻōƴȇŎƘ ǇǌƝǎǇŠǾƪǻ Ƨǎme ƴŀ ǵǌŀŘŠ ƻōŘǊȌŜƭƛ ƳƴƻƘƻΦ !Ǚ ƻŘ ƻōȅǾatel, 

ƪǘŜǌƝ bȅŘƭƝ ǇǌƝƳƻ ǇƻŘŞƭ ulic ~ŜƴƻǾǎƪł ς ¦ tŀǊƪłnu ŀ 6łōƭƛckłΣ ƴŀ ƪǘŜǊȇŎƘ 

ƪŀƴŀƭƛȊŀŎŜ ƴŜǎǘŀőƝ ƻŘǾłŘŠǘ ǇǌƝǾŀƭȅ ǾƻŘȅ Ȋ ƪƻƳǳƴƛƪŀŎƝ ŀ ȊŜ ǎǘǌŜŎƘ 

ǎƻǳǎŜŘƴƝŎƘ ŘƻƳǻΣ ǘŀƪ ƛ ƻŘ ǎǇƻƭǳƻōőŀƴǻΣ ƪǘŜǊȇƳ ŘŜǑǙƻǾł ǾƻŘŀ ȊŀǇƭŀǾƛƭŀ 

jejich zahrady, dvorky a odtud byty, sklepyΣ ƎŀǊłȌŜΦ 

VȅȊȇǾłƳŜ ǇǊƻǘƻ ǎǇƻƭǳƻōőŀny, ƪǘŜǌƝ ōȅ ŎƘǘŠƭƛ poskytnout ŦƻǘƻƎǊŀŦƛŜ őƛ 

ȊŀȊƴŀƳŜƴŀƴł ǾƛŘŜŀ Ȋ Ǉłǘƪǳ мпΦ уΦΣ ŀōȅ ƛƴŦƻǊƳƻǾŀƭƛ ƴłǑ ǵǌŀŘ. Jednak pro 
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ǵőŜƭȅ ƪǊƻƴƛƪȅ ƳŠǎǘǎƪŞ őłǎǘƛΣ jednak bychom ŎƘǘŠƭƛ ǎƛǘǳŀŎƛ ƭŞǇŜ zmapovat a 

ǇƻŘǇƻǌƛǘ ǇǊƛƻǊƛǘǳ ǇǊƻ ƴŀǾǊȌŜƴŞ ǵǇǊŀǾȅ ŘŜǑǙƻǾŞ ƪŀƴŀƭizŀŎŜ Ǿ 6łōƭƛŎƝch. 

włŘ ōȅŎƘ ƧŜǑǘŠ ŘƻǇƭƴƛƭ ƴŠƪƻlik informacƝΣ ƪǾǻƭƛ ƪǘŜǊȇƳ ƧǎƳŜ Ƨŀƪƻ ǾŜŘŜƴƝ 

ƳŠǎǘǎƪŞ őłǎǘƛ Ȋ ǊǻȊƴȇŎƘ straƴ ƪƻƴŦǊƻƴǘƻǾłƴƛ ŀ ƪǘŜǊŞ ƴŜǘŀƧƝƳŜΧΣ ŀōȅ ǎƛ 

őǘŜƴłǌƛ ƳƻƘƭƛ ǳŘŠƭŀǘ ǎŀƳƛ Ǉǌedstavu o snaŘƴƻǎǘƛ ǌŜǑŜƴƝ ȊƴłƳȇŎƘ ǇǊƻōƭŞƳǻΥ 

- .ŠƘem ƪǾŠǘƴŀ ƧǎƳŜ ȊŀƘłƧƛƭƛ ƧŜŘƴłƴƝ s mŀƎƛǎǘǊłǘŜƳΣ tǊŀȌǎƪƻǳ 

vodohospodłǌǎƪƻǳ ǎǇƻƭŜőƴƻǎǘƝ ŀ wȅǘƝǌǎƪȇƳ ǌłŘŜƳ YǌiȌƻǾƴƝƪǻ ǎ őŜǊǾŜƴƻǳ 

ƘǾŠȊŘƻu o mƻȌƴƻǎǘŜŎƘ ǇǌŜǇƻƧŜƴƝ ŘŜǑǙƻǾŞ ƪŀƴŀƭƛȊŀŎŜ Ǿ ǳƭƛŎƛ ¦ tŀǊƪłƴǳ 

a ƴŀǇƻƧŜƴƝ ŀ ǾȅǳȌƛǘƝ αǊŜǘŜƴőƴƝƘƻ ǇǊƻǎǘƻǊǳά ǊȅōƴƝƪŀ tŀǊƪłƴǳΦ O vȇǎledku 

budeme informovat. 

- Se ǎǇǊłǾŎŜƳ ǇƻǘƻƪŀΣ tƻǾƻŘƝ [ŀōŜ, a. s., jsem zŀőŀƭ ƪƻƳǳƴƛƪƻǾŀǘ 

ƻǎƻōƴŠ ōŠƘŜƳ ƭƻƶǎƪŞƘƻ ǊƻƪǳΣ ƛ ŘƝƪȅ ƛƴƛŎiativŠ Ǉŀƴŀ tǊƻƪŜǑŜ ƳƭΦ hŘ ǘŞ Řƻōȅ 

provedli pracoǾƴƝŎƛ tƻǾƻŘƝ Labe, a. s., ƧƛȌ ŘǾŠ ǇǊƻƘƭƝŘƪȅ ǘƻƪǳΦ ! ƴŀ ннΦ ǌƝƧƴŀ 

2020 je dlouhƻ ǇƭłƴƻǾŀƴȇ ǘŜǊƳƝƴ ǇǊƻ αƻŦƛŎƛłƭƴƝά ǇƻǾƻŘƶƻǾƻǳ ǇǊƻƘƭƝŘƪǳ 

toku aǊŀǘƝƴǎƪŞƘƻ Ǉƻǘƻƪŀ ƴŀ ƪŀǘŀǎǘǊǳ ƴŀǑƝ ƳŠǎǘǎƪŞ őłǎǘƛΦ 

- tǌƛōƭƛȌƴŠ ǇǌŜŘ 25 leǘȅ ƴŜōȅƭ ƳŀƧŜǘƪƻǇǊłǾƴŠ ŘƻǌŜǑŜƴ ǇǌŜǾƻŘ ǾƻŘƴƝƘƻ 

ŘƝƭŀ ǇƻŘ /Ɲnoveckou ǾőetƴŠ ǘǊǳōƴƝƘƻ ƻōŎƘǾŀǘǳ .ƭŀǘ Ǉƻ ǾȅōǳŘƻǾłƴƝ 

/ƝƴƻǾŜŎƪŞ ulƛŎŜΦ aŜȊƛǘƝƳ ōȅƭȅ ǇƻȊŜƳƪȅ pod ǾƭŀǎǘƴƝƳ ƻōƧŜƪǘŜƳ ŎŎŀ 

5 m x 100 m dokonce vȅŘłƴȅ ƪǌiȌƻǾƴƝƪǻmΣ ŀ ǾȊƴƛƪƭ ǇƻƳŠǊƴŠ ǎƭƻȌƛǘȇ 

ƳŀƧŜǘƪƻǇǊłǾƴƝ ǇǊƻōƭŞƳΣ ƪǘŜǊȇ ƧŜ ǘǌŜōŀ ȊŀőƝǘ ǇƻǎǘǳǇƴŠ ǊƻȊƳƻǘłǾŀǘΦ {ǇƻƭŜőƴŠ 

ǎŜ ǎƻǳőŀǎƴȇƳ ǾŜŘŜƴƝƳ ƘƭΦ ƳΦ tǊŀƘȅ ǎŜ ǎƴŀȌƝƳŜ ƴŀƧƝǘ ǌŜǑŜƴƝ ǘŀƪΣ aby byla 

αǳǊőŜƴŀά ǎǇǊłǾŀ ǘƻƘoto ƻōƧŜƪǘǳΦ yŜǑŜƴƝ ŜȄƛǎǘǳƧŜ ŀ ǇƻǎǘǳǇǳƧŜƳŜ ǘƝƳǘo 

ǎƳŠǊŜƳΦ tƻƪǳŘ ǾƝ ƴŠƪŘƻ ƻ ƧƛƴŞƳΣ ǇǊƻǎƝƳ, ƻȊǾŠǘŜ ǎŜ ƳƛΦ 

Ale ς ŀ ǘƻ ƧŜ ǇƻŘǎǘŀǘƴŞ ǇǊƻ ŦǳƴƪŎƛ ǘƻƘƻǘƻ ƻōƧŜƪǘǳ ς ƻŘ ƭƻƶǎƪŀ ȊŀƧƛǑǙǳƧƝ 

řłōƭƛőǘƝ ŘƻōǊƻǾƻƭƴƝ Ƙŀǎƛőƛ ǇǊŀǾƛŘŜƭƴŞ ǇǊƻƘƭƝŘƪȅ ŀ őƛǎǘƝ őŜǎƭŀ ǳ ƴłǘƻƪǳ Řƻ 

ǘǊǳōƴƝƘo obchvatu. bŀǇƻǎƭŜŘȅ ǘƻ ŘŠƭŀƭƛ ǘȇŘŜƴ ǇǌŜd povoŘƴƝ ŀ ŘǾŀ Řƴȅ Ǉƻ 

povodni! 

!ƭŜ Ŏƻ ŘŠƭŀǘ, ƪŘȅȌ ƧŜ Ǿ ƪƻǊȅǘǳ vody ǘƻƭƛƪΣ ȌŜ ǾƻŘŀ ǇǌŜǘŞƪł i Ǉǻƭ ƳŜǘǊǳ ƴŀŘ 

őŜǎƭȅ tak, jako tomu bylo v ǇłǘŜƪ мпΦ уΦΚ aƛƳƻŎƘƻŘŜƳΣ ōȅƭƛ ōȅŎƘƻƳ ǾŘŠőƴƝ 

Ȋŀ ƧŀƪŞkoƭƛǾ ƻōǊłȊƪȅ ǘƻƘƻǘƻ ǎǘŀǾǳΣ pokud se to ƴŠƪƻƳǳ ǇƻŘŀǌƛƭo zachytit. 

Iŀǎƛőƛ ƴŜƳŠƭƛ Ȋ ǇƻŎƘƻǇƛǘŜƭƴȇŎƘ ŘǻǾƻŘǻ őŀǎ ŦƻǘƛǘΦ 

- tƻǎǘƛȌŜƴȇ ŘǻƳ rodinȅ tǊƻƪŜǑƻǾȇŎƘ ǎǘƻƧƝ ƴŀ .ƭŀǘŜŎƘ ǇǌƝƳƻ 

u aǊŀǘƝƴǎƪŞƘƻ Ǉƻǘƻƪŀ na hranici ȊłǇƭŀǾƻǾŞƘƻ ǇłǎƳŀ αрƭŜǘŞ ǾƻŘȅάΦ ¢ƻ 

znamenłΣ ȌŜ ǘƻǘƻ ǵȊŜƳƝ ōȇǾł ǇǌƛǊƻȊŜƴŠ ȊŀǇƭŀǾƻǾłƴƻ ǇǊŀǾƛŘŜƭƴŠ ƪŀȌŘȇŎƘ 

ǇŠǘ let. Sƻǳőŀǎƴł ǊƻȊƭƻƘŀ ȊłǇƭŀǾƻǾŞƘƻ ǵȊŜƳƝ ōȅƭŀ ǎǘŀƴƻǾŜƴŀ 

v ŘŜǾŀŘŜǎłǘȇŎƘ ƭŜǘŜch miƴǳƭŞƘƻ ǎǘƻƭŜǘƝ ŀ ƧŜ ȊŀƪƻǘǾŜƴŀ Ǿ ǵȊŜƳƴƝƳ ǇƭłƴǳΦ 
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V ǎƻǳőŀǎƴƻǎǘƛ ƧŜ ȊłplŀǾƻǾŞ ǵȊŜƳƝ ǇǌŜǇƻőƝǘłƴƻΣ ŀƭŜ ǇƻŘƭŜ ƴŜƻŦƛŎƛłƭƴƝŎƘ 

ǾȇǎtuǇǻ ƴŜƴƝ Ǿ ǘŞǘƻ ƻōƭŀǎǘƛ ȌłŘƴł ȊƳŠƴŀ ǊƻȊƭƻƘȅ ǵȊŜƳƝΦ 

¢ŀǘƻ őŜǊǎǘǾł ȊƪǳǑŜƴƻǎǘ ƳǻȌŜ ǇŀǊŀŘƻȄƴŠ ǇƻƳƻŎƛ Ǉƻǎǳƴƻǳǘ ƴŠƪǘŜǊł 

ƧŜŘƴłƴƝ ōƭƝȌŜ ƪ ŎƝƭƛΦ !ƭŜ ƴŜȊŀǇƻƳƝƴŜƧƳŜΣ ȌŜ ǎ ǇǌƝǊƻŘƻǳ ōƻƧƻǾŀǘ ƴŜƭȊŜΗ V ǇłǘŜƪ 

14. 8. to svȇƳ ǊƻȊǎŀƘŜƳ byl ƴŜƻőŜƪłǾŀƴȇ ŀ ǇƻŘƭŜ ǇŀƳŠǘƴƝƪǻ ƴŜǾƝŘŀƴȇ 

ǇǌƝǾŀƭ ǾƻŘȅΗ 

Wŀƴ IǊŘƭƛőƪŀ ό6½ 09/2020) 

.ÏÖÜ ÐÒÁÖÉÄÌÁ ÐÒÏ ÐÏÓËÙÔÏÖÜÎþ ÐĠþÓÐñÖËÕ ÎÁ ÈÏÓÐÏÄÁĠÅÎþ 

s ÄÅĤĩÏÖÏÕ vodou  

WŜŘƴƝƳ ȊŜ ȊłƪƭŀŘƴƝŎƘ ǇǌŜŘǇƻƪƭŀŘǻ ƪ ƭŜǇǑƝ ƳƻǘƛǾŀŎƛ ƳŀƧƛǘŜƭǻ ǊƻŘƛƴƴȇŎƘ 

a ōȅǘƻǾȇŎƘ ŘƻƳǻΣ ŀōȅ ǎŜ Ȋŀőŀƭƛ ȊŀƳȇǑƭŜǘ ƴŀd ǾȅōǳŘƻǾłƴƝm ǎȅǎǘŞƳǻΣ ƪǘŜǊŞ 

zŀőƴƻǳ ȊŀŎƘȅŎƻǾŀǘ ŘŜǑǙƻǾƻǳ ǾƻŘu ze sǘǌŜŎƘ ŀ ze ȊǇŜǾƴŠƴȇŎƘ ǇƭƻŎƘ Ǿ ƳƝǎǘŠ 

spadu ƴŀ ǾƭŀǎǘƴƝŎƘ ǇƻȊŜƳŎƝŎƘ ǎ ƳƻȌƴƻǎǘƝ ŘŀƭǑƝƘƻ ǾȅǳȌƛǘƝΣ ōȅƭƻ nastŀǾŜƴƝ 

ǇǊłǾƴƝƘƻ ŀ ŜƪƻƴƻƳƛŎƪŞƘƻ ǊłƳŎŜΣ Ȋ ƪǘŜǊŞƘƻ ōǳŘŜ ƳƻȌƴŞ Ǉƻǎƪȅǘƴƻǳǘ 

ǇǌƝǎǇŠǾŜƪ ȊŜ ǎǘǊŀƴȅ ƳŠǎǘǎƪŞ őłǎǘƛ bez ohledu na podporu z programu 

{ǘłǘƴƝƘƻ Ŧƻƴdǳ ȌiǾƻǘƴƝƘƻ ǇǊƻǎǘǌŜŘƝ ς 5ŜǑǙovka (bit.ly/dotaceD). 

½łƪƭŀŘƴƝ ƛƴŦƻǊƳŀŎŜ ƻ ǇƻŘǇƻǌŜ ȊŜ ǎǘǊŀƴȅ ƳŠǎǘǎƪŞ őłǎǘƛ ǾőŜǘƴŠ ŎŜƭŞ 

ǎŎƘǾłƭŜƴŞ ǎƳŠǊƴƛŎŜΣ ŦƻǊƳǳƭłǌŜ ǇǊƻ ǇƻŘłƴƝ ȌłŘƻǎǘƛ ŀ ǘŜȄǘu smlouvy 

o ǇǌƝǇŀŘƴŞƳ ǇƻǎƪȅǘƴǳǘƝ ǇǌƝǎǇŠǾƪǳ ƴŀƭeznetŜ ƴŀ ƴŀǑƛŎƘ ǿŜōƻǾȇŎƘ ǎǘǊłƴƪłŎƘ 

bit.ly/st_akceΣ ǇƻŘ ȊłƳŠǊŜƳ N#5w¿9 b! 59~£h±hU VODU. 

{ǘǊǳőƴŠ ƻ ȊǇǻǎƻōǳ ǇƻŘǇƻǊȅ ǇǊƻƧŜƪǘǻ 

- aŠƭƻ ōȅ ǎŜ Ƨednat o ƴƻǾŠ ōǳŘƻǾŀƴŞ ǎȅǎǘŞƳȅ pro zachycƻǾłƴƝ ŘŜǑǙƻǾȇŎƘ 

vod. 

- PodzŜƳƴƝ őƛ ƴŀŘȊŜƳƴƝ ƴŀǇŜǾƴƻ ǾȅōǳŘƻǾŀƴŞ ŀƪǳƳǳƭŀőƴƝ ƴłŘǊȌŜ ōȅ ƳŠƭy 

ƳƝǘ ƻōƧŜƳ Ƴƛƴ о m3. 

- K ȌłŘƻǎǘƛ ƻ ǇƻŘǇƻǊǳ ƳǳǎƝ ōȇǘ ǇƻŘłƴŀ kopiŜ ǾȇǇƛǎǳ Ȋ ƪŀǘŀǎǘǊǳ ƴŜƳƻǾƛǘƻǎǘƝ 

ŀ ȊƧŜŘƴƻŘǳǑŜƴł ǇǊƻƧŜƪǘƻǾł ŘƻƪǳƳŜƴǘŀŎŜ όƴłƪǊŜǎΣ ǎŎƘŞƳŀύΦ 

- tƻ ǎŎƘǾłƭŜƴƝ ȊłƳŠǊǳ wŀŘƻǳ bude s ȌŀŘŀǘŜƭŜƳ ǎŜǇǎłƴŀ ǎƳƭƻuva 

o ǇƻǎƪȅǘƴǳǘƝ ǇǌƝǎǇŠǾƪǳ ǾŜ ǾȇǑƛ нл ǘƛǎƝŎ YőΦ ¢Ŝƴǘƻ ǇǌƝǎǇŠǾŜƪ ōǳŘŜ ǾȅǇƭŀŎŜƴ po 

ŦȅȊƛŎƪŞ ƪƻƴǘǊƻƭŜ ŘƻƪƻƴőŜƴȇŎƘ ǎǘŀǾŜōƴƝŎƘ ŀ ƛƴǎǘŀƭŀőƴƝŎƘ ǇǊŀŎƝΦ 

Wŀƴ IǊŘƭƛőƪŀ ό6½ 11/2020) 
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0ÏÖÏÄĐÏÖÜ ÐÒÏÈlþÄËÁ -ÒÁÔþÎÓËïÈÏ ɉIÅÒÖÅÎÏÍÌĻÎÓËïÈÏɊ ÐÏÔÏËa 

±Ŝ őǘǾǊǘŜƪ ннΦ 10. нлнл ǇǊƻōŠƘƭŀ ǇƭłƴƻǾŀƴł ǇǊƻƘƭƝŘƪŀ ǘƻƪǳ aǊŀǘƝƴǎƪŞƘƻ 

potoka. Vzhledem k ǾȅƘƭłǑŜƴŞƳǳ ƴƻǳȊƻǾŞƳu stavu se z ŘǻǾƻŘǳ ƛƴtŜǊƴƝŎƘ 

sƳŠǊƴƛŎ ōŠƘŜƳ ƴƻǳȊƻǾŞƘƻ ǎǘavǳ ŀ ƻƳŜȊŜƴƝ ƪƻƴǘŀƪǘǻ omlǳǾƛƭƛ ȊłǎǘǳǇŎƛ 

tƻǾƻŘƝ [ŀōŜΣ ǇǌƝǎƭǳǑƴŞƘƻ ǾƻŘƻǇǊłǾƴƝƘƻ ǵǌŀŘǳ ŀ ƻŘōƻǊǻ mŀƎƛǎǘǊłǘǳΣ ŀƭŜ 

ǾƭŀǎǘƴƝ prƻƘƭƝŘƪǳ ƧǎƳŜ ǊǳǑƛǘ ƴŜŎƘǘŠƭƛΦ WƛȌ ƧŜŘƴƻǳ ōȅƭŀ Ȋ ŘǻǾƻŘǳ ƴƻǳȊƻǾŞƘƻ 

stŀǾǳ ƴŀ ƧŀǌŜ Ǉǌesunuta. Shodnout se na ǘŜǊƳƝƴǳ ǇǊƻƘƭƝŘƪȅ ǘǊǾŀƭo dlouho, 

ȊǇǻǎƻō ƻȊƴłƳŜƴƝ ŀ ǾǑŜŎƘ ŦoǊƳłƭƴƝŎƘ ǇǊŀǾidel jsmŜ ǎŜ ǎƴŀȌƛƭƛ ŘƻŘǊȌŜǘΦ A tak, 

vŠdomi si povinnosti doŘǊȌƻǾŀǘ ǊƻȊŜǎǘǳǇȅΣ ǎ ŘŜȊƛƴŦŜƪŎƝ Ǉǌƛ ǊǳŎŜ a s ǊƻǳǑƪŀƳƛ 

ƴŀ ƻōƭƛőŜƧƝŎƘ jsme nazuli holinky a vyrazili. 

tǊƻƘƭƝŘƪŀ ƴŀƪƻƴŜŎ ǘǊǾŀlŀ ǇǌŜǎ tǌƛ hodiny. Bȅƭŀ ǊƻȊŘŠƭŜƴŀ ƴŀ ŘǾŠ őłǎǘƛ 

a ǇǊƻǑƭƛ ƧǎƳe potok v celŞ ƧŜƘƻ ŘŞlce, ǘƧΦ ƻŘ ƪƳ мрΣнр ǇƻŘ ƴłŘǊȌƝ Ohrada 

nad ǳƭƛŎƝ 6łōƭƛŎƪƻǳ ŀȌ Ǉƻ ƪƳ моΣт5, kde za mosǘŜƳ ǇǊƻ ǳƭƛŎƛ 2ŜǊǾŜƴȇ aƭȇƴ 

ǾȅǘŞƪł potok z ƴŀǑŜƘƻ ƪŀǘŀǎǘǊǳΦ hōƻǳ őłǎǘƝ ǇǊƻƘƭƝŘƪȅ ǎŜ Ȋǵőŀǎǘnilo 21 

ǵőŀǎǘƴƝƪǻΣ ǾŠǘǑƛƴƻǳ Ȋ ǌŀŘ pozvŀƴȇŎƘ ƳŀƧƛǘŜƭǻ ǇƻȊŜƳƪǻΣ ǇǌŜǎ ƪǘŜǊŞ potok 

vede, a vzhledem k ŀƪǘǳłƭƴƻǎǘƛ ǘŞƳatu po srpƴƻǾŞ ōƭŜǎƪƻǾŞ ǇƻǾƻŘƴƛ ǎŜ 

Ȋǵőŀǎǘnili ǘŀƪŞ őǘȅǌƛ ȊŀǎǘǳǇƛǘŜƭŞ ǾőŜǘƴŠ ƳŠ. 

błƭŜȊȅ Ȋ ǇǊƻƘƭƝŘƪȅ ōǳŘƻǳ ȊǇǊŀŎƻǾłƴȅ Řƻ ȊłȊƴŀƳǳ ǾőŜǘƴŠ 

fotodokumentace a ȊǇǌƝǎǘǳǇƴŠƴȅ ƴŀ ǿebu ƳŠǎǘǎƪŞ őłǎǘƛΦ WƛȌ ƴȅƴƝ ƧŜ ƧŀǎƴŞΣ 

ȌŜ ƴłǎ őŜƪł ǎǇƻǳǎǘa ǇǊłŎŜ ǎŜ ȊǇǊŀŎƻǾłƴƝm ǾȇǎƭŜŘƪǻ ǇǊƻƘƭƝŘƪy i se 

ȊŀƘłƧŜƴƝƳ ƴłǎƭŜŘƴȇŎƘ ƪǊƻƪǻ ǎ ǾȅǳȌƛǘƝƳ ȊƧƛǑǘŠƴȇŎƘ ǎƪǳǘŜőƴƻǎǘƝ ōŠƘŜƳ 

prohlƝŘƪȅΥ 

- ǾȅőƛǑǘŠƴƝ ƪƻǊȅǘŀ ȊŜƧƳŞna v ǵǎŜŎƝŎƘ 6łōƭƛŎƪłς/Ƙǌibsƪł όǎǘŀǊŞ ǾŠǘǾŜΣ ǎǇŀŘƭŞ 

stromy); 

- ǇƻǎƝƭŜƴƝ argumentace k ƴŀǑŜƳǳ ƧƛȌ ŀŘǊŜǎƻǾŀƴŞƳǳ ǇƻȌadavku na ȊŀƧƛǑǘŠƴƝ 

ǎǇǊłǾy multifunƪőƴƝƘƻ ƻōƧŜƪǘǳ, ǇǊƻǾŠǌŜƴƝ ȊǵȌŜƴƝ ǇǊƻŦƛƭǳ ƪƻǊȅǘŀ pod 

soutokem potoka s jeho praǾȇƳ ǇǌƝǘƻƪŜƳ ± Topolech (v ǘŞǘo souvislosti 

ǳǾłŘƝƳΣ ȌŜ multifunkőƴƝ ƻōƧŜƪǘ ōȅƭ ƻǇŠǘ őƛǎǘȇ bez naplavenƛƴ ŘƝƪȅ ƴŀǑƛƳ 

ƘŀǎƛőǻƳύ; 

- iniciace ǇǊƻǾŠǌŜƴƝ ȊǵȌŜƴƝ ǇǊƻŦƛƭǳ ƪƻǊȅǘŀ potoka pod jeho soutokem 

s ǇǊŀǾȇƳ ǇǌƝǘokem V Topolech; 

- ǾȅőƛǑǘŠƴƝ ƪƻǊȅǘŀ ƻŘ Ǿȇǘƻƪǳ ǘǊǳōƴƝƘƻ ƻōŎƘǾŀǘǳ .ƭŀǘ ŀ Ǿ okƻƭƝ ǇǌƝtoku zpŠǘ Řƻ 

koryta potoka. 

5łƭŜ ōȅƭȅ ȊƧƛǑǘŠƴȅ ǘǌƛ őŜǊƴŞ ǎƪƭłŘky, v rłƳŎƛ ƧŜŘƴŞ Ȋ nich i ǊƻȊǎłƘƭŞ, ƴȅƴƝ 

ȊŘłƴƭƛǾŠ ƻǇǳǑǘŠƴŞ ǘłōƻǌƛǑǘŠ ōŜȊŘƻƳƻǾŎǻΦ 
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DŠƪǳƧŜƳŜ ƧŜǑǘŠ ƧŜŘƴƻǳ ǘƻǳǘƻ ŎŜǎǘƻǳ ǾǑŜƳ ƻōőŀƴǻƳ Ȋŀ ȊǇǌƝǎǘǳǇƴŠƴƝ 

ƧŜƧƛŎƘ ǇƻȊŜƳƪǻ ŀ Ȋŀ ŀƪǘƛǾƴƝ ǇƻŘƴŠǘȅ ƪŜ ǎǘłǾŀƧƝŎƝmu stavu potoka a jeho 

ƻƪƻƭƝΦ 

PǌƝǑǘƝ Ǌƻƪ ȊŎŜƭŀ ƧƛǎǘŠ ōǳŘeme prƻƘƭƝŘƪǳ organizovat znovu. 

Jan Hrdƭƛőƪŀ ό6Z 11/2020) 

:ÁÈÜÊÅÎÏ ÐÏÓÕÚÏÖÜÎþ ÖÌÉÖÕ stavby na ĿÉÖÏÔÎþ ÐÒÏÓÔĠÅÄþ Á ÚÄÒÁÖþ 

obyvatel  

$ÜÌÎÉéÎþ ÏËÒÕÈ ËÏÌÅÍ LÜÂÌÉÃȩ 

Minule ƧǎƳŜ ƛƴŦƻǊƳƻǾŀƭƛ ƻ ȊŀƘłƧŜƴŞƳ ǌƝzeƴƝ ƴŀ ǇƻǎƻǳȊŜƴƝ ǾƭƛǾǻ ȊłƳŠǊǳ 

α5л ǎǘŀǾōŀ рнлΣ .ǌŜȊƛƴŠǾŜǎς{ŀǘŀƭƛŎŜά ƴŀ ȌƛǾƻǘƴƝ ǇǊƻǎǘǌŜŘƝ ŘƭŜ ƴŀǌƝȊŜƴƝ 

Ȋłƪƻƴŀ ő. 100/2001 {ōΦΣ ǘȊǾΦ αȊłƪƻƴŀ 9L!άΦ WƛȌ Ǿ ƳƛƴǳƭŞƳ ǊƻŎŜΣ ƪŘȅ ōŠȌŜƭƻ 

poŘƻōƴŞ ȊƧƛǑǙƻǾŀŎƝ ǌƝȊŜƴƝ ǇǊƻ ǵǎŜƪȅ α5лΣ ǎǘŀǾōŀ рму wǳȊȅƴŠς{ǳŎƘŘƻƭά ŀ 

α5лΣ ǎǘŀǾōa 519 Suchdolς.ǌŜȊƛƴŠǾŜǎάΣ ǇƻŘłǾŀƭŀ ƴŀǑŜ ƳŠǎǘǎƪł őłǎǘ 

ǇǌƛǇƻƳƝƴƪȅ ke stavbŠΣ ƪǘŜǊł ǾȇǊŀȊƴŠ ƻǾƭƛǾƴƝ ȌƛǾƻǘƴƝ podmƝƴƪȅ ǇǊƻ ƻbyvatele 

6łōƭƛŎΦ bŜƧǾƝŎŜ ƪǾǻƭƛ ǘƻƳǳΣ ȌŜ ƴŀ ǵȊŜƳƝ 6łōƭƛŎ ƧŜ ǇƭłƴƻǾłƴŀ ƪromŠ ǘǊŀǎȅ 

Řłƭƴƛce όоҌо ǇǊǳƘȅύ ƛ ƴŜƧǾŠǘǑƝ ƪǌƛȌƻǾŀǘƪŀ ŎŜƭŞ ǎŜǾŜǊƴƝ őłsti ǇǊŀȌǎƪŞƘƻ 

ŘłƭƴƛőƴƝƘƻ ƻƪǊǳƘǳΦ YǌƛȌƻǾŀǘƪŀ ƧŜ ƴŀȊǾŀƴł a¦Y .ǌŜȊƛƴŠǾŜǎ ȊǌŜƧƳŠ ǇǊoto, 

ŀōȅ ƴłǎ to v 6łōƭƛŎƝch nŜǾȅŘŠǎƛƭƻΣ ǇǊƻǘƻȌŜ ƪǌƛȌƻǾŀǘƪŀ ŀ ƧŜƧƝ ƧŜŘƴƻǘƭƛǾŞ 

ƴłƧŜȊŘȅΣ ǊŀƳǇȅ ŀ ǎƻǳǾƛǎŜƧƝŎƝ ƻōƧŜƪǘȅ ƭŜȌƝ z 95 % ƴŀ ǵȊŜƳƝ 6łōƭƛŎΗ ! ǾǑŜ ƧŜ ƳƧΦ 

ƻŘǾƻŘƴŠƴƻ Řƻ aǊŀǘƝƴskŞƘƻ ǇƻǘƻƪŀΦ hǇǊƻǘƛ ƳƛƴǳƭŞƳǳ Ǌƻƪu jsme pro 

ŀƴŀƭȇȊǳ ǳǾŀȌƻǾŀƴŞƘƻ ȊłƳŠǊǳ Ǉǌizvali na pomoc ŀ ƪƻƴȊǳƭǘŀŎŜ ǌŀŘǳ 

odbƻǊƴƝƪǻ na ƧŜŘƴƻǘƭƛǾŞ ƻōƭŀǎǘƛ ȌƛǾƻǘƴƝƘƻ ǇǊƻǎǘǌŜŘƝΣ ǇǊƻǘƻȌŜ ǾȇǎƭŜŘƪȅ 

zƧƛǑǙƻǾŀŎƝƘƻ ǌƝȊŜƴƝ ƘƻŘƭłƳŜ ǳǇƭŀǘƶƻǾŀǘ ƴŜƧŜƴ ǇǊƻ ǌƝȊŜƴƝ 9L!Φ 

{ǘŀƴƻǾƛǎƪƻ ƳŠǎǘǎƪŞ őłǎǘƛ ǎŜ ǎƪƭłŘł Ŏelkem z 21 kapiǘƻƭΣ ƪǘŜǊŞ ōȅ ǎŜ Řŀƭȅ 

shǊƴƻǳǘ Řƻ ƴŠƪƻƭƛƪŀ ȊłƪƭŀŘƴƝŎƘ ƻōƭŀǎǘƝΥ 

tƻȌŀŘŀǾŜƪ ƴa poǎƻǳȊŜƴƝ Ǿŀriant ǇǊƻǎŀȊƻǾŀƴŞƘƻ ƴłǾǊƘǳ ǵǎŜƪǻ рмуΣ рмф 

a 520 s variantou ƻŘ 6łōƭƛŎ ǾȊŘłƭŜƴŠƧǑƝ wŜƎƛƻƴłƭƴƝ ǘǊŀǎȅΣ ƪǘŜǊł ōȅƭŀ ƭŜǘƻǎ 

ǇƻŘƭŜ ȊŀŘłƴƝ ǎŘǊǳȌŜƴƝ ƻƪƻƭƴƝŎƘ ƳŠǎǘǎƪȇŎƘ őłǎǘƝ ŀ ǎǘǌŜŘƻőŜǎƪȇŎƘ ƻōŎƝ 

autorizoǾŀƴȇƳ ŘƻǇǊŀǾƴƝƳ ƛƴȌŜƴȇǊŜƳ Strnadem ŀ ŘƻǇǊŀǾƴƝ ǇǊƻƧŜƪőƴƝ 

ƪŀƴŎŜƭłǌƝ ŀƪǘǳŀƭƛȊƻǾłƴŀΦ tǊƻ ǵǎŜƪ рнл ōȅƭȅ ǇǌŜŘƭƻȌŜƴȅ ǘǌƛ ǾŀǊƛŀƴǘy trasy, ale 

ǾŜ ǎƪǳǘŜőnosti se ƧŜŘƴł jen ƻ ǘǌƛ ǾȇǑƪƻǾŞ ǾŀǊƛŀƴǘȅ ǾŜ ǎƘƻŘƴŞ trase. 

aŀƎƛǎǘǊłǘ ƘƭΦ ƳΦ tǊŀƘȅ ǇƻŘǇƻǊǳje tzv. tunelovou variantuΣ ƧŜƧƝȌ zahlouōŜƴŞ 

őłǎǘƛ se ale ƴŜƴŀŎƘłȊŜƧƝ ƴŀ kataǎǘǊǳ 6łōƭƛc a ǇǊƻōƭŜƳŀǘƛƪŀ ƳƛƳƻǵǊƻǾƶƻǾŞ 

ƪǌƛȌƻǾŀǘƪȅ ƧŜ ǘŜŘȅ ǇǊƻ ƴłǎ ȊłǎŀŘƴƝ ŀ ƴŜƳŠƴƴł ǾŜ ǾǑŜŎƘ ǇǊƻǾŜŘŜƴƝŎƘ ǎǘŀǾōȅ. 
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5łǾłƳŜ ƛ ǇƻȌŀŘŀǾŜƪ ƴŀ ȊŀƘǊƴǳǘƝ ƪǌƛȌƻvatky a¦Y .ǌŜȊƛƴŠǾŜǎ do 

posuzƻǾłƴƝ ƻōƻǳ ǵǎŜƪǻΣ tedy staveb 519 a 520, ŀōȅ ƴŜŘƻǑƭƻ ƪ ƻǇƻƳŜƴǳǘƝ 

ƴŠƪǘŜǊȇŎh asǇŜƪǘǻΣ ƪǘŜǊŞ ƪǌƛȌƻǾŀǘƪŀ ǎǇƻƧǳƧƝŎƝ ƻōŀ ǵǎŜƪȅ s ŘłƭƴƛŎƝ 5у ǇǌƛƴŜǎŜ 

ǎǾŞƳǳ ƻƪƻƭƝΦ 

1. Zdroje hlukuΣ ȊƴŜőƛǑǘŠƴƝ ƻǾȊŘǳǑƝΣ ǾƻŘ ŀ ƻǎǘŀǘƴƝŎƘ ǎƭƻȌŜƪ ǇǊƻǎǘǌŜŘƝΥ 

PoȌŀŘŀǾƪȅ ǘȇƪŀƧƝŎƝ ǎŜ ǇƭłƴƻǾŀƴŞƘƻ ƴłǊǻǎǘǳ ŘƻǇǊŀǾȅ ŀ ƧŜƘƻ ŘƻǇŀŘǳ ƴŀ ŎŜƭŞ 

sǇŜƪǘǊǳƳ ǾƭƛǾǻ ƴŀ ȌƛǾƻǘƴƝ ǇǊƻǎǘǌedƝ ŀ ȊŘǊŀǾƝ őƭƻǾŠƪŀΥ ȊƴŜőƛǑǘŠƴƝ ƻǾȊŘǳǑƝΣ ǾƭƛǾ 

ƴŀ ƘƭǳƪƻǾŞ ȊŀǘƝȌŜƴƝΣ ƴŀ ǾŜǌŜƧƴŞ ȊŘǊŀǾƝΣ ƴŀ ǇǌƝǊƻŘu a ƪǊŀƧƛƴǳΣ ƴŀ ǇǻŘƴƝ ŦƻƴŘΣ 

na ǇƻŘȊŜƳƴƝ ŀ ǇƻǾǊŎƘƻǾŞ ǾƻŘȅ, na klimaΣ ƴŀ ǎǾŠǘŜƭƴŞ ȊƴŜőƛǑǘŠƴƝΦ 

bŜƴŜŎƘƳŜ ǎŜ Ƴȇƭƛǘ ƛƴfƻǊƳŀŎŜƳƛ ƻ ǇƭłƴƻǾŀƴŞƳ ƳƝǊƴŞƳ ǇƻƪƭŜǎǳ ƛƴǘŜƴȊƛǘ 

dopravy v roce 2030 na ulici /ƝƴƻǾŜŎƪł ό5уύ ƴŀ ŎŎŀ фл ǘƛǎƝŎ ǾƻȊƛŘŜƭ Ȋŀ ŘŜƴ. 

V tom ƻƪŀƳȌƛƪǳ ōȅ totƛȌ ƳŠƭƻ Ǉƻ ŘłƭƴƛőƴƝƳ ƻƪǊǳƘǳ αȊŀ ǎƪƭłŘƪƻǳά ƧŜȊŘƛǘ 

ŘŀƭǑƝŎƘ cca 90 tiǎƝŎ ǾƻȊƛŘŜƭΗ 

2. Ochrana proti hluku: {ǇŜŎƛłƭƴƝ pozƻǊƴƻǎǘ ǾŠƴƻǾŀƭ nłǑ ƻŘōƻǊƴȇ ǘȇƳ 

ƻǘłȊƪłƳ ƘƭǳƪǳΦ ± kapitole jsou fƻǊƳǳƭƻǾłƴȅ ƧŀǎƴŞ ǇƻȌŀŘŀǾƪȅ ƴŀ ƻŎƘǊŀƴǳ 

ǇǊƻǘƛ ǑƝǌŜƴƝ Ƙƭǳƪǳ ƴŀ /ƝƴƻǾŜŎƪŞΦ tƻȌŀŘŀǾƪȅ ŀǇƭƛƪƻǾŀƴŞ ƴŀ ǾƭŀǎǘƴƝ ŘłƭƴƛőƴƝ 

ƻƪǊǳƘ ŀ ƧŜƘƻ ǇƭłƴƻǾŀƴŞ ǎtavby ǇƻȌŀdujeme zohlednit i na uƭƛŎƛ /ƝƴƻǾŜŎƪƻǳ 

a na ǇǌŜmosǘŠƴƝ /ƝƴƻǾŜŎƪłκYōŜƭǎƪłΣ ƪǳŘȅ Ƴł ǎǘłƭŜ ƧŜȊŘƛǘ ƛ po ȊǇǊƻǾƻȊƴŠƴƝ 

ŎŜƭŞ ǎŜǾŜǊƴƝ őłǎǘƛ ƻōŎƘǾŀǘǳ ŎŎŀ фл ǘƛǎƝŎ ǾƻȊƛŘŜƭΣ ƛ ƪŘȅȌ ǇƻŘƝƭ ǘŠŎƘ 

ƴŜƧƘƭǳőƴŠƧǑƝŎƘ ǎŜ Ƴł ǵŘŀƧƴŠ ǎƴƝȌƛǘ όǘǊŀƴȊƛǘ ƴłƪƭŀŘƴƝŎƘ ǾƻȊƛŘŜƭύΦ 

3. OchǊŀƴŀ ǇƻǾǊŎƘƻǾȇŎƘ ŀ ǇƻŘȊŜƳƴƝŎƘ Ǿod: RƻȊǎłƘƭł pozornost byla 

ǾŠƴƻǾłƴŀ ǇƻŘƴŠǘǻƳ Ǿ oblasti ǾƭƛǾǳ ƴŀ ǇƻŘȊŜƳƴƝ a pƻǾǊŎƘƻǾŞ Ǿody. 

Vzhledem k ǇǌŜǘƝȌŜƴƝ ǾǑŜŎƘ ǎǘłǾŀƧƝŎƝŎƘ staveb souviseƧƝŎƝŎƘ ǎ ƻŘǾƻŘƴŠƴƝƳ 

/ƝƴƻǾŜŎƪŞ ŀ ƪŀǇŀŎƛǘƻǳ aǊŀǘƝƴǎƪŞƘƻ Ǉƻǘƻƪŀ ƧŜ ǘƻ ǇƻȌŀŘŀǾŜƪ naprosto 

ȊłǎŀŘƴƝΦ tǊƻ ƴƻǾȇ ǵǎŜƪ ŘłƭƴƛŎŜ ŀ ƪǌƛȌƻǾŀǘƪǳ a¦Y .ǌŜȊƛƴŠǾŜǎ ƧŜ ƴŀǾǊȌŜƴŀ ƴŀ 

katastrǳ 6łōƭƛŎ ǾŜƭƪł ǊŜǘŜƴőƴƝ ƴłŘǊȌΣ ƪǘŜǊƻǳ ƳŀƧƝ ōȇǘ ǾƻŘȅ ǇƻƳŀƭǳ 

ǾȅǇƻǳǑǘŠƴȅ Řƻ aǊŀǘƝƴǎƪŞƘƻ Ǉƻǘƻka v ƳƝǎǘŠ ǇǌŜŘ ƳƻǎǘƪŜƳ ǳ 2ŜǊǾŜƴŞƘƻ 

ƳƭȇƴƪǳΦ tƻȌŀŘǳƧŜƳŜ ǇǌŜȊƪǳƳ ǾȇǇƻőǘǻ ŀ ǎ ǳǾaȌƻǾłƴƝƳ ƛƴǘŜƴȊƛǘȅ ŘŜǑǘŠ 

p=0,05 (tƧΦ ǎ ƻǇŀƪƻǾłƴƝƳ ƧŜŘƴƻǳ Ȋa dvacet let) s ǇƻǎƻǳȊŜƴƝƳ ǎǘŀǾǻ Ǉǌƛ 

ǇǊǻǘƻƪǳ αǎǘƻƭŜǘŞ ǾƻŘȅάΦ 5łƭŜ ǇƻȌŀŘǳƧŜƳŜ ŘƻōǳŘƻǾłƴƝ ǊŜǘŜƴŎƝ ƴŀ ǇǌƝǘƻŎƝŎƘ 

ŘŜǑǙƻǾŞ ƪŀƴŀƭƛȊŀŎŜ Řƻ aǊŀǘƝƴǎƪŞƘƻ potoka z ƻōƻǳ ǎƳŠǊǻΦ ± ǘŞǘƻ ǎƻǳǾƛǎƭƻǎǘƛ 

pƻȌŀŘǳƧŜƳŜ vyprojektovat ǇǌŜǎƳŠǊƻǾłƴƝ ǎǘłǾŀƧƝŎƝŎƘ ƻŘǾƻŘƶƻǾŀŎƝŎƘ ǎǘƻƪ 

/ƝƴƻǾŜŎƪŞ Řƻ ƴƻǾŠ plłƴƻǾŀƴŞ ǊŜǘŜƴőƴƝ ƴłŘǊȌŜ ŀ ǘƝƳ ǵƳŠǊƴŠ ƴŀǾȇǑƛǘ jeƧƝ 

ƪŀǇŀŎƛǘǳΦ bŀǑƛƳƛ ǇƻȌŀŘŀǾƪȅ ƧŜ ƛ ǇǊƻǾŠǌŜƴƝ ƪŀǇŀŎƛǘȅ ŀ ŦǳƴƪŎŜ ǎǘłǾŀƧƝŎƝ ƴłŘǊȌŜ 
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ǇƻŘ /ƝƴƻǾŜŎƪƻǳ ŀ ƻōǘƻƪǳ .ƭŀǘΦ tƻȌŀŘǳƧŜƳŜ ȊǇǊŀŎƻǾłƴƝ ƴƻǾŞ dŜǘŀƛƭƴƝ 

ƘȅŘǊƻǘŜŎƘƴƛŎƪŞ ǎǘǳŘƛŜ όƴŀ ƴłƪƭŀŘȅ ƛƴǾŜǎǘƻǊŀΗύ. ¢ŀ ōȅ ƳŠƭŀ v dalǑƝ ŦłȊƛ 

ǇƻǎǳȊƻǾłƴƝ ƴŀȊƴŀőƛǘ ƳƴƻƘŞ o sǘłǾŀƧƝŎƝ ƪŀǇŀŎƛǘŠ a funkci ǘŠŎƘǘƻ objektǻ. 

4. a¦Y .ǌŜȊƛƴŠǾŜǎΥ bŜƳŀƭȇ ȊłƧŜƳ ȊŜ ǎǘǊŀƴȅ a2 6łōƭƛŎŜ ǾȅǾƻƭŀƭƻ ƧƛȌ ŘǌƝǾŜ 

ƴŀǾǊȌŜƴŞ ŘƻǇǊŀǾƴƝ ǌŜǑŜƴƝ ƪǌƛȌƻǾŀǘƪy a¦Y .ǌŜȊƛƴŠǾŜǎΣ ǎŜ ƪǘŜǊȇƳ ƴŜlze 

souhlasit s ohledem na ǇǌƛǾŜŘŜƴƝ ȊƴŀőƴŞ ŘƻǇǊŀǾƴƝ ȊłǘŠȌŜ do oblasti 

ƪǌƛȌƻvatkȅ 6łōƭƛŎƪłκYƻǎǘŜƭŜŎƪłΦ 

/ŜƭŞ ǾȅƧłŘǌŜƴƝ ƳŠǎǘǎƪŞ őłǎǘƛ ǾőŜǘƴŠ ǇǌƝƭƻƘ ƧŜ k ƴŀƘƭŞŘƴǳǘƝ ƴŀ ǿŜōƻǾȇŎƘ 

ǎǘǊłƴƪłŎƘ ƴŀ ǿŜōǳ dablice.cz. 

/ƘǘŠƭƛ ōȅŎƘƻƳ ǘƻǳǘƻ ŎŜǎǘƻǳ ǇƻŘŠƪƻǾŀǘ ǾǑŜƳ ƳŀƧƛǘŜƭǻƳ ǇƻȊemkǻΣ 

ƻōȅǾŀǘŜƭǻƳ 6łōƭƛŎΣ ƪǘŜǌƝ ǎŜ ǾȅƧŀŘǌovali k ƴłvrhu ǎŜǾŜǊƴƝŎƘ ǵǎŜƪǻ ŘłƭƴƛőƴƝƘƻ 

ƻƪǊǳƘǳ ǎŀƳƻǎǘŀǘƴŠ ƴŜōƻ ǇǊƻǎǘǌŜŘƴƛŎǘǾƝƳ ǊǻȊƴȇŎƘ ǎǇƻƭƪǻΦ 

±ȅƘƻŘƴƻŎŜƴƝ ǇǌƛǇƻƳƝƴŜƪ ƻőŜƪłǾłƳŜ ōŠƘŜƳ ŎŎŀ с ƳŠǎƝŎǻ όőŜƪł se 

ƴŠƪƻƭƛƪ ǘƛǎƝŎǻ ǇƻŘƴŠǘǻύΦ błǎƭŜŘƴŞ ŘŜǘŀƛƭƴƝ ǇƻǎǳȊƻǾłƴƝ ǾƭƛǾu złƳŠǊǳ ǎǘŀǾōȅ 

5лΣ ǵǎŜƪǳ рнлΣ ǎŜ Řł ƻőŜƪłǾŀǘ Ǿ horizontu 2ς3 let. 

aƛƭƻǑ wǻȌƛőƪŀΣ Wŀƴ IǊŘƭƛőƪŀ ό6½ 12/2020) 

:ÁÈÜÊÅÎþ ÖĻÓÔÁÖÂÙ ÏÂÙÔÎïÈÏ ÓÏÕÂÏÒÕ 0ÏÄ ÈÖñÚÄÜÒÎÏÕ 

± ǎƻǳǾƛǎƭƻǎǘƛ ǎ ǾƛŘƛǘŜƭƴȇƳ ƻǇƭƻŎŜƴƝƳ ǇǊƻǎǘƻǊǳ ǇǊƻ ǾȇǎǘŀǾōǳ ƻōȅǘƴŞƘƻ 

souboru Pod hvŠȊŘłǊƴƻǳ ƧǎƳŜ ōȅli ƛƴǾŜǎǘƻǊŜƳΣ ǎǇƻƭŜőƴƻǎǘƝ a 6łōƭƛŎƪł, 

s. r. o.Σ ƛƴŦƻǊƳƻǾłƴƛ ƻ ǇƭłƴƻǾŀƴŞƳ ǇǊǻōŠƘǳ ǾȇǎǘŀǾōȅΦ 

Stavbu bude provłŘŠǘ ǎǇƻƭŜőƴƻǎǘ 9Y±!¢hR - RN, s. r. o. ς kontakty na 

ǎǇƻƭŜőƴƻǎǘ ŀ ǎǘŀǾōȅǾŜŘƻǳŎƝƘƻ ōǳŘƻǳ ǳǾŜŘŜƴȅ ƴŀ ƛƴŦƻǊƳŀőƴƝ ǘŀōǳƭƛΦ 

Vjezd na staveƴƛǑǘŠ ōǳŘŜ Ȋ ǳƭƛce YǳőŜǊƻǾŞΣ ŎŎŀ ол Ƴ ǇƻŘ ƴŀǇƻƧŜƴƝƳ ƴa 

IǌŜƴǎƪƻǳ. 

tƻ ǇǊƻǾŜŘŜƴƝ ƻǇƭƻŎŜƴƝ ŀ ƻŎƘǊŀƴȅ ǎǘłǾŀƧƝŎƝŎƘ ŘǾƻǳ ǎǘǊƻƳǻΣ ƪǘŜǊŞ ōǳŘƻǳ 

ȊŀŎƘƻǾłƴȅ ƴŀ ǇǻǾƻŘƴƝŎƘ ǇƻȊƛŎƝŎƘΣ ōȅ ƳŠƭȅ Ǿ ȊłǾƛǎƭƻǎǘƛ ƴŀ ƪƭƛƳŀǘƛŎƪȇŎh 

ǇƻŘƳƝƴƪłŎƘ ƴłǎƭŜŘƻǾŀǘΥ 

- ƻǎŀȊŜƴƝ ǇǊƻǾƛȊƻǊƴƝƘƻ ŘƻǇǊŀǾƴƝƘƻ ȊƴŀőŜƴƝ; 

- skrȇǾƪŀ ƻǊƴƛŎŜ Ȋ ŎŜƭŞƘƻ ǇƻȊŜƳƪǳ; 

- doǇƭƴŠƴƝ ŘƻǇǊŀǾƴƝƘƻ ȊƴŀőŜƴƝ ŘƭŜ ǊƻȊƘƻŘƴǳǘƝ tƻƭƛŎƛŜ 2w; 

- ǇǌŜǎŀȊŜƴƝ ǎǘłǾŀƧƝŎƝŎƘ ǎǘǊƻƳǻ ǇƻŘŞƭ YǾŠǘƴƻǾŞ; 

- ƴłǾƻȊ ȊŀǌƝȊŜƴƝ ǎǘŀǾŜƴƛǑǘŠΣ ǇǌƝǇǊŀǾŀ ǎǘŀǾŜƴƛǑǘƴƝ ƪƻƳǳƴƛƪŀŎŜ ǳǾƴƛǘǌ 

ŀǊŜłƭǳΣ ǳǎŀȊŜƴƝ ƪŀƳŜǊƻǾŞƘƻ ǎȅǎǘŞƳǳ v prostoru staveƴƛǑǘŠ; 

- ǾȅōǳŘƻǾłƴƝ ǎǘŀǾŜƴƛǑǘƴƝŎƘ ǇǌƝǇƻƧŜƪ ƳŞŘƛƝ ǇǌŜǎ ƪƻƳǳƴƛƪŀŎƛ YǳőŜǊƻǾŞ; 
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- ŀǊŎƘŜƻƭƻƎƛŎƪȇ ǇǊǻȊƪǳƳ; 

- ǇǌŜƭƻȌƪȅ ŀ Ȋłǎahy do komunikŀŎƝ ōǳŘƻǳ ǇǊƻǾłŘŠƴȅ ŀȌ Ǿ ǊƻŎŜ нлнм ŘƭŜ 

ƪƭƛƳŀǘƛŎƪȇŎƘ ǇƻŘƳƝƴŜƪΦ ¢ŜǊƳƝƴȅ ȊłōƻǊǻ ōǳŘƻǳ ǳǇǌŜǎƴŠƴȅΦ tǊǾƴƝ ōǳŘŜ 

ǇǌŜƭƻȌƪŀ ǾƻŘƻǾƻŘƴƝƘƻ ǌŀŘǳ Řƻ ǳƭƛŎŜ YǾŠǘƴƻǾł. 

- {ǘŀƴƻǾƛǑǘŠ ǘǌƝŘŠƴŞƘƻ ƻŘǇŀŘǳ ōǳŘŜ ŘƻőŀǎƴŠ ǇǌŜƳƝǎǘŠƴƻ Ȋ ǳƭƛŎŜ 

K ƴłƳŠǎǘƝ Řƻ ȊłƭƛǾǳ ǳ ǳƭƛŎŜ IǌŜƴǎƪł Řƻ ǘŞ ŘƻōȅΣ ƴŜȌ ōǳŘŜ ǾȅōǳŘƻǾłƴƻ 

ǎǘŀƴƻǾƛǑǘŠ ǳ ƪǌƛȌƻǾŀǘƪȅ ǳƭƛŎŜ YǳőŜǊƻǾŞ όōŜȊ ƴłŘƻōȅ ƴŀ ǎƪƭƻύΦ 

±ȇǎǘŀǾōŀ ǾǑŜŎƘ нп ŘƻƳƪǻ ōȅ ƳŠƭŀ ōȇǘ ŘƻƪƻƴőŜƴa do lŞǘŀ нлннΦ tƻ 

ƛƴǾŜǎǘƻǊƻǾƛ ǇƻȌadujeme, aōȅ ǇƻǎǘǳǇƴŠ ƛƴŦƻǊƳƻǾŀƭ Ƨŀƪ ƴłǎΣ ǘŀƪ ŘƻǘőŜƴŞ 

sousedy v oblasti ǎǘŀǾŜƴƛǑǘŠ ƻ ǇƭłƴƻǾŀƴȇŎƘ őƛƴƴƻǎǘŜŎh. 

¢ƻǳǘƻ ŎŜǎǘƻǳ ǾȅȊȇǾłƳŜ ǾǑŜŎƘƴȅ ǎǇƻƭǳƻōőŀƴȅΣ ƪǘŜǌƝ ŎƘǘŠƧƝ ōȇǘ 

ƛƴŦƻǊƳƻǾłƴƛ {a{ ȊǇǊłvami (nejen) o ǳȊŀǾƝǊƪłŎƘ Ǿ ǘŞto oblasti, aby se 

ǇǌƛƘƭłǎƛƭƛ Řƻ ǎȅǎǘŞƳǳ aƻōƛƭƴƝ ǊƻȊƘƭŀǎ όǇǊŀƘŀŘŀōƭƛŎŜΦƳƻōƛƭƴƛǊƻȊƘƭŀǎΦŎȊύΣ ƪǘŜǊȇ 

ōǳŘŜ ƳŠǎǘǎƪł őłǎǘ ǇǊo komunikaci ŘǻƭŜȌƛǘȇŎƘ ǘŜǊƳƝƴǻ ŀ ƛƴŦƻǊƳŀŎƝ 

o ǇǊǻōŠƘǳ ǎǘŀǾōȅ ǾȅǳȌƝǾŀǘ. 

Wŀƴ IǊŘƭƛőƪŀ ό6½ 12/2020) 

NÏÖÜ ÒÅÔÅÎéÎþ ÎÜÄÒĿ ÎÁÄ ÕÌÉÃþ 3ÔÁÔËÏÖÜ 

V tŠŎƘǘƻ ŘƴŜŎƘ ǇǊƻōƝƘł Ǿ ŀǊŜłƭǳ ōȇǾŀƭȇŎƘ {ǇƻƧǻ ǾȇǎǘŀǾōŀ ōŜǘƻƴƻǾŞ 

ǊŜǘŜƴőƴƝ ƴłŘǊȌŜ ƻ ƻōƧŜƳu 563 m3ΗΣ Řƻ ƪǘŜǊŞ ōǳŘe ǎǾŜŘŜƴŀ ŘŜǑǙƻǾł ǾƻŘŀ 

z ƪƻƳǳƴƛƪŀŎƝ ŀǊŜłƭǳ ōȅǘƻǾȇŎƘ ŀ ǌŀŘƻǾȇŎƘ ŘƻƳǻΣ ƪǘŜǊŞ ōǳŘǳƧŜ ǎǇƻƭŜőƴƻǎǘ 

Doma-je doma, s. r. o., ŀ ǊŜǘŜƴőƴƝ ǎǘƻƪȅ ƻ ƻōƧŜƳǳ ŎŎŀ у5 m3Σ Řƻ ƪǘŜǊŞ ōǳŘŜ 

ǎǾłŘŠƴŀ ǾƻŘŀ Ȋ ǇǌƛƭŜƘƭŞ őłǎǘƛ ǳƭƛŎŜ ~ŜƴƻǾǎƪłΦ 

Celkem ǘŜŘȅ ōǳŘŜ ȊŀŎƘȅŎƻǾłƴƻ ǇǌƝƳƻ Ǿ ƳƝǎǘŠ spadu cca 650 m3Σ ƪǘŜǊŞ 

ōŠƘŜƳ ǇǌƝǾŀƭƻǾȇŎƘ ŘŜǑǙǻ ǎǘŞƪŀƭȅ Ǉƻ {ǘŀǘƪƻǾŞ ŀ ~ŜƴƻǾǎƪŞ Řƻ ǎǇƻŘƴƝ őłǎǘƛ 

6łōƭƛŎΦ 

tǻƧde ƻ ǇǊǾƴƝ ƪƻƴƪǊŞǘƴƝ ǊŜŀƭƛȊŀŎƛ ȊƭŜǇǑŜƴƝ ǎǘłǾŀƧƝŎƝƘƻ ǎǘŀǾǳ ƻŘǾƻŘƴŠƴƝ 

ŘŜǑǙƻǾȇŎƘ ǾƻŘ Ǿ ǘŞǘƻ őłǎǘƛ 6łōƭƛŎΣ ƪǘŜǊŞ ǎŜ ǇƻŘŀǌƛƭƻ ǾŜŘŜƴƝ ƳŠǎǘǎƪŞ őłǎǘƛ 

dojednat ǎ ƛƴǾŜǎǘƻǊŜƳ ŎŜƭŞ ŀƪŎŜΦ 

YǊƻƳŠ ǾȇǑŜ ȊƳƝƴŠƴȇŎƘ ƻōƧŜƳǻ ōǳŘŜ ƳƝǘ ƪŀȌŘȇ ǾȅōǳŘƻǾŀƴȇ ƻōjekt 

i ƪŀȌŘȇ ǌŀŘƻǾȇ ŘƻƳŜƪ ǾƭŀǎǘƴƝ ǊŜǘŜƴőƴƝ ƴłŘǊȌ ƴŀ ŘŜǑǙƻǾŞ ǾƻŘȅ ŘƭŜ ǎŎƘǾłƭŜƴŞ 

ŘƻƪǳƳŜƴǘŀŎŜΦ 5ŀƭǑƝ őłǎǘ ǇǌƝǇŀŘƴȇŎƘ ǎǊłȌŜƪ bude ǎǾłŘŠƴŀ ǇǌƝƳƻ ke 

ƪƻǌŜƴǻƳ ǎǘǊƻƳǻΣ ƪǘŜǊŞ ōǳŘƻǳ ǾȅǎłȊŜƴȅ ǇƻŘŞƭ ǾǑŜŎƘ ƪƻƳǳƴƛƪŀŎƝ ŀ ƴŀ ǾǑŜŎƘ 

ǾŜǌŜƧƴȇŎƘ ȊŜƭŜƴȇŎƘ ǇƭƻŎƘłŎƘΦ 5ǻƭŜȌƛǘŞ ōǳŘŜ ǘŀƪŞ ƻŎƘǊŀƴƴŞ ƻǇŀǘǌŜƴƝ ƴa 
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ƘƻǊƴƝƳ ƪƻƴŎƛ ǳƭƛŎŜ {ǘŀǘƪƻǾłΣ ƪǘŜǊŞ ȊŀƳŜȊƝ ǎǘŞƪłƴƝ ǾƻŘȅ ŀ ǎǇƭŀǾƻǾłƴƝ ƪŀƳŜƴƝ 

Ȋ ǇƻƭƝ ŀ ǇƻƭƴƝ ŎŜǎǘȅ Ǿ ǘŞǘƻ ǎŜǾŜǊƻǾȇŎƘƻŘƴƝ ƻƪǊŀƧƻǾŞ őłǎǘƛ 6łōƭƛŎΦ 

Jan Hrdlƛőƪŀ ό6½ мнκнлнлύ 
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ψȢ 6ĻÓÔÁÖÂÁ 

SeĤÌÉ ÊÓÍÅ ÓÅ ËÖĳÌÉ ÖĻÓÔÁvÂñ 

tǌƝǇǊŀǾŀ ǾȇǎǘŀǾōȅ ƻōȅǘƴŞƘƻ ǎƻǳōƻǊǳ Ǿ ōȇǾŀƭŞƳ ŀǊŜłƭǳ ±Ŝgacom ό{ǇƻƧǻύ 

ŘƻǎǇŠƭŀ Řƻ ŦłȊŜ ǎǘŀǾŜōƴƝŎƘ ǌƝȊŜƴƝ ǇǊƻ ƧŜŘƴƻǘƭƛǾŞ ƻōƧŜƪǘȅΦ 

Vzhledem k fakǘǳΣ ȌŜ {ǇƻƭŜƪ ǇǊƻ 6łōƭƛŎŜ ƴŜōȅƭ letos Ǿ ƪǾŠǘƴǳ ǳȊƴłƴ 

staǾŜōƴƝƳ ǵǌŀŘŜƳ Ƨŀƪƻ ǵőŀǎǘƴƝƪ ǎǘŀǾŜōƴƝŎƘ ǌƝȊŜƴƝ ǇǊƻ ǘŜƴǘƻ ȊłƳŠǊ όǇƻǘŞΣ 

co nebyl opakovŀƴŠ ǳȊƴłƴ ŀƴƛ Ƨŀƪƻ ǵőŀǎǘƴƝƪ ǇǌeŘŎƘƻȊƝƘƻ ǵȊŜƳƴƝƘƻ ǌƝȊŜƴƝύΣ 

zorganizoval starosta M. wǻȌƛőƪŀ ƛƴŦƻǊƳŀőƴƝ ǎŎƘǻȊƪǳ ƳŜȊƛ ȊłǎǘǳǇŎƛ ǎǇƻƭƪǳ 

a investoreƳΣ ǎǇƻƭŜőƴƻǎǘƝ 5ƻƳŀ je doma, s. r. oΦΣ ǎ ŎƝƭŜƳ ȊŀƧƛǎǘƛǘ ǇǌƝƳŞ 

zƻŘǇƻǾŠȊŜƴƝ ǘŜŎƘƴƛŎƪȇŎƘ ƻǘłȊek ze strany ǾŜŘŜƴƝ ǎǇƻƭƪǳ ŀ ǇǌŜŘłƴƝ 

ǇǌƝǇŀŘƴȇŎƘ ǇǌƛǇƻƳƝƴŜƪ ǾŜŘŜƴƝ ƳŠǎǘǎƪŞ őłsti. 

ImproǾƛȊƻǾŀƴŞ ǎŎƘǻȊƪȅ ǎŜ ƪǊƻƳŠ ǇƻȊǾŀƴŞƘƻ ǾŜŘŜƴƝ ǎǇƻƭƪǳ ǵőŀǎtnilo 

i ƴŠƪƻƭƛƪ ŘŀƭǑƝŎƘ ȊłƧŜƳŎǻ ƻ ǘŜƴǘƻ ǇǊƻƧŜkt. A vzhleŘŜƳ ƪ ǾȇȊƴŀƳǳ ŀ ǊƻȊǎŀƘǳ 

ƴŀǇƭłƴƻǾŀƴȇŎƘ ǎǘŀǾŜō ǇǊƻ ƻŘǾƻŘ ŘŜǑǙƻǾȇŎƘ ǾƻŘ Ǿ 6łōƭƛŎƝŎƘ ƧǎƳŜ ǾȅȊǾŀƭi 

investora, aby jednodǳǑŜ ƘƭŀǾƴƝ ǇǊǾƪȅΣ ƪǘŜǊŞ Ƨǎƻǳ ƻŘ Ǉƻőłǘƪǳ ǇǊƻƧŜƪǘǳ 

ǾȅȌŀŘƻǾłƴȅ ŀ Řƻ ǇǊƻƧŜƪǘǳ ȊŀőƭŜƴŠƴȅΣ ǇƻǇǎŀƭ ƛ ǑƛǊǑƝ ǾŜǌŜjnosti ȌƛƧƝŎƝ 

v 6łōƭƛŎƝŎƘΦ 

Jan Hrdlƛőka ό6½ л6/2020) 

6ĻÓÔÁÖÂÁ ÐÒÏÊÅËÔÕ %ÖÅÒÇÒÅÅÎ Ö ÁÒÅÜÌÕ 3ÐÏÊĳ 

IƻǎǇƻŘŀǌŜƴƝ ǎ ŘŜǑǙƻǾƻǳ ǾƻŘou je ǇŀƭőƛǾȇƳ ǇǊƻōƭŞƳŜƳ ŘƴŜǑƴƝ Řƻōȅ 

a ȊŘł ǎŜΣ ȌŜ Řo budoucna ƴłǎ ƭŜǇǑƝ ƪƭƛƳŀǘƛŎƪŞ ǇƻŘƳƝƴƪȅ ƴŜőŜƪŀƧƝΦ {ƻǳőŀǎƴŠ 

je oŘǾƻŘ ŘŜǑǙƻǾŞ ǾƻŘȅ ȊŜ ǎǘłƭŜ őŀǎǘŠƧǑƝŎƘ ǇǌƝǾŀƭƻǾȇŎƘ ƭƛƧłƪǻ v 6łōƭƛŎƝŎƘ 

ŘƭƻǳƘƻŘƻōȇƳ ǇǊƻōƭŞƳem. Proto jsme se Ǿ ƴłǾŀȊƴƻǎǘi na opakovaƴŞ 

ŘƻǘŀȊȅ ǾŜǌŜjnosti rozhodli ǎŜǇǎŀǘ ȊłƪlaŘƴƝ ƛƴŦƻǊƳŀŎŜ ƻ ƘƻǎǇƻŘłǊƴŞƳ 

nakƭłŘłƴƝ ǎ ŘŜǑǙƻǾƻǳ ǾƻŘƻǳ Ǿ ǇǊƻƧŜƪǘǳ 9ǾŜǊƎǊŜŜƴ ŀ ǇƻǇǎŀǘ ƪǊƻƪȅΣ ƪǘŜǊŞ 

őƛƴƝƳŜ ǇǊƻ ȊƭŜǇǑŜƴƝ ŜƴǾƛǊonmentłƭƴƝ ŀ ȊłǇlaǾƻǾŞ ǎƛǘǳŀŎŜΦ 

±ȇǎǘŀǾōŀ Ǿ 6łōƭƛŎƝŎƘ ƧŜ ȊŀƭƻȌŜƴł ƴŀ ƧŜƳƴƻȊǊƴƴȇŎƘ ǎǇǊŀǑƝŎƘΣ ƪǘŜǊŞ 

ƴŜǳƳƻȌƴǳƧƝ ǾǎŀƪƻǾłƴƝ ǾƻŘȅΣ ŀƭŜ Ǉǌƛ dŜǑǘƝŎƘ ǊƻȊōǌŜŘŀƧƝ ŀ ƳƻƘƻǳ ȊǇǻǎƻbit 

popǊŀǎƪłƴƝ ŘƻƳǻΦ tǊƻǘƻ ƧŜ Ǿ 6łōƭƛŎƝŎƘ ŘŜǑǙƻǾł ǾƻŘŀ ǘǊŀŘƛőƴŠ ǎǾŜŘŜƴł ƴa 

vozovku a odtud dƻ ŘŜǑǙƻǾŞ ƪŀƴŀƭƛzaŎŜΦ ¢ƻǘƻ ǌŜǑŜƴƝ ŀƭŜ Ǿ ŘƴŜǑƴƝ ŘƻōŠΣ ƪŘȅ 

ǎŜ őŀǎǘŠƧƛ ǎǘǌƝŘŀƧƝ ǇǊǳŘƪŞ ŀ vydatƴŠƧǑƝ ŘŜǑǘŠ ǎ ƻōŘƻōƝƳƛ ǎǳŎƘŀΣ ƧƛȌ ƴŜǎǘŀőƝ 

a ǾŜŘŜ ƪ ƭƻƪłƭƴƝƳ ōƭŜǎƪƻǾȇƳ ǇƻǾƻŘƴƝƳΦ 
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tǊƻƧŜƪǘ 9ǾŜǊƎǊŜŜƴ Ǿ ǇǊǾƴƝ ǌŀŘŠ ǇǌƛƴłǑƝ ƻǇǊƻǘƛ ǎǘłǾŀƧƝŎƝƳǳ ǎǘŀǾǳ ƴłǎƻōƴŞ 

ƳƴƻȌǎǘǾƝ ǎǘǊƻƳǻΣ ȊŜƭŜƴŠ ŀ ǇŀǊőƝƪǻΣ ƪǘŜǊŞ ǇƻƳƻƘƻǳ ȊŀŘǊȌƻǾŀǘ ǾƻŘǳ 

ǇǌƛǊƻȊŜƴŠΦ ¢ƝƳ ǎŜ ȊłǊƻǾŜƶ ǎƴƝȌƝ ǊƻȊsah zŀǎǘŀǾŠƴȇŎƘ ǇƭƻŎƘΣ ȊŜ ƪǘŜǊȇŎƘ ǎǘŞƪŀƭŀ 

voda Řłƭ Řƻ 6łōƭƛŎΦ ±ƻŘŀ Ȋ ǾƻȊƻǾŜƪ ōǳŘŜ Ǿ ǇǊƻƧŜƪǘǳ 9ǾŜǊƎǊŜŜƴ Ǿ ǇǊǾƴƝ ǌŀŘŠ 

ǎǾŜŘŜƴŀ ƪŜ ƪƻǌŜƴǻƳ ƘǳǎǘŠ ǾȅǎłȊŜƴȇŎƘ ǎǘǊƻƳǻ Řƻ ǎǇŜŎƛłƭƴŠ 

struƪǘǳǊƻǾŀƴŞƘo ǎǳōǎǘǊłǘǳΦ {ǳōǎǘǊłǘ ƧŜ ƴŀǾǊȌŜƴȇ ǘŀƪΣ ŀōȅ ȊŀŘǊȌŜƭ Ǿodu 

a ǎƻǳőŀǎƴŠ Ŧƛƭtrovaƭ ǎǻƭ Ȋ ǾƻȊƻǾŜƪΦ {ǘǊǳƪǘǳǊłƭƴƝ ǎǳōǎǘǊłǘ Ƨe ŘłƭŜ ŘƻǇƭƴŠƴ 

o ŘǊŜƴłȌ ȊŀōǊŀƶǳƧƝŎƝ ǇǌƝǇŀŘƴŞƳǳ ǳƘƴƝǾłƴƝ ƪƻǌŜƴǻ Ǉǌƛ ŘƭƻǳƘƻŘƻōŞ ǾƭƘƪƻǎǘƛΦ 

5ŜǑǙƻǾł ǾƻŘŀ ȊŜ ǎǘǌŜŎƘ ŘƻƳǻ ōǳŘŜ Ǿ ǇǊǾƴƝ ǌŀŘŠ ǎǾŜŘŜƴŀ do 

ǇƻŘȊŜƳƴƝŎƘ ŀƪǳƳǳƭŀőƴƝŎƘ ƴłŘǊȌƝ ƻ ƻōƧŜƳǳ ƳƛƴƛƳłƭƴŠ ǇŠǘƛ ȊŀƘǊŀŘƴƝŎƘ 

ǎǳŘǻ ǳ ƪŀȌŘŞƘƻ ƧŜŘƴƻǘƭƛǾŞƘƻ ŘƻƳǳΦ ¢y pak budou Ǿ ƻōŘƻōƝ ǎǳŎƘŀ ǾȅǳȌƝǾłƴȅ 

ƪ ȊŀƭŞǾłƴƝ ȊŀƘǊłŘŜƪΦ 5ŜǑǙƻǾƻǳ ǾƻŘǳΣ ƪǘŜǊł ǎŜ Ǿ ǇǊƻƧŜƪǘǳ ƴŜǳŘǊȌƝ ǇǌƛǊƻȊŜƴŠ 

v akuƳǳƭŀőƴƝŎƘ ƴłŘǊȌƝŎƘ ŀƴƛ ǳ ƧŜŘƴƻǘƭƛǾȇch ŘƻƳǻΣ ōǳŘŜƳŜ ȊŀŎƘȅŎƻǾŀǘ 

v podzemƴƝ ǊŜǘŜƴőƴƝ ƴłŘǊȌi o objemu 500 m3. Tato ǊŜǘŜƴőƴƝ ƴłŘǊȌ ƧŜ 

ƴŀǾǊȌŜƴŀ ƻŘ Ǉƻőłǘƪǳ Ǿ nłǾŀȊƴƻǎǘƛ ƴŀ ǇƻȌŀŘŀǾƪȅ ƳŠǎǘǎƪŞ őłǎǘƛ traha-

6łōƭƛŎŜ ǘŀƪΣ ŀōȅ ƴŜŘƻŎƘłȊŜƭƻ ƪ ȌłŘƴŞƳǳ ȊŀǘƝȌŜƴƝ ƻƪƻƭƝ ŘŜǑǙƻǾƻu vodou od 

ƴłǎΦ 

Teprve naǇƭƴƝ-li deǑǙƻǾł ǾƻŘŀ ŀƪǳƳǳƭŀőƴƝ ŀ ǊŜǘŜƴőƴƝ ƴłŘǊȌŜΣ ōǳŘŜ 

ƻŘǾłŘŠƴŀ ƪƻƴǘǊƻƭƻǾŀƴŠ Řƻ ŘŜǑǙoǾŞ ƪŀƴŀƭƛȊŀceΦ {ȅǎǘŞƳ ȊŀŘǊȌƻǾłƴƝ ǾƻŘȅ 

navƝŎ ƴŜǇǌŜŘǎǘŀǾǳƧŜ ŜƪƻƴƻƳƛŎƪƻǳ ȊłǘŠȌ ǇǊƻ a2 6łōƭƛŎŜΣ ǇǊƻǘƻȌŜ ƳŜƴǑƝ 

ƴłŘǊȌŜ Ƨǎƻǳ ǾŜ ǎǇǊłǾŠ ǾƭŀǎǘƴƝƪǻ ƧŜŘƴƻǘƭƛǾȇŎƘ ŘƻƳǻ ŀ ǾŜƭƪƻǳ retenőƴƝ ƴłŘǊȌ 

Ǉǌevezme do spǊłǾȅ tǊŀȌǎƪł vodohosǇƻŘłǌǎƪł ǎǇƻƭŜőƴƻǎt, a. s. 

½ŀǘƝƳ ǇƻǎƭŜŘƴƝm prvkem ǎȅǎǘŞƳǳ ōǳŘƻǳ ȊŜƭŜƴŞ ǎǘǌŜŎƘȅΦ ± pǊǾƴƝ ŜǘŀǇŠ 

ƴŀ ǾȅōǊŀƴȇŎƘ ŘƻƳŜŎh ƻǘŜǎǘǳƧŜƳŜΣ ȊŘŀ ƪƻƳōƛƴŀŎŜ ȊŜƭŜƴŞ ǎǘǌŜŎƘȅ 

a ŀƪǳƳǳƭŀőƴƝ ƴłŘǊȌŜ ŘłǾł smysl. ałƳŜ ƻōŀǾǳΣ ȌŜ Ǉǌƛ ǎƭŀōȇŎƘ ǎǊłȌƪłŎƘ, kdy 

ǎŜ ȊŀƭŞǾłƴƝ Ǿ ȊŀƘǊŀŘłŎƘ ƘƻŘƝΣ ǾŠǘǑƛƴǳ ŘŜǑǘŠ ǎǇƻǘǌŜōǳƧŜ ȊŜƭŜƴł ǎǘǌŜŎƘa 

a ƴłŘǊȌ ōǳŘŜ ȊǻǎǘłǾŀǘ ǇǊłȊŘƴł. 

bŀ ȊłǾŠǊ bychom ǊłŘƛ ǇƻŘŠƪƻǾŀƭƛ Ȋŀ ǘǊǇŠƭƛǾƻǎǘ ǾǑŜƳΣ ƪǘŜǊŞ ǇǊłǾŠ 

prƻōƝƘŀƧƝŎƝ ŘŜƳƻƭƛŎŜ Ǿ ŀǊŜłƭǳ ƻƳŜȊǳƧƝΦ 5ŠƭłƳŜ ǾǑŜ pro to, aby se 

z brownfieƭŘǳ ōȇǾŀƭȇch {ǇƻƧǻ ǎǘŀƭŀ Ŏƻ ƴŜƧŘǌƝǾŜ ǎƻǳőłǎǘ 6łōƭƛŎΦ 

Ing. archΦ [ǳƪłǑ YƻƘƭ ό6½ л6/2020) 
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$ñÔÓËÜ ÈĠÉĤÔñ 

Nŀ ŘŠǘǎƪŞƳ ƘǌƛǑǘƛ ¦ tǊefy ŘƻǑƭƻ ƪ ǾŜƭƪŞ ȊƳŠƴŠΦ aƝǎǘƻ ǇǻǾƻŘƴƝ ƭŀƴƻǾƪȅΣ 

ƪǘŜǊł ƧƛȌ ƴŜǎǇƭƶƻǾŀƭŀ ǇƻȌŀŘŀǾƪȅ ƴŀ ōŜȊǇŜőƴȇ ǇǊƻǾƻȊ ŀ ǇǌƝǇŀŘƴł ƻǇǊŀǾŀ ōȅ 

byla nerentŀōƛƭƴƝΣ ȊŘe ƳłƳŜ ƴƻǾƻǳ ǎŜǎǘŀǾǳ ǎƝǙƻǾȇŎƘ ŀ ƭŀƴƻǾȇŎƘ ǇǊǾƪǻ 

ǳǊőŜƴȇŎƘ ǇǊƻ ŘŠǘƛ ƻŘ dvou leǘΦ ½ŀƪłȊƪŀ ōȅƭŀ ƴŀ ȊłƪƭŀŘŠ ǾȇōŠǊƻǾŞƘƻ ǌƝzenƝ 

ȊŀŘłƴŀ ŦƛǊƳŠ Berger - Huck, s. r. oΦ ½łǊƻǾŜƶ ōȅƭŀ ǇǊƻǾŜŘŜƴŀ ǾǎǘǳǇƴƝ 

ƻŘōƻǊƴł ǘŜŎƘƴƛŎƪł ƪƻƴǘǊƻƭŀΣ ǾǑŜ ǎǇƭƶǳƧŜ ōŜȊǇŜőƴƻǎǘƴƝ ƴƻǊƳȅ. Kolem 

vedlŜƧǑƝ ŀǎŦŀƭǘƻǾŞ ǇƭƻŎƘȅ ǾȅǳȌƝǾŀƴŞ ƪ ƘǊŀƴƝ Ŧƻǘbalu, vȇǳŎŜ ƧŜȌŘŠƴƝ ƴŀ ƪƻƭŜ ői 

ƴŀ ōǊǳǎƭƝŎƘ ōȅƭȅ ǾȅƳŠƴŠƴȅ Ƴŀƴtinely, naǘǌeƴƻ ȊłōǊŀŘƭƝΣ ǇƭƻŎƘŀ ōȅƭŀ 

ǾȅőƛǑǘŠƴŀ ƻŘ ƴłƭŜǘǻΦ WŜǑǘŠ ōǳŘŜ ƻǇŠǘ ƴŀƛƴǎǘŀƭƻǾłƴ ōŀǎƪŜǘōŀƭƻǾȇ ƪƻǑΣ ǎƴŀŘ 

ǾȅŘǊȌƝ ŘŞƭŜ ƴŜȌ ƧŜƘƻ ǇǌŜŘŎƘǻŘŎi ς jeden byƭ ȊƴƛőŜƴ ȊƘǊǳōŀ Ǉƻ ƳŠǎƝŎƛ, ŘǊǳƘȇ 

pak ukraden. V plłƴǳ ƧŜ ǇƻǌƝȊŜƴƝ ŘŀƭǑƝŎh ƭŀǾƛőŜƪΦ 

WŜƴ ƧŜ ǑƪƻŘŀΣ ȌŜ ǎŜ ƴłƳ őŀsto naōƝŘƴŜ ǇƻƘƭŜŘ ƴŀ ƴŜǎƪǳǘŜőƴŞ ƳƴƻȌǎǘǾƝ 

ǇƻƘłȊŜƴŞƘƻ ƻŘǇŀŘǳ Ǉƻ ƪƻƴȊǳƳŀŎƛ Ǉotravin a alkoholu kolem stolu 

s lavƛőƪŀƳƛΣ ǇǌƛǘƻƳ ƘƴŜd vedle je odpadkƻǾȇ ƪƻǑΣ ƴŜƘƭŜŘŠ ƴŀ ǘƻΣ ȌŜ alkohol 

ƴŀ ŘŠǘǎƪŞƳ ƘǌƛǑǘƛ ƴŜƳł Ŏƻ ŘŠƭŀǘΦ ¢Ŝƴǘƻ ǇǊƻōƭŞƳ ǌŜǑƝƳŜ ǎ ƳŠǎǘǎƪƻǳ ǇƻƭƛŎƛƝΣ 

ktŜǊł ǎŜ ȊŀƳŠǌƝ ƴŀ őŀǎǘŠƧǑƝ ƪƻƴǘǊƻƭȅ ǘƻhoto prostoru. 

bŀ ƘǌƛǑǘƛ Ǿ 2ŜǊǾŜƴŎƻǾŞ ƧŜ ƻǇǊŀǾŜƴ ŎŜƭȇ ǇƭƻǘΣ ƪŘŜ ōȅƭȅ ǾȅƳŠƴŠƴȅ 

polłƳŀƴŞ Ǉƭŀƶƪȅ όǾőŜǘƴŠ ǘŠŎƘΣ ǎŜ ƪǘŜǊȇƳƛ ǎŜ ǇǻǾƻŘƴŠ ƴŜǇƻőƝǘŀƭƻΣ ƪŘȅ 

ƴŠƪŘƻΣ ƪƻƳǳ ȊǌŜƧƳŠ vadƝ Ȍƭǳǘł ōŀǊǾŀΣ ǘŠǎƴŠ ǇǌŜŘ ǊŜƪƻƴǎǘǊǳƪŎƝ ǎȅstematicky 

ǾǑŜŎƘƴȅ ȌƭǳǘŞ Ǉƭŀƶƪȅ ǾȅƭłƳŀƭύ ŀ ǇƻǘŞ byl ƴŀ ǾǑŜŎƘ ǇǊƻǾŜŘŜƴ ƴƻǾȇ ƴłǘŠǊΦ 

wƻǾƴŠȌ ōȅƭ ƻōƴƻǾŜƴ ƴłǘŠǊ ƘŜǊƴƝŎƘ ǇǊǾƪǻ, ƭŀǾƛőŜƪΣ ƻŘǇŀŘƪƻǾŞƘƻ ƪƻǑŜΦ 

bŀ ƘǌƛǑǘƛ ǳ KosteleŎƪŞ ōȅƭȅ ǳǇǊŀǾŜƴȅ dƻǇŀŘƻǾŞ ǇƭƻŎƘȅ ƪƻƭŜƳ hŜǊƴƝŎƘ 

ǇǊǾƪǻ ŀ ƴŀǾŜȊŜƴ ƴƻǾȇ ǇƝǎŜƪΦ WŜǑǘŠ letos budou na tomto hǌƛǑǘƛ ŀ ƴŀ 

YƻƴƝőƪƻǾŠ ƴłƳŠǎǘƝ ǾȅƳŠƴŠƴŀ Ȋŀ ƴƻǾł ŘǾŠ ǇǊǳȌƛƴƻǾł ƘƻǳǇadla. 

aǊȊƝ ƴłǎΣ ȌŜ ƴŀǑŜ ǎƴŀƘŀ ƻ ǇƻǎǘǳǇƴŞ ȊǾŜƭŜōƻǾłƴƝ ƘǌƛǑǙ ŀ ƧŜƧƛŎƘ ǵŘǊȌōŀ je 

őƝƳ Řłƭ őŀǎǘŠƧƛ ȊƳŀǌŜƴŀ ǾŀƴŘalismemΧ 

OŘōƻǊ ǾƴƛǘǌƴƝ ǎǇǊłǾȅ ¨a2 ό6½ л6/2020) 

.ÏÖĻ ÏÒÉÅÎÔÁéÎþ ÓÙÓÔïÍ 

Pro ƭŜǇǑƝ ƻǊƛŜƴǘaŎƛ Ǿ 6łōƭƛŎƝŎƘ Ȋŀőŀƭŀ v őŜǊǾƴu instalace oǊƛŜƴǘŀőƴƝƘƻ 

ǎȅǎǘŞƳǳΣ ƪǘŜǊȇ ǳǇƻȊƻǊƴƝ ƴŜƧŜƴ ǌƛŘƛőŜΣ ale i obyvatele na ŘǻƭeȌƛǘł ƳƝǎǘŀΣ ŀǙ ǳȌ 

se jeŘƴł ƴŀǇǌΦ ƻ ǵǌŀŘ Ǉǌƛ ǾȅǌƛȊƻǾłƴƝ ǊǻȊƴȇŎƘ ȊłƭŜȌƛǘƻǎǘƝΣ Ƙistorickou 

ǇŀƳłǘƪǳ, ƴŜōƻ ǎǇƻǊǘƻǾƛǑǘŠΦ LƴǎǘŀƭŀŎŜ ōȅ ƳŠƭŀ ōȇǘ ŘƻƪoƴőŜƴŀ Ǿ őŜǊǾŜƴŎƛΦ 

OŘōƻǊ ǾƴƛǘǌƴƝ ǎǇǊłǾȅ ¨a2 ό6½ л6/2020) 
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.ÏÖï ÚËÕĤÅÂÎþ ËÏÎÔÅÊÎÅÒÏÖï ÓÔÜÎþ 

V mŠǎƝŎƛ ƪǾŠǘƴu bylo v uliŎƛ IǳƳŜƴŜŎƪł ƛƴǎǘŀƭƻǾłƴƻ ƴƻǾŞ ȊƪǳǑŜōƴƝ 

kƻƴǘŜƧƴŜǊƻǾŞ ǎǘłƴƝ ƻŘ ǎǇƻƭŜőƴƻǎǘƛ !{!/hb¢, s. r. o. Jednł se o jednoduchȇ 

stavebnicovȇ systŞm. UmƝstŠnƝ jednotlivȇch kontejnerǻ zabraƶuje 

samovolnŞmu pohybu. /ŜƭŞ ǎǘłƴƝ je doplnŠno o zadnƝ i boőnƝ złstŠny. 

.ŠƘŜƳ ƛƴǎǘŀƭŀŎŜ dƻǑƭƻ ǎƻǳőŀǎƴŠ ƛ ƪ ǊƻȊǑƝǌŜƴƝ ǇƭƻŎƘȅ ǾőŜǘƴŠ ǵǇǊŀǾȅ ȊŜƭŜƴŠΦ 

tƻƪǳŘ ǎŜ ǎȅǎǘŞƳ ƻǎǾŠŘőƝΣ ōǳŘŜ ǇƻǳȌƛǘ ƛ ƴŀ ŘŀƭǑƝŎƘ ǎǘŀƴƻǾƛǑǘƝch. 

OŘōƻǊ ǾƴƛǘǌƴƝ ǎǇǊłǾȅ ¨a2 ό6Z 06/2020) 
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ωȢ :ÄÒÁÖÏÔÎþ Á sÏÃÉÜÌÎþ ÐïéÅ 

PǌŜƘƭŜŘ ȊŘǊŀǾƻǘƴƝŎƘ ƻǊŘƛƴŀŎƝ: 

PrŀƪǘƛŎƪł ƭŞƪŀǌƪŀ ǇǊƻ ŘŠǘƛ ŀ Řorost MUDr. Romana BenŜǑƻǾł 

tǊŀƪǘƛŎƪł ƭŞƪŀǌƪŀ ǇǊƻ ŘƻǎǇŠƭŞ a¦5ǊΦ YŀǘŜǌƛƴŀ !ǳȊƪł 

hőƴƝ ƻǊŘƛƴŀŎŜ a¦5ǊΦ Iŀƴŀ tŜǑƪƻǾł 

hőƴƝ ƻǇǘƛƪŀ SRNA 

ANGIOCHIRURGIE ς MUDr. TomłǑ YƴŜƛŦƭ 

FyȊƛƻǘŜǊŀǇƛŜ 6łōlice ς Mgr. Ludmƛƭŀ /ƘŀǎłƪƻǾł 

ZubnƝ ƻǊŘƛƴŀŎe: MD5ǊΦ WƛǌƝ PrƻŎƘłȊka 

½ǳōƴƝ chirurgie ς MUDr. WƛǌƝ {kalickȇ 

{ǘƻƳŀǘƻƭƻƎƛŎƪł ƻǊŘƛƴŀŎŜ ǎŜ ȊǳōƴƝ ƭŀōƻǊŀǘƻǌƝ ς OK Dental Clinic s. r. o. 

Diakonie 2/9 ς {ǘǌŜŘƛsƪƻ ƪǌŜǎǙŀƴǎƪŞ ǇƻƳƻŎƛ Ǿ tǊŀȊŜ 

RoÚÐÏéÅÔ ÓÏÃÉÜÌÎþ ËÏÍÉÓÅ pro rok 2020 ÂÙÌ ÖĻÚÎÁÍÎñ ÎÁÖĻĤÅÎ 

SocƛłƭƴƝ ƪƻƳƛǎŜ je i letos pǌƛǇǊŀǾŜƴŀ ŦƛƴŀƴŎƻǾŀǘ ƴŜƧǊǻȊƴŠƧǑƝ ŀƪǘƛǾity 

ǎŜƴƛƻǊǻΦ ±Ŝ ǎǘŜƧƴŞƳ ǊŜȌƛƳǳ Ƨŀƪƻ Ǿ ƳƛƴǳƭŞƳ ǊƻŎŜ ǇƻōŠȌƝ ƪǳǊȊȅ ǇǊo seniory. 

5łƭŜ ǎŜ ǎŜƴƛƻǌƛ ƳƻƘƻǳ ǘŠǑƛǘ ƴŀ ǘǌƛ ǾŜƭƪŞ ƻǎƭŀǾȅ ǎ hudbou v ǎłƭŜ όa5¿, 

aŜȊƛƴłǊƻŘƴƝ ŘŜƴ ǎŜƴƛƻǊǻ ŀ ±łƴƻőƴƝ ǇƻǎŜȊŜƴƝύ. PƻƧŜŘŜƳŜ ƻǇŠǘ na dva 

ǾȇletȅΣ ƴƻǾƛƴƪƻǳ ǾǑŀƪ ƧŜΣ ȌŜ na vȇƭŜǘ ǎ ƴłƳƛ ƳƻƘƻǳ ƧŜǘ ƛ řłōƭƛőǘƝ ǾƻȊƝőƪłǌƛΦ 

{ƻŎƛłƭƴƝ ƪƻƳƛǎŜ ōǳŘŜ ȊŜ ǎǾŞƘƻ ǊƻȊǇƻőǘǳ ƛ ƴŀŘłƭŜ ǇǌƛǎǇƝǾat na plavenky, 

ƴƻǾŠ ƛ ƴŀ ǇŜŘƛƪǵǊǳΦ 6łōƭƛŎƪȇƳ ǎŜƴƛƻǊƪłƳ ŀ ǎŜƴƛƻǊǻƳΣ ƪǘŜǌƝ ƭŜǘƻǎ ƻǎƭŀǾƝ ǎǾŞ 

narozeniny ς 80., 85., 90. ŀ ǾƝŎŜ ς poƎǊŀǘǳƭǳƧŜƳŜ Ȋŀ ǇǌƝǘƻƳƴƻsti pana 

starosty ƴŠƪƻƭƛƪǊłǘ Ǿ ǊƻŎŜΦ {ƻŎƛłƭƴƝ ƪƻƳƛǎŜ ōǳŘŜ ƴƻǾŠ ŦƛƴŀƴŎƻǾŀǘ ƪƭǳō 

~ƛƪƻǾƴŞ ǊǳŎŜΣ ƪǘŜǊȇ ōŠƘŜƳ roku povede ƴŜƧǊǻȊƴŠƧǑƝ ǊǳƪƻŘŠƭƴŞ ŀƪǘƛǾƛǘȅΦ 

{ŜƴƛƻǌƛΣ ƪǘŜǌƝ ǎƛ ƴŜŎƘłǾŀƧƝ ŘƻǾłȌŜǘ ƻōŠŘȅ od Diakonie, mohoǳ ƛ ƭŜǘƻǎ ǇƻőƝǘŀǘ 

s ǘƝm, ȌŜ ƧƛƳ ōǳŘŜ ǇǌƛǎǇƝǾłƴƻ мл Yő ƴŀ ƪŀȌŘȇ ƻōŠŘΦ 

5Ɲƪȅ ƴŀǾȇǑŜƴƝ ǊƻȊǇƻőǘǳ ȊǌƝŘƛƭŀ ǎƻŎƛłƭƴƝ ƪƻƳƛǎŜ ǘŀƪŞ ǘȊǾΦ ǎƻŎƛłƭƴƝ ŦƻƴŘΣ 

v ƴŠƳȌ Ƨǎƻǳ ǳƭƻȌŜƴȅ ŦƛƴaƴőƴƝ ǇǊƻǎǘǌŜŘƪȅ ǳǊőŜƴŞ ƴŀ ǇƻƳƻŎ ƻōőŀƴǻƳΣ ƪǘŜǌƝ 

se ocitnou v ǘƝȌƛǾŞ ȌƛǾƻǘƴƝ ǎƛǘǳŀŎƛΦ 

Simona 5ǾƻǌłƪƻǾł ό6½ 02/2020) 
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IiÎÎÏÓÔ ÓÏÃÉÜÌÎþ ËÏÍÉÓÅ Ö dobñ ÎÏÕÚÏÖïÈo stavu 

YƻǊƻƴŀǾƛǊƻǾł ǇŀƴŘŜƳƛŜ ŀ ǾȅƘƭłǑŜƴȇ ƴƻǳȊƻǾȇ ǎǘŀǾ ǾőŜǘƴŠ ǾŜǑƪŜǊȇŎƘ 

ǇǊƻǘƛŜǇƛŘŜƳƛŎƪȇŎƘ ƻǇŀǘǌŜƴƝ ǎŜ v ǇƻǎƭŜŘƴƝŎƘ ŘǾƻǳ ƳŠǎƝŎƝŎƘ ŎƛǘŜƭƴŠ Řƻǘƪƭȅ 

ȌƛǾƻǘŀ ƴłǎ ǾǑŜŎƘΦ {ǘŜƧƴŠ ǘŀƪ ǎŜ ǇǌƛƧŀǘŞ ȊłƪŀȊȅ a ƴŀǌƝȊŜƴƝ ǇǊƻƧŜvily na őƛƴnosti 

ǎƻŎƛłƭƴƝ ƪƻƳƛse. 

V prvƴƝŎƘ ŘƴŜŎƘ ǾȅƘƭłǑŜƴƝ ƴƻǳȊƻǾŞƘƻ ǎǘŀǾǳ ŀ ƴŀǌƝȊŜƴƝ ǇƻǾƛnnosti nosit 

ƻŎƘǊŀƴǳ ŘȇŎƘŀŎƝŎƘ ŎŜǎǘ ƧǎƳŜ ǎŜ ǎƻǳǎǘǌŜŘƛƭƛ ƴŀ ǑƛǘƝ ǊƻǳǑŜƪΦ bŀǑǘŠǎǘƝ ƳłƳŜ 

v 6łōƭƛŎƝŎƘ ǑƛƪƻǾƴŞ ŘłƳȅΣ ƪǘŜǊŞ ƛƘƴŜŘ ǎŜŘƭȅ ƪ ǑƛŎƝƳ ǎǘǊƻƧǻƳΣ ŀ ǘŀƪ ǎŜ ƴłƳ 

ōŠƘŜƳ ƴŠƪƻƭƛƪa dƴƝ ǇƻŘŀǌƛƭƻ ǳǑƝǘ ȊƴŀőƴŞ ƳƴƻȌǎǘǾƝ ǊƻǳǑŜƪΣ ƪǘŜǊŞ ƧǎƳŜ 

ƴłǎƭŜŘƴŠ ǎǇƻƭǳ ǎ ŘŜȊƛƴŦŜƪŎƝ ǾŜ ±ƭƴŠ ǊƻȊŘłǾŀƭƛ ƻōőŀƴǻƳ 6łōƭƛŎΦ /ŜƭƪŜƳ ǎŜ 

ǳǑƛƭƻ ǘŞƳŠǌ ǘƛǎƝŎ ǊƻǳǑŜƪ ŀ Ƨł ōȅŎƘ ǘƻǳǘƻ ŎŜǎǘƻǳ ŎƘǘŠƭŀ ƳƻŎ ǇƻŘŠƪƻǾŀǘ ǾǑŜƳ 

αǑƛőƪłƳά Ȋŀ ƧŜƧƛŎƘ ƻōŠǘŀǾƻǳ ǇǊłci. 

± ǇǊǾƴƝƳ ǘȇŘnu po vyƘƭłǑŜƴƝ ƴƻǳȊƻǾŞƘƻ ǎǘŀǾǳ ǎŜ ƴłƳ ǘŀƪŞ ǇƻŘŀǌilo 

ȊŀƧƛǎǘƛǘ ƧŜŘƴƻǊłȊƻǾŞ ǵǎǘŜƴƪȅΦ .ȅƭƻ ǘƻ Ǿ ŘƻōŠΣ ƪŘȅ ōȅƭȅ ƴŜŘƻǎǘŀǘƪƻǾŞ ǵǇƭƴŠ 

ǾǑǳŘŜΣ ŀ ƛ Ƴy jsme jich mŠƭƛ ƧŜƴ ǘƻƭƛƪΣ ȌŜ ƧǎƳŜ ƧŜ ƳƻƘƭƛ rozdat pouze 

ǎŜƴƛƻǊǻƳ ǎǘŀǊǑƝƳ тр ƭŜǘ Ǿ Ǉƻőǘǳ ƧŜŘƴŞ ǊƻǳǑƪȅ na osobu. Zde ŘŠƪǳƧƛ ǾǑŜƳ 

őƭŜƴƪłƳ ǎƻŎƛłƭƴƝ ƪomise, daƭǑƝƳ ŘƻōǊƻǾƻƭƴƛŎƝƳ ƛ ƴŀǑƝ ǎƻŎƛłƭƴƝ ǇǊŀŎƻǾƴƛŎƛ 

ǇŀƴƝ ±ƻǎȅƪƻǾŞ Ȋŀ ǘƻΣ ȌŜ ǘŀƪ ǊȅŎƘƭŜ ŀ ƻǇŜǊŀǘƛǾƴŠ ǵǎǘŜƴƪȅ ǎŜƴƛƻǊǻƳ roznesly. 

Zajistili jsme a pravidŜƭƴŠ ƛ ƴŀŘłƭŜ ȊŀƧƛǑǙǳƧŜƳŜ ǇƻǘǊŀǾƛƴƻǾƻǳ ǇƻƳƻŎ 

z ǇƻǘǊŀǾƛƴƻǾŞ ōŀƴƪȅΣ ƪǘŜǊł ǇƻƳłƘł ǇǌedeǾǑƝƳ ƳŀǘƪłƳ ǎŀƳƻȌƛǾitelkłƳ 

a ǎƻŎƛłƭƴŠ ǎƭŀōȇƳ ǊƻŘƛƴłƳΦ ½łƧŜƳŎƛ ƻ ǘǳǘƻ ǇƻƳƻŎ ǎŜ ƳƻƘƻǳ Ƙƭłǎƛǘ ǳ ǇŀƴƝ 

[ȅŘƛŜ ±ŜǎŜƭŞ όǘŜƭΦ 725 553 195). 

K dobrovolƴƛŎƪŞ ǇǊłŎƛ Ǿ ǘŞ ŘƻōŠ Ǉŀǘǌƛƭȅ ƛ ƴłƪǳǇȅ ǘŠƳ ǎŜƴƛƻǊǻƳΣ ƪǘŜǌƝ 

ƴŜƳƻƘƭƛ ƴŜōƻ ƴŜŎƘǘŠƭƛ ŎƘƻŘƛǘ do obchodu. I zdŜ ŘŠƪǳƧƛ ǾǑŜƳΣ ƪǘŜǌƝ ǘŀƪǘƻ 

pomohli. 

Protiepidemicƪł ƻǇŀǘǌŜƴƝ ǾŜƭƳƛ ƴŀǊǳǑƛƭŀ ǇǊƻƎǊŀƳ ǎƻŎƛłƭƴƝ ƪƻƳƛǎŜΣ ƪǘŜǊȇ 

ƧŜ ƴŀ ƧŀǌŜ ƻōǾȅƪƭŜ ǾŜƭƳƛ ƴŀōƛǘȇΦ Museli jsme ƴŀ ǇƻŘȊƛƳ ǇǌŜǎǳƴƻǳǘ ±ƝǘłƴƝ 

ƻōőłƴƪǻΣ ƳǳǎŜƭƛ ƧǎƳŜ ȊǊǳǑƛǘ ƧŀǊƴƝ ǾȇƭŜǘ ǎŜƴƛƻǊǻΣ ǘŀƪȌŜ ǎŜ ǳǎƪutŜőƴƝ ǇƻǳȊŜ 

ten podzimnƝΦ aǳǎŜƭƛ ƧǎƳŜ ȊǊǳǑƛǘ slavnostnƝ ƎǊŀǘǳƭŀŎŜ ƧǳōƛƭŀƴǘǻƳΦ ± ŘǊǳƘŞ 

ǇƻƭƻǾƛƴŠ ōǌŜȊƴŀ ŀ Ǉƻ ŎŜƭȇ ŘǳōŜƴ ƧǎƳŜ ǎŜ ƪǾǻƭƛ ƳƻȌƴŞƳǳ ƻƘǊƻȌŜƴƝ ǎŜƴƛƻǊǻ 

ƴłƪŀȊƻǳ neƻŘǾŀȌƻǾŀƭƛ ǇǌłƴƝ ǎ ǇƻȊǾłƴƪƻǳ ǇǌŜŘłǾŀǘ ƧǳōƛƭŀƴǘǻƳ ƻǎƻōƴŠΣ 

ǇǊƻǘƻ ƧǎƳŜ ƧƛƳ ƧŜ ƘłȊŜƭƛ Řƻ ǎŎƘǊłƴŜƪΦ hŘ Ȋŀőłǘƪǳ ƪǾŠǘƴŀ opŠǘ ǇǌŜŘłǾłƳŜ 

ǇǌłƴƝ s gratulaŎƝ ƻǎƻōƴŠΦ {ƭŀǾƴƻǎǘƴƝ ƎǊŀǘǳƭŀŎŜ ǎ ǇŀƴŜƳ ǎǘŀǊƻǎǘƻǳ ƴŀ ǵǌŀŘŠ 

ǎŜ ǘŜŘȅ ǘŀƪǘŞȌ ǇǌŜǎƻǳǾŀƧƝ ƴŀ ǇƻŘȊƛƳΦ ±ǑŜŎhny jubilanty ōǳŘŜƳŜ ƻ ǇǌŜǎƴŞƳ 

ǘŜǊƳƝƴǳ ǎ ŘƻǎǘŀǘŜőƴȇƳ ǇǌŜdstihem informovat. 
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{ŀƳƻȊǌŜƧƳŠ ƧǎƳŜ ƳǳǎŜƭƛ ǘŀƪŞ pozastavit veǑƪŜǊŞ ŀƪtivizŀőƴƝ ƪǳǊȊȅ ǇǊƻ 

seniory ς rŜƘŀōƛƭƛǘŀőƴƝ ŎǾƛőŜƴƝΣ ƧƽƎǳΣ ŎǾƛőŜƴƝ ȊŘǊŀǾł ȊłŘŀΣ ǊǳƪƻŘŠƭƴŞ ŀƪǘƛǾƛǘȅ 

ƪƭǳōǳ ~ƛƪƻǾƴȇŎƘ ǊǳƪƻǳΣ ǘǊŞƴƛƴƪ ǇŀƳŠǘƛΣ ƪŜǊŀmiƪǳΦ {ǘŜƧƴŠ ǘŀƪ ƳǳǎŜƭ ǎǾƻǳ 

őƛƴƴƻǎǘ ǇƻȊŀǎǘŀǾƛǘ ƛ Yƭǳō ǎŜƴƛƻǊǻΦ ± ǎouladu s harmonogramem rǳǑŜƴƝ 

ǾȅōǊŀƴȇŎƘ ƻƳŜȊŜƴƝ tytƻ ŀƪǘƛǾƛǘȅ ƻǇŠǘ ǊƻȊƧŜŘŜƳŜ уΦ őŜǊǾƴŀΣ ƪdy se za 

ŘƻŘǊȌƻǾłƴƝ ǾǑŜŎƘ ǇǊŜǾŜƴǘƛǾƴƝŎƘ ƻǇŀǘǌŜƴƝ ƻǘŜǾǌƻǳ ƳƛƳƻ ƧƛƴŞ ǎƻŎƛłƭƴŠ 

ŀƪǘƛǾƛȊŀőƴƝ ǎƭǳȌōȅ ǇǊƻ ǎŜƴƛƻǊȅ ŀ ƻǎƻōȅ ǎŜ ȊŘǊŀǾƻǘƴƝƳ ǇƻǎǘƛȌŜƴƝƳ ǇǊƻ 

ǾǑŜŎƘƴȅ ŎƝƭƻǾŞ ǎƪǳǇƛƴȅΣ ƪǊƻƳŠ ǎŜƴƛƻǊǻ Ǿ ƻƳŜȊŜƴŞƳ ǊŜȌƛƳǳΦ 5ƻ ǘŞ doby 

musƝƳŜ ǇǌŜǎƴŠ ƴŀǎǘŀǾƛǘ ǇǊŀǾƛŘƭŀ ǳȌƝǾłƴƝ ǇǊƻǎtor OD Ke Kinu, kde se tyto 

aktivity konajƝΣ ŀ ǘƻ ǇǌŜŘŜǾǑƝƳ Ȋ ƘƭŜŘƛǎƪŀ ǵƪƭƛŘǳ ŀ ŘŜȊƛƴŦŜƪŎŜΦ 

bŀ ȊłǾŠǊ ōȅŎƘ ŎƘǘŠƭŀ ǇǌƛǇƻƳŜƴƻǳǘΣ ȌŜ ǎƻŎƛłƭƴƝ ƪƻƳƛǎŜ Ǉƻ ƴŀǾȇǑŜƴƝ 

ǎǾŞƘƻ ǊƻȊǇƻőǘǳ Ǿ ƭŜǘƻǑƴƝƳ ǊƻŎŜ ŘƛǎǇƻnuje tzv. sociłƭƴƝƳ ŦƻndeƳΣ Ǿ ƴŠƳȌ 

Ƨǎƻǳ ǎƘǊƻƳłȌŘŠƴȅ ǇǊƻǎǘǌŜŘƪȅ ǳǊőŜƴŞ ǇǊƻ ƻōőŀƴȅΣ ƪǘŜǌƝ ǎŜ ƴŜƻőŜƪłǾŀƴŠ 

ocƛǘƴƻǳ Ǿ ǘƝȌƛǾŞ ȌƛǾƻǘƴƝ ǎƛǘǳŀŎƛΦ .ƻƘǳȌŜƭ ǎŜ ƧƛȌ ȊŀőƝƴŀƧƝ ƳƴƻȌƛǘ ŀƪǘƛǾƛǘȅ ǊǻȊƴȇŎƘ 

αǑƳŜƧŘǻάΣ ƪǘŜǌƝ ȊƴŜǳȌƝǾŀƧƝ ƴŜǑǘŠǎǘƝ ƧƛƴȇŎƘΦ tǊƻǎƝƳ ǘŜŘȅΣ ƴŜȌ ǎƛ ƻŘ ƴŠƪƻho 

ǘŀƪƻǾŞƘƻ ǇǻƧőƝǘŜ ǇŜƴƝȊŜΣ ƻōǊŀǙǘŜ ǎŜ ƴŜƧŘǌƝǾŜ ƴŀ ƴłs. 

½Řł ǎŜΣ ȌŜ ƪƻǊƻƴŀǾƛǊƻǾƻǳ ƴłƪŀȊǳ Ǿ 6łōƭƛŎƝŎƘ ƛ Ǿ ŎŜƭŞƳ 2Ŝǎƪǳ ǇǊƻȊŀǘƝƳ 

ȊǾƭłŘłƳŜ ŘƻōǌŜΦ tǌŜƧƛ ƴłƳ ǾǑŜƳΣ ŀōȅ ǘƻƳǳ ǘŀƪ ōȅƭƻ ƛ ƴŀŘłƭŜ ŀ ŀōȅŎƘƻƳ ǎŜ 

ǇƻǎǘǳǇƴŠ ƳƻƘƭƛ ǾǑƛŎƘƴƛ ǾŜ ȊŘǊŀǾƝ ƴŀǾǊłǘƛǘ ƪ ƴƻǊƳłƭƴƝƳǳ ȌƛǾƻtu. 

Simona DvoǌłƪƻǾł ό6½ 05/2020) 
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ρπȢ 6ÅĠÅÊÎĻ Á ËÕÌÔÕÒÎþ ĿÉvot   

+ÕÌÔÕÒÎþ Á ÓÐÏÌÅéÅÎÓËï ÁËÃÅ 

MasopuÓÔÎþ ÔÏÔÅÍȦ 

O ±łƴƻŎƝŎƘ ǎŜ Ƴǳ ǌƝƪŀƭƻ ǎǘǊƻƳ ƴŜǎǘǊƻƳΣ ƴȅƴƝ je z ƴŠƧ ƪƻƭłőƻǾƴƝƪΦ 

Seniorky z ƪƭǳōǳ ~ƛƪƻǾƴȇŎƘ Ǌǳƪƻǳ Ȋŀőŀƭȅ ƘƴŜŘ Ǉƻ ǎǾłǘŎƝŎƘ ǇƭŞǎt 

a ƘłőƪƻǾŀǘΣ ǘŀƪȌŜ ƻōǊǳőŜ Ƨǎƻǳ nȅƴƝ ƻǾŠǑŜƴȅ пт ƪƻƭłőƛΣ му ǇǊŜŎƭƝƪȅΣ 2 pivy, 45 

ƧƛǘǊƴƛŎŜƳƛ ŀ ƧŜƭƛǘȅΣ пс ōǳǌǘȅ ŀ р ƪlobłǎŀƳƛΦ 

{ƻōƻǘƴƝ ƻŘǇƻƭŜŘƴŜ ǎǘǊłǾƛƭƻ ƳƴƻƘƻ 6łōƭƛőłƪǻ ƳƛƳƻ ǎǾŞ domovy. 

aŀǎƻǇǳǎǘƴƝ ǇǊǻǾƻŘ Ǉƭƴȇ ƴŜƧǊǻȊƴŠƧǑƝŎƘ ƳŀǎŜƪ ǾȅǊŀȊƛƭ ƻŘ hōŜŎƴƝƘƻ Řƻmu na 

pivo k resǘŀǳǊŀŎƛ tƻŘ IǾŠȊŘłǊƴƻǳ, na KƻƴƝőƪƻǾƻ ƴłƳŠǎǘƝΣ ƪŘŜ ŀƪǊƻōŀǘŞ 

ǇǌŜŘǾŜŘƭƛ ǎǾǻƧ ǳƳΣ ŀōȅ ǎŜ Ǉŀƪ ǳƭƛőƪŀƳƛ ǾǊłǘƛƭ ȊǇłǘƪȅ ǇǌŜŘ ǊŀŘƴƛŎƛΦ /Ŝǎǘƻǳ se 

ǊƻȊŘłǾŀƭȅ ƪƻƭłőŜΣ ōŀōƪŀ ǎ ƴǻǑƝ ŀ ȌŜōǌƛƶłƪŜƳ ƴŀōƝȊŜƭŀ ǇǊƻ ȊŀƘǌłǘƝ ǎƭƛǾƻǾƛőƪǳ 

őƛ ǾƝƴƻΦ bŜƧǾŠǘǑƝ obdiv dŠǘƝ ƛ ŘƻǎǇŠƭȇŎƘ ǎƪƭƛŘƛƭȅ ƻǊƛƎƛƴłƭƴƝ Ƴŀsky Ȋ ŘƝƭny 

ƳŀƴȌŜƭǻ {ƭłŘƪƻǾȇŎƘΥ YǊłƭƻǾƴŀ Ƴŀǎopustu ς ŘŠǘƳƛ ƴŀȊǾŀƴł αƪǻƶ 

s ƘǳǎƻƭŀōǳǘƝά a Smrtka. 

tǌƛ ƳŀǎƻǇǳǎǘƴƝŎƘ ƘƻŘŜŎƘ ǾŜ ±ƭƴŠ Ǉŀƪ ǵőŀǎǘƴƝŎƛ ƘƻŘnotili leǘƻǑƴƝ ǊƻőƴƝƪΦ 

5Ɲƪȅ ǾǑŜƳΣ ƪǘŜǌƝ ǎŜ ƴŀƳŀǎƪƻǾŀƭƛ ŀ Ȋǵőŀǎǘƴƛli, i ǘŠƳΣ ƪǘŜǌƝ ǇƻƳłƘŀƭƛ Ǉǌƛ 

ƳŀǎƻǇǳǎǘƴƝŎƘ ǇǌƝǇǊavłŎƘΥ .ŀǊōƻǌŜ ŀ Wŀƴǳ {ƭłŘƪƻǾȇƳΣ ƪƭǳōǳ ~ƛƪƻǾƴŞ ǊǳŎŜΣ 

5ƛǾŀŘŜƭƴƝ ǎŜƪŎƛ tǊŀƘŀΣ ƘǳŘŜōƴƝƳu sŘǊǳȌŜƴƝ 6łōƭƝƪ ŀ Ǿ ƴŜǇƻǎƭŜŘƴƝ ǌŀŘŠ 

ǇƻǌŀŘŀǘŜƭƪłƳ {ƛƳƻƴŠ 5ǾƻǌłƪƻǾŞΣ aƝǑŜ bƛőƻǾŞ ŀ [ǳŎŎŜ {ŀƴŘǊƻǾŞΦ 

bŜƧȊŀƧƝƳŀǾŠƧǑƝ ƳŀǎƻǇǳǎǘƴƝ ŦƻǘƻƎǊŀŦƛŜ ȊŀŎƘȅŎŜƴŞ tŀǾƭŜƳ ±ŜǎŜƭȇƳ ƴŀƧŘŜǘŜ 

v galerii na webu dablice.cz/fotogalerie-z-dablic.! 

 Iŀƴŀ aŀŎƘłƶƻǾł ό6½ 02/2020) 

 

Ples fotÂÁÌÉÓÔĳ 

WŜŘƛƴŜőƴł ŀƪŎŜΣ ƪŘŜ ǎŜ ǎǘǌŜǘłǾł ǎǘŀǊǑƝΣ ǎǘǌŜŘƴƝ i mƭŀŘł Ǝenerace, se 

ǘǾƻǌƛƭŀ ŘƭƻǳƘȇŎƘ ƧŜŘŜƴłŎǘ ƭŜǘ ŀ ǘŜƴǘƻ ǊƻőƴƝƪ ƳŠƭ ŘƻƻǇǊŀǾŘȅ ƴŀ ƪŀƘłƴƪǳΦ błǑ 

ǇƭŜǎ ōȅƭ ǇƻǎƭŜŘƴƝΣ a to doǎƭƻǾŀ ŀ Řƻ ǇƝǎƳŜƴŜΦ !Ǿƛzovali jsmŜΣ ȌŜ ŘŜǎłǘȇ ples 

ƧŜ ǇƻǎƭŜŘƴƝΣ ŀƭŜ ǎǇƻƪƻƧŜƴƝ ƴłǾǑǘŠǾƴƝŎƛ ƴłǎ ǇǌŜƳƭǳǾƛƭƛΣ ŀōȅŎƘƻƳ ǇǌƛŘŀƭƛ ƧŜǑǘŠ 

jeŘŜƴłŎǘȇ ǊƻőƴƝƪΦ tƻ ǇƭŜǎŜ Ǉŀƪ .ŜȊǇŜőƴƻǎǘƴƝ rŀŘŀ ǎǘłǘǳ ȊŀƪłȊŀƭŀ ǾǑŜŎƘƴȅ 

ƪǳƭǘǳǊƴƝΣ ǎǇƻƭŜőŜƴǎƪŞ ŀ ŘŀƭǑƝ ŀƪŎŜΣ ǘŀƪȌŜ ƪƻƴŜŎΦ Ale k vlastƴƝƳǳ ǇƭŜǎǳ ς 

ǾƝǘŠȊƴȇ ǘȇƳ ǎŜ ƴŜƳŠƴƝΣ ŀ ǘŀƪ ƴłƳ ƪ ǇƻǎƭŜŎƘǳ ŀ ǘŀƴŎƛ ƻǇŠǘ ƘǊłƭŀ ƻǎǾŠŘőŜƴł 



47 

ƪŀǇŜƭŀ IƻǊǾłǘƘ .ŀƴŘΣ ƘǳŘŜōƴƝ ǾǎǳǾƪƻǳΣ ȊǇŠvem a hrou nŀ ƪȅǘŀǊǳ ǇǌƛǎǇŠƭ 

ƴłǑ ƘǊłőΣ ǘǊŜƴŞǊ ŀ ǑŞŦǘǊŜƴŞǊ ƳƭłŘŜȌŜ [ǳƪłǑ IƻǊǾłǘƘΦ hǇŠǘ jsme do 

pǊƻƎǊŀƳǳ ǇƭŜǎǳ ȊŀǌŀŘƛƭƛ ǇǌŜŘǘanőŜƴƝ ŀ Ǉƻ ƘƻǎǘŜŎƘ ƳƛƴǳƭȇŎƘ ǇƭŜǎǻ Richardu 

YǊŀƧőƻǾƛ ŀ ±ƭŀǎǘƻǾƛ IƻǊǾłǘƘƻǾƛ Ƨǎme pozvali ƘƻǳǎƭƻǾŞƘƻ ǾƛǊǘǳƻǎŀ aƛŎƘŀŜƭŀ 

IŜƧőŜΣ ƪǘŜǊȇ je nazȇǾłƴ őŜǎƪou Vanessou-Mae. {ǇŜŎƛłƭƴƝ novinkou byl letos 

ǾŜƴƪƻǾƴƝ ǾȅƘǌƝǾŀƴȇ ǎǘŀƴ ǎŜ stovkou foǘƻƎǊŀŦƛƝ ȊŜ ȌƛǾƻǘŀ ƪƭǳbu a tyto 

fotoƎǊŀŦƛŜ ōȅƭȅ ǘŀƪŞ ǇǊƻƳƝǘłƴȅ na dvou obrazovƪłŎƘ Ǿ ǎłƭŜ ŀ Ǿ ǇǌƛƭŜƘƭŞ 

restauraci. 

½ŀ ƻōǊƻǾǎƪƻǳ ǇƻŘǇƻǊǳ ƻƘƭŜŘƴŠ ǾȅōŀǾŜƴƝΥ ǎǘƻƭȅΣ ȌƛŘle, Ǒŀǘƴŀ, stan, 

ƻōǊŀȊƻǾƪŀΣ ƻǎǾŠǘƭŜƴƝΣ ƪƻƴǎǘǊǳƪŎŜ ŀ ƻŘŘŠƭƻǾŀŎƝ ȊłǎǘŠƴȅ ƴŀ Ǉƽdium a na 

ȊŀŘƴƝ ǎǘŠƴǳ ǎłƭǳ ŘŠƪǳƧŜƳŜ Ǉŀnu BezǳǑƪƻǾƛ ȊŜ ǎǇƻƭŜőƴƻǎǘƛ {ǘŀrt Production, 

ǾŜŘŜƴƝ ƴŀǑƝ a2 Ȋŀ ŦƛƴŀƴőƴƝ ǇƻŘǇƻǊǳΣ ŘłǊcǻƳ ǘƻƳōƻƭȅ ς ƳŀƧƛǘŜƭƪȅ ǎłƭǳΣ 

ǎǇƻƭŜőƴƻǎǘ FCC, Flopp, cestovnƝ ŀƎŜƴtura CZECH SPORT ¢w!±9[ ŀ ½ƭŀǘƴƛŎǘǾƝ 

bŠƳŜőŜƪΦ ¢ŀƪŞ ŘŠƪǳƧŜme prodejci automƻōƛƭǻ ~ƪƻda Louda auto 

Kolbenova 891/отΣ ƪǘŜǊȇ ƴłƳ ǾŠƴƻǾŀƭ ǇǊǾƴƝ cenu, aǳǘƻƳƻōƛƭ ~ƪƻŘŀ YŀƳƛǉΣ 

ƴŀ ǾƝƪŜƴŘΦ 

{ ƘƭŀǾƴƝ orgŀƴƛȊłǘƻǊƪƻǳ [Ŝƴƪƻǳ aƛƘłƭƛƪƻǾƻǳ ŀ ŘŀƭǑƝƳƛ ƧǎƳŜ ǎŜ Ǉƻ 

skonőŜƴƝ ǇƭŜǎu ǎƘƻŘƭƛ ƴŀ ǘƻƳΣ ȌŜ ōǳŘŜ ƻōǘƝȌƴŞ Ǉƻǎǳƴƻǳǘ ŀƪŎƛ ƴŠƪŀƳ Řłƭ 

a ǾȇǑΦ ! ǘŀƪ Ǉƻ ŘǾƻǳŘŜƴƴƝƳ ƳŀǊŀǘƻƴǳ ǇǌƝǇǊŀǾ ŀ ŘŜƳƻƴǘłȌi akce, kdy jen 

ǾȅōŀǾŜƴƝ pro ples pǌƛǾŜȊƭŀ ǘǌƛ ƴłƪƭŀŘƴƝ ŀǳǘŀΣ ƪǘŜǊł ōȅƭƻ Ǉƻǘǌeba ƻǇŀƪƻǾŀƴŠ 

ƴŀƭƻȌƛǘ ŀ ǾȅƭƻȌƛǘ Ȋŀ ǇƻƳƻŎƛ ŘŜǎŜǘƛ ǎǘŀǘŜőƴȇŎƘ orƎŀƴƛȊłǘƻǊǻΣ ȊŀȊƴŠƭƻΣ ȌŜ ǳȌ 

ŘŀƭǑƝ ǇƭŜǎ ǇǊŀǾŘŠǇƻŘƻōƴŠ ƴŜȊǾƭłŘƴŜƳŜΦ 5ŠƪǳƧŜƳŜ ǾǑŜƳΣ ƪǘŜǌƝ ƴŀǑe plesy 

v ǇǊǻōŠƘǳ ƧŜŘŜƴłŎǘƛ ƭŜǘ ƴŀǾǑǘŠǾovali a projevƻǾŀƭƛ ƴłƳ ǇǌƝȊŜƶΗ 

aƛŎƘŀƭ aƻǑƴƛőƪŀ ό6½ лоκнлнлύ 

4ĠÅÔþ ÌïÔÏ Ó 0ÕÐþËÅÍ 

tǳǇƝƪ ς ǘŀƪ ǎŜ ƴŀȊȇǾł ǊƻŘƛƴƴȇ ŦŜǎǘƛǾŀƭΣ ƪǘŜǊȇ jsme lŜǘƻǎ ƧƛȌ ǇƻǘǌŜǘƝ 

ƻǊƎŀƴƛȊƻǾŀƭƛ Ǿ YƻƳǳƴƛǘƴƝƳ ŎŜƴǘǊǳ ±ƭƴŀΦ WŜƭƛƪƻȌ ƴłƳ ǇƻőŀǎƝ ƴŜǇǌłƭƻ, 

ŦŜǎǘƛǾŀƭƻǾŞ ŘŠƴƝ ǎŜ ƴŀkonec ǇǌŜǎǳƴǳƭƻ Řƻ hōŜŎƴƝƘƻ Řomu 6łōƭƛŎe, kde 

ǇǊƻōŠƘƭ ƛ ǾȇƳŠƴƴȇ ōŀȊŀǊ ŘŠǘǎƪŞƘƻ ƻōƭŜőŜƴƝ ŀ ǇƻǘǌŜō {ǿŀǇ Ȋŀ ŀƪǘƛǾƴƝ 

ƳŀǘŜǌǎǘǾƝΦ 

CŜǎǘƛǾŀƭƻǾƝ ƴłǾǑǘŠǾƴƝŎƛ ǎƛ ǳȌƛƭƛ ƪƻƴŎŜǊǘ ƪŀǇŜƭȅ 5ǳƴŘǳƴΣ 5ƻōǌŜ ƴŀƭŀŘŠƴŞ 

diǾŀŘƭƻΣ ŘŠǘƛ ǎƛ ǾȅȊƪƻǳǑŜƭȅ ōǳōƴƻǾłƴƝ, ƧƽƎu i tance. ZŜƧƳŞƴŀ ǊƻŘƛőe pak 

ǇƻōŀǾƛƭŀ ǎƪǾŠƭł aŀǊƪŞǘŀ |ǇƛŎƻǾł ǎ ƪŀǇŜƭƻǳ ¦Ŧƻƴƛƻƴ ƭŀōǎΣ ƪǘŜǌƝ ŎŜƭƻǳ ŀƪŎƛ Ǿe 
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ǾŜƭƳƛ ǇǌƝƧŜƳƴŞ ŀ ǳǾƻƭƴŠƴŞ ŀǘƳƻǎŦŞǌŜ ȊŀƪƻƴőƛƭƛΦ ¢ŀƪ ŘƻǳŦŜƧƳŜΣ ȌŜ za rok na 

ǾƛŘŠƴƻǳ ƻǇŠǘ Ǿ ȊŀƘǊŀŘŠΗ 

aƝǑŀ bƛőƻǾł ό6½ л9/2020) 

5ĿÉÌÉ ÊÓÔÅ ÓÉ LÜÂÌÉÃe ji nak? 

[ŜǘƻǑƴƝ ǇǌƝōŠƘ ƧƛȌ ǘǊŀŘƛőƴƝ ŀƪŎŜ ½ŀȌƝǘ ƳŠǎǘƻ Ƨƛƴŀƪ ōȅƭ ŘƝƪȅ ǎƻǳőŀǎƴȇƳ 

ƻƪƻƭƴƻǎǘŜƳ Ǉǌƛ ǇǌƝǇǊŀǾłŎƘ Ǉƭƴȇ ȊƳŠƴΦ 6łōƭƛőǘƝ Ƙŀǎƛőƛ ƴŀƪƻƴŜŎ ƴŜƳƻƘƭƛ 

v ǊłƳŎƛ ŀƪŎŜ ƻǎƭŀǾƛǘ мнлΦ ǾȇǊƻőƝ ǎǾŞƘƻ ȊŀƭƻȌŜƴƝ ŀ Ƴȅ ǎŜ ǘŜŘȅ ƳǳǎŜƭƛ 

ǊƻȊƘƻŘƴƻǳǘ ǇǊƻ ƳƴƻƘŜƳ ƪƻƳƻǊƴŠƧǑƝ ǇƻƧŜǘƝ ZMJ v arełƭǳ ƪƻƳǳƴƛǘƴƝƘƻ 

centra Vlna. 

tƻőŀǎƝ ǎŜ ǾȅŘŀǌƛƭƻ ƴłǊŀƳƴŠΣ Ƨŀƪƻ ƻŘƳŠƴŀ Ǉƻ ǾǑŜŎƘ αŎƻǾƛŘƻǾȇŎƘ 

ƪƻƳǇƭƛƪŀŎƝŎƘάΦ 

tǊƻƎǊŀƳ ōȅƭ ǊƻȊǇǊƻǎǘǌŜƴ Řƻ ŎŜƭŞ ȊŀƘǊŀŘȅΦ ±Ŝƭƪȇ ǇǊƻǎǘƻǊ ƳŠƭȅ ƴŜƧǊǻȊƴŠƧǑƝ 

ŘƝƭƴȅ ŀ ǘǾƻǌƛǾł ǎǘŀƴƻǾƛǑǘŠ ǇǊƻ ŘŠǘƛ ƛ ŘƻǎǇŠƭŞΣ ōȅƭƻ ƛ Řƻǎǘ őŀsu pro setƪłƴƝΣ 

poslech hudby v kavłǊƴŠ őƛ ǘŀƴŜŎ ƴŀ ǘŜǊŀǎŜΦ ½ŀȌƝǾŀƭƛ ƧǎƳŜ ƻǇǊŀǾŘǳ 6łōƭƛŎŜ 

ƧƛƴŀƪΦ hōƪƭƻǇŜƴƛ ǇǌƝǊƻŘƻǳΣ ǳƳŠƴƝƳ ŀ ǇǌłǘŜƭƛΦ ! ǘƻ ƧŜΣ ȊŜƧƳŞƴŀ Ǿ ǘŞǘƻ ŘƻōŠΣ 

ƭŞőƛǾŞΦ 

/ƘǘŠƭŀ bych moc pƻŘŠƪƻǾŀǘ ǾǑŜƳΣ ƪŘƻ ǎŜ ƴŀ ǇǌƝǇǊŀǾłŎƘ ŀ ƻǊƎŀƴƛȊŀŎƛ 

ŀƪŎŜ ǇƻŘƝƭŜƭƛ Ȋŀ ƧŜƧƛŎƘ őŀs, energiƛ ŀ ǎƪǾŠƭŞ ƴłǇŀŘȅ! 

MƝǑŀ bƛőƻǾł ό6½ 10/2020) 

*ÁË ÊÓÅÍ ÐÏÚÎÁÌ LÜÂÌÉÃÅ ÊÉÎÁËȣ 

tƻǎǘǳǇǳƧƝŎƝ ǵǎǘǳǇ ǎǾŠǘƻǾŞ ǇǌƝǊƻŘȅ ŀ ǾǑŜƻōŜŎƴł ƪǊƛȊŜ ȌƛǾƻǘƴƝƘƻ ǇǊƻǎǘǌŜŘƝ 

jsou neradostnł ǘŞƳŀǘŀ ǇǊƻ ƳŀƭŞ /ŜƴǘǊǳƳ ŜƪƻƭƻƎƛŎƪŞ ǾȇŎƘƻǾȅ ƴŀ 

ƪǌƛȌƻǾŀǘŎŜ YƻƪƻǌƝƴǎƪŞ ŀ YǾŠǘƴƻǾŞΦ !ƭŜ ǎ ǘƝm, jŀƪ ǎŜ ǇǌƝǊƻŘŀ ǎǘłǾł ǎǘłle 

ǾȊłŎƴŠƧǑƝ ƘƻŘƴƻǘƻǳΣ ǎƛ ȊŀőƝƴłƳŜ ǎŜ ȊǇƻȌŘŠƴƝƳ ǳǾŠŘƻƳƻǾŀǘΣ ƻŎŜƶƻǾŀǘ 

a ŎƘǊłƴƛǘ ǘƻΣ Ŏƻ ƴłƳ Ǿ ƴƝ ƧŜǑǘŠ ȊōȅƭƻΦ 

½ŀǘƝƳŎƻ ƪǾŠǘƛƴƪȅ ŀ ǇǘłőŎƛ-ȊǇŠǾłőŎƛ ǎŜ ǘŠǑƛƭƛ ǇǌƝȊƴƛ ǾŜǌejnosti jaksi 

ǎǇƻƴǘłƴƴŠ ŀ αƻŘƧŀƪȌƛǾŀάΣ ƘƻǊǑƝ ǘƻ ōȅƭƻ s plazy. VztaƘ őƭƻǾŠƪŀ ōȅƭ Ǿ ǵǘƭŞƳ 

ƳƭłŘƝ ŘŜŦƻǊƳƻǾłƴ ǇƻƘłŘƪŀƳƛ ƻ ȊƭŞƳ ŘǊŀƪƻǾƛΣ ƪǘŜǊȇ ǎŜ ȌƛǾƛƭ ǇǊƛƴŎŜȊƴŀƳƛΣ 

a ǘŀƪ ƴŀǑƛ ƳŀƭƝ ŘǊłőƪƻǾŞΣ ƧŜǑǘŠǊƪȅΣ ǎŜ Ǉŀƪ ŀƴƛ ǳ ŘƻǎǇŠƭłƪǻ ƴŜŘƻőƪŀƭƛ ǇǊƻƧŜǾǻ 

syƳǇŀǘƛŜΦ WŜǑǘŠ ƳƴƻƘŜƳ ƘƻǊǑƝ ǘƻ ōȅƭƻ ǎ ƘŀŘȅΦ Wŀƪƻ ǇŀƳŠǘƴƝƪ ǇǊǾƴƝ ǇƻƭƻǾƛƴy 

ƳƛƴǳƭŞƘo stoƭŜǘƝ ȊƧƛǑǙǳƧƛΣ ȌŜ Ǿ ǘƻmto sƳŠǊǳ ōȅƭƻ ƳƻȌƴŞ мнΦ фΦ ȊŀȊƴŀƳŜƴŀǘ 

ǇǊŀǾȇ ƻǇŀƪ ǘƻƘƻΣ Ŏƻ ǇŀƳŀǘǳƧƛ Ȋ ƳƭłŘƝΦ ¢ŜƴƪǊłǘ Ǉŀǘǌƛƭƻ ƪ ŘƻōǊŞƳǳ ǾȅŎƘƻǾłƴƝ 

ƘŀŘȅ ǇǌƝƳƻ ƴŜƴłǾƛŘŠǘ ŀ ŎƘƻǾŀǘ ƪ nim vǊƻȊŜƴȇ ǑǘƝǘƛǾȇ ƻŘǇƻǊΣ ƴŜōƻǙ Ƨǎƻǳ 
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ǎƭƛȊŎƝΣ ǎǘǳŘŜƴƝΣ ȊłƪŜǌƴƝΣ ǳǑǘƪƴƻǳ ƧŀȊȅƪŜƳΧ ŀ ƴaǾƝŎ byl had jaksi vinen 

vyƘƴłƴƝƳ őƭƻǾŠƪŀ Ȋ ōƛōƭƛŎƪŞƘƻ ǊłƧŜΦ 

¢Ŝƴǘƻ ǾȊǘŀƘ ǎŜ ȊŜƧƳŞƴŀ ǾŜ ǾŜƴƪƻǾǎƪŞ ǇƻǇǳƭŀŎƛ ƳŜȊƛƎŜƴŜǊŀőƴŠ ȊŘłǊƴŠ 

ǑƝǌƛƭ ǇǊƻŎŜǎŜƳΣ ƪǘŜǊȇ ŜǘƻƭƻƎƻǾŞ ƴŀȊȇǾŀƧƝ ƛƳǇrintinƎΣ ŎƻȌ ƧŜ ƴŜǾŠŘƻƳŞ 

ƴŀǇƻŘƻōƻǾłƴƝ ƳȅǑƭŜƴƝ ŀ ŎƘƻǾłƴƝ ǊƻŘƛőǻ ŘŠǘƳƛΦ ¢ŜǇǊǾŜ koncem miƴǳƭŞho 

sǘƻƭŜǘƝ ōȅƭ Ǉŀƪ ȊŜƧƳŞƴŀ Ǿ ƳŠǎǘǎƪŞƳ ǇǊƻǎǘǌŜŘƝ ǇƻǎǘǳǇƴŠ ƴŀƘǊŀȊŜƴ 

ƻōƧŜƪǘƛǾƴŠƧǑƝƳƛ ƛƴŦƻǊƳŀŎŜƳƛΦ 

.ŠƘŜƳ ŀƪŎŜ ½ŀȌƝǘ ƳŠǎǘƻ Ƨƛƴŀƪ ƧǎƳŜ ƳƻƘƭƛ ƴłȊƻǊƴŠ ǇƻȊƻǊƻǾŀǘ ȊŜƧƳŞƴŀ 

neplatnost ŘǌƝǾŠƧǑƝƘƻ ŘƻƳƴŠƭŞƘƻ ǾǊƻȊŜƴŞƘƻ ǑǘƝǘƛǾŞƘƻ ƻŘǇƻǊǳ ς ŘƝǘƪŀ 

ǾȅǊƻǎǘƭł Ǿ ǎƻǳőŀǎƴŞƳ ǇǊoǎǘǌŜŘƝ ƻōƧŜƪǘƛǾƴƝŎƘ ƛƴŦƻǊƳŀŎƝ ǎe nemohla 

ǇǌƝǘƻƳƴȇŎƘ ƪǊŀƧǘƛőŜƪ ŀ ƘǊƻȊƴȇǑƪŀ ƴŀōŀȌƛǘ ŀ ƴŜǵƴŀǾƴŠ ǎ ƴƛƳƛ ǑǇƭƘŀƭŀ Ǉƻ 

ǇǊƻǾŀȊƻǾŞƳ ƧŜƘƭŀƴǳΣ ƳƝǎǘƻ ŀōȅ ǎƛ ƧŜ ƧŀƪƪƻƭƛǾ ƻǑƪƭƛǾƛƭŀΦ ¢ŀƪŞ ƴŜƧǾŠǘǑƝ 

reprezentant ƴŀǑƛŎƘ ŜƪƻŎŜƴǘǊłƭƴƝŎƘ ŘǊŀƪǻ ς Varanus rudicollis, ktŜǊȇ ǎŜ 

mezƛ ǇǌƝǘƻƳƴȇƳƛ ǇǊƻŎƘłȊŜƭ ƴŀ ǾƻŘƝǘƪǳΣ ȌłŘƴƻǳ Ȋ ǇǌƝǘƻƳƴȇŎƘ ǇǊƛƴŎŜȊŜƴ 

ƴŜǎƴŠŘƭΦ 

¢ŀƪȌŜ Ǿ ǘƻƳǘƻ ǎǘƻƭŜǘƝ ƧŜ ƴŠƧŀƪ ǾǑŜŎƘƴƻ Ƨƛƴŀƪ ŀ Ƴȅ ƧǎƳŜ ǎƛ ƴƛŎ ƭŜǇǑƝƘƻ Ǉǌłǘ 

ƴŜƳƻƘƭƛΦ ¢ƻ ƻǾǑŜƳ ƴŜȊƴŀƳŜƴłΣ ȌŜ ōȅŎƘƻƳ ǎƛ ǎ ƻŎƘǊŀƴƻǳ ǇǌƝǊƻŘȅ 

a ȌƛǾƻǘƴƝƘƻ ǇǊƻǎǘǌŜŘƝ ƳŠƭƛ ǇǌŜǎǘŀǘ ŘŠƭŀǘ ǎǘŀǊosti. K tƻƳǳ ǎƭƻǳȌƝ ƳƛƳƻ ƧƛƴŞ 

i ƴŀǑŜ ƳŀƭŞ ŜƪƻŎŜƴǘǌƝőƪƻ αtƻȊƴłƴƝƳ ƪ ƻŎƘǊŀƴŠάΣ ƪŘŜ ǎŜ ƪǊƻƳŠ ōƛƻǎǘŀƴƛőƪȅ 

ƴŀŎƘłȊƝ ǘŀƪŞ ƪƭǳōƻǾƴŀ ŘǾƻǳ ƻŘŘƝƭǻ ƳƭłŘŜȌŜΣ ǇǌŜŘƴłǑƪƻǾȇ ŀ ǇǊƻƧŜƪőƴƝ ǎłl 

a prƻŘŜƧƴŀ ƛ ǇǻƧőƻǾƴŀ ǾƛŘŜƻǇǊƻƎǊŀƳǻ ƴŀ 5±5Σ ȊŀƘǊłŘƪŀ ǎ ǾȇōŠƘŜƳ ȌŜƭǾƛőŜƪ 

a ōŀȊŞƴΣ ƪŘe se ƳǻȌŜǘŜ ǾȅƪƻǳǇŀǘ ǎǇƻƭŜőƴŠ ǎ ƘǊƻȊƴȇǑƪŜƳ őƛ ƪǊŀƧǘƛőƪƻǳΧ 

WƛǌƝ IŀƭŜǑ ό6½ 10/2020) 

!ËÔÉÖÉÔÙ Á ÁËÃÅ ÐÒÏ ÄñÔÉ 

$ñÔÓËĻ ÄÅÎ Á ÖÅéÅÒÎþ ÚÜÂÁÖÁ 

BudŜΣ ƴŜōǳŘŜΧ ŀƭŜ ƴŀƪƻƴŜŎ ǇǌŜŎŜ ƧŜƴ ǇǊƻōŠƘƭ ǇƻŘ ƴłȊǾŜƳ αWŜŘŜƳŜ 

ŘłƭΧάΣ ǇǌŜǎǘƻȌŜ ƭŜǘƻǎ ƳŠƭ ƴŀƳłƭŜΦ !ƴƻ ς řłōƭƛŎƪȇ ŘŠǘsƪȇ ŘŜn i s ǾŜőŜǊƴƝ 

ȊłōŀǾƻǳΗ 

WŜǑǘŠ ǇǌŜŘ ȊŀőłǘƪŜƳ ŘŠǘǎƪŞƘƻ ŘƴŜ ƻŘŜƘǊłƭŀ ǎǾǻƧ ȊłǇŀǎ ŦƻǘōŀƭƻǾł 

Ǒƪƻƭƛőƪŀ ƳƻŘǌƝ ǇǊƻǘƛ őŜǊǾŜƴȇƳ ǎ ƴłŘƘŜǊƴȇƳ ǾȇǎƭŜŘƪŜƳ сΥсΦ YƭǳŎƛ Ȋŀ ǎǾǻƧ 

Ǿȇƪƻƴ Řƻǎǘŀƭƛ ƘŜȊƪŞ ƳŜŘŀƛƭŜ ŀ ŘƻǊǘ ǾŜ ǘǾŀǊǳ ŦƻǘōŀƭƻǾŞƘƻ ƘǌƛǑǘŠ 

s ƳŀǊŎƛǇłƴƻǾȇƳƛ ōǊŀƴƪami a postŀǾƛőƪami v ƳƻŘǊŞƳ ŀ őŜǊǾŜƴŞƳ ƻŘ 

ǊƻŘƛƴƴŞ /ǳƪǊłǊƴȅ .ǳŎƘŀƭƻǾƛ ς ŘŠƪǳƧŜƳŜ Ȋŀ ǇǊŀǾƛŘŜƭƴƻǳ podporu. 
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tƻ ǎƪƻƴőŜƴƝ ȊłǇŀǎǳ Ȋŀőŀƭȅ ǎƻǳǘŠȌŜ ƴŀ ǑŜǎǘƛ ǎǘŀƴƻǾƛǑǘƝŎƘ ½ ǇƻƘłŘƪȅ Řƻ 

ǇƻƘłŘƪȅΣ őǘȅǌŜŎƘ ǎǇƻǊǘƻǾƴƝŎƘ ǎǘŀƴƻǾƛǑǘƝŎƘ όƴŜŎƘȅōŠƭ ƘƻƪŜƧ ŀƴƛ ǾŜƭƪŞ 

ŦƻǘōŀƭƻǾŞ ǑƛǇƪȅύΦ tƻǘŞ ƴłsledovalƻ ŘƛǾŀŘŜƭƴƝ ǇǌŜŘǎǘŀǾŜƴƝ h 2ŜǊǾŜƴŞ 

ƪŀǊƪǳƭŎŜ ŀ Ǉŀƪ ǊȅŎƘƭȇ ǇǌŜǎǳƴ ŘŠǘƝ ƪ ƘŀǎƛőǻƳ ƴŀ ƻōƭƝōŜƴƻǳ ǇŠƴǳΦ tƻ ŎŜƭȇ 

ŘŠǘǎƪȇ ŘŜƴ ŀȌ Řƻ ǇƻȊŘŠƧǑƝŎƘ ǾŜőŜǊƴƝŎƘ ƘƻŘƛƴ ōȅƭ ŘŠǘŜƳ ƛ ŘƻǎǇŠƭȇƳ ȊŘŀǊma 

k dispozici autodrom s ŜƭŜƪǘǊƛŎƪȇƳƛ ŀǳǘƝőƪȅΣ ƪǘŜǊȇ ȊŀƧƛǎǘƛƭ wichard KraƧőƻΦ 

5Šƪujeme moc. 

bŀ ŘŠǘǎƪȇ ŘŜƴ ƴŀǾłȊŀl s ǇǌŜǾłȌƴŠ őŜǎƪȇƳƛ ǇƝǎƴƛőƪŀƳƛ 5W tǌŞƳŀΣ 

ƴłǎƭŜŘƴŠ ȊŀƘǊłƭŀ řłōƭƛŎƪł ǎƪǳǇƛna Lajna. 

tǌƝǇǊŀǾŀ ŀ ƻǊƎŀƴƛȊŀŎŜ akce byla v ǊŜȌƛƛ aƛŎƘŀƭŀ YƭƝƳƪŀ ŀ {ƛƳony 

5ǾƻǌłƪƻǾŞ ȊŜ ǎǇƻǊǘƻǾƴƝ ŀ ƪǳƭǘǳǊƴƝ ƪƻƳƛǎŜ a2 ŀ ǎŀƳƻȊǌŜƧƳŠ ƳƻŎ ŘŠƪǳƧŜƳŜ 

ǾǑŜƳ dobǊƻǾƻƭƴƝƪǻƳΣ ƪǘŜǌƝ ǎŜ ƴŀ ŘŠǘǎƪŞƳ Řƴǳ ǇƻŘƝƭŜƭƛ ŀ ǇƻƳłƘŀƭƛΦ !ǎƛ 

ƴŜƧǾŠǘǑƝ ƻŘƳŠƴƻǳ ǇǊƻ ǇƻǌŀŘŀǘŜƭŜ ōȅƭŀ ǊŜŀƪŎŜ ŘŠǘƝΣ ƪǘŜǊŞ ōȅƭȅ Ǿ 6łōƭƛŎƝŎƘ ƴa 

ƴłǾǑǘŠǾŠ ŀ ƴłǑ ŘŠǘǎƪȇ ŘŜƴ ǎƛ ƳƻŎ ǳȌƛƭy. Hodnotily ho jako jeden 

z ƴŜƧƭŜǇǑƝŎƘΗ ! ǘƻ ōȅƭ ǾƭŀǎǘƴŠ ŎƝƭ ŎŜƭŞ ŀƪŎŜΦ 

Michal MoǑƴƛőƪŀ ό6½ 07ς08/2020) 

Aktivity a akce pro seniory 

Iþ ÊÅ 0ÒÁÈÁȩ .ÁĤÅȦ 

Tŀǘƻ ƛ ƧƛƴŞ ǇƝǎƴŠ YŀǊƭŀ IŀǑƭŜǊŀ Ǿ ǇƻŘłƴƝ ƪŀǇŜƭȅ tŀǊŘłƭƻǾŞ ȊŀȊƴŠƭȅ Ǿ ǇłǘŜƪ 

сΦ ōǌŜȊƴŀ ƻŘǇƻledne ǾŜ ǎǇƻƭŜőŜƴǎƪŞƳ ǎłƭŜ hōŜŎƴƝƘƻ ŘƻƳǳ 6łōƭƛŎŜΦ ¢ƻ 

ȊƘǊǳōŀ ǑŜŘŜǎłǘƪŀ ǎŜƴƛorek a senƛƻǊǻ ǎ nłƳƛ slavila MezinłǊƻŘƴƝ ŘŜƴ ȌŜn. 

hǎƭŀǾǳ ȊŀƘłƧƛƭƻ ǾȅǎǘƻǳǇŜƴƝ ŘŠǘƝ ȊŜ ǘǌƝŘȅ tǘłőŎƛ ƴŀǑƝ a~Σ ƪǘŜǊŞ ǇƻŘ vedenƝƳ 

ǇŀƴƝ ǳőƛǘŜƭƪȅ LǾŜǘȅ CǊŀƴƪƻǾŞ ǇǌŜŘǾŜŘƭȅΣ Ƨŀƪ ǳƳŠƧƝ ƪǊłǎƴŠ ȊǇƝǾŀǘ ŀ ǘŀƴŎƻǾat. 

! ǇƻǘŞΣ Ŏƻ ǇłƴƻǾŞ ǎǘŀǊƻǎǘŀ ŀ ƳƝǎǘƻǎǘŀǊƻǎǘŀ ǇǌŜŘƴŜǎƭƛ ǎǾŞ ȊŘǊavice, se ƧƛȌ Ǉǌƛ 

ŎƘǳǘƴŞƳ ƻōőŜǊǎǘǾŜƴƝ ȊǇƝǾŀƭƻΣ ǘŀƴŎƻǾŀƭƻ ŀ ǾȊǇƻƳƝƴŀƭƻ ƴŀ ƭŞǘŀ ƳƭłŘƝ ŀȌ Řƻ 

ǾŜőŜǊƴƝŎƘ ƘƻŘƛƴΦ {ƭŀǾƴƻǎǘƴƝ atmoǎŦŞǊǳ ŎŜƭŞ ŀƪŎŜ ƧŜǑǘŠ ǇƻȊǾŜŘƭŀ ƪǊłǎƴł 

ǾȇȊŘƻōŀ ǎǘƻƭǻΣ ƪterou vyrobily dłƳȅ Ȋ ƪƭǳōǳ ~ƛƪƻǾƴŞ ǊǳŎŜΦ  

WƛƳΣ őƭŜƴƪłƳ ǎƻŎƛłƭƴƝ ƪƻƳƛǎŜ ŀ ǾǑem ostatnƝƳΣ ƪǘŜǌƝ ǎŜ ƻ ȊŘłǊƴȇ ǇǊǻōŠƘ 

celŞ ŀƪŎŜ ȊŀǎƭƻǳȌƛƭƛΣ ǇŀǘǌƝ ƳǻƧ ǾŜƭƛƪȇ ŘƝƪΦ DoǳŦłƳΣ ȌŜ ǘƻ ōȅƭƻ ǇǊƻ ǾǑŜŎƘƴȅ 

ǇǌƝƧŜƳƴŠ ǎǘǊłǾŜƴŞ ƻŘǇƻƭŜŘƴŜ ŀ ȌŜ ǎŜ ȊŀǎŜ ǾǑƛŎƘƴƛ ǎŜƧŘŜƳŜ Ǿ ǌƝƧƴǳΣ ƪŘȅ ƴłǑ 

őŜƪł ƻǎƭŀǾŀ aŜȊƛƴłǊƻŘƴƝƘƻ ŘƴŜ ǎŜƴƛƻǊǻΦ 

{ƛƳƻƴŀ 5ǾƻǌłƪƻǾł ό6Z 03/2020) 
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tǌŜǎƴŠ ǘȇŘŜƴ ǇǌŜŘ ±łƴƻŎŜƳƛ ǎƛ оп őƭŜƴǻ řłōƭƛŎƪŞƘƻ ǎŜƴƛƻǊǎƪŞƘƻ ƪƭǳōǳ 

ǇǌƛǑƭƻ ǇƻǇǌłǘ ƪǊłǎƴŞ ǎǾłǘƪȅ ŀ ǑǙŀǎǘƴȇ ƴƻǾȇ Ǌƻƪ нлнмΦ {ŜǘƪłƴƝ ǇǊƻōŠƘƭƻ ƴŀ 

ƻǘŜǾǌŜƴŞƳ ǇǊƻǎǘǊŀƴǎǘǾƝ ǇǌŜŘ Y/ ±ƭƴŀ ŀ Ǉƻ ƴŠƪƻƭƛƪŀ ƳŠǎƝŎƝŎƘ ƴŜŘƻōǊƻǾƻƭƴŞ 

ǎǇƻƭŜőeƴǎƪŞ ƛȊƻlace bylƻ ǎƪǳǘŜőƴŠ ǊŀŘƻǎǘƴŞ. OǇŠǘ Ƨsme sŜ ǳƧƛǎǘƛƭƛΣ ȌŜ ǎŜ 

ǘŠǑƝƳŜ ƴŀ ǇƻƪǊŀőƻǾłƴƝ ƴŀǑƝ ƪƭǳōƻǾŞ őƛƴƴƻǎǘƛΦ tǊƻǘƻȌŜ ƧǎƳŜ ōȅƭƛ ƘƻŘƴƝΣ 

WŜȌƝǑŜƪ ƴŀ ƴłǎ ƴŜȊŀǇƻƳƴŠƭ ŀ ǇǌƛƴŜǎƭ ƴłƳ ƪǊłǎƴŞ ǎǇƻƭŜőŜƴǎƪŞ ƘǊȅ pro 

ŎƘƭŀŘƴŞ ƳŠǎƝŎŜΣ ƪƴƛƘȅ ƴŀ ǘǊŞƴƛƴƪȅ ǇŀƳŠǘƛΣ ŀle asi nejǾŠǘǑƝ ǊŀŘƻǎǘ ƴłƳ 

ǳŘŠƭŀƭŀ ŦƻǘƻƪƴƛƘŀ αYǊƻƴƛƪŀ klubǳ ǎŜƴƛƻǊǻ 6łōƭƛŎŜάΣ ƪǘŜǊł ȊŀŎƘȅŎǳƧŜ ǳǇƭȅƴǳƭŞ 

ǘǌƛ Ǌƻƪȅ ǎǇƻƭŜőƴȇŎƘ ȊłȌƛǘƪǻΦ aŀƭŞ ǾłƴƻőƴƝ ōŀƭƝőƪȅΣ ƪǘŜǊŞ ǇǌƛǇǊŀǾƛƭȅ őƭŜƴƪȅ 

ǾȇōƻǊǳΣ ƻbohatƛƭȅ ǾƻƴƴŞ ǇȅǘƭƝőƪȅ ǎ ƭŜǾŀƴŘǳƭƝΣ ƪǘŜǊŞ ƧǎƳŜ Ǿ ƪƭǳōǳ ǎǇƻƭŜőƴŠ 

ǳǑƛƭy a naplnily ƧŜǑǘŠ ǇǌŜŘ ǾȅƘƭłǑŜƴƝƳ ȊłƪŀȊǳ ǎƘǊƻƳŀȌřƻǾłƴƝΦ {ǾłǘŜőƴƝ 

ŀǘƳƻǎŦŞǊǳ ǳƳƻŎƴƛƭȅ ǾłƴƻőƴƝ ƪƻƭŜŘȅΣ ƪǘŜǊŞ ƴłƳ ƴŀ ǇƝǑǙŀƭǳ ȊŀƘǊłƭ Ǉŀƴ 

ƳƝǎǘƻǎǘŀǊƻǎǘŀ Wŀƴ IǊŘƭƛőƪŀ ŀ ƴŀ ƘŀǊƳƻƴƛƪǳ ǎŜ ƘƴŜŘ ǇǌƛŘala pŀƴƝ aȅǎƭƛǾŎƻǾł. 

aƻŎ ŘŠƪǳƧŜƳŜΦ hŎƘǳǘƴŀƭƛ ƧǎƳŜ ǾłƴƻőƴƝ ŎǳƪǊƻǾƝΣ ǇƻǇǌłƭƛ ǎƛ hƭŀǾƴŠ ƘƻŘƴŠ 

zdraǾƝ ŀ ǇǌŜǎ ŎƘƭŀŘƴŞ ǇƻőŀǎƝ ƧǎƳŜ ǇǌŜŘ ±ƭƴƻǳ ǾȅŘǊȌŜƭƛ ǘŞƳŠǌ ŘǾŠ hodiny 

a ƧŜƴ ƴŜǊŀŘƛ ǎŜ ǇƻǘŞ ǊƻȊŎƘłȊŜƭƛ Řƻ ǎǾȇŎƘ ŘƻƳƻǾǻΦ 

Wŀƴŀ hǳǌŜŘƴƝőƪƻǾł (6½ 01/2021) 

JiÎï ÁËÃÅ 

PodzÉÍÎþ ÖĻÌÅÔ 

V sobotu 5Φ ȊłǌƝ őŀǎƴŠ ȊǊłƴŀ Ȋŀ ǎƭǳƴŜőƴŞƘƻ ǇƻőŀǎƝ ǾȅƧŜƭȅ Ȋ 6łblic dva 

autobusy: ƧŜŘŜƴ Ǉƭƴȇ řłōƭƛŎƪȇŎƘ ǎŜƴƛorek a senƛƻǊǻΣ ŘǊǳƘȇ ǎ ƴŀǑƛƳƛ 

ǎǇƻƭǳƻōőŀƴȅ ƴŀ ƛƴǾŀƭƛŘƴƝŎƘ ǾƻȊƝŎƝŎƘΦ {ƳŠǊ ƧƛȌƴƝ 2echy ς ȊłƳŜƪ YǊŀǘƻŎƘǾƝƭŜ 

a ƳŠǎǘƻ tƝǎŜƪΦ [ƻǾŜŎƪȇ ǊŜƴŜǎŀƴőƴƝ ȊłƳŜƪ ƛ ƧŜƘƻ ǇǻǾŀōƴƻǳ zahradu 

s vodnƝƳ ǇǌƝƪƻǇŜƳ ƧǎƳŜ ǎƛ ǇǊƻƘƭŞŘli dopoledƴŜΦ błǎƭedoval chǳǘƴȇ ƻōŠŘ 

v ȊłƳŜŎƪŞ ǊŜǎǘŀǳǊŀŎƛ ŀ ǇƻǘŞ ƴłǾǑǘŠǾŀ tƝǎƪǳΦ ¢ǳ ǾȅǳȌƛƭ ƪŀȌŘȇ Ǉƻ ǎǾŞƳ ς 

ƴŠƪǘŜǌƝ ǎŜ ǇǊƻŎƘłȊŜƭƛ ƘƛǎǘƻǊƛŎƪȇƳ ŎŜƴǘǊŜƳΣ ƧƛƴƝ ǇƻǎŜŘŠƭƛ Ǿ ŎǳƪǊłǊƴŠΣ ƴƛƪŘƻ 

ǾǑŀƪ ƴŜƻǇƻƳŜƴǳƭ ǇǌŜƧƝǘ Ǉƻ ǎǘŀǊŞƳ ƪŀƳŜƴƴŞƳ ƳƻǎǘŠ Ȋ ƧŜŘƴƻƘƻ ōǌŜƘǳ 

Otavy na dǊǳƘȇΦ /Ŝǎtŀ ȊǇŠǘ Řo Prahy uōŠƘƭŀ ǊȅŎƘƭŜΣ ŀ ǘŀƪ ƧǎƳŜ ƪƻlem 18. 

hod. ōȅƭƛ ƻǇŠǘ ŘƻƳŀ Ǿ 6łōƭƛŎƝŎƘΦ ! ƪŘȅȌ ƧǎƳŜ ǎŜ ǳ ŀǳǘƻōǳǎǳ ƭƻǳőƛƭƛΣ ƭƛōƻvali 

ƧǎƳŜ ǎƛΣ Ƨŀƪ ǎŜ ƴłƳ ǘŜƴ ǾȇƭŜǘ ƪǊłǎƴŠ ǾȅŘŀǌƛƭΦ ¦Ȍ ǘŜř ǎŜ ǘŠǑƝƳŜ ƴŀ ǘŜƴ ƧŀǊƴƝ. 

Wŀƴŀ YƻƘƻǳǘƻǾł ŀ {ƛƳƻƴŀ 5ǾƻǌłƪƻǾł (6½ 10/2020) 
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tƻȊƴłǘŜΣ ƻ ƧŀƪȇŎƘ ȊǾƝǌŀǘŜŎƘ ƧŜ ǌŜőΚ 

.ŜƭƎƛŎƪȇ ƻōǊ ȌŜƭŜȊƛǘȇΣ ŦǊŀƴŎƻǳȊǎƪȇ ōŜǊŀƴΣ őƛƴőƛƭŀ ǾŜƭƪłΣ ƳŜƪƭŜƴōǳǊǎƪȇ 

ǎǘǊŀƪłőΣ ƴƻǾƻȊŞƭŀƴŘǎƪȇ őŜǊǾŜƴȇΣ őŜǎƪȇ ƭǳǑǘƛőΣ ȊŀƪǊǎƭȇ ǎŀǘŞƴΣ ƘŜǊƳŜƭƝƴ 

ƳƻŘǊƻƻƪȇΚ bŜōƻ ƴŀǇǌƝƪƭŀŘ ǇǊŀȌǎkȇ őƛ őŜǎƪȇ ǊŜƧŘƛőΣ ōǳŘŀǇŜǑǙǎƪȇ 

vysokoletec, angƭƛŎƪȇ ǇłǾƝƪΣ ƳƻǊŀǾǎƪȇ ǇǑǘǊƻǎ Ǿ ƳƴƻƘŀ ōŀǊŜǾƴȇŎƘ 

ǾŀǊƛŀƴǘłŎƘΣ őŜǎƪȇ ǎǘŀǾłƪΚ 

Kdo z lŀƛƪǻΣ ǇƻŘƻōƴŠ Ȋŀ ƧŀƪŞƘƻ ǎŜ ǇƻǾŀȌǳƧƛ ƧłΣ ǇǌƛǑŜƭ ƴŀǾǑǘƝǾƛǘ Ǿȇstavu 

ŎƘƻǾŀǘŜƭǻΣ ǳȌ ǾƝΣ ȌŜ ƪ ǇǊǾƴƝ ǎƪǳǇƛƴŠ ƧƳŜƴ ǇǌƛǌŀŘƝƳŜ ǊǻȊƴŞ ŘǊǳƘȅ ƪǊłƭƝƪǻ 

a ten, kdo pǌƛǌŀȊǳƧŜ Ƙƻƭǳōȅ ƪŜ ŘǊǳƘŞ ǎƪǳǇƛƴŠΣ Ƴł ǘŀƪŞ ōƻŘΗ !ƭŜ Ǿȅ ƪŘƻ 

nejste chovateli ς ǎƭȅǑŜƭƛ ƧǎǘŜ ƴŠƪŘȅ ǇƻŘƻōƴŞ ƴłȊǾȅΚ ! ǾƝǘŜΣ Ƨŀƪ Ƨǎƻǳ ƴŀǇǌΦ ǘƛ 

ǇǘłŎƛ ƪǊłǎƴƝ ŀ ōŀǊŜǾƴƝ ƻǇǊƻǘƛ ƴƻǊƳłƭƴƝƳ αǑŜŘȇƳά ǇǊŀȌǎƪȇƳ ƘƻƭǳōǻƳΚ 

¢ƛΣ ƪŘƻ ƭŜǘƻǎ ȊŀǾƝǘŀƭƛ do skromnŞƘƻ ŀǊŜłƭǳ ŎƘƻǾŀǘŜƭǻ ve statku, mohli 

ǇƻȊƴŀǘ ǾƝŎe jak 150 ǊǻȊƴȇŎƘ ƪǊłƭƝƪǻΣ ƻŘ ƴŜƧƳŜƴǑƝŎƘ ǊƻȊǘƻƳƛƭȇŎƘ ƪǊłƭƝőƪǻ ŀȌ 

Ǉƻ ƳƻƘǳǘƴŞ ǎŀƳŎŜ ǾłȌƝŎƝ сΣр ƪƎΗ aƻƘƭƛ ǇƻȊƻǊƻǾŀǘ ǘŞƳŠǌ ǎǘƻǾƪǳ ǊǻȊƴȇŎƘ 

holubǻ ŀ ǊƻȊƳŀƴƛǘȇŎƘ ƴŜƻōǾȅƪƭȇŎƘ ŘǊǳƘǻ ŘǊǻōŜȌŜΦ aƴŠ ƻǎƻōƴŠ ǳŘŠƭŀƭy 

velikou radost i ƘǊŘƭƛőƪȅ ŎƘŜŎƘǘŀǾŞΦ 

½ŀƧƝƳŀǾƻǎǘƝ ƭŜǘƻǑƴƝ ǾȇǎǘŀǾȅ ōȅƭƻ ƛ ǇǌŜŘǾŜŘŜƴƝ ǎƪƻƪŀƴǎƪȇŎƘ ǎƻǳǘŠȌƝ ǇǊƻ 

ƪǊłƭƝƪȅ ς ǎƪƻƪŀƴȅΦ ±ŠŘŠƭƛ ƧǎǘŜΣ ȌŜ ƪǊłƭƝŎƛ ƳŀƧƝ ǎƻǳǘŠȌŜ ǾŜ ǎƪƻƪǳ Řƻ Řłƭƪȅ ŀ ȌŜ 

ŘƻƪłȌƻǳ ǎƪƻőƛǘ ǇǌŜǎ н ƳŜǘǊȅ Řaleko? YǊłƭƛőƝ ƘƻǇΗ ± ǇłǘŜƪ ƧǎŜƳ ǾƛŘŠƭ ǘŠǎƴŞ 

pokuǎȅ ǎ ƭŀǙƪƻǳ ǾŜ ǾȊŘłƭenosti 2,40m! A v sobotu moƘƭƛ ƴłǾǑǘŠǾƴƝŎƛ 

ǎƘƭŞŘƴƻǳǘ ǎƪƻƪŀƴǎƪȇ αǇŀǊƪǳǊά ǇǌŜǎ ǇǌŜƪłȌƪȅ Řƻ ǾȇǑƪȅΧ tƻŎƘƻǇƛƭ ƧǎŜƳΣ ȌŜ 

ƴŀ ǇƻǌłŘłƴƝ ǇƻŘƻōƴȇŎƘ ǎƻǳǘŠȌƝ ƴŜǇŀƴǳƧŜ Ǿ ƪƻƳǳƴƛǘŠ ŎƘƻǾŀǘŜƭǻ ƪǊłƭƝƪǻ 

jednoȊƴŀőƴȇ ƴłȊƻǊΣ ŀƭŜ ƳƴŠ ƻǎƻōƴŠ ǎŜ ǇǌŜŘǾŜŘŜƴƝ Ǿ ǊłƳcƛ řłōƭƛŎƪŞ ǾȇǎǘŀǾȅ 

mƻŎ ƭƝōƛƭƻ ŀ ƻȌƛǾƛƭƻ ƧƛΦ ¢ŀƪȌŜ ǎŜ ǘŠǑƝƳ ƴŀ ȊƻǇŀƪƻǾłƴƝ ƛ ƴŠƪŘȅ ǇǌƝǑǘŠΦ 

¢ǊƻŎƘǳ ƳŠ ƳǊȊƝΣ ȌŜ ǘŜǊƳƝƴ ǾȇǎǘŀǾȅ ǾȅǑŜƭ Řƻ ƻōŘƻōƝΣ ƪŘȅ ŎŜƭȇ ŘǊǳƘȇ 

ǎǘǳǇŜƶ ƴŀǑƝ Ǒƪƻƭȅ ōȅƭ ŎŜƭȇ ǘȇŘŜƴ ƳƛƳƻ 6łōƭƛŎŜΣ ƛ ǘŀƪ ƴŀǾǑǘƝǾƛƭƻ ǾȇǎǘŀǾǳ 

ƘƻŘƴŠ ŘŠǘƝ ŀ ȊłƧŜƳŎi mohli viŘŠǘ Ƴŀƭȇ ǾȇōŠǊ ƛ Ǿ ŀǊŜłƭǳ ±ƭƴȅ ōŠƘŜƳ ŀƪŎŜ 

½ŀȌƝǘ 6łōƭƛŎŜ Ƨinak. 

/ƘǘŠƭ ōȅŎƘ ƛ ǘƻǳǘƻ ŎŜǎǘƻǳ ƧŜǑǘŠ ƧŜŘƴƻǳ ǇƻŘŠƪƻǾŀǘ ǾǑŜƳ ƻǊƎŀƴƛȊłǘƻǊǻƳΣ 

őƭŜƴǻƳ ǎǇƻƭƪǳ ŀ ǾȅǎǘŀǾƻǾŀǘŜƭǻƳ Ȋŀ ƧŜƧƛŎƘ ǇǊłŎƛ ŀ őŀǎΣ ƪǘŜǊŞ ǾŠƴǳƧƝ ǘŞǘƻ 

ȊłƭƛōŠ ƛ ǇǌƝǇǊŀǾŠ ƪǊłǎƴŞ ǾȇǎǘŀǾȅΣ ǘŠǑƝƳ ǎŜ ƴŀ ǇǌƝǑǘƝ ǊƻőƴƝƪ ǾȇǎǘŀǾȅ ŀ ǾŠǌƝƳΣ ȌŜ 

ŘƻǊŀȊƝ ƧŜǑǘŠ ǾƝŎŜ ƴłǾǑǘŠǾƴƝƪǻ. 

Wŀƴ IǊŘƭƛőƪŀ ό6½ 10/2020) 
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!ÄÖÅÎÔ Ö LÜÂÌÉÃþÃÈ 

!ŘǾŜƴǘ Ƴł ƪƻǳȊŜƭƴƻǳ ƳƻŎ ƻǘǾƝǊŀǘΣ ǇǌŜŘǳǊőƻǾŀǘ ƴŠŎƻ ƴƻǾŞ ƛ ƘƻƧƛǘΦ 

± ƪǌŜǎǙŀƴǎǘǾƝ ƧŜ ŀŘǾŜƴǘ őłǎǘƝ ǊƻƪǳΣ ƪǘŜǊł ǇǌƛǇǊŀǾǳƧŜ ǇǌƝŎƘƻŘ aŜǎƛłǑŜΣ 

narozenƝ WŜȌƝǑƪŀ. tǌƛŎƘłȊƝ ƴŠŎƻ ƴƻǾŞƘƻ ŀ ǾŜƭƪŞƘƻΣ Ŏƻ ǇǌŜǎŀƘǳƧŜ ƭƛdskou 

ǇǌŜŘǎǘŀǾƛǾƻǎǘ ŀ ƴŀǑŜ ƴƻǊƳȅΦ hőŜƪłǾłƴƝ ǘŀƪƻǾŞƘƻ ǇǌƝŎƘƻŘǳ Ƴł ƻǘǾƝǊŀǘ ƴŀǑŜ 

srŘŎŜ ŀ ǳǊƻǾƴŀǘ ƴŀǑƛ ƳȅǎƭΦ 

± ǇƻǌłŘƪǳ ŎƝǊƪŜǾƴƝƘƻ Ǌƻƪǳ ƧŜ Ǉŀƪ ŀŘǾŜƴǘ ȊŀőłǘƪŜƳ ƴƻǾŞƘƻ cyklu ς 

ǾƭŀǎǘƴŠ ƴƻǾȇƳ ǊƻƪŜm. 

5Šǘƛ ƻŘ ǇǊǾƴƝ ŀŘǾeƴǘƴƝ ƴŜŘŠƭŜ ƻǘŜǾƝǊŀƧƝ ƻƪŞƴƪŀ ǎǾȇŎƘ ƪŀƭŜƴŘłǌǻ ŀ őŜƪŀƧƝ 

na kǊłǎƴł ǇǌŜƪǾŀǇŜƴƝ ƴŀ Ȋŀőłǘƪǳ ƪŀȌŘŞƘƻ ŘƴŜΦ 

L ǳ ƴłǎ Ǿ 6łōƭƛŎƝŎƘ ǎŜ Ǿ ǇǊǾƴƝ ŀŘǾŜƴǘƴƝ ƴŜŘŠƭƛ Ǌƻƪǳ нлнл ǎǘŀƭƻ ƴŠƪƻƭƛƪ 

ǘŀƪƻǾȇŎƘ ƻǘŜǾǌŜƴƝ ŀ ǇǌŜƪǾŀǇŜƴƝΦ 

tǌŜŘ ǇƻƭŜŘƴŜƳ Ǿ řłōƭƛŎƪŞ ƪŀǇƭƛ bŜƧǎǾŠǘŠƧǑƝ ¢rojice a sǾΦ ±łŎƭŀva 

ƻŘǎƭƻǳȌƛƭ ǎǾƻǳ ǇǊǾƴƝ ǎŀƳƻǎǘŀǘƴƻǳ ƳǑƛ svatou P. ¢ƻƳłǑ DǊŜƎǻǊŜƪ h/ǊΦ hǘŜŎ 

¢ƻƳłǑ ǎŜ Ǿ 6łōƭƛŎƝŎƘ ǎǘŀőƛƭ ǇǌŜŘǎǘŀǾƛǘ ƧŜǑǘŠ ǘŠǎƴŠ ǇǌŜŘ ǎǾȇƳ ƪƴŠȌǎƪȇƳ 

ǎǾŠŎŜƴƝƳ ŀ ǎǾƻǳ ǇǊƛƳƛŎƝΦ YǾǻƭƛ ƪƻǊƻƴŀǾƛǊƻǾȇƳ ƻǇŀǘǌŜƴƝƳ ǾȅǑƭŀ ƧŜƘƻ ǇǊǾƴƝ 

řłōƭƛŎƪł ƳǑŜ ǾŜƭƳƛ ǎȅmbolicky nŀ ǇǊǾƴƝ ƴŜŘŠƭƛ ŀŘǾŜƴǘƴƝΣ ǘŜŘȅ ǇǊǾƴƝ ƴŜŘŠƭƛ 

ƴƻǾŞƘƻ ŎƝǊƪŜǾƴƝho roku. 

wƻȊǎǾŠŎŜƴƝ ǾłƴƻőƴƝƘƻ ǎǘǊƻƳǳ ǳ ǊŀŘƴƛŎŜ ƴŜƴƝ ȌłŘƴƻǳ ƴƻǾƛƴƪƻǳΣ ŀni 

u ƴƻǾŞ ǊŀŘƴƛŎŜ ǎŜ ǘŀƪ ƴŜǎǘŀƭƻ ǇƻǇǊǾŞΦ tǌŜǎǘƻ ōȅƭ ǇƻǇǊǾŞ strom vyzdoben 

ƪǊłǎƴȇƳƛ ǊǳƪƻŘŠƭƴȇƳƛ ƻȊŘƻōŀƳƛΣ ƪǘŜǊŞ ǾȅǘǾƻǌƛƭȅ ǑƛƪƻǾƴŞ ǊǳŎŜ řłōƭƛŎƪȇŎƘ 

sousŜŘŜƪΦ tƻǇǊǾŞ ǎŜ ǎƭłǾŀ ƻŘŜƘǊłƭŀ Ǿ ǊƻǳǑƪƻǾŞƳ ǇǊƻǾŜŘŜƴƝΦ 

½ŀőłǘŜƪ ŀŘǾŜƴǘǳ ƻǘŜǾǌŜƭ ǘŀƪŞ Ǉƻ ŘŜƭǑƝ ǇŀǳȊŜ ǾȇŘŜƧƴƝ ƻƪŞƴƪƻΣ ǾƭŀǎǘƴŠ 

ŘǾŜǌŜ Y/ ±ƭƴŀΦ aȅǎƭƝƳΣ ȌŜ ǇƻŎƛǘ ǎƻǳƴłƭŜȌƛǘƻǎǘƛ ŀ ǎƻǳǎŜŘǎǘǾƝΣ ƪǘŜǊȇƳ ǎŜ 

ǇǊƻŘŎƘƴǳƭŀ ±ƭƴŀΣ ǇǌƛƭŜƘƭł ȊŀƘǊŀŘŀ ƛ αƴłƳŠsǘƝάΣ ǎǘłƭƻ Ȋŀ ǘƻ ȊŀȌƝt. 

! ǘŀƪ ōȅŎƘ ŎƘǘŠƭ ǾǑŜƳ řłōƭƛŎƪȇƳ ŘǳǑƝƳ ǇƻǇǌłǘΣ ŀǙ ƴłǎ ǇǊƻǾłȊƝ ǎƝƭŀ 

ƴƻǾƻƪƴŠȌǎƪŞƘƻ ǇƻȌŜƘƴłƴƝ ƻǘŎŜ ¢ƻƳłǑŜΣ ŀǙ ƴłǎ ƴŜƻǇǳǎǘƝ ǊŀŘƻǎǘ 

a ǎƻǳƴłƭŜȌƛǘƻǎǘ ǎ ƴŀǑƛƳƛ ǎƻǳǎŜŘȅΣ ŀǙ ƴłǎ ǎǾŠǘƭƻ YǊƛǎǘŀ ƴŜōƻ ǎǾŠǘƭƻ ƻōŜŎƴƝƘƻΣ 

ǾłƴƻőƴƝƘo stromu dovede do raŘƻǎǘƛ ǾłƴƻőƴƝŎƘ ǎǾłǘƪǻ ŀ Řƻ ƴƻǾŞƘƻ ǊƻƪǳΦ 

tŀǾŜƭ ~ƛƴŘŜƭłǌ ό6Z 12/2020) 
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ρρȢ £ËÏÌÁ 

*ÓÍÅ ÚÐñÔ 

±ȇƧƛƳŜőƴȇ őŀǎ ōŠȌƝΣ ȌƛǾƻǘ Ǒƪƻƭȅ ǎŜ ȊƳŠƴƛƭΣ ŀƭŜ ƴŜǳǎǘŀƭΦ bȅƴƝ ȊŀőƝƴł ǑƪƻƭƴƝ 

ǎǊŘŎŜ ƻǇŠǘ ȊǾolna tepaǘΦ bŀ ƴŠƪƻƭƛƪ ǘȇŘƴǻ ǎe do lavic Ǿ ȊłƪƭŀŘƴƝ ǑƪƻƭŜ ǾǊŀŎejƝ 

ȌłŎƛ фΦ rƻőƴƝƪǳΣ aby se uvedli do ǾǊŎƘƻƭƴŞ ƪƻƴŘƛŎŜ ǇǌŜŘ ǇǌƛƧƝƳŀŎƝƳƛ 

zkƻǳǑƪŀƳƛ ƴŀ ǎǘǌŜŘƴƝ ǑƪƻƭȅΦ 

25. ƪǾŠǘƴŀ ǳǎŜŘƴƻǳ Řƻ ǑƪƻƭƴƝŎƘ ǑƪŀƳen ve velƳƛ ƻƳŜȊŜƴŞƳ Ǉƻőǘǳ ȌłŎƛ 

ǇǊǾƴƝƘƻ ǎǘǳǇƴŠ ȊłƪƭŀŘƴƝ Ǒƪƻly. JejicƘ ǇǊłŎƛ ǾǑŀƪ ƻǾƭƛǾƴƝ ƴłǊƻőƴȇ 

ŜǇƛŘŜƳƛƻƭƻƎƛŎƪȇ ǇƻȌŀŘŀǾŜƪΣ ƪǘŜǊȇ ƧŜƴ s vynaloȌŜƴƝƳ ǾŜƭƛƪŞƘƻ ǵǎƛƭƝ 

ǇŜŘŀƎƻƎǻ ƛ ǾǑŜŎƘ ŘŀƭǑƝŎƘ ȊŀƳŠǎǘƴŀƴŎǻ Ǒƪƻƭȅ ōǳŘŜƳŜ ƴŀǇƭƶƻǾŀǘΦ tǌƛőŜƳȌ 

ŘǻƭŜȌƛǘȇƳ ǇǌŜŘǇƻƪƭŀŘŜƳ Ƨe porozumŠƴƝ ȊŜƧƳŞƴŀ ǊƻŘƛőǻΣ ƪǘŜǌƝ ǎŜ ŘƻƪłȌou 

o ǎǾŞ ŘŠǘƛ Ǉƻstarat v ǊłƳŎƛ ŘƻƳłŎƝƘƻ ǊŜȌƛƳǳ ŀ Řƻ Ǒƪƻƭȅ ƧŜ ƴŜǇǌƛƘƭłǎƝΦ 

±ŠǘǑƛƴŀ ǳőŜōŜƴ ǎǾoƧƝ ǇƭƻŎƘƻǳ Ȋŀ ŘŀƴȇŎƘ ǇƻŘƳƝƴŜƪ ǇƻƧƳŜ ƳŀȄƛƳłƭƴŠ 

12 ȌłƪǻΦ tǌƛ Ǉƻőǘǳ ǳőŜōŜƴΣ ǇŜŘŀƎƻƎǻΣ ƘȅƎƛŜƴƛŎƪȇŎƘ ǇǊƻǾƻȊƴƝŎƘ ǇƻȌŀŘŀǾƪǻ 

ǳǊőƛǘŠ ƴŜƳǻȌŜ Ǒƪƻƭŀ ȊƻŘǇƻǾŠŘƴŠ ǇǌƛƧƳƻǳǘ ǾǑŜŎƘƴȅ Ȍłƪȅ ǇǊǾƴƝƘƻ ǎǘǳǇƴŠΦ 

2ŀǎǘƻ Ȋŀ ƪŀǘŜŘǊƻǳ ƴŀƘǊŀŘƝ ǳőƛǘŜƭŜ ƴŀǑƛ ǾȅŎƘƻǾŀǘŜƭŞ ŀ ŀǎƛǎǘŜƴti pedagogǻΣ 

ƪǘŜǌƝ povedou dopoledƴƝ Ǿȇǳƪǳ ŀ ƻŘǇƻƭŜŘƴƝ ȊłƧƳƻǾƻǳ őƛƴƴƻǎǘΦ ¦őƛǘŜƭŞ 

ŘǊǳƘŞƘƻ ƛ ǇǊǾƴƝƘƻ ǎǘǳǇƴŠ ǇƻǾŜŘƻǳ ƛ ƴŀŘłƭŜ ŘƛǎǘŀƴőƴƝ dƻƳłŎƝ ǾȇǳƪǳΦ 

{ǇƻƭŜőƴŠ ǎ Ȍłƪȅ ŘŜǾłǘŞƘƻ ǊƻőƴƝƪǳ ōȅŎƘƻƳ ǎŜ ǊłŘƛ ǘǊŀŘƛőƴŠ ŀ ŘǻǎǘƻƧƴŠ 

rozlouőƛƭƛΣ ŀōȅ ƴŀ ǎǾƻƧƛ ǑƪƻƭƴƝ ŘƻŎƘłȊƪǳ i na ƧŜƧƝ ȊŀƪƻƴőŜƴƝ ƘǊŘŠ ŀ ǎ ƭłǎƪƻu 

ǾȊǇƻƳƝƴŀƭƛΦ 

Jinak bude vypadat letoǑƴƝ ǾȅǎǾŠŘőŜƴƝΦ ¿łŎƛ ŘǊǳƘŞƘƻ ŀȌ ƻǎƳŞƘƻ ǊƻőƴƝƪǳ 

ƻōŘǊȌƝ ȊƧŜŘƴƻŘǳǑenou foǊƳǳ ǎƭƻǾƴƝƘƻ ƘƻŘƴƻŎŜƴƝΦ tǊǾƶłőƪǻƳ ƴŜǳǇǌŜƳŜ 

jejich ƧŜŘƴƛőƪȅ ŀ ŘŜǾłǙłƪȅ ǾȅǑƭŜƳŜ Řƻ ƧŜƧƛŎƘ ȌƛǾƻǘŀ ǘŀƪŞ ǎ ƻōǾȅƪƭȇƳ 

vysvŠŘőŜƴƝƳ ƴaǇǎŀƴȇƳ ǎ ǇƻǊƻȊǳƳŠƴƝƳ ƪ ǎƻǳőŀǎƴŞ ƳƛƳƻǌłŘƴŞ ŘƻōŠΦ 

PedŀƎƻƎƻǾŞ ƻōŘƻōƝ ǾȅǳȌƛƭƛ ƪ ǇƻƪǊŀőƻǾłƴƝ Ǿ ǘǾƻǊōŠ ƴƻǾŞ ǊŜŘŀƪŎŜ 

~ƪƻƭƴƝƘƻ ǾȊŘŠƭłǾŀŎƝƘƻ ǇǊƻƎǊŀƳǳ ǇǊƻ ȊłƪƭŀŘƴƝ ǾȊŘŠƭłǾłƴƝ ~ƪƻƭŀ ȊłƪƭŀŘ 

ȌƛǾota. ProbŠƘƭ ȊłǇƛǎ Řƻ ǇǊǾƴƝ ǘǌƝŘȅΣ ƪŀƳ ōȅƭƛ ǇǌƛƧŀǘƛ ǾǑƛŎƘƴƛ ȊłƧŜƳŎƛ Ȋ 6łōƭic. 

Ve spƻƭǳǇǊłŎƛ ǎ ǾŜŘŜƴƝƳ řłōƭƛŎƪŞ ƳŠǎǘǎƪŞ őłǎǘƛ ƛƴǘŜƴȊƛǾƴŠ ǇǌƛǇǊŀǾǳƧŜƳŜ 

vȅōǳŘƻǾłƴƝ ƻŘōƻǊƴŞ ǳőŜōƴȅ ŦȅȊƛƪȅκchemie a rekonstrukci kuŎƘȅƴŠ ½~Φ 

V ƭŞǘŠ ŘƻȊƴł ȊłǎŀŘƴƝ ȊƳŠƴǳ ǇƻǾǊŎƘ Ǿ ȊŀƘǊŀŘŠ ƳŀǘŜǌǎƪŞ ǑƪƻƭȅΣ ƪŀőƝǊŜƪ 

naƘǊŀŘƝ ƳƻŘŜǊƴƝ ǵőŜƭƴŞ ōŀǊŜǾƴŞ ǳƳŠƭŞ povrchy, nŀ ƪǘŜǊȇŎƘ ǎƛ ŘŠǘƛ ōǳŘƻǳ 

ǊłŘȅ ƘǊłǘ, ŀ ƳŀƳƛƴƪȅ ƻŎŜƴƝΣ ȌŜ ƴŜōǳŘƻǳ ƳǳǎŜǘ ǘƻƭƛƪ ǇǊłǘΦ .ȅƭȅ ǾȅƳŀƭƻǾłƴȅ 

ƴŠƪǘŜǊŞ ǇǊƻǎǘƻǊȅ ǑƪƻƭȅΦ 
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UplȅƴǳƭŞ ŘǾŀ ƳŠǎƝŎŜ ōȅƭȅ ƴłǊƻőƴŞ ŀ ǾȅőŜǊǇłǾŀƧƝŎƝ ǇǊƻ ǊƻŘƛƴȅ ƴŀǑƛŎƘ 

ȌłƪǻΣ ǇǊƻ ǊƻŘƛƴȅ ƴŀǑƛŎƘ ȊŀƳŠǎǘƴŀƴŎǻΣ ȊƪǊłǘƪŀ ǇǊƻ ŎŜƭƻǳ ǎǇƻƭŜőƴƻǎǘΦ Od 

ǎŀƳŞƘƻ Ȋŀőłǘƪǳ ƧǎƳŜ ǎƛ ǳǾŠŘƻƳƻǾŀƭƛ ς ǾŜǌŜƧƴƻǎǘ ŀ Ƴȅ ǾŜ Ǒƪƻƭe ς ȌŜ 

ƳƛƳƻǌłŘƴƻǳ ǎƛǘǳŀŎƛ ŘƻƪłȌŜƳŜ ȊǾƭłŘƴƻǳǘ ƧŜŘƛƴŠ ǎǇƻƭŜőƴȇƳ ǵǎƛƭƝƳΣ 

ǾǎǘǌƝŎƴƻǎǘƝΣ ǇƻǊƻȊǳƳŠƴƝƳΣ ǇƻƪƻǊƻǳΦ 

tŜǾƴŠ ŘƻǳŦłƳŜΣ ȌŜ ǎŜ ōŠƘŜƳ ƭŜǘƴƝŎƘ ǇǊłȊŘƴƛƴ ȌƛǾƻǘ ǎǇƻƭŜőƴƻǎǘƛ ƻǇŠǘ 

ǳǎǘłƭƝ Řƻ ǊƻȊǳƳƴȇŎƘ ǇƻǌłŘƪǻ ŀ Ǿ ȊłǌƝ ǎŜ ǾǊłǘƝƳŜ ƪŜ ǑƪƻƭƴƝ ǇǊłŎƛ Ǿ ƻōǾȅƪƭŞƳ 

ǊŜȌƛƳǳΦ 

TŠǑƝ ƴłǎΣ ȌŜ ȊŘłǊƴŠ ǇƭǳƧŜƳŜ Ǉƻ ǊƻȊōƻǳǌŜƴȇŎƘ ǾƻŘłŎƘ ǘŀƪǘƻ ǎǾƻǊƴŠ na 

jednŞ ƭƻŘƛΦ {ǘƻƧƝƳŜ ƻ ǘƻΣ ŀōȅ ƴłƳ ǾȊłƧŜƳƴŞ ǇƻǊƻȊǳƳŠƴƝ ǾȅŘǊȌŜƭƻΦ 

± ƴłǎƭŜŘǳƧƝŎƝŎƘ ǌłŘŎƝŎƘ Ǿłǎ ƴŀǑƛ ƪƻƭŜƎƻǾŞ ǎŜȊƴłƳƝ ǎŜ ǎǘavem a obnovou 

ǵǎŜƪǻ ǑƪƻƭȅΣ ƪǘŜǊŞ ƳŀƧƝ ǾŜ ǎǾŞ ǇŞőƛΦ 

Josef BucƘŀƭΣ ¢ƻƳłǑ bƻǾƻǘƴȇΣ 5ŀǾƛŘ tŀǌƝƪ ό6½ 05/2020) 

:ÁÍÙĤÌÅÎþ ÔĠþÄÎþ ÕéÉÔÅÌËÙ IV. B 

Je 26. dubna 2лнл ŀ Ƴȅ ǇǊŀŎǳƧŜƳŜ ǎ Ȍłƪȅ ƧƛȌ ǎƪƻǊƻ ǎŜŘƳ ƴŜŘŠƭ ǾƭŀǎǘƴŠ 

ȊǇǊƻǎǘǌŜŘƪƻǾŀƴŠ ŀ ǊǻȊƴȇƳƛ ȊǇǻǎƻōȅΦ 5ŠǘŜƳ ȊŀŘłǾłƳ ƪŀȌŘȇ ŘŜn ǇǌŜǎ 

BaƪŀƭłǌŜ (pozn. red.: Ǒƪƻƭǎƪȇ ǿŜōƻǾȇ ƛƴŦƻǊƳŀőƴƝ ǎȅǎǘŞƳ ǇǌƝǎǘǳǇƴȇ ǇǌŜǎ 

LƴǘŜǊƴŜǘ ǎǘǳŘŜƴǘǻƳΣ ǊƻŘƛőǻƳ ǎǘǳŘŜƴǘǻ ŀ ǳőƛǘŜƭǻm; ȊǾŜǌŜƧƶƻǾłƴƝ ƛƴŦƻǊƳŀŎƝ 

a celkovł administrativa ǾǑŜŎƘ ǎǘǳŘŜƴǘǻ) ǇǌƛƳŠǌŜƴŞ ǵƪƻƭȅΣ ȊŀƳŠǌǳji se 

ƘƭŀǾƴŠ ƴŀ ƻǇŀƪƻǾłƴƝ ǳőƛǾŀ Ȋ őŜǎƪŞƘƻ Ƨazyka a mŀǘŜƳŀǘƛƪȅΦ ¨ƪƻƭȅ ǎŜ Ƴƛ ǾǊŀŎƝ 

ƪŜ ƪƻƴǘǊƻƭŜ ǊǻȊƴȇƳƛ ŎŜǎǘŀmƛΣ ƻǇǊŀǾƝƳ ŀ ǾǊŀŎƝƳ ƴŜōƻ ǇƻŎƘǾłƭƝƳΦ Y ȊŀŘłƴƝ 

ǇǌƛƪƭłŘłƳ ǇƻŘŎast, mluveƴŞ ǎƭƻǾƻΣ ǘŀƳ ōǳř ǳǇƻȊƻǊƴƝƳ ƴŀ ƴŠŎƻ Ǿ ȊŀŘłƴƝΣ 

nebƻ ƪ ǳőƛǾǳ Ȋ ǾƭŀǎǘƛǾŠŘȅ ŀ ǇǌƝǊƻŘƻǾŠŘȅΦ WŜŘƴƻǳ ǘȇŘƴŠ ǎŜ ǾƛŘƝƳŜ a slȅǑƝƳŜ 

ǇǌŜs platformu Skype. 

5Šǘƛ ƛ Ƨł ǎŜ ƴŀ ǾȅǎƝƭłƴƝ ǘŠǑƝƳŜΣ ƴŠŎƻ ǎƛ ȊƻǇakujŜƳŜΣ ƴŠŎƻ ǎƛ ǇƻǾƝƳŜΣ 

dozǾƝƳ ǎŜΣ Ŏƻ ŘŠƭŀƧƝΦ ½ǇŠǘƴł ǊŜŀƪŎŜ ƻŘ ŘŠǘƝ Ƨe pro mne pǌƝƧŜƳƴłΦ ±ƝƳΣ ȌŜ 

ƴŠƪŘŜ ƧŜ ǇǊƻōƭŞƳ ǎ ǇǌƝǎǘǳǇŜƳ ƴŀ PC, ale ǾǑŜŎƘƴƻ ǎŜ Řł ǾȅǌŜǑƛǘΣ ǊƻŘƛƴȅ ǘŜƴǘƻ 

ǇǊƻōƭŞƳ ǌŜǑƝ ǊǻȊƴŠ a k obapoƭƴŞ ǎǇƻƪƻƧŜƴƻǎǘƛ. aǊȊƝ ƳŠ ǾǑŀƪΣ ȌŜ ƴŠƪǘŜǌƝ 

tuto situacƛ ōŜǊƻǳ Ƨŀƪƻ ƻǇǊŀǾŘƻǾŞ Ǿƻƭƴƻ ŀ ƴŜǎƴŀȌƝ ǎŜ ǾǻōŜŎ Řƻ ǇǊƻŎŜǎǳ 

zapojit. NeƴƝ ƧƛŎƘ ƳƴƻƘƻΣ ŀƭŜ ƧǎƻǳΦ bŠƪŘƻ ǎƛ ǘŀƪŞ ƳȅǎƭƝΣ ȌŜ ǳőƛǘŜƭŞ ȊŀŘłǾŀƧƝ 

to, co nestihlƛ ƴŀǳőƛǘ ǾŜ ǑƪƻƭŜΦ tƻŘƭŜ ƳƴŜ ƧŜ ǳőƛǾŀ ƳŞƴŠ nŜȌ Ǉǌƛ ǇǊŜȊŜƴőƴƝ 

ǾȇǳŎŜΣ ƧŜ ȊŀŘłǾłƴƻ ǾŜőŜǊ ǇǌŜŘŎƘƻȊƝƘo dne a veƭƪł ǾŠǘǑƛƴŀ Ȍłƪǻ je ǇƻǎƝƭł 

ǾȅǇǊŀŎƻǾŀƴŞ ōŠƘŜƳ ŘƻǇƻƭŜŘƴŜΦ tƻǘŠǑŜƴƝƳ ƧŜ Ƴƛ ƛ ȊǇŠǘƴł vazba nejen od 

ŘŠǘƝΣ ŀƭŜ ƛ ƻŘ ǊƻŘƛőǻΣ ƪǘŜǌƝ Ƨǎƻǳ ŘŠǘŜƳ ƴłǇƻƳƻŎƴƛ Ǿ ǘŞǘƻ ƴŜȊǾȅƪƭŞ ŦƻǊƳŠ 
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ǾȇǳƪȅΣ ŀƭŜ ƛ Ǿ ǇǌŜŘłǾłƴƝ vypracovaƴȇŎƘ ŎǾƛőŜƴƝΦ ałƳ ǘŀƪŞ ǾŜƭƪƻǳ ǊŀŘƻǎǘ 

z vlastƴƝ ŀƪǘƛǾƛǘȅ ŘŠǘƝΣ ƪŘȅ Ƴƛ ǇƻǎƝƭŀƧƝ ǘǌŜōŀ ǾȇƪǊŜǎȅ ƴŜōƻ ǊǳőƴƝ ǇǊłŎŜΣ ƪǘŜǊŞ 

samy vytǾƻǌƛƭȅΣ ŀƴƛȌ ōȅŎƘ ƧƛƳ ǘȅǘƻ ǵƪƻƭȅ ȊŀŘŀƭŀΦ 

Na pomoc ƴłƳ ǇǌƛǑƭŀ 2¢ н ǎ ǇǊƻƎǊŀƳŜƳ ¦őƝ¢ŜƭƪŀΣ ŘłƭŜ ŜȄƛǎǘǳƧŜ ƴŀ ǿŜōǳ 

edukŀőƴƝ ǇǊƻƎrŀƳ ǇǊƻ ȌłƪȅΣ ǾǑŜŎƘƴƻ ǘƻƘƭŜ ƴłƳ ǇƻƳłƘłΦ ± ǇƻǌŀŘǳ ¢ƻǳƭŀǾł 

kamera ƳŠƭƛ ŘƛǾłŎƛ Ȋŀ ǵƪƻƭ ǇƻȊƴŀǘ ǇƻŘƭŜ ƻōǊłȊƪǳ ƴŀǑƛ řłōƭƛŎƪƻǳ ƘǾŠȊŘłǊƴǳΦ 

¿łƪǻƳΣ ƪǘŜǌƝ ǊƻȊƘƭŜŘƴǳ ǇƻȊƴŀƭƛΣ ǘƻǘƻ ȊŎŜƭŀ ƧƛǎǘŠ ǇǊƻƳƝǘƴǳ Řƻ ȊłǾŠǊŜőƴŞƘƻ 

ƘƻŘƴƻŎŜƴƝΦ ¿łƪǻƳ ƧǎŜƳ ǘŀƪŞ ŘƻǇƻǊǳőƛƭŀ ȊƘƭŞŘnout program o husƛǘǎƪŞƳ 

ƳŠǎǘŠ ¢łōƻǊΣ ƪŀƳ ƧǎƳŜ ƳŠƭƛ ƧŜǘ мрΦ ōǌezna na exkurzi. 

tǌŜƧƛ ǾǑŜƳ ǇŜǾƴŞ ƴŜǊǾȅΣ ƘƻŘƴŠ ŘƻōǊŞ ǇƻƘƻŘȅΣ ȌłŘƴŞ ǑǇŀǘƴŞ ƳȅǑƭŜƴky 

a ǘŠǑƝƳ ǎŜ ƴŀ ōǊȊƪŞ ǎƘƭŜŘłƴƝΦ 

±ƭŀŘƛƳƝǊa Nepomuckł ό6½ 05/2020) 

Pohled ÖÅÄÏÕÃþ ÖÙÃÈÏÖÁÔÅÌËÙ ĤËÏÌÎþ ÄÒÕĿÉÎÙ 

Od uȊŀǾǌŜƴƝ ȊłƪƭŀŘƴƝ Ǒkoly, ŀ ǘƝƳ ƛ ǇǌŜǊǳǑŜƴƝ ǇǊƻǾƻȊǳ ǑƪƻƭƴƝ ŘǊǳȌƛƴy 

uplynulo ƧƛȌ ƴŠƪƻƭƛƪ ǘȇŘƴǻΦ 

¢ƻΣ ȌŜ ƳŀƭŞ ŘŠǘƛ ƴŜǾƛŘƝ ǎǾƻǳ ǇŀƴƝ ǳőƛǘŜƭƪǳ ŀ ǎǘŀǊǑƝ ȌłŎƛ ƴŜƳƻƘƻǳ 

ǇƻǘƪłǾŀǘ ǎǾŞ ǎǇƻƭǳȌłƪȅΣ ƧŜ ǇǊƻ ǾǑŜŎƘƴȅ ƴłǊƻőƴŞΦ ¿ƛǾȇ ƻǎƻōƴƝ ƪƻƴǘŀƪǘ ŘŠǘƝ 

s ǳőƛǘŜƭƛ ȊŎŜƭŀ ǳǊőƛǘŠ ŎƘȅōƝΦ bŀǾƝc ǳŘǊȌŜǘ ǎƛ ŘƻƳŀ ǇǊŀŎƻǾƴƝ ƳƻǊłƭƪǳ ƧŜ ǎƭƻȌƛǘŞ 

i pro dosǇŠƭŞƘƻΣ ƴŀǘƻȌ ǇǊƻ ŘƝǘŠΦ L ƴłƳ ǾȅŎƘƻǾŀǘŜƭǻƳ ǎŜ Ǉƻ ǇłǊ ŘƴŜŎƘ Ȋŀőŀƭƻ 

po ǘŠŎƘ αƴŀǑƛŎƘ ŘŠǘŜŎƘά ǎǘȇǎƪŀǘΦ 

2ŀǎ ƧǎƳŜ ȊŀǘƝƳ ǾȅǳȌƛƭƛ ƪ ǎŀƳƻstudiu a k ȊƝǎƪłǾłƴƝ ƴƻǾȇŎƘ ȊŀƧƝƳŀǾȇŎƘ 

ƴłƳŠǘǻ ǇǊƻ ǇǊłŎƛ ǾŜ ǑƪƻƭƴƝ ŘǊǳȌƛƴŠ i klubu. YŘȅȌ ƧǎƳŜ ƴȅƴƝ ƳŠƭƛ ƪŀȌŘȇ ǾƝŎŜ 

őŀǎǳ αƴŀ ŘƻƳŀά, na byt, ȊŀƘǊŀŘǳΣ ǳǊőƛǘŠ ƧǎƳŜ ǎƛ ǾǑiƳƭƛ ǘƻƘƻΣ Ŏƻ ōȅ ǎŜ ƳŠƭƻ 

ȊƭŜǇǑƛǘΦ 

bŠƪǘŜǌƝ Ȋ ƴłǎ ǎŜ ǘŀƪŞ ǾŠƴǳƧƝ ƴƻǾŞ ς Ǿ ŘƴŜǑƴƝ ŘƻōŠ ƳƻŘŜǊƴƝ ς profesi 

a ǑƛƧƝ ǊƻǳǑƪȅΦ ±Ŝ ǑƪƻƭŜ ƧǎƳŜ ǎǇƻƭŜőƴŠ ǇǊƻǾŜŘƭƛ ƪƻƴǘǊƻƭǳ ǾȅōŀǾŜƴƝ ǑƪƻƭƴƝ 

dǊǳȌƛƴȅΣ ǊƻȊŘŠƭƛƭƛ ƧǎƳŜ ǇǊƻ ƧŜŘƴƻǘƭƛǾł ƻŘŘŠƭŜƴƝ ǎǇƻǊǘƻǾƴƝ ǾȅōŀǾŜƴƝΣ ƪǘŜǊŞ 

ƴłƳ ǘŠǎƴŠ Ǉƻ ǳȊŀǾǌŜƴƝ Ǿ ōǌŜȊƴǳ ŘƻǑƭƻΦ ±ȅǇomohli jsme ǎ ǇǌŜƳƝǎǘŠƴƝƳ 

ǑƪƻƭƴƝƘƻ archivu i kontrolou vybavenosti v jŜŘƴƻǘƭƛǾȇŎƘ ǘǌƝŘłŎƘΦ 

[ŜǘƻǑƴƝ ŘƛǾƴȇ ȊŀőłǘŜƪ ƧŀǊŀ ōƻƘǳȌŜƭ ƴŜǇǌłƭ kƻƴłƴƝ ƴŜƧǊǻȊƴŠƧǑƝŎƘ 

kultǳǊƴƝŎƘ ŀ ǎǇƻǊǘƻǾƴƝŎƘ ŀƪŎƝΣ ŀƭŜ ƴŜȊƻǳŦłƳŜ ŀ ǎƭƛōǳƧŜƳŜΣ ȌŜ ŀȌ ǘƻ ǇǻƧŘŜΣ 

ƴŜōǳŘŜǘŜ ǾŠŘŠǘΣ ƪǘŜǊŞ ŀƪŎŜ ǎŜ Ȋǵőŀǎǘƴƛǘ ŘǌƝǾΦ 

WƛȌ ǎŜ ǘŠǑƝƳŜ ƴŀ ǎǾŞ ȌłƪȅΦ bƛƪŘƻ ŘƴŜǎ ƴŜŘƻƪłȌŜ ǎ Ƨƛǎǘƻǘƻǳ ǌƝŎƛΣ ȊŘŀ ǎŜ 

uvƛŘƝƳŜ Ǿ ƪǾŠǘƴǳΣ őŜǊǾƴǳ őƛ Ǿ ȊłǌƝΦ Ale jedno je jasnŞΣ ōǳŘŜ ǘƻ ǘǊƻǑƪǳ ƧƛƴŞΦ 
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.ǳŘŜƳŜ ǎƛ ǾłȌƛǘ ǵǇƭƴŠ ƻōȅőŜƧƴȇŎƘ ŘƴƝΣ ƪŘȅ ǾǑŜ ōŠȌƝ ǇƻŘƭŜ ǇƭłƴǳΦ ¢ȅǘƻ Řƴȅ 

ōǳŘƻǳ ƳƝǘ ȊŎŜƭŀ ƴovou hodnotǳΦ ¦Ȍ ŀōȅ ǘǳ ōȅƭȅΧ 

±ȅŎƘƻǾŀǘŜƭŞ ǑƪƻƭƴƝ ŘǊǳȌƛƴȅ ǇǌŜƧƝ ǾǑŜƳ ƳƴƻƘƻ ȊŘǊŀǾƝΦ 

Vlasta PoƭłőƪƻǾł ό6½ 05/2020) 

LÜblickÜ Ĥkola  ÍÜ ÎoÖĻ ÖÚÄñÌÜÖÁÃþ ÐÒÏÇÒÁÍ 

NoǾȇ ǑƪƻƭƴƝ Ǌƻƪ ȊŀƘłƧŜƴΣ ƪƻǊƻƴŀǾƛrus ho nebǊȊŘƝ 

6łblickł Ǒƪƻƭŀ ǾǎǘǳǇǳƧŜ Řƻ ƴƻǾŞƘƻ ǑƪƻƭƴƝƘƻ ǊƻƪǳΦ hǇŀǘǌŜƴƝ ǇǊƻǘƛ ǑƝǌŜƴƝ 

koronaviru ǾǑŀƪ nejsou zdaleka jedinou agendou pedagogickŞho sboru. 

α¿ƛǾƻǘ ƧŘŜ ŘłƭΣ ōǳŘŜƳŜ ǎŜ ƳŀȄƛƳłƭƴŠ ǎƴŀȌƛǘΣ ŀōy ƴłǎƭŜŘǳƧƝŎƝ ƳŠǎƝce 

probŠƘƭȅ Ǿ ƪƭƛŘǳΦ ałƳŜ ƴƻǾȇ ǾȊŘŠƭłǾŀŎƝ ǇǊƻƎǊŀƳΣ ǎǘŀǾƝƳŜ ƛƴǘŜǊŀƪǘƛǾƴƝ 

ǳőŜōƴǳ ŦȅȊƛƪȅ ŀ ŎƘŜƳƛŜΣ ŎƘȅǎǘłƳŜ ǎŜ ƴŀ ƻǎlavy мнл ƭŜǘ ƻŘ ȊŀƭƻȌŜƴƝ ǑƪƻƭȅΣά 

ǾȅǇƻőƝǘłǾł Josef Buchal, ǌŜŘƛǘŜƭ ǑƪƻƭȅΦ {Ǉƻƭǳ ǎŜ ǎǾȇƳ ȊłǎǘǳǇŎŜƳ ¢ƻƳłǑŜƳ 

bƻǾƻǘƴȇƳ okomentoval ƴŠƪƻƭƛƪ ŘǻƭŜȌƛǘȇŎƘ ǘŞƳŀǘ. 

h ƪƻǊƻƴŀǾƛǊǳ ŀ ƻǇŀǘǌŜƴƝŎƘ 

α±ȇuky se zatƝƳ ǇŀƴŘŜƳƛŜ ƴŜŘƻǘƪƴŜ ŀ ǾŠǌƝƳΣ ȌŜ ǘƻ ǘŀƪ ȊǻǎǘŀƴŜΦ tǊƻǾƻȊ 

Ǒƪƻƭȅ ƻǾƭƛǾƴŠƴ ŀƭŜ ōǳŘŜΦ .ǳŘŜƳŜ őŀǎǘŠƧƛ ŘŜȊƛƴŦƛƪƻǾŀǘ ǇǊƻǎǘƻǊȅΣ ƛƴǘŜƴȊƛǾƴŠ 

ŘƻƘƭƝȌƝƳŜ ƴŀ ŘƻŘǊȌƻǾłƴƝ ŀƪǘǳłƭƴƝŎƘ ƘȅƎƛŜƴƛŎƪȇŎƘ ƻǇŀǘǌŜƴƝΦά 

O ǑƪƻƭƴƝƳ ǾȊŘŠƭłǾŀŎƝƳ ǇǊƻƎramu 

α½łǎŀŘƴƝ ƴƻǾƛƴƪƻǳ ƧŜ ȊōǊǳsǳ ƴƻǾȇ ǾȊŘŠƭłǾŀŎƝ program ~ƪƻƭŀ ȊłƪƭŀŘ 

ȌƛǾƻǘŀΦ {ǇƻƭŜőƴŠ jej ǾȅǘǾƻǌƛƭƛ ǾǑƛŎƘƴƛ ǇŜŘŀƎƻƎƻǾŞ řłblickŞ ǑƪƻƭȅΦ /ƘǘŠƭƛ ƧǎƳŜ 

ǾȅǳȌƝǘ ƳƻȌƴƻsti a specƛŦƛƪŀ ƴŀǑŜƘƻ ǊŜƎƛƻƴǳ ς 6łōƭƛŎΣ tǊŀƘȅ у ŀ ƻƪƻƭƝΦ 

Usilovali jsme ƻ ǾȅǳȌƛǘƝ ƻŘōƻǊƴŞho potŜƴŎƛłƭǳ ƴŀǑich kantorǻΦ ¦őitelŞ 

definovalƛ ǾȇǎǘǳǇȅΣ ǳőivo, vȇŎƘƻǾƴŞ ŀ ǾȊŘŠƭłǾŀŎƝ ǎǘǊŀǘŜƎƛŜΣ ŀƭŜ ƛ ǘǊŀŘƛőƴƝ 

aktiǾƛǘȅ ǑƪƻƭȅΣ ǘŀƪ Ƨŀƪ ǎŜ ǎ ƴƛƳƛ ȊǘƻǘƻȌƶǳƧƝ oni i ȌłŎƛΦ IƭŜŘŀƭi jsme 

ƳŜȊƛǇǌŜŘƳŠǘƻǾŞ vazby a domlouvali se na jejich vhodnŞm ȊŀǌŀȊŜƴƝ do 

ǾȅǳőƻǾŀŎƝŎƘ ǇǌŜŘƳŠǘǻ. Ke specifickȇƳ ǇǌŜŘƳŠǘǻƳ řłblickŞho 

ǾȊŘŠƭłǾŀŎƝƘƻ ǇǊƻƎǊŀƳǳ ƴŀ нΦ ǎǘǳǇƴƛ ǇŀǘǌƝ ±ȇŎƘƻǾŀ ǇǊƻ Ǒƪƻƭǳ ŀ ȌƛǾƻt 

a tƻŘƴƛƪŀǾƻǎǘΦά 

h ƧŀǊƴƝ ŘƛǎǘŀƴőƴƝ ǾȇǳŎŜ 

α/ƘǘŠƭƛ ōȅŎƘƻƳ ǇƻŘŠƪƻǾŀǘ ǊƻŘƛőǻƳ ƛ ǇŜŘŀƎƻƎǻƳΦ ±ȇǳƪǳ Ǿ ŘƻƳłŎƝƳ 

ǇǊƻǎǘǌŜŘƝ ƧǎƳŜ ȊvƭłŘƭƛΦ ±ŜƭƳƛ ŘǻƭŜȌƛǘł ǇǊƻ ƴłǎ ōȅƭŀ ƛ ȊǇŠǘƴł ǾŀȊōŀΣ kterou 

ƧǎƳŜ ȊƝǎƪŀƭƛ ŘƝƪȅ ƴŀǑŜƳǳ ǾȇȊƪǳƳǳ ǊŜŀƭƛȊƻǾŀƴŞƳǳ Ǿ ǇǊǻōŠƘǳ ŘƛǎǘŀƴőƴƝ 

ǾȇǳƪȅΦ bŀ Ȋŀőłǘƪǳ ǑƪƻƭƴƝƘƻ Ǌƻƪǳ ǎƛ ǎŀƳƻȊǌŜƧƳŠ ǇǊƻōǊŀƴƻǳ Ǿȇǳƪǳ ƻȌƛǾƝme.ά 
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h ǇǊǾƶłŎƝch a poőǘǳ Ȍłƪǻ 

αtǌŜŘǇƻƪƭłŘłƳŜΣ ȌŜ Řƻ ǇǊǾƴƝch tǌƝd nastoupƝ пн ŘŠǘƝ, kterŞ jsou 

ǊƻȊŘŠƭŜƴŞ Řƻ ŘǾƻǳ ǘǌƝŘΦ 2ŜƪłƳŜ ƧŜǑǘŠ ƴŀ ǊƻȊƘƻŘƴǳǘƝ ǊƻŘƛőǻΣ ƪǘŜǌƝ ǎƛ ƳƻƘƻǳ 

ǾȅōǊŀǘ Ǒƪƻƭǳ ƴŀ ǇƻǎƭŜŘƴƝ ŎƘǾƝƭƛΦ /ŜƭƪƻǾŠ ƳłƳŜ ǇǌibliȌƴŠ рлл ȌłƪǻΣ ǾŜ ǑƪƻƭŎŜ 

Ǉŀƪ мслΦά 

O upƭŀǘƴŠƴƝ absolventǻ 

αAbsolventi 9. roőƴƝƪǳ ƻŘŎƘłȊŜƧƝ ǇƻƴŜƧǾƝŎŜ na obchoŘƴƝ ŀƪŀŘŜƳƛŜΣ 

drǳƘƻǳ ƴŜƧőŀǎǘŠƧǑƝ Ǿƻƭōƻǳ Ƨǎƻǳ ƎȅƳƴłȊƛŀΦ ± ǳőŜōƴƝŎƘ ƻōƻǊŜŎƘ ƴŜƧǾƝŎŜ Ȍłƪǻ 

ȊŀƳƝǌƝ ƴŀ ƪŀŘŜǌƴƛŎƪŞ ǌŜƳŜǎƭƻΣ ƘƻŘƴŠ ƴŀǑich Ȍłƪǻ ǾȅȊƪƻǳǑƝ ŎǳƪǊłǌǎƪŞ ǳƳŠƴƝΦ 

!Ȍ ƴŀ ǇłǊ ǾȇƧƛƳŜƪ ǎŜ ŘŜǾłǙłŎƛ Řƻǎǘŀƭƛ ƴŀ ǎǾŞ vȅǎƴŠƴŞ ǑƪƻƭȅΦ aŜȊƛ ȊłƧŜƳŎƛ 

o studium na gȅƳƴłȊƛǳ ōȅƭƛ ƧƛȌ ǘǊŀŘƛőƴŠ ƛ Ȍłci płǘȇŎƘ ŀ ǎŜŘƳȇch tǌƝŘΦ Sen se 

spƭƴƛƭ ŘŜǎŜǘƛ ȌłƪǻƳ ǇłǘŞƘƻ ǊƻőƴƝƪǳ ŀ ŘǾŠƳŀ ǎŜŘƳŀőƪłƳΦά 

h ǎǇƻƭǳǇǊłŎƛ ǎ ƳŀǘŜǌǎƪƻǳ Ǒƪƻƭƻǳ 

αtǌŜŘǑƪƻƭƴƝ ŘŠǘƛ Ǿ ǇǊǻōŠƘǳ ǑƪƻƭƴƝƘƻ Ǌƻƪǳ ƴŀǾǑǘŠǾǳƧƝ мΦ ǘǌƝŘǳ ½~Φ 

{ŜȊƴŀƳǳƧƝ ǎŜ ǎ ǇǊƻǎǘǌŜŘƝƳΣ ǇƻƳǻckami a vyōŀǾŜƴƝƳ ǾŜ ǘǌƝŘŠΦ bŀ ƧŀǌŜ ƳŀƧƝ 

ȊŀǇǎŀƴƝ ōǳŘƻǳŎƝ ǇǊǾƶłŎƛ ƳƻȌƴƻǎǘ ƴŀǾǑǘŠǾƻǾŀǘ ǇǌƝǇǊŀǾƴȇ program 

PǌŜŘǑƪƻƭłƪΦ {ǘŀǊǑƝ ǑƪƻƭłŎƛ ŎƘȅǎǘŀƧƝ ǇǊƻ ƳƭŀŘǑƝ ƪŀƳŀǊłŘȅ Ȋ a~ ƴŀǇǌƝƪƭŀŘ 

ŘƛǾŀŘŜƭƴƝ ǇǌŜŘǎǘŀǾŜƴƝΣ ǇǌƛǾŜŘƭƛ Řƻ Ǒƪƻƭƪȅ ǎǘǳŘŜƴǘȅ Ȋ ƳƴƻƘŀ ƪƻǳǘǻ ǇƭŀƴŜty 

v ǊłƳŎƛ Ǉrojektu EdƛǎƻƴΦ ¿łŎƛ ƻǎƳȇch tǌƝŘ ƪŀȌdoroőƴŠ ƴŀǾǑǘŠǾǳƧƝ Ǿ őŜǊǾƴǳ 

dŠǘƛ Ǿ ǇǌŜŘǑƪƻƭƴƝch tǌƝŘłŎƘ ŀ ǎǇƻƭŜőƴŠ ǘǊłǾƝ őłǎǘ ŘƴŜ Ǉǌƛ ƘǊłŎƘ ŀ ǎǇƻǊǘǳΣ ŀōȅ 

se ǇƻȊƴŀƭƛ ōǳŘƻǳŎƝ ǇǊǾƶłci a devłǙłŎƛΦά 

O bleskovŞ povodni 

αRekordnŠ ǎƛƭƴł ŀ ǇǊǳŘƪł ǎǊǇƴƻǾł ǇǊǻǘǊȌ ƳǊŀőŜƴΣ ƪǘŜǊł ȊŀǎłƘƭŀ 6łblice, 

se ƴŜǾȅƘƴǳƭŀ ŀƴƛ ǑƪƻƭŜΦ bŜƧǾŠǘǑƝ ǑƪƻŘȅ ƴŀǇłŎƘŀƭŀ Ǿ ǳőŜōƴłŎƘ ǇǊǾƴƝch tǌƝŘΣ 

kterŞ ǇǌƝƳƻ ǎƻǳǎŜŘƝ ǎŜ ȊŀƘǊŀŘƻǳ ǑƪƻƭȅΦ włŘƛ ōȅŎƘƻƳ ǇƻŘŠƪƻǾŀƭƛ ƘƭŀǾƴŠ 

ǾŜŘƻǳŎƝ ǑƪƻƭƴƝ ŘǊǳȌƛƴȅ ±ƭŀǎǘŠ tƻƭłőƪƻǾŞΣ ǑƪƻƭƴƝƪƻǾƛ 9Ƴƛƭǳ ±ŜǎŜƭŞmu, 

ǾŜŘƻǳŎƝ ǑƪƻƭƴƝ ƧƝdelny Marcele MudrovŞ, ǑŞŦƪǳŎƘŀǌŎŜ ½ŘŜƶŎŜ ~ǾŀǊcovŞ, 

ǳőƛǘŜƭŎŜ ½~ hƭȊŜ YƻǳŘŜƭƪƻvŞ a jejicƘ ǊƻŘƛƴƴȇƳ ǇǌƝsluǑƴƝƪǻƳ Ȋŀ ƻƪŀƳȌƛǘƻǳ 

ƭƛƪǾƛŘŀŎƛ ƴłǎƭŜŘƪǻ ǇƻƘǊƻƳȅΦ L ǇǌŜǎ ƧŜƧƛŎƘ ƴŀǎŀȊŜƴƝ ƧǎƳŜ ƳǳǎŜƭƛ ǾȅǘǊƘŀǘ 

ƴŠƪǘŜǊŞ podlahy a polƻȌƛǘ ƴƻǾŞ. Za pomoc dŠƪǳƧŜƳŜ ƛ ȊłǎǘǳǇŎǻƳ radnice, 

Jaƴǳ IǊŘƭƛőkovi a IvŀƴŠ YǊŜƧȊƻǾŞΦά 

O ƳƻŘŜǊƴƛȊŀŎƛ Ǒƪƻƭȅ 

α.ŠƘŜƳ ǳǇƭȅƴulŞho roku ǎŜ ŎƘȅǎǘŀƭŀ ŘŀƭǑƝ ŦłȊŜ ƳƻŘŜǊƴƛȊŀŎŜ ǑƪƻƭȅΣ 

ǘŜƴǘƻƪǊłt generłƭƴƝ rekonstǊǳƪŎŜ ǑƪƻƭƴƝ ƪǳŎƘȅƴŠΦ .ȅƭŀ ǇƻƭƻȌŜƴŀ ƴƻǾł 
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ōŜȊǇŜőƴŠƧǑƝ ŘƭŀȌba a řłblickł ƳŠǎǘǎƪł őłǎǘ ȊŀƧƛǎǘƛƭŀ ƛ ŦƛƴŀƴŎƻǾłƴƝ ƴƻǾȇŎƘ 

progreǎƛǾƴƝŎƘ ǘŜŎƘƴƻƭƻƎƛƝΣ ƴŀǇǌΦ ǾƝŎŜǵőŜƭƻǾȇŎƘ ǇłƴǾƝΣ ƪǘŜǊŞ pŀƴƝƳ 

kuchaǌƪłm umoȌƴƝ ƪǾŀƭƛǘƴŠƧǑƝ ŀ ǇŜǎǘǌŜƧǑƝ ǾŀǌŜƴƝΦά 

O novŞ ǳőŜōƴŠ ŦȅȊiky a chemie 

αNa sklonku lŞǘŀ ŀ ƴŀ ǇƻŘȊƛƳ ƻǘŜǾǌŜƳŜ ƴƻǾƻǳ ǳőŜōƴǳ ŦȅȊiky a chemie. 

Je navrȌŜƴŀ ǘŀƪΣ ŀōȅ Ȍłci sedŠƭƛ ŀ Ȋƪƻumali ve sƪǳǇƛƴłŎƘ Ǿ ǇǊŀŎƻǾƴƝŎƘ 

hnƝȊŘŜŎƘΦ CȅȊƛƪǳ ŀ ŎƘŜƳƛƛ ǾƴƝƳłƳŜ Ƨŀƪƻ ǇǌŜŘƳŠǘȅΣ ƪŜ ƪǘŜǊȇƳ ǎƛ ȌłŎƛ ƴŀƧŘƻǳ 

ǇǌƝȊƴƛǾŠƧǑƝ ǾȊǘŀƘ ŀ ƭŞpe jim porozumŠƧƝ, budou-ƭƛ ǎŜ ǾȅǳőƻǾŀǘ ƻŘ ǇǊŀƪǘƛŎƪȇŎƘ 

Ǉƻƪǳǎǻ ƪ ǘŜƻǊƛƛΦ tǊƻǎǘǌŜŘƪȅ ƴŀ ǇǊƻƧŜƪǘ őŜǊǇłƳŜ Ȋ ǇǊŀȌǎƪŞho projektu Pƽl 

rǻǎǘǳΦ 5ŀƭǑƝ ǇǊƻǎǘǌŜŘƪȅ ȊŀƧƛǑǙǳƧŜ a2 6łōƭƛŎŜΦά 

h ƻǎƭŀǾłch vȇǊƻőƝ м20 let od ȊŀƭƻȌŜƴƝ Ǒƪƻƭȅ 

α¦Ȍ ƴȅƴƝ ǇǌƛǇǊŀǾǳƧŜƳŜ ƻǎƭŀǾȅΣ ƪǘŜǊŞ ǇǌƛǇŀŘŀƧƝ ƴŀ сΦ ǌƝƧna нлнмΦ ¢ŠǑƝƳŜ ǎŜ 

ƴŀ ƎŜƴŜǊŀŎŜ ƴŀǑich absolventǻΦ włŘƛ ōȅŎƘƻƳ ǇƻȊǾŀƭƛ ǾǑŜŎƘƴȅ ōȇǾŀƭŞ Ȍłƪȅ 

i ǇǌƝȊƴƛǾŎŜ ǑƪƻƭȅΦ tƻƪǳŘ ƳłǘŜ historickŞ ŦƻǘƻƎǊŀŦƛŜΣ ǑƪƻƭƴƝ ǇǊłŎŜ őƛ ƧƛƴŞ 

ȊŀƧƝƳŀǾƻǎǘƛΣ kontaktujǘŜ ǇǊƻǎƝƳ ±ƭŀǎǘǳ tƻƭłőƪƻǾƻǳΦά 

Alexandr Kliment ό6½ 05/2020) 
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ρςȢ £ËÏÌËÁ 

-ÁÔÅĠÓËÜ ĤËÏÌÁ Ö ÄÏÂñ ËÏÒÏÎÁÖÉÒÕ 

{ƻǳőŀǎƴł ǇŀƴŘŜƳƛŜ ƻǾƭƛǾƴƛƭŀ ȌƛǾƻǘ ƛ ƴŀǑƝ ƳŀǘŜǌǎƪŞ ǑƪƻƭȅΦ ± ǵǘŜǊȇ 

17. bǌezna kleǎƭŀ ŘƻŎƘłȊƪŀ ŘŠǘƝ Ȋ ƳŀǘŜǌǎƪŞ Ǒƪƻƭȅ ŀ ƴłǎƭŜŘƴȇ Ȋłjem jejich 

ǊƻŘƛőǻ ƻ ǾŜǑƪerou dƻŎƘłȊƪǳ ƴŀǘƻƭƛƪΣ ȌŜ ōȅƭ ǇǊƻǾƻȊ ƳŀǘŜǌǎƪŞ Ǒƪƻƭȅ Ȋ Řǻvodu 

ƻŎƘǊŀƴȅ ȊŘǊŀǾƝ ŘƻőŀǎƴŠ ǇǌŜǊǳǑŜƴΦ 

¦ȊŀǾǌŜƴƝ ƳŀǘŜǌǎƪŞ Ǒƪƻƭȅ ƴŜȊƴŀƳŜƴŀƭƻ ƴŜőƛƴƴƻǎǘ ƴŀǑƛŎƘ ǇŜŘŀƎƻȌŜƪΦ 

Tuto dobǳ ǾȅǳȌƛƭȅ ƪ ǇǌƝǇǊŀǾŠ ŀ ǾȇǊƻōŠ ǳőŜōƴƝŎƘ ǇƻƳǻŎŜƪΣ ƪ ǎŀƳƻǎǘǳdiu, 

k őŜǘōŠ ƻŘōƻǊƴŞ ƭƛǘŜǊŀǘǳǊȅΣ ǇǌƝǇǊŀǾŠ ƪƻƴŎŜ ǑƪƻƭƴƝƘƻ Ǌƻƪǳ ƛ ǇǌƝǇǊŀǾŠ ǑƪƻƭƴƝƘƻ 

roku noǾŞƘƻΦ 

WŜƭƛƪƻȌ ǳȊŀǾǌŜƴƝ ƳŀǘŜǌǎƪŞ Ǒƪƻƭȅ ǇǌƛǇŀŘƭƻ ƴŀ ƧŀǊƴƝ ƻōŘƻōƝΣ ǌŜǑƛƭƛ ƧǎƳŜ 

ǇǊƻōƭŜƳŀǘƛƪǳ ǇƻŘłǾłƴƝ ǇǌƛƘƭłǑŜƪ ƴƻǾȇŎƘ ŘŠǘƝ a vhodnou podobu 

ǎŀƳƻǘƴŞho ȊłǇƛǎǳ ƴƻǾȇŎƘ ŘŠǘƝ Řƻ ƳŀǘŜǌǎƪŞ ǑƪƻƭȅΦ tƻ ŎŜƭƻǳ Řƻōǳ Ƨsme tu 

ōȅƭƛ ǇǊƻ ǊƻŘƛőŜ ŀ ȊƻŘǇƻǾƝŘŀƭƛ ƧŜƧƛŎƘ ŘƻǘŀȊȅ ǇǊƻǎǘǌŜŘƴƛŎǘǾƝƳ ǘŜƭŜŦƻƴǳ ŀ Ŝ-

ƳŀƛƭŜƳΦ ~ƪƻƭŀ ǾȅŘłǾŀƭŀ ǇƻǘǌŜōƴł ǇƻǘǾǊȊŜƴƝ ǇǊƻ ȌłŘƻǎǘ ƻ ƻǑŜǘǌƻǾƴŞΦ 

ZnovǳƻǘŜǾǌŜƴƝ ƴŀǑƝ ƳŀǘŜǌǎƪŞ Ǒkƻƭȅ ǇǌƛǇravujeme po dohoŘŠ ǎ ǊƻŘƛőƛ ŘŠǘƝ 

od ǇƻƴŘŠƭƝ нрΦ ƪǾŠǘƴŀ. tǌŜŘ ƻǘŜǾǌŜƴƝƳ Ƨe nutnŞ ǾǑŜ ŘǻƪƭŀŘƴŠ ƴŀŎƘȅǎǘŀǘΣ 

ŀōȅ ōȅƭȅ ȊŀƧƛǑǘŠƴȅ ǇƻǘǌŜōƴŞ ǇƻŘƳƝƴƪȅΦ tƻōȅǘ Ǿ ƳŀǘŜǌǎƪŞ ǑƪƻƭŜ ōǳŘŜ 

ǇƻŘƳƝƴŠƴ ŘƻŘǊȌƻǾłƴƝƳ ȊǾȇǑŜƴȇŎƘ ƘȅƎƛŜƴƛŎƪȇŎƘ ƻǇŀǘǌŜƴƝΦ !ƪǘǳłƭƴƝ ǎƛǘǳŀce 

ŀ Ǉƻǘǌeba ochraƴȅ ȊŘǊŀǾƝ ǾǑŜŎƘ znaőƴŠ ƻǾƭƛǾƴƝ ǇǊƻǾƻȊ ƴŀ ƪƻƴŎƛ ǑƪƻƭƴƝƘƻ 

ǊƻƪǳΦ bŀǇǌƝƪƭŀŘ je nutƴŞ ȊǊǳǑƛǘ őƛ ǇǌŜǎǳƴƻǳǘ ǇƭłƴƻǾŀƴŞ ƘǊƻƳŀŘƴŞ ŀƪŎŜ 

όǘǌƝŘƴƝ ǾȇƭŜǘȅΣ ŘƛǾŀŘŜƭƴƝ ǇǌŜŘǎǘŀǾŜƴƝΣ ƭƻǳőŜƴƝ ǎ ǇǌŜŘǑƪƻƭłƪȅύΦ 

YƻƴŜŎ ǑƪƻƭƴƝƘƻ Ǌƻƪǳ ōǳŘŜ ǇǊƻ ƴłǎ ƴłǊƻőƴȇ ǾȊƘƭŜŘŜƳ ƪ ǇƻȌŀŘŀǾkǻƳΣ ŀƭŜ 

ǾŠǌƝƳΣ ȌŜ ǾǑŜ ǊƻzumƴȇƳ ǇƻǎǘƻƧŜƳ ƪ ŘŀƴŞ ǎƛǘǳŀŎƛ ȊǾƭłŘƴŜƳŜΦ ½łǾŠǊŜƳ ŎƘŎƛ 

jƳŞƴŜƳ ǾǑŜŎƘ ȊŀƳŠǎǘƴŀƴŎǻ ƳŀǘŜǌǎƪŞ Ǒƪƻƭȅ ǇƻȊŘǊŀǾƛǘ ǾǑŜŎƘƴȅ ŘŠǘƛ ŀ ǾȅǌƝŘƛǘ 

ƧƛƳΣ ȌŜ ǎŜ ƴŀ ƴŠ ǳȌ ƳƻŎ ǘŠǑƝƳŜΦ 

±ŠǊa Dusovł ό6½ 05/2020) 

.ÏÖÉÎËÁ Ö ÍÁÔÅĠÓËï ĤËole 

{ƴŀŘ Ƴƛ Řłte za pravŘǳΣ ȌŜ ǇǊƻǎǘǌŜŘƝ ƴŀǑƝ Ǒƪƻƭƪȅ ǳȌ ǌŀŘǳ ƭŜǘ ǇƻǾŀȌǳƧŜƳŜ 

za kvaƭƛǘƴƝΣ ǳŘǊȌǳƧƝŎƝ ǎƛ ǎǾǻƧ standard. OcŜƶǳƧŜƳŜ ȊŜƭŜƴŞ ǇƭƻŎƘȅ ǘǊłǾƴƝƪǳ 

v ƧŜƧƝƳ ŀǊŜłƭǳΣ ǇƝǎƪƻǾƛǑǘŠ ƴŜōƻ ƘǊŀŎƝ ǇǊǾƪȅ ǇǊƻ ŘŠǘƛΦ tǌƝȊƴƛǾƻǳ Ǌƻƭƛ ƧƛǎǘŠ ƘǊŀƧŜ 

i ōƭƝȊƪł ȊŀƘǊŀŘŀ YƻƳǳƴƛǘƴƝƘƻ ŎŜƴǘǊŀ ±ƭƴa, kam si ŘŠǘƛ ŎƘƻŘƝ ƘǊłǘΦ tǌŜǎǘƻ 
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ƪŘȅȌ ǎŜ ǇǌƛōƭƛȌƴŠ ǇǌŜŘŜ ŘǾŠƳŀ Ǌƻƪȅ Řƻǎǘŀƭ Řƻ Ǌǳƪƻǳ ȊłǎǘǳǇƪȅƴƛ ǌŜŘƛǘŜƭŜ pro 

ƳŀǘŜǌǎƪƻǳ Ǒƪƻƭǳ ±ŠǌŜ 5ǳǎƻǾŞ ǇǊƻǎǇŜƪǘ ǘŀƴǾŀƭŘǎƪŞ ŦƛǊƳȅΣ Ȋŀőŀƭŀ ǳǾŀȌƻǾŀǘ 

o ȊƳŠƴŠΦ 

αCƛǊƳŀ пǎƻŦǘΣ ǎΦ r. ƻΦΣ ƧŜ ƳƭŀŘł ŘȅƴŀƳƛŎƪł ǎǇƻƭŜőƴƻǎǘ ǇǊƻǾłŘŠƧƝŎƝ 

pƻƪƭłŘƪǳ ōeȊǇŜőƴȇŎƘΣ ŎŜǊǘƛŦƛƪƻǾŀƴȇŎƘ ŘƻǇŀŘƻǾȇŎƘ ǇƭƻŎƘ ŘŠǘǎƪȇŎƘ ƘǌƛǑǙ 

z ǇƻƭȅǳǊŜǘŀƴƻǾŞƘƻ ǇƻǾǊŎƘu SmartSoft. {ǇƻƭŜőƴƻǎǘ őŜǊǇł ȊŜ ȊŀƘǊŀƴƛőƴƝŎƘ 

ȊƪǳǑŜƴƻǎǘƝΣ ǇǌŜŘŜǾǑƝƳ Ȋ CǊŀƴŎƛŜ ŀ ±ŜƭƪŞ .ǊƛǘłƴƛŜΣ ƪŘŜ ōŜȊǇŜőƴŞ 

polyurŜǘŀƴƻǾŞ ǇƻǾǊŎƘȅ ƳŀƧƝ ƧƛȌ ǾƝŎŜ ƴŜȌ о0letou tradiciΦά 

α[Şǘŀ jǎƳŜ ƳŠƭƛ ŘƻǇŀŘƻǾŞ ǇƭƻŎƘȅ ǇǊƻƭŞȊŀőŜƪΣ ƘƻǳǇŀőŜƪ ŀ ǎƪƭǳȊŀǾŜƪ 

ǾȅǎȅǇŀƴŞ ŘǊƻōƴȇƳ ǑǘŠǊƪŜƳΣ ȊŜ ƪǘŜǊŞƘƻ ǎŜ Ǉǌƛ ƘǌŜ ǇǊłǑƛƭƻΣ ƴŀǾƝŎ ƪŘȅȌ ŘƝǘŠ 

uklouzlƻ ŀ ǳǇŀŘƭƻΣ ōȅƭƻ Ȋ ǘƻƘƻ ƴŠƪŘȅ ƛ ǇƻǊŀƴŠƴŞ ƪƻƭƝƴƪƻΦ bƻΣ ƴƛŎ ǘǊŀƎƛŎƪŞƘƻΣ 

ŀƭŜ ǇǌŜŎŜ ƧŜƴΦΦΦ ± ǇǊƻǎǇŜƪǘǳ ƳŠ ȊŀǳƧŀƭƻΣ ȌŜ ƴŀōƝȊŜƴł ǇƭƻŎƘŀ ƘǌƛǑǘŠ ƧŜ ƳŠƪƪł 

ŀ ǇǊǳȌƴłΣ ƴŀǾƝŎ ōŀǊŜǾƴłΦ [łƪŀǾł Ƴƛ ǇǌƛǇŀŘŀƭŀ ƴŀōƝŘƪŀΣ ȌŜ ŦƛǊƳŀ ǇǌƛǇǊŀǾƝ 

ǇǊƻƧŜƪǘ ȊŘŀǊƳŀΣ ƛ ƪŘȅȌ ǎŜ ȊŀƪłȊƪŀ ǘǌŜōŀ ƴŀƪƻƴŜŎ ƴŜǳǎƪǳǘŜőƴƝΦά 

 tŀƴƝ 5ǳǎƻǾł Ȋŀőŀƭŀ ƧŜŘƴŀǘΦ wŀŘƛƭŀ ǎŜ ǎ ƪƻƭŜƎȅƴŠƳƛΣ ǎ ǌŜŘƛǘŜƭŜƳ ǑƪƻƭȅΣ 

a ƪŘȅȌ ǎŜ ǘƻ ǾŠǘǑƛƴŠ Ȋ ƴƛŎƘ ƭƝōilo, pozvala manŀȌŜǊƪǳ ŦƛǊƳȅ пǎƻŦǘ ŀ ƴŜŎƘŀƭŀ 

ǳŘŠƭŀǘ ǇǊƻƧŜƪǘΦ błǎƭŜŘƻǾŀƭŀ ŘŀƭǑƝ ƧŜŘƴłƴƝ ǎ ǾŜŘŜƴƝƳ ƻōŎŜΣ ǎ ƳƝǎǘƻǎǘŀǊƻǎǘƻǳ 

Janem HrdlƛőƪƻǳΣ Ȋŀőŀƭȅ ǎŜ ƘƭŜŘŀǘ ǇŜƴƝȊŜΦ ½Řłƭƻ ǎŜΣ ȌŜ ƴŜǇǻƧŘŜ ǾȅǘǾƻǌit 

ǾǑŜŎƘƴȅ ǇƭłƴƻǾŀƴŞ ǇƭƻŎƘȅ ƴŀƧŜŘƴƻǳΣ ǇǊƻǘƻȌŜ ƴŀ ƴŠ ƴŜōǳŘŜ dost finŀƴőƴƝŎƘ 

ǇǊƻǎǘǌŜŘƪǻΦ ¨ǾŀƘȅ ƴŀŘ ǇǊƻƧŜƪǘŜƳ ǊƻȊőƝǎƭŀ ƴŀōƝŘƪŀ ŦƛǊƳȅΣ ȌŜ ǘŜŘȅ ǵȊŜƳƝ 

Ǒƪƻƭƪȅ ǾŜ ǎǾŞƳ ǇǊƻƧŜƪǘǳ αǊƻȊǇŀǊŎŜƭǳƧƝά ŀ ōǳŘƻǳ ƧŜ ȊǇǊŀŎƻǾłǾŀǘ Ǉƻ őłǎǘŜŎƘΣ 

ǇƻŘƭŜ ǘƻƘƻΣ Ƨŀƪ ōǳŘƻǳ ǇǌƛŎƘłȊŜǘ ǇŜƴƝȊe. 

.ǊȊȅ ƴŀǘƻ ŀƭŜ ŘƻŎƘłȊƝ ƪ ƴŜőŜƪŀƴŞƳǳ ŀ ǇǌƝƧŜƳƴŞƳu zvratu, kdy se 

oōƧŜǾƛƭŀ ǵőŜƭƻǾł ŘƻǘŀŎŜ Ȋ aŀƎƛǎǘǊłǘǳ ƘƭŀǾƴƝƘƻ ƳŠǎǘŀ tǊŀƘȅ ǳǊőŜƴł ǇǊłǾŠ ƴŀ 

rƻȊǾƻƧ ƳŀǘŜǌǎƪŞ ǑƪƻƭȅΦ α¢ƻ ƧǎƳŜ ǎŀƳƻȊǌŜƧƳŠ ǾǑƛŎƘƴƛ ȊŀƧłǎŀƭƛΣ ǇǊƻǘƻȌŜ ŦƛǊƳŀ 

ǎŜ ƳƻƘƭŀ Řłǘ Řƻ ǇǊłŎŜ ŀ ǳŘŠƭŀǘ ŎŜƭŞ ƘǌƛǑǘŠ ƴŀƧŜŘƴƻǳΣά ǌƝƪł ǇŀƴƝ ȊłǎǘǳǇƪȅƴŠΦ 

αbƻǾȇ ǇƻǾǊŎƘ ƧŜ Ǿ ǘŠŎƘǘo dnech hƻǘƻǾȇΦ ±ŠǌƝƳŜΣ ȌŜ ōǳŘŜ Ǉǌƛ ŘŠǘǎƪȇŎƘ ƘǊłŎƘ 

nejen beȊǇŜőƴŠƧǑƝΣ ŀƭŜ ǎǇƭƴƝ ǘŀƪȅ ǵƭƻƘǳ ŜǎǘŜǘƛŎƪƻǳ ŀ ǎǾȇƳ ȊǇǻǎƻōŜƳ 

ǇƻǾȊōǳŘƝ Ǿ ŘŠǘŜŎƘ ǘƻǳƘǳ Ǉƻ ǇƻƘȅōǳ ŀ Ǉƻ ŎƘǳǘƛ ōȇǘ ǾŜƴƪǳΣ ƴŀ őŜǊǎǘǾŞƳ 

ǾȊŘǳŎƘǳΦά 

PaǾŜƭ ±ŜǎŜƭȇ ό6½ 11/2020) 
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ρσȢ #þÒËÖÅ 

$ñÄÉÃÔÖþ Ö Ëapli  

6łōƭice se trŀŘƛőƴƝƳ ƻǘŜǾǌŜƴƝƳ ƪŀǇƭŜ bŜƧǎǾŠǘŠƧǑƝ ¢ǊƻƧƛŎŜ ŀ ǎǾΦ ±łŎƭŀǾŀ 

ƻǇŠǘ ȊŀǇƻƧƛƭȅ Řƻ ŀƪŎŜ 5ƴȅ ŜǾǊƻǇǎƪŞƘƻ ƪǳƭǘǳǊƴƝƘƻ ŘŠŘƛŎǘǾƝ ό9ǳǊƻǇŜŀn 

Heritage Days ς 9I5ύΦ ¢ȅ ƳŀƧƝ ǇǌƛǇƻƳƝƴŀǘ ƘƛǎǘƻǊƛŎƪȇ ƻŘƪŀȊ ƪǳƭǘǳǊƴƝŎƘ 

ǇŀƳłǘŜƪ 9ǾǊƻǇȅ ŀ Ǿ 2ŜǎƪŞ ǊŜǇǳōƭice jsou orgaƴƛȊƻǾłƴȅ kŀȌŘƻǊƻőƴŠ ƻŘ Ǌƻƪǳ 

1994. 

bŜƧŜƴ ȌŜ ǎŜ ǇƻŘŀǌƛƭƻ ǇǌŜƪƻƴŀǘ ǇǌŜƪłȌƪȅ ŎƻǾƛŘƻǾŞ ǊŜƎǳƭŀŎŜΣ ŀƭŜ ǇǊłǾŠ 

ƭŜǘƻǎ ƳŠƭȅ 9I5 ǇǊƻƎǊŀƳ ǊƻȊǇǊƻǎǘǌŜƴȇ ƴŀ ǾƝŎŜ ŘƴƝΣ ǘǊǾŀƭȅ ƻŘ мнΦ Řƻ нлΦ ȊłǌƝΦ 

6łōƭƛŎƪł ƪŀǇƭŜ ƻǘŜǾƝǊł ǎǾŞ ŘǾŜǌŜ Ǿ ǊłƳŎƛ 9I5 ƪŀȌŘƻǊƻőƴŠ ŀ ǾȌŘȅ Ǉǌƛƭłƪł 

ƴƻǾŞ ƴłǾǑǘŠǾƴƝƪȅ. ±ȌŘȅǙ ƧŘŜ ŘƻǎƭƻǾŀ ƻ řłōƭƛŎƪȇ ƪƭŜƴƻǘΣ ƪǘŜǊȇ Ǿ ǎƻōŠ ǎǇƻƧǳƧŜ 

ǾȇȊƴŀƳƴƻǳ ǎȅƳōƻƭƛƪǳ ƪǳƭǘǳǊƴƝ ƛ ƘƛǎǘƻǊƛŎƪƻǳΦ ± ƪǳƭǘǳǊƴƝ ŀ ŜǎǘŜǘƛŎƪŞ ǊƻǾƛƴŠ 

ǇǌŜŘǎǘŀǾǳƧŜ ƪŀǇƭŜ ǳƪłȊƪǳ ǾǊŎƘƻƭƴŞƘƻ ōŀǊƻƪŀ ǎǾƻǳ ƛƳǇƻȊŀƴǘƴƝ ǾȇȊŘƻōou ς

ǎǘǊƻǇƴƝƳƛ ŦǊŜǎƪŀƳƛΣ ƻƭǘłǌƴƝƳ ƻōrazem, sochamƛ ǎǾŠǘŎǻ a ǘŀƪŞ ƴŜŘłǾƴƻ 

ƻǎŀȊŜƴȇƳƛ ǊŜǇƭƛƪŀƳƛ ǇƝǎƪƻǾŎƻǾȇŎƘ ǎƻŎƘ ƴŀŘ ǾŎƘƻŘƻǾȇƳ ǇƻǊǘłƭŜƳΦ 

Z pohleŘǳ ƘƛǎǘƻǊƛŎƪŞƘƻ Ǿ ǎƻōŠ ƪŀǇƭŜ ƴŜǎŜ ƻŘƪŀȊȅ ƴłǊƻŘƴƝ i evropǎƪŞΦ WŜ 

ǎƻǳőłǎǘƝ ƘƛǎǘƻǊƛŜ ƧŜŘƛƴŞƘƻ ǊȅȊŜ őŜǎƪŞƘƻ ŎƝǊƪŜǾƴƝƘƻ ǌłŘǳ ς wȅǘƝǌǎƪŞƘƻ ǌłŘǳ 

YǌƛȌƻǾƴƝƪǻ ǎ őŜǊǾŜƴƻǳ ƘǾŠzdou, zaloȌŜƴŞƘƻ ǎǾΦ !ƴŜȌƪƻǳ 2Ŝǎƪƻu 

όtǌŜƳȅǎƭƻǾƴƻǳύ ŀ ƴŜǎŜ ǇŀǘǊƻƴƛŎƛǳƳ ǎǾΦ ±łŎƭŀǾŀΣ ǾƭłŘŎŜ ŀ ƪƴƝȌŜǘŜ 2ŜǎƪŞ 

ȊŜƳŠΣ ƪǘŜǊȇ ǘŀƪ ǳǇŜǾƴƛƭ ȊŀǌŀȊŜƴƝ 2ŜŎƘ Řƻ ƪǌŜǎǙŀƴǎƪŞ 9ǾǊƻǇȅΦ 

WŜ ȊŀƧƝƳŀǾŞΣ ȌŜ Ǿ ǊłƳŎƛ 9I5 ǎŜ ƭŜǘƻǎ ǇǊŜȊŜƴǘƻǾŀƭƻ ǇƻǳȊŜ нп ǇŀƳłǘŜƪ 

tǊŀƘȅ ŀ ȌŜ ǾŜƭƪȇ ǇƻŘƝƭ ƴŀ ǘƻƳ ƳŠlȅ ǇŀƳłǘƪȅ ƴŀ ǵȊŜƳƝ tǊŀƘȅ 8. Ukazuje to 

ŘƭƻǳƘƻŘƻōƻǳ ǵŎǘǳΣ ƪǘŜǊŞ ǎŜ ƪǳƭǘǳǊƴƝ ŘŠŘƛŎǘǾƝ ƴŀ αƻǎƳƛőŎŜά ǘŠǑƝΣ ŀ ǎƴŀŘ ƧŜ ǘƻ 

ŘƻōǊȇƳ ǇƻŘƘƻǳōƝm pro daƭǑƝ ǇŞőƛ ŀ ǊƻȊǾƝƧŜƴƝ ȌƛǾƻǘŀ ƪƻƭŜƳ ǇŀƳłǘŜƪ 

i ƪƻƳǳƴƛǘȅ ƭƛŘƝΣ ƪǘŜǌƝ ǎŜ ƻ ƴŠ ǎǘŀǊŀƧƝ ŀ ȊŀǇƻƧǳƧƝ ǎŜ do produkce ǘŀƪƻǾȇŎƘǘo 

ŀƪŎƝΦ 

V ǊłƳŎƛ ǇǊŜȊŜƴǘŀŎŜ 9I5 ǇǊƻōƝƘŀƭȅ Ǿ ƪŀǇƭƛ ǇǊƻƘƭƝŘƪȅ ǎ ǾȇƪƭŀŘŜƳ ƴŜƧŜƴ 

o ǾȇȊŘƻōŠ ŀ ǎǘŀǾōŠ ǎŀƳƻǘƴŞΣ ŀƭŜ ǘŀƪŞ ƻ ƘƛǎǘƻǊƛƛ YǌƛȌƻǾƴƝƪǻ ŀ ƧŜƧƛŎƘ ǇǻǎƻōŜƴƝ 

ƴŀ ǵȊŜƳƝ 6łōƭƛŎΦ 

½ŀ ƻǊƎŀƴƛȊŀŎƛ ŀ ȊŀƧƛǑǘŠƴƝ 9I5 ǇŀǘǌƝ ŘƝƪ !ƭȌōŠǘŠ aƻǑƴƛőƪƻǾŞΣ ŀ ƧƛǎǘŠ ǎŜ ƭȊŜ 

ǘŠǑƛǘ ƴŀ ŘŀlǑƝ ƻōŘƻōƴŞ ŀƪŎŜΣ ƪǘŜǊŞ řłōƭƛŎƪƻǳ ƪŀǇƭƛ ƻǘŜǾƝǊŀƧƝ ƛ ƳƛƳƻ 

praǾƛŘŜƭƴŞ ōƻƘƻǎƭǳȌōȅ ŀ ŎƝǊƪŜǾƴƝ ǎǾłǘƪȅΦ 

tŀǾŜƭ ~ƛƴŘŜƭłǌ ό6½ 10/2020) 
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2ÏÄÉÎÎĻ ËÏÎÃÅÒt 

Asƛ ƳłƭƻƪǘŜǊȇ Ȋ ǇƻǎƭǳŎƘŀőǻ ƻƘƭŀǑƻǾŀƴŞƘƻ αYƻƴŎŜǊǘǳ ǇǊƻ ƘŀǊfu, housle 

a ǾƛƻƭǳάΣ ƪǘŜǊȇ ǎŜ ƪƻƴŀƭ нлΦ ȊłǌƝΣ ǘǳǑƛƭΣ ȌŜ Ƙo őŜƪł ǎŜǘƪłƴƝ ǎ ǊƻŘƛƴƻǳ ƳŀƭȇŎƘ 

ƘǳŘŜōƴƝƪǻΦ wƻŘƛőŜ ±ŠǊŀ ŀ WƻǎŜŦ {ŀŘƝƭƪƻǾƛΣ ƻōŀ őƭŜƴƻǾŞ ƻǊŎƘŜǎǘǊǳ {ǘłǘƴƝ 

ƻǇŜǊȅ Ǿ tǊŀȊŜΣ ŀ ƧŜƧƛŎƘ ǘǌƛ ŘŠǘƛ ǾŜ ǾŠƪǳ млΣ мо ŀ мр ƭŜǘ ȊŎŜƭŀ ǳŎƘǾłǘƛƭƛ 

ǇƻȊƻǊƴƻǎǘ Ǉǳōƭƛƪŀ Ǿ řłōƭƛŎƪŞ ōŀǊƻƪƴƝ ƪŀǇƭƛ bŜƧǎǾŠǘŠƧǑƝ ¢ǊƻƧƛŎŜ ŀ ǎǾΦ ±łclava 

a pǌenesli nłǎ ƴŀ ŎƘǾƝƭƛ Řƻ мтΦ ǎǘƻƭŜǘƝΦ 

IǳŘŜōƴƝŎƛ ǇǌŜŘƴŜǎƭƛ ǎƪƭŀŘōȅ ƻŘ ōŀǊƻƪƴƝŎƘ ŀƴƻƴȅƳƴƝŎƘ ŀǳǘƻǊǻΣ ŀƭŜ ǘŞȌ 

ƻŘ ±ƛǾŀƭŘƛƘƻ ŀ .ŀŎƘŀΦ YŀȌŘł ǎƪƭŀŘōa byƭŀ ȊŀƘǊłƴŀ Ǿ ƧƛƴŞƳ ǎƭƻȌŜƴƝ ƘǳŘŜōƴƝƪǻ 

ƛ ƧŜƧƛŎƘ ƴłǎǘǊƻƧǻΦ IǊłƭƻ ǎŜ ƴŀ ŘǾŠ ƘŀǊŦȅΣ ƘƻǳǎƭŜΣ Ǿƛƻlu a trubky. tŀƴƝ {ŀŘƝlƪƻǾł 

ǳǾłŘŠƭŀ ƧŜŘƴƻǘƭƛǾł ǾȅǎǘƻǳǇŜƴƝ ŀ ƭŜŎƪŘȅ ǇǌƛǇƻƧƛƭŀ ƛ ƪǊłǘƪȇ ȊŀƧƝƳŀǾȇ ǇǌƝōŠƘΣ 

kteǊȇ ǎŜ ƪŜ ǎƪƭŀŘōŠ ǇƻƧƛƭΦ 5ƻȊǾŠŘŠƭƛ ƧǎƳŜ ǎŜ ƴŀǇǌƝƪƭŀŘΣ ȌŜ Georg Philipp 

¢ŜƭŜƳŀƴƴ ŘƭŜ ǇǌłƴƝ ǊƻŘƛőǻ ǾȅǎǘǳŘƻǾŀƭ ǇǊłǾŀΣ ŀƭŜ ƴŀƪƻƴŜŎ ƴłǎƭŜŘƻǾŀƭ ǎǾǻƧ 

ƘǳŘŜōƴƝ talent a jako autor nejǾŠǘǑƝƘƻ Ǉƻőǘǳ ǎƪƭŀŘŜō ǎŜ zapsal do 

Guinnessovy knihy rekordǻΦ ±ȅǎƭŜŎƘƭƛ ƧǎƳŜ ǎƛ ǘŀƪŞ ƳƴƻƘƻ ȊŀƧƝƳŀǾƻǎǘƝ 

o ŘǾƻǳ ƘŀǊŦłŎƘ ŀ ōŀǊƻƪƴƝŎƘ ǘǊǳōƪłŎƘΣ na ƪǘŜǊŞ {ŀŘƝƭƪƻǾƛ ƘǊŀƧƝΦ 

bŜƧǾŠǘǑƝ ȊłƧŜƳ ŀ ƻōŘƛǾ ǇƻǎƭǳŎƘŀőǻ ȊƝǎƪŀƭȅ ŘŠǘƛΣ ƪǘŜǊŞ ƘǊłƭȅ ƴŜƧŜƴƻƳ 

ōǊŀǾǳǊƴŠΣ ŀƭŜ ǘŀƪŞ ǎ velkou chǳǘƝΦ WŜƧƛŎƘ ǊŀŘƻǎǘ ȊŜ ƘǊȅ ǎǇƻƭǳ ǎ ƪǊłǎƴȇƳƛ ǘƽƴȅ 

naplnila kapli zalitou paprǎƪȅ ȊŀǇŀŘŀƧƝŎƝƘƻ ǎƭǳƴŎŜΦ tǌŜǎǘƻΣ ȌŜ ƧǎƳŜ 

poslouchali v rƻǳǑƪłŎƘΣ ƴłǑ ƪǳƭǘǳǊƴƝ ȊłȌƛǘŜƪ ƴŜōȅƭ ƴƛƧŀƪ ƻŎƘǳȊŜƴΣ ƴŀƻǇŀƪ 

jǎƳŜ ǎƛ Ƙƻ ƻ ƴŠŎƻ ǾƝŎŜ ǾłȌƛƭƛΦ 

BarbaǊŀ ¢ǊŀƴƻǾł ό6Z 10/2020) 
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14. SÐÏÒÔ Á ÖÏÌÎÏéÁÓÏÖï ÁËÔÉÖÉÔÙ 

0ĠþÂñÈ Ú ÖĻÒÏéÎþ ÓÃÈĳÚÅ ÈÁÓÉéĳ 

± ǇłǘŜƪ млΦ 1. se ƪƻƴŀƭŀ ǾȇǊƻőƴƝ őƭŜƴǎƪł ǎŎƘǻȊŜ αƴŀǑŜƘƻά ǎōƻǊǳ 

ŘƻōǊƻǾƻƭƴȇŎƘ ƘŀǎƛőǻΣ ƪǘŜǌƝ ƭŜǘƻǎ ōǳŘƻǳ ǎƭŀǾƛǘ мнл ƭŜǘ ƻŘ ȊŀƭƻȌŜƴƝ ǎǇƻlku! 

{ŎƘǻȊŜ ǇǊƻōƝƘŀƭŀ Ǿ zrekonstruoǾŀƴȇŎƘ ǇǊƻǎǘƻǊłŎƘ ƘŀǎiőłǊƴȅ ŀ ǇƻȊǾłƴƛ ōȅƭƛ 

kroƳŠ ǾǑŜŎƘ őƭŜƴǻ ŀ őƭŜƴŜƪ ƛ ƘƻǎǘŞ Ȋ ƘŀǎƛőǎƪȇŎƘ ǎŘǊǳȌŜƴƝ Ȋ okolƴƝŎƘ 

ƳŠǎǘǎƪȇŎƘ őłǎǘƝ ŀ ƻōŎƝΣ Ȋ αǇǊŀȌǎƪŞƘƻ ǾŜŘŜƴƝά ŀ Ƨł s panem starostou jakoȌǘƻ 

ȊłǎǘǳǇŎƛ ȊǌƛȊƻǾŀǘŜƭŜ ƧŜŘƴƻǘƪȅΦ 

StaǊƻǎǘŀ řłōƭƛŎƪŞƘƻ ǎōƻǊu Petr Kohout ǇǌƛǾƝǘŀƭ ǾǑŜŎƘƴȅ ǇǌƝǘoƳƴŞ ƪǊłǘce 

Ǉƻ ǎŜŘƳŞ ƘƻŘƛƴŠ ŀ ȊŀƘłƧƛƭ ƧŜŘƴłƴƝ ȊǇǊłǾƻǳ ƻ őƛƴƴƻsti. Velitel jednotky Pavel 

YǊŜƧőƝ ƛƴŦƻǊƳƻǾŀƭ ƳƛƳƻ ƧƛƴŞ ƻ ǳǎƪǳǘŜőƴŠƴȇŎƘ ƴłƪǳǇŜŎƘ a modernizaci 

ǘŜŎƘƴƛƪȅΣ ƪǘŜǊŞ ǎŜ ǇƻŘŀǌƛƭƻ ǎǇƻƭŜőƴŠ ȊǊŜŀƭƛȊƻǾŀǘ Ȋ ŘƻŘŀǘŜőƴŠ ǎŎƘǾłƭŜƴȇŎƘ 

ŘƻǘŀŎƝΦ tǊƻ ƳŠΣ ƭŀika, byl pǌƝƴƻǎƴȇ ƛ ǊŜŦŜǊłǘ tŀǾƭŀ WƛǊƪǻ ƻ ǇǊłŎƛ ǎ ƳƭłŘŜȌƝ 

v ǊłƳŎƛ Yƭǳōǳ ƳƭŀŘȇŎƘ Ƙŀǎƛőǻ ŀ ƧŜƧƛŎƘ ǇƭłƴŜŎƘ ǇǊƻ ƭŜǘƻǑƴƝ Ǌok. 

błǎƭŜŘƴŠ ŘƻǑƭƻ ƴŀ ƘƭŀǎƻǾłƴƝ ƻ ǾŜŘŜƴƝ ǎǇƻƭƪǳ ŀ ƧŜƘƻ ƻǊƎłƴŜŎƘ ǇǊƻ 

ƴŀŘŎƘłȊŜƧƝŎƝ ƻōŘƻōƝΦ ! ƭƻƎƛŎƪȇƳ ǾȇǎƭŜŘƪŜƳ ōȅƭƻ ȊǾƻƭŜƴƝ ǎǘłǾŀƧƝŎƝƘƻ ǾŜŘŜƴƝ 

i do pǌƝǑǘƝƘƻ ǘǌƝƭŜǘŞƘƻ ƻōŘƻōƝΦ 

KŘȅȌ ŘƻǑƭƻ ƴŀ ȊŘǊŀǾƛŎŜ ƻŘ ȊłǎǘǳǇŎǻ {5I ȊŜ ǎƻǳǎŜŘƴƝŎƘ ƳŠǎǘǎƪȇŎƘ őłǎǘƝ 

ŀ ƻōŎƝΣ ƧŜǑǘŠ ǇǌŜŘ ǎǇƻƭŜőƴƻǳ ǾŜőŜǌƝ, ōȅƭ ǇǌƛōƭƛȌƴŠ ƻ Ǉǻƭ ƻǎƳŞ ǾȅƘƭłǑŜƴ 

poplach! OǎǘǊȇΗ tƻȌłǊ ƴŜƻōȅŘƭŜƴŞƘƻ jedƴƻǇŀǘǊƻǾŞƘƻ ƻōƧŜƪǘǳ ǾŜ ǎƪƭŀŘƻǾŞm 

ŀǊŜłƭǳ Ǿ [ƛōƴƛΗ ¢ŞƳŠǌ ǇƻƭƻǾƛƴŀ ǾǑŜŎƘ ǇǊŀȌǎƪȇŎƘ ǇǊƻŦŜǎƛƻƴłƭƴƝŎƘ ƧŜŘƴƻtek 

a ǑŜǎǘ ƧŜŘƴƻǘŜƪ ŘƻōǊƻǾƻƭƴȇŎƘ Ƙŀǎƛőǻ όƳƧΦ ǾǑƛŎƘƴƛ ƘƻǎǘŞ ƴŀ ǎŎƘǻȊƛ řłōƭƛŎƪŞƘƻ 

SDH) byly poǾƻƭłƴȅ Řƻ ŀƪŎŜΗ hƪŀƳȌƛǘŠ ƧǎƳŜ ǎŜ ǎǘŀƭƛ ǎǾŠŘƪȅ ȊƳŠƴȅ 

ŀǘƳƻǎŦŞry ς ǎƭŀǾƴƻǎǘƴƝ ǾȇǊƻőƴƝ ǎŎƘǻȊŜ se bŠƘŜƳ ǾǘŜǌƛƴȅ ȊƳŠƴƛƭŀ ve 

ǎǇƻǌłŘŀƴƻǳ ǇǌƝǇǊŀǾǳ ƴŀ odjezd do akce. Kontrolŀ ǾȇȊōǊƻƧŜΣ ǾȅǎƝƭŀőŜƪΣ 

ƘŜƭƳȅΣ ƪȅǎƭƝƪ ς Ƨŀƪƻ ǾŜ ŦƛƭƳǳΗ tǊǾƴƝ ŀǳǘƻ ǎ ǇƻǎłŘƪƻǳ Ǿ ǇƭƴŞƳ ǾȅǎǘǊƻƧŜƴƝ 

vyrazilo asi za 4 minuty po vyhlłǑŜƴƝ ǇƻǇƭŀŎƘǳΣ ŘǊǳƘŞ ƪǊłǘŎŜ ǇƻǘŞΦ 6łōƭƛőǘƝ 

haǎƛőƛ ƴŀ ƳƝǎǘƻ ǇƻȌłǊǳ ŘƻǊŀȊƛƭƛ ƛ Ǉǌed profesƛƻƴłƭƴƝƳƛ ƧŜŘƴƻǘkami! 

Vzhledem k rozsahu ǇƻȌłǊǳΣ ƻ ƪǘŜǊŞƳ ƛƴŦƻǊƳƻǾŀƭŀ ƛ ŎŜƭƻǎǘłǘƴƝ ¢± ŀ ǘƛǎƪΣ 

demolƛŎƝƳΣ ŘƻƘŀǑƻǾłƴƝ ŀ ƪƻƴǘǊƻƭe ƪǾǻƭƛ ƳƻȌƴȇƳ ƪƻƳǇƭƛƪŀŎƝƳ, se ǇƻǎłŘƪȅ 

vozidel ǾǊłǘƛƭy ȊǇŠǘ Řƻ 6łōlic ŘƭƻǳƘƻ Ǉƻ ǇǻƭƴƻŎƛΧ 

5Ɲƪǻ ƘŀǎƛőǻƳ za jejich tŞƳŠǌ ƪŀȌŘoŘŜƴƴƝ Ǉǌipravenost a pomoc (nejen 

Ǉǌƛ ǇƻȌłǊŜŎƘύ ƴŜƴƝ ƴƛƪŘȅ Řost! 
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bŀǑƛ Ƙŀǎƛőƛ ȊŀǎŀƘƻǾŀƭƛ ƴŀ ǇǌŜƭƻƳǳ Ǌƻƪǳ ƳƧΦ ƛ ǳ ŘǾƻǳ ǇƻȌłǊǻ ǇǌƝƳƻ 

v 6łōƭƛŎƝŎƘΣ Ǿ ǳƭƛŎƛ Y błƳŠǎǘƝΦ bŜȊƴłƳȇ ǾŀƴŘŀƭ őƛ ǎƪǳǇƛƴƪŀ ȊŘŜ ȊŀǇłƭƛli 

ƪƻƴǘŜƧƴŜǊȅ ƴŀ ǘǌƝŘŠƴȇ ƻŘǇŀŘ ŘǾŀƪǊłǘ Ǉƻ ǎƻōŠ ς 30. 12. Ǿ ǇƻŘǾŜőŜǊ ŀ ǇƻǘŞ 

v noci Ȋ ƴŜŘŠƭŜ ƴŀ ǇƻƴŘŠƭƝ моΦ мΦ ±ǑŜŎƘƴȅ ty, kteǌƝ ǎŜ ƪƻŎƘŀƭƛ pohledem do 

ǇƭŀƳŜƴǻ ƪƻƴǘŜƧƴŜǊǻ ƴŜōƻ ƪǘŜǌƝ Ǉŀƪ ǎ ǵǎƳŠǾŜƳ ǎƭŜdovaliΣ Ƨŀƪ ǇǌƛƧƝȌŘŠƧƝ 

ƘŀǎƛőǎƪŞ ƧŜŘƴƻǘƪȅ Ȋ 6łōƭƛŎ ŀ ƻƪƻƭƝΣ ōȅŎƘΧ ƴŜƧǊŀŘŠƧƛ ǾȅŘŀƭ Řƻ Ǌǳƪƻǳ ǇǌƝƳo 

ƘŀǎƛőǻƳ ŀ ǎƻǳǎŜŘǻƳ z ƴŜƧōƭƛȌǑƝŎƘ ŘƻƳǻΦ ! ǎŀƳƻȊǌŜƧƳŠ ƧƛƳ ƴŜŎƘŀƭ ǳƘǊŀŘit 

ǾŜǑƪŜǊŞ ƴłƪƭŀŘȅ Ȋŀ ǑƪƻŘȅΣ őŀǎ ǾǑŜŎƘ ȊǵőŀǎǘƴŠƴȇŎƘΣ ƴłƪƭŀŘy na provoz 

techniky ς ŀ ƧŜǑǘŠ ǇƻǘŞ ōȅ Ȋǻǎǘŀƭƛ ǾȅǇƻƳłƘŀǘ ǎ ǵƪƭƛŘŜƳ ǾŜǌŜƧƴȇŎƘ ǇǊƻǎǘƻǊ 

i soukrƻƳȇŎƘ ŘƻƳǻ ŀ ȊŀƘǊŀŘΦ 

ZłǾŠǊŜƳ ƧŜǑǘŠ jednou touto cestou dŠkuji ƴŀǑƛƳ ŘƻōǊƻǾƻƭƴȇƳ ƘŀǎƛőǻƳ 

ŀ ƘŀǎƛőƪłƳ Ȋŀ ǇƻƳoc a spoluprłŎƛ ƴŀ ƳƴƻƘŀ ŀƪŎƝŎƘΣ ƪǘŜǊŞ ǎŜ Ǿ 6łōƭƛŎƝŎƘ 

konajƝΦ 5ŠƪǳƧƛ Ȋŀ ǇǌƝǇǊŀǾǳ ŀ ƻǊƎŀƴƛȊŀŎƛ Řƴǻ ƻǘŜǾǌŜƴȇŎƘ ŘǾŜǌƝ ƛ ǘǊŀŘƛőƴƝŎƘ 

ǎƻǳǘŠȌƝ ƧŜŘƴƻǘŜƪ ƘŀǎƛőǻΣ ƪŘȅ ǎŜ ƻǘŜǾƝǊł ǇǊƻ ȊłƧŜƳŎŜ Ȋ ǌŀŘ ŘŠǘƝ ŀ ƳƭłŘŜȌŜ 

ŘŀƭǑƝ mƻȌƴƻǎǘ ǎŜȊƴłƳƛǘ ǎŜ ǎ ǇǊŀŎƝ ŀ ǘŜŎƘnikou, kterou hŀǎƛőƛ ǇƻǳȌƝǾŀƧƝΦ 

{ŀōƛƴŜ ǑƪƻŘƛƭŀ ƛ Ǿ 6łōƭƛŎƝch! 

tƻ Ǉǌechodu viŎƘǌƛŎŜ {ŀōƛƴŜ ōȅƭȅ Ǿ 6łōƭƛŎƝŎƘ ƴŀƘƭłǑŜƴȅ ƴłǎƭŜŘǳƧƝŎƝ 

ǑƪƻŘȅ ƴŀ ƳŀƧŜǘƪǳΥ 

- őłǎǘ ǎǘǌŜŎƘȅ ƘŀǎƛőłǊƴȅ {5I; 

- ƻǇƭŜŎƘƻǾłƴƝ ǎǘǌŜŎƘ ǊƻŘƛƴƴȇŎƘ ŘƻƳƪǻ Ǿ ǳƭƛŎƛ Y [ŜǘƶŀƴǻƳ; 

- ǎǇŀŘƭȇ ƪƻƳƝƴ ƴŀ ǊƻŘƛƴƴŞƳ ŘƻƳƪǳ Ǿ 2ŜǊǾƴƻǾŞ ǳƭƛŎƛ ǾőΦ ǇƻǑƪƻȊŜƴƝ 

ǎǘǌŜŎƘȅ ŀ ǎǘǌŜǑƴƝƘƻ okna; 

- oplechƻǾłƴƝ ǎǘǌŜŎƘȅ ŀ ŀǘƛƪȅ ǳ ōȅǘƻǾŞƘƻ ŘƻƳǳ Ǿ 6łōƭƛŎƪŞ ǳƭƛŎƛΦ 

±Ŝ ǾǑŜŎƘ ǇǌƝǇŀŘŜŎƘ ȊŀǎŀƘƻǾŀƭƛ Ƙŀǎƛőƛ I½{ tǊŀƘŀ ƴŜōƻ {5I 6łōƭƛŎŜΦ 

Jan HǊŘƭƛőƪŀ ό6½ 02/2020) 

LÜÂÌÉéÔþ ÄÏÂÒÏÖÏÌÎþ ÈÁÓÉéÉ ɀ ÓÏÕéÜÓÔ )ZS Prahy  

¢ƻΣ ȌŜ ƳłƳŜ Ǿ ƴŀǑƝ ƻōŎi jednotku dobrƻǾƻƭƴȇŎƘ ƘŀǎƛőǻΣ ŀǎƛ ǾǑƛŎƘƴƛ ǾƝǘŜΦ 

bŠƪŘƻ ƧŜ ǇƻǘƪŀƭΣ ƪŘȅȌ ƧŜƭƛ ƪ ȊłǎŀƘǳΣ ƳƴƻƘȇƳ Ȋ ƴłǎ ƧƛȌ ǇƻƳƻhli v ƴŜǎƴłȊƝŎƘΦ 

A ƳƻȌƴł ǇǊłǾŠ ǾŀǑŜ ŘŠǘƛ ŎƘƻŘƝ Řƻ ŘŠǘǎƪŞƘo ƘŀǎƛőǎƪŞƘƻ ƪǊƻǳȌƪǳΦ aƻƘƭƛ ƧǎǘŜ 

se s ƴƛƳƛ ǘŀƪŞ ǎŜǘƪŀǘ ƴŀ ƴŠƪǘŜǊȇŎƘ ƴŀǑƛŎƘ ŀƪŎƝŎƘ, ƪŘŜ ƴłƳ ǇǌŜŘǾłŘŠli 

mnohŞ ŘƻǾŜŘƴƻsti a techniku. Mezi praȌǎƪȇƳƛ ŀ ǎǘǌŜŘƻőŜǎƪȇƳƛ Ƙŀǎƛőƛ 

i ŘƛǾłƪȅ όƘƭŀǾƴŠ ŘŠǘǎƪȇƳƛύ Ȋ 6łōƭƛŎ ŀ ƻƪƻƭƝ Ƨǎƻǳ ƧƛȌ ƻōƭƝōŜƴŞ ƛ ƴŜǘǊŀŘƛőƴƝ 

ȊłǾƻŘȅ ƧŜŘƴƻtek na ƴŀǑƝ αƭƻǳŎŜ őŀǊƻŘŠƧƴƛŎάΦ ± ƧŜŘƴƻǘŎŜ ǎƭƻǳȌƝ ƛ ƴŀǑƛ 

ƪŀƳŀǊłŘƛ ŀ ȊƴłƳƝΦ bŜŎƘŎŜtŜ ǎŜ Ǉǌƛdat? Vy, ǾŀǑŜ ŘŠǘƛΣ ǾƴƻǳőŀǘŀΚ !Ǚ ǳȌ ƪ ǇƭƴŞ 
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őƛƴƴƻǎǘƛΣ ƴŜōƻ ǇǊƻ ǇǊłŎƛ ǎ ŘŠǘƳƛ őƛ ƻōőŀǎƴŠ Ǉǌƛ ǇƻǌłŘłƴƝ ŀƪŎƝΣ ǘłōƻǊǻΣ ǾȇƭŜǘǻ 

atp.? 

{ƻǳőŀǎƴł pandemie koronaviruΣ ŘƻǳŦłƳ koƴőƝŎƝΣ ōȅƭŀ ŀ ǎǘłƭŜ ƧŜǑǘŠ ƧŜ 

tŠȌƪł ǇǊƻ ǾǑŜŎƘƴȅΦ tǊƻ ƴŀǑŜ ƘŀǎƛőŜ ōȅƭŀ ƻ ǘƻ ǘŠȌǑƝΣ Ȍe jejich jednotka byla po 

dobu trǾłƴƝ ƴƻǳȊƻǾŞƘƻ ǎǘŀǾǳ ȊŀǌŀȊŜƴŀ Řƻ ǇƻƘƻǘƻǾƻǎǘƛ ŀ ǎƭƻǳȌƛƭŀ ǎǇƻƭǳ 

s ǇǊƻŦŜǎƛƻƴłƭȅ IŀǎƛőǎƪŞƘƻ ȊłŎƘǊŀƴƴŞƘƻ ǎōƻǊǳ ƘƭΦ m. Prahy v ǊłƳŎƛ 

ƛƴǘŜƎǊƻǾŀƴŞƘƻ ȊłŎƘǊŀƴƴŞƘƻ ǎȅǎǘŞƳǳ Ǉǌƛ ǾŜƭƪȇŎƘ ŀ ŘƭƻǳƘƻǘǊǾŀƧƝŎƝŎƘ ȊłǎŀȊƝŎƘ 

Ǉƻ ŎŜƭŞ tǊŀȊŜΦ Y tomutƻ ƳƛƳƻǌłdƴŞƳǳ ƻǇŀǘǌŜƴƝ ŘƻǑƭƻ ǾŜ ŎƘǾƝƭƛΣ ƪŘŜ ǎŜ 

v profesioƴłƭƴƝŎƘ ǎōƻǊŜŎƘ ǇƻǘǾǊŘƛƭȅ ǇǌƝǇŀŘȅ ƴłƪŀȊȅ ƪƻǊƻƴŀǾƛǊŜƳ 

u 11 hŀǎƛőǻΣ рм ƧƛŎƘ ōȅƭƻ Ǿ karanǘŞƴŠ ŀ ор őŜƪŀƭƻ ƴŀ ǾȇǎƭŜŘŜƪ ǘŜǎǘǻΦ 6łōƭƛőǘƝ 

ƻōǎǘłƭƛ ŀ ǇƻǘǾǊŘƛƭƛ ǎǾŞ ƴŜȊŀǎǘǳǇƛǘŜƭƴŞ ƳƝǎǘƻ Ǿ ȊłŎƘǊŀƴƴŞƳ ǎȅǎǘŞƳu Prahy. 

Nebyƭƻ ǘƻ Ǿǻbec lehƪŞΦ tǌƝǎǘǳǇ ǾǑŜŎƘ őƭŜƴǻ ƧŜŘƴƻǘƪȅ ǎƛ ȊŀǎƭƻǳȌƝ ǇƻŎƘǾŀƭǳ 

ŀ ǵŎǘǳΣ ŀ ǘƻ ƴŜƧŜƴ ƻŘ ƴłǎΦ ±Ŝ ǎǘǌŜŘǳ м3. рΦ ƻǎƻōƴŠ ƴŀǾǑǘƝǾƛƭ ƴŀǑi jednotku 

ƴłƳŠǎǘŜƪ ǇǊƛƳłǘƻǊŀ Ƙƭ. ƳΦ tǊŀƘȅ LƴƎΦ tŜǘǊ IƭǳōǳőŜƪΦ ½ŀ ǵőŀǎǘƛ 

ƳƝǎǘƻǎǘŀǊƻǎǘȅ Wŀƴŀ IǊŘƭƛőƪȅ ǇƻŘŠƪƻǾŀƭ őƭeƴǻƳ Ȋŀ ǵőast a naǎŀȊŜƴƝΣ ŘƝƪȅ jimȌ 

ǎŜ ǇƻƳƻŎ ƻōȅǾŀǘŜƭǻƳ tǊŀƘȅ Řƻǎǘŀƭŀ ǾȌŘȅ Ǿőŀǎ ŀ Ǿ ǇƭƴŞƳ ǊƻȊǎŀƘǳΦ 

5ŠƪǳƧŜƳŜ. 

aƛƭƻǑ wǻȌƛőƪŀ ό6½ 05/2020) 

Fotbal online  

Pandemie koronaviru si poƘǊłƭŀ ƛ ǎŜ ǎǇƻǊǘƻǾŎƛΦ bŠƪǘŜǊȇƳ ȊǊǳǑƛƭŀ 

ǎƻǳǘŠȌŜΣ ƧƛƴȇƳ ǳƪǊŀŘƭŀ ǘȇŘƴȅ ǇǌƝǇǊŀǾȅ ƴŜōo ǊŜƪǊŜŀőnƝƘƻ ƘǊŀƴƝΦ CƻǘbaƭƛǎǘŞ 

SK 6łōƭƛŎŜ ǘŜř ōŜǊƻǳ ȊŀǾŘŠƪ ǇǌłǘŜƭłƪȅ ŀ ǾȅƘƭƝȌŜƧƝ ǎƻǳǘŠȌƴƝ ǇƻŘȊƛƳΣ ŘŜƭǑƝ 

ȊƛƳǳ ƳŠƭƛ ƛ ǘŜƴƛǎǘŞΣ ǇŀǳȊŜ ǎŜ ƴŜǾȅƘƴǳƭŀ ŀƴƛ ƘŜǊƴŀ ǎǘƻƭƴƝƘƻ ǘŜƴƛǎǳΦ ¢ƝƳ ǾƝŎ ǎŜ 

ǾǑŀƪ ǎǘƛƘƭƻ Ǿ ŀǊŜłƭŜŎƘ ǳŘŠlat ς ǇǊǾƴƝ ƘƻǳǎƭŜ ƘǊłƭȅ ǘƻǘƛȌ ƴŀ ƧŀǌŜ ōǊƛƎłŘȅΗ 

αZvelebovłƴƝ ŀǊŜłƭǳ ƴłƳ Ǉomohlo pǌŜȌƝǘΣά ǌƝƪł Ǿ ƴŀŘǎłȊŎŜ ǑŞŦ 

řłōƭƛŎƪŞƘƻ Ŧƻǘōŀƭǳ aƛŎƘŀƭ aƻǑƴƛőƪŀΦ αbŀ ǇǊǾƴƝ ōǊƛƎłŘŠ ǎŜ ƴłǎ ǎŜǑƭƻ 

ǇŀǘƴłŎǘΣ Ǉŀƪ ǳȌ ƧǎƳŜ ƳǳǎŜli chodit jen po dvojiŎƝŎƘΦ bŀ ǊƻȊŘƝƭ ƻŘ ƧƛƴȇŎƘ ƭŜǘ 

jsmŜ ƳŠƭƛ ǎǇƻǳǎǘǳ ǇǊƻǎǘƻǊǳ ǇǊƻ ǇǊłŎƛ ŀ ǇŀǘǌƛőƴŠ Ƙƻ vȅǳȌƛƭƛΦ Velmi rychle se 

dal do kǳǇȅ ȊłƪƭŀŘƴƝ ǘȇƳΣ ƪǘŜǊȇ tu a taƳ ƴŠƪŘƻ ŘƻǇƭƴƛƭΣ ǇƻƳłƘŀƭƛ ƪƭǳŎƛ 

z łőƪŀ ƛ ǘǊŜƴŞǌƛΦά 

A ǘŀƪ ŦƻǘōŀƭƛǎǘŞ ǳƪƭƝȊŜƭƛΣ ƴŀǘƝǊŀƭƛΣ ǳǇǊŀǾƻǾŀƭƛ ŘŠǘǎƪŞ ƘǌƛǑǘŠΣ ǇƻǎǘŀǾƛƭƛ ƎŀǊłȌ 

pro traktor, aƭŜ ǇǌŜŘŜǾǑƝƳ ȊǊŜƪǳƭǘƛǾƻǾŀƭƛ ǇƻȊŜƳŜƪΣ ƪŘŜ ōȅ ƳŠƭa ǾȅǊǻǎǘ 

vƝŎŜǵőŜƭƻǾł ǎǇƻǊǘƻǾƴƝ ƘŀƭŀΦ α±ȅǘǊƘŀƭƛ ƧǎƳŜ ǇŀǌŜȊȅ ǇƻƪłŎŜƴȇŎƘ ǘƻǇƻƭǻ 

a ǇƻȊŜƳŜƪ ǎǊƻǾƴŀƭƛ ŀ ƻǎŜƭƛΣ Ȋŀ ǎǇƻƭǳǇǊłŎŜ ǎ a2 6łōƭƛŎŜ ƧǎƳŜ ǘŀƪŞ Ǉƻǎǳƴǳƭƛ 
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plot. Na podzim tam chcemŜ ƳƝǘ ŘŀƭǑƝ ǘǊŞƴƛƴƪƻǾƻǳ ǇƭƻŎƘǳΣ ǘǊŀǾƴŀǘȇ ǇƭłŎŜƪ 

ǇǊƻ ŘŠǘƛΦ ! ǇƻƪǳŘ ǎŜ ŘƻőƪłƳŜ Ƙŀƭy, Ǿ ŎƻȌ sǘłƭŜ ǇŜǾƴŠ ŘƻǳŦłƳΣ ƳłƳŜ 

pƻȊŜƳŜƪ ǇǌƛǇǊŀǾŜƴȇ ǎŜ ǾǑƝƳ ǾǑǳŘy,ά ǇǌƛōƭƛȌǳƧŜ aƻǑƴƛőƪŀΦ 

tƻƭƻǾƛőƴƝ ǇǌƝǎǇŠǾƪȅ 

EkonomiŎƪȅ ǎŜ Ŧƻǘōŀƭ ƴŀǑǘŠǎǘƝ ŘǊȌƝΣ ǇƻƳƻƘƭȅ ƛ ƴŠƪǘŜǊŞ ǵǎǇƻǊȅ ǾȊƘƭŜdem 

ƪ ƴŜŘƻƘǊŀƴŞ ǎŜȊƻƴŠΦ Yƭǳō ǎŜ ƴŀƻǇŀƪ ǎƴŀȌƝ ǾȅƧƝǘ ǾǎǘǌƝŎ ǊƻŘƛőǻƳΦ α±ȅōƝǊłƳŜ 

letos jen polƻǾƛőƴƝ ǇǌƝǎǇŠǾƪȅ a zaplaǘƛǘ ƭȊŜ ŀȌ ƴŀ ǇƻŘȊƛƳΦά 

2ƝƳ ƳŜƴǑƝ Ǌłƴǳ Řƻǎǘŀƭƻ ǵőŜǘƴƛŎǘǾƝΣ ǘƝƳ ǾŠǘǑƝ Ƨǎƻǳ ƧƛȊǾȅ ƴŀ ŘǳǑƝŎƘ 

ǎǇƻǊǘƻǾŎǻΦ ! ƴŜƧŜƴ ǘŠŎƘ ŘŠǘǎƪȇŎƘΦ αYƭǳƪȅ ƘƻŘƴŠ ǑǘǾŀƭƻΣ ȌŜ ƧǎƳŜ ƴŜƳƻƘƭƛ 

ƘǊłǘΦ !ƴƛ ǎƴŀŘ ƴŜ Ǿ ǎƻǳǾƛǎƭƻǎǘƛ ǎ ǘƝƳΣ ȌŜ ƧǎƳŜ Ǿ ǇǌŜōƻǊǳ ǇǌŜȊƛmovali na 

ŘǊǳƘŞƳ ƳƝǎǘŠ ŀ ƳŠƭƛ ǑŀƴŎƛ ƘǊłǘ ƻ ǇƻǎǘǳǇΣ ǇǊƻǎǘŠ jim chyōŠƭ ŦƻǘōŀƭΣ ǇŀǊǘŀΣ 

ƘŜŎƻǾłƴƝΣ ȊłōŀǾŀΦ ! ǘŀƪȅ ȊǘǊŀǘƛƭƛ ƳƻǘƛǾŀŎƛΣ őŜƳǳȌ ǊƻȊǳƳƝƳΦ ½Ƨƛǎǘƛƭƛ Ƨǎme to 

ƘƴŜŘ Ǉǌƛ ǇǊǾƴƝƳ ƪǾŠǘƴƻǾŞƳ ǇǌłǘŜƭłƪǳΣ ƪŘȅȌ ƧǎƳŜ Řƻstali lekci v Chabrech 

όмΥрύΦ bŠƪǘŜǊȇƳ ŎƘȅōŠƭŀ fyȊƛőƪŀΣ skoro na ǾǑŜŎƘ ōȅƭƻ ǾƛŘŠǘΣ ȌŜ ƳŠǎƝŎ ŀ Ǉǻƭ 

ƴŜǾƛŘŠƭi balonΣά ƎƭƻǎǳƧŜ ǎƳǳǘƴŞ ŦƻǘōŀƭƻǾŞ ƧŀǊƻ ǘǊŜƴŞǊ !-ǘȇƳǳ WƛǌƝ 2ŜǊƴȇΦ 

5ƻƘǊłǾŀƧƝ ǎŜ ǘƻǘƛȌ ƧŜƴ ŘǾŠ ƴŜƧǾȅǑǑƝ ŘƻƳłŎƝ ǎƻǳǘŠȌŜ ŀ ǾǑŜŎƘƴȅ ƴƛȌǑƝ ōȅƭȅ 

ȊǊǳǑŜƴȅ. Z toƘƻ ǇǌƝƧŜƳƴŠƧǑƝƘƻ ǎƻǳŘƪǳΥ ƴŠƪƻƭƛƪ ƘǊłőǻ ǇǊǾƴƝƘƻ ǘȇmu si 

doƭŞőƛƭƻ ȊǊŀƴŠƴƝΣ a tak by ƳŠƭƛ ōȇǘ Ŧƛǘ ǇǊƻ ƭŜǘƴƝ ǇǌƝǇǊŀǾu na novou sezonu ς 

tǊŀȌǎƪȇ ǇǌŜōƻǊ ȊŀőƝƴł уΦ ǎǊǇƴŀΦ 

tƻ ŦƻǘōŀƭŜ ǎŜ ǎǘȇǎƪŀƭƻ ƛ ǘŠƳ ƴŜƧƳƭŀŘǑƝƳΦ błǇƭŀǎǘ ƴŀǑǘŠǎǘƝ ƘƴŜŘ Ǿ ǇǊǾƴƝŎƘ 

ŘƴŜŎƘ ƴǳŎŜƴŞ ǇŀǳȊȅ ǇǌƛƭƻȌƛƭ ǑŞŦǘǊŜƴŞǊ ǇǌƝǇǊŀǾƪȅ [ǳƪłǑ IƻǊǾłǘƘΦ α¦ŘŠƭal 

jsem ƪƭǳƪǻƳ ƻnline trŞƴƛƴƪȅ ǇǌŜǎ όŀǇƭƛƪŀŎƛύ ½ƻƻƳ, kde se vidƝ ǵǇƭƴŠ ǾǑƛŎƘƴƛΣ 

ƪǘŜǌƝ Ƨǎƻǳ ǇǌƛǇƻƧŜƴƛΦ L Ǉƻ ǎƻŎƛłƭƴƝ ǎǘǊłƴŎŜ ǘƻ ǘƝƳ ǇłŘŜƳ ōȅƭƻ ǳȌƛǘŜőƴŞΦ ±ƝŘŀƭƛ 

ƧǎƳŜ ǎŜ ǇŠǘƪǊłǘ ǘȇŘƴŠΣ ȊŀŘłǾŀƭ ƧǎŜƳ ƧƛƳ ŎǾƛőŜƴƝΦ tƻǎǘǳǇƴŠ ƧǎŜƳ ǘǊŞƴƛƴƪ 

ǊƻȊǑƝǌƛƭ ƴŀ ŘŀƭǑƝ ǘǊŜƴŞǊy, ǘŀƪȌŜ vǑŜŎƘƴȅ ǊƻőƴƝƪȅ ǇǌƝǇǊŀǾƪȅ ǘǊŞƴƻǾŀƭȅ ƻƴƭƛƴŜΦ 

bŜƧǾƝc kluky ǇƻǘŠǑƛƭƻΣ ƪŘȅȌ ƧǎƳŜ ƪƻƴŜőƴŠ ƳƻƘƭƛ Ǉƻ ǎƪǳǇƛƴƪłŎƘ ƻǇǊŀǾŘǳ ƘǊłǘΦ 

! ƧŀƪƳƛƭŜ ǇǌƛǑƭƻ ǳǾƻƭƴŠƴƝΣ hned jsme dojednali pǊǾƴƝ ǇǌłǘŜƭǎƪŞ ȊłǇŀǎȅΦά 

.ǊƛƎłŘȅ Ƨen ve dvou 

tǊƻ řłōƭƛŎƪŞ ǘŜƴƛǎǘȅ ȊƴŀƳŜƴŀƭŀ ǇŀƴŘŜmie absencƛ ǘǊŀŘƛőƴƝ ƧŀǊƴƝ őƭŜƴǎƪŞ 

ǎŎƘǻȊŜ, ale ǇǌŜŘŜǾǑƝƳ ǇodivuhoŘƴŞ ōǊƛƎłŘȅΥ ǾŜ ŘǾƻǳ ƧŜ ǘƻ ƴŠŎƻ ǵǇƭƴŠ 

ƧƛƴŞƘƻ ƴŜȌ Ǿ ǇŀǊǘŠΣ Ƨŀƪ ōȅƭƻ ƪŀȌŘƻǊƻőƴŠ ƻōǾȅƪƭŞΦ α.ȅƭƻ ǘƻ ȊǾƭłǑǘƴƝΣ ǘŀƪȅ 

ƴłǊƻőƴŠƧǑƝ ƴŀ ǇƭłƴƻǾłƴƝ ǇǊŀŎƝ ŀ ƪƻƳǳƴƛƪŀŎƛΦ !ƭŜ ǘƻ ȊłǎŀŘƴƝ ƧǎƳŜ ȊǾƭłŘƭƛΣ 

ƳƻȌƴł ƧŜǑǘŠ ƻ ƴŠcƻ ǾƝŎΣά ǌƝƪł ǇǌŜdseda TO WƛǌƝ aƛǑƪƻǾǎƪȇ ŀ ƪǾƛǘǳƧŜΣ ȌŜ ǎe 

ŘƝƪȅ ŘƻǘŀŎƛ ƴŀ ǾȇǎŀŘōǳ ȊŜƭŜƴŠ Ǿ 6łōƭƛŎƝŎƘ ǇƻŘŀǌƛƭƻ όƴŀ ǇƻŘȊƛƳύ ǾȅƪłŎŜǘ 

ƪǻǊƻǾŎŜƳ ƴŀǇŀŘŜƴŞ ǎƳǊƪȅ ŀ ōǊȊȅ ȊƧŀǊŀ ǾȅǎłȊŜǘ ƴƻǾƻǳ αƘǊŀŘōǳά Ȋ ǘƛǎǻΦ α½Řł 
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ǎŜΣ ȌŜ ǎŜ ǘŞƳŠǌ ǾǑŜŎƘƴȅ ŎƘȅǘƭȅ ŀ ƻǇǘƛŎƪȇ ǇǌŜŘŠƭ ǎƳŠǊŜƳ k fotbalƻǾŞƳǳ 

ƘǌƛǑǘƛ ōǳŘŜ ǇǊƻ ƻőƛ Ȋ ƻōƻǳ ǎǘǊŀƴ ŀǊŜłƭǳ ƴŀŘłƭŜ ǇǌƝƧŜƳƴŠƧǑƝΣ ƴŜȌ ƪŘȅōȅŎƘƻƳ 

ƴŀ Ǉƭƻǘ ƴŀǘłƘƭƛ ǇƭŀŎƘǘȅΦ WŜƴƻƳ ƴŀ ǎǘƝƴΣ ƻ ƪǘŜǊȇ ƧǎƳŜ ǾȅƪłŎŜƴƝƳ ǾȅǎƻƪȇŎƘ 

ǎƳǊƪǻ ǇǌƛǑƭƛΣ ǎƛ ōǳŘŜƳŜ ƳǳǎŜǘ ǇłǊ ƭŜǘ ǇƻőƪŀǘΣά ǳǎƳƝǾł ǎŜΦ 

±ȅƭŜǇǑŜƴƝ ŘƻȊƴŀƭ ƛ ǇǊƻǎǘƻǊ ǇǌŜd klubovnou; zmiȊŜƭȅ ǇǌŜǎǘłǊƭŞ ǘǵƧŜ 

i ǘǊƻŎƘǳ ƴŜǇǊŀƪǘƛŎƪŞ ǊǻȌŜΣ ƳƝǎǘƻ ƴƛŎƘ ǾȅǎłȊŜƭŀ ȊŀƘǊŀŘƴƛŎƪł ŦƛǊƳŀ ƴƻǾŞ ǘƛǎȅ 

a leǾŀƴŘǳƭŜΦ ¢ŜƴƛǎǘŞ ǘŀƪŞ ǊƻȊǑƝǌƛƭƛ ŎƘƻŘƴƝƪΣ ƴƻǾŞƘƻ ƴłǘŠǊǳ ǎŜ Ǉo letech 

Řƻőƪŀƭ Ǿȅǎƻƪȇ Ǉƭƻǘ ƴŀ ȊłǇŀŘƴƝ ǎǘǊŀƴŠ ŀǊŜłƭǳ ŀ ǎƳŠǊŜƳ Řƻ ǳƭƛŎŜΣ ŘƻǘłƘƭȅ se 

ƴŠƪǘŜǊŞ detaily. 

5Ǿŀ ƳŠǎƝŎŜ ǇǊłȊŘƴƻΧ 

To herna ǎǘƻƭƴƝƘƻ ǘŜƴƛǎǳ Ǿ YƻƪƻǌƝƴǎƪŞ ǳƭƛŎƛ ƻǎƛǌŜƭŀ ƴŀ ŎŜƭŞ ŘǾa ƳŠǎƝŎŜΦ 

¢ǊŞƴƛƴƪȅ ǾǑŜŎƘ ƪŀǘŜƎƻǊƛƝ ǎŜ ǊƻȊƧŜƭȅ ммΦ ƪǾŠǘƴŀΣ ƴłǎƭŜŘƻǾŀƭȅ ǘǳǊƴŀƧŜΦ α5ŠǘƝ ŀƭŜ 

ȊŀǘƝƳ ƘǊŀƧŜ ƳŞƴŠΣ ƻŘƘŀŘǳƧƛ ǵőŀǎǘ ƴŀ ǇŀŘŜǎłǘ ǇǊƻŎŜƴǘΣά ǇǌƛōƭƛȌǳƧŜ Ǉǌedseda 

ƻŘŘƝƭǳ ¢TC Praha ŀ ǘǊŜƴŞǊ ƳƭłŘŜȌŜ aƛƭƻǎƭŀǾ CǳőŜƪΦ α5ǻǾƻŘǻ ƧŜ ǾƝŎΤ ƧŜŘŜƴ 

ƘǊłő ƧŜ ǳ ōŀōƛőƪȅΣ ƧƛƴŞ ƴŜŎƘǘŠƧƝ ǊƻŘƛőŜ ǇƻǎƝƭŀǘ ƘǊƻƳŀŘƴƻǳ ŘƻǇǊŀǾƻǳΣ 

proǘƻȌŜ ƳŀƧƝ ŘƻƳŀ ƴŠƪƻƘƻ ǘȊǾΦ ǊƛȊƛƪƻǾŞƘƻΦ bŀ ŘǊǳƘƻǳ ǎǘǊŀƴǳΥ ƴŠƪǘŜǊŞ ŘŠǘƛ 

ǘǊŞƴƻǾŀƭȅ ƧŜƴ ƧŜŘƴƻǳ ǘȇŘƴŠ ŀ ƴȅƴƝ, kŘȅȌ ƴŜcƘƻŘƝ Řƻ ǑƪƻƭȅΣ ǎŜ ƻōƧŜǾƝ ƛ ǘǌƛƪǊłǘΦ 

NejdǻƭŜȌƛǘŠƧǑƝ ŀƭŜ ƧŜΣ ȌŜ ǎŜ ǾǑŜ ǾǊŀŎƝ ƪ ƴƻǊƳłƭǳ ŀ ƳǻȌŜƳŜ ƘǊłǘΦά 

! ǘŀƪŞ ǾȅŘŠƭłǾŀǘΣ ǇǊƻǘƻȌŜ ŘǾƻǳƳŠǎƝőƴƝ ǾȇǇŀŘŜƪ ǇǌƝƧƳǻ Ȋ ǇǊƻƴłƧƳǳ 

stƻƭǻΣ ǇƻǌłŘłƴƝ ǘǳǊƴŀƧǻ őƛ ǇǊƻŘŜƧŜ ƻōőŜǊǎǘǾŜƴƝ ǾŜŘƭ ŀȌ ƪ ƴǳǘƴƻǎǘƛ ǇƻȌłŘŀǘ 

o prominutƝ ŘǾƻǳmŠǎƝőƴƝƘƻ ƴłƧƳǳΦ 

O ƴǳŎŜƴŞ pauze toho stolƴƝ ǘŜƴƛǎǘŞ ς ǾȊƘƭŜŘŜƳ ƪ ǳȊŀǾǌŜƴŞƳǳ ǇǊƻǎǘƻǊǳ 

herny ς mnoho vymyslet ƴŜƳƻƘƭƛΣ ǇǌŜǎǘƻ ǎŜ CǳőŜƪ ǎƴŀȌƛƭ ȊŀōŀǾƛǘ ŀƭŜǎǇƻƶ 

ŘŠǘƛΦ αtǌƛǇǊŀǾƛƭ ƧǎŜƳ ǇǊƻ ƴŠ ǎƻǳǘŠȌΣ ƴŜƧŜƴ ǾŠŘƻƳƻǎǘƴƝΦ tǌŜǎ ǿŜōƻǾƪȅ ƻŘŘƝƭǳ 

ƧǎŜƳ ƧƛƳ ȊŀŘłǾŀƭ otłȊƪȅ ŀ ǵƪƻƭȅΣ dŠǘƛ ǇƻǎƝƭaly emaƛƭŜƳ ƻŘǇƻǾŠŘƛΣ ŀƭŜ ǘǌŜōŀ 

i ǾƛŘŜŀΣ ƴŀ ƪǘŜǊȇŎƘ ŘŠƭŀƭȅ ƴŀǇǌƝƪƭŀŘ ŘǌŜǇȅΦ ±ǑŜŎƘƴƻ ƧǎŜƳ Ǉak bodoval 

a ǾȅƘƻŘƴƻŎƻǾŀƭΣά ǳǎƳƝǾł ǎe. 

bŠƪǘŜǊŞ ǊƻȊŜƘǊŀƴŞ ǎƻǳǘŠȌŜ ǇŀƴŘŜƳƛŜ ǘŀƪŞ ȊƪƻƳǇƭƛƪƻǾŀƭŀΤ ƳƭŀŘǑƝ ȌłŎƛ 

ǎƛŎŜ ǎǘƛƘƭƛ ǾȅƘǊłǘ L±Φ ǘǌƝŘǳΣ ŀƭŜ PrŀȌǎƪȇ pǌŜōƻǊ ŘǊǳȌǎǘŜǾ ǎǘŀǊǑƝƘƻ ȌŀŎǘǾŀ ōȅ ǎŜ 

tepǊǾŜ ƳŠƭ ŘƻƘǊłǾŀǘΦ αtǊƻ ƴłǎ ƧŜ ǇƻŘǎǘŀǘƴŞΣ ȌŜ ƧǎƳŜ ǎŜ Ǿ ƪǾŠǘƴǳ ƳƻƘƭƛ 

ǾǊłǘƛǘ ƪŜ ǾǑŜƳ ŀƪǘƛǾƛǘłƳ ǾőŜǘƴŠ ǇƻǌłŘłƴƝ ǘǳǊƴŀƧǻΣ ŀōȅŎƘƻƳ ōȅli schopni 

ŦǳƴƎƻǾŀǘ ǘŀƪŞ ŜƪƻƴƻƳƛŎƪȅΣά ǳȊŀǾƝǊł CǳőŜƪΦ 

WƛƭƧƝ YǳōŜŎ ό6½ л6/2020) 
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0ÏÍÜÈÁÊþ ÎÜÍ ÊÉĿ ρςπ ÌÅÔ 

bŜƧǇǊǾŜ ǎƛ ƪǊłǘŎŜ ǇǌƛǇƻƳŜƶƳe historii: 

- ǳǎǘŀǾǳƧƝŎƝ ǎŎƘǻȊŜ {ōƻǊǳ ŘƻōǊƻǾƻƭƴȇŎƘ Ƙŀǎƛőǻ Ǿ 6łōƭƛŎƝŎƘ ǎŜ ƪƻƴŀƭŀ 

27. ledna 1900; 

- ǇǊǾƴƝ Ǿŀƭnł ƘǊƻƳŀŘa byla sǾƻƭłƴa nŀ тΦ ǵƴƻǊŀ мфллΣ Ȋǵőŀǎǘƴƛƭƻ ǎŜ ƧƝ 

21 őƭŜƴǻΣ Ȋ ǘƻƘƻ ŘŜǎŜǘ őƛƴƴȇŎƘΤ 

- bylƻ ǳǎƴŜǎŜƴƻΣ ȌŜ ǎōƻǊ ǎƛ Ŏƻ ƴŜƧǊȅŎƘƭŜƧƛ ǇƻǌƝŘƝ ǾȇȊōǊƻƧ ŀ ǾȇǎǘǊƻƧ όмлл Ƴ 

ƘŀŘƛŎΣ н ȌŜōǌƝƪȅΣ ǎƪǌƝƶƪǳ ƴŀ ƭŞƪȅΣ ŘȇŎƘŀŎƝ ǇǌƝǎǘǊƻƧ ŀǘŘΦύΤ 

- ƻŘ ƻōŎŜ ǎōƻǊ ȊƝǎƪŀƭ 300 korun ŀ ƻŘ 2ŜǎƪŞ ǎǇƻǌƛtelny 30 ƪƻǊǳƴΣ ŘŀƭǑƝŎƘ 

200 kƻǊǳƴ ȊƝǎƪŀƭ ŘŀǊȅ ŀ ȊŜ ǾǎǘǳǇƴŞƘƻ ȊŜ ŘǾƻǳ ȊłōŀǾΤ 

- hƴŜŘ Ǿ ȊŀƪƭłŘŀƧƝŎƝƳ ǊƻŎŜ řłōƭƛőǘƝ Ƙŀǎƛőƛ ȊŀǎŀƘƻǾŀƭƛ ǳ ŘǾƻǳ ǇƻȌłǊǻ Ǿ ƻōŎƛ 

ŀ Ǉƻ ƧŜŘƴƻƳ ǾŜ ½ƭƻƴƝƴŠ ŀ Ǿ tǌŜȊƭŜǘƛŎƝŎƘΣ ǾǑƛŎƘƴƛ őƭŜƴƻǾŞ ǎŜ ƘƻǊƭƛǾŠ 

ȊǵőŀǎǘƶƻǾŀƭƛ ǾȇŎǾƛƪǳ ŀ ǎƴŀȌƛƭi se ho co neƧŘǌƝǾŜ ŘƻƪƻƴőƛǘΤ 

- v rocŜ мфлм ōȅƭƻ ǳǎƴŜǎŜƴƻΣ ŀōȅ ƪŜ ǾǑŜƳ ǾƭƛǾƴȇƳ ŀ ȊłƳƻȌƴŠƧǑƝƳ 

ƻōőŀƴǻƳ Ǿ ƻōŎƛ ōȅƭƛ Ǿȅǎƭłƴƛ őƭŜƴƻǾŞ ǎōƻǊǳ ǎ ǇǊƻǎōƻǳ ƻ ǇƻŘǇƻǊǳΣ Ȋ ŘŀǊǻ ǎƛ 

ǇƻǌƝŘƛƭƛ ǾƻȊƝƪ ƴŀ ƘŀŘice a dali si zhotovit deset uniforem; 

- v roce 1902 sbor hasil dva pƻȌłǊȅΣ ŀ to v .ǌŜȊƛƴŠǾǎƛ ŀ Ǿ 6łōƭƛŎƝŎh. 

! ƴȅƴƝ ǎƻǳőŀǎƴƻǎǘΥ tŀǾŜƭ YǊŜƧőƝΣ ǾŜƭƛǘŜƭ ƧŜŘƴƻǘƪȅ {5I 6łōƭƛŎŜ όƴŜƧǾȅǑǑƝ 

ŦǳƴƪŎŜ Ǿ ƧŜŘƴƻǘŎŜΣ Ȋ ƧŜƧƝ őƛƴƴƻǎǘƛ ǎŜ ȊƻŘǇƻǾƝŘł ǎǘŀǊƻǎǘƻǾƛ 6łōƭƛŎ) ƴłƳ 

zodpƻǾŠŘŠƭ ƴŠƪƻƭƛƪ ƻǘłȊŜk. 

Kolik ŀƪǘƛǾƴƝŎƘ őƭŜƴǻ Ƴł ƴȅƴƝ řłōƭƛŎƪȇ ǎōƻǊΚ 

Jednotka sboru ŘƻōǊƻǾƻƭƴȇŎƘ Ƙŀǎƛőǻ tǊŀha-6łōƭƛŎŜ Ƴł ƴȅƴƝ мт ŀƪǘƛǾƴƝŎƘ 

őƭŜƴǻ ŀ ǎǘłƭŜ ƘƭŜŘłƳŜ ƴƻǾŞ ŘƻōǊƻǾƻƭƴƝƪȅΣ ƪǘŜǌƝ ōȅ ǎŜ ƪ ƴłƳ ǇǌƛŘŀƭƛΦ 

YŘŜ ǾǑǳŘŜ ȊŀǎŀƘǳƧete? 

WŜŘƴƻǘƪŀ ȊŀǎŀƘǳƧŜ ǇǌŜǾłȌƴŠ Ǿ 6łōƭƛŎƝŎƘ ŀ ƴŜƧōƭƛȌǑƝƳ ƻƪƻƭƝ, ale jsou 

ǇǌƝǇŀdy, kdy jedeme i na druhou stranu PrŀƘȅ ƴŜōƻ Řƻ {ǘǌŜŘƻőŜǎƪŞƘo 

ƪǊŀƧŜΦ ±ǑŜ ȊłƭŜȌƝ ƴŀ ƻǇŜǊŀőƴƝƳ ǎǘǌŜŘƛǎƪǳ ƘŀǎƛőǎƪŞƘƻ ȊłŎƘǊŀƴƴŞho sboru, 

ƪŘŜ ƴłǎ ȊǊƻǾƴŀ ǇƻǘǌŜōǳƧƝΦ 

{ őƝƳ ǇƻƳłƘłǘŜΚ 

Hasƛőƛ ŘŠƭŀƧƝ ǌŀŘǳ ǾŠŎƝΣ ŀ ǘƻ ƘŀǑŜƴƝ ǇƻȌłǊǻΣ ǾȅǇǊƻǑǙƻǾłƴƝ u dopraǾƴƝŎƘ 

ƴŜƘƻŘΣ ǵƪƭid a likvidace ǊƻǇƴȇŎƘ ǇǊƻŘǳƪǘǻ po hŀǾłǊƛƝŎƘ ƴŀ ǾƻȊƻǾŎŜ ƴŜōƻ 

i ǾŜ ǾƻŘƴƝŎƘ ǘƻŎƝŎƘΣ ȊłŎƘǊŀƴŀ ƻǎƻōΣ ƻǘŜǾƝǊłƴƝ ōȅǘǻΣ ǌŜȊłƴƝ ǎǘǊƻƳǻΣ 

ƻŘőŜǊǇłǾłƴƝ ǾƻŘȅΣ ƭƛƪǾƛŘŀŎŜ ƻōǘƝȌƴŞƘƻ ƘƳȅȊǳ ŀ ƳƴƻƘƻ ŘŀƭǑƝŎƘ őƛƴƴƻǎǘƝΦ 

Wŀƪ őŀǎǘƻ ǾȅƧƝȌŘƝǘŜΚ 
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Jednotka vyjƝȌŘƝ ƪ ƳƛƳƻǌłŘƴȇƳ ǳŘłƭƻǎǘŜƳ Ǿ ǇǊǻƳŠǊǳ сȄ ƳŠǎƝőƴŠΦ 

K tomu se jŜǑǘŠ ȊǵőŀǎǘƶǳƧŜ ǇǊŀǾƛŘŜƭƴȇŎƘ ŎǾƛőŜƴƝ ŀ ǇƻƳłƘł Ǉǌƛ ȊŀƧƛǑǙƻǾłƴƝ 

ǊǻȊƴȇŎƘ ǵƪƻƭǻ ǇǊƻ ƳŠǎǘǎƪƻǳ őłǎǘΦ 

± ǇƻǎƭŜŘƴƝ ŘƻōŠ ǎŜ ŘƝƪȅ ŘƻǘŀŎƝƳ ƻōƴƻǾƛƭƻ őƛ ŘƻǇƭƴƛƭƻ ǾȅōŀǾŜƴƝΦ 2ƝƳ ǾǑƝƳ 

ƴȅƴƝ Řƛsponujete? JŜ ŘƝƪȅ ǘŠmǘƻ ǾŠŎŜƳ ǾŀǑŜ ǇǊłŎŜ ƧŜŘƴƻŘǳǑǑƝΚ 

Dotace ƻŘ ƳŀƎƛǎǘǊłǘǳ ƘƭΦ m. tǊŀƘȅ ƴłƳ ȊƴŀőƴŠ ǇƻƳłƘŀƧƝ ȊƭŜǇǑƻǾŀǘ 

ƻōƴƻǾǳ ǾȅōŀǾŜƴƝ ǇƻǳȌƝǾŀƴŞƘƻ ƪ ƴŀǑƛƳ ȊłǎŀƘǻƳΦ ½ ǘŞ ǇƻǎƭŜŘƴƝ ƧŜŘƴƻǘƪŀ 

ǇƻǌƝŘƛƭŀ ŜƭŜƪǘǊƻŎŜƴǘǊłƭǳΣ ǇǌƝǾŠǎƴȇ ǾƻȊƝƪΣ ǘǳǊōƝƴƻǾŞ őŜǊǇŀŘƭƻΣ ƻǎǾŠǘƭƻǾŀŎƝ 

balon, pƻȌłǊƴƝ ǎǘǌƝƪŀőƪǳΣ ƴŀŦǳƪƻǾŀŎƝ ǎǘŀƴΣ őƭǳƴΣ ǎǳǑƛŎƝ ǎƪǌƝƶΣ ǇǌŜǘƭŀƪƻǾȇ 

ventƛƭłǘƻǊ ŀ ƪƻƳǇǊŜǎƻǊΦ ±ǑŜŎƘƴȅ ǘȅǘƻ ǇǊƻǎǘǌŜŘƪȅ ȊƭŜǇǑǳƧƝ ŀƪŎŜǎŎƘƻǇƴƻǎǘ 

ƧŜŘƴƻǘƪȅ ŀ ǇƻƳłƘŀƧƝ ƴłƳ ǌŜǑƛǘ ƳƛƳƻǌłŘƴƻǳ ǳŘłƭƻǎǘ ƳƴƻƘŜƳ ŜŦŜƪǘƛǾƴŠƧƛ 

a rychlŜƧƛΦ ±ȅōŀǾŜƴƝ ŀ ǘŜŎƘƴƛŎƪŞ ǇǊƻǎǘǌŜŘƪȅ ƳłƳŜ ƧƛȌ ƴŀ ǇǊƻŦeǎƛƻƴłƭƴƝ 

ǵǊƻǾƴƛΦ ¢Ŝř ƴłǎ őŜƪł ǳŘŠƭŀǘ ƴŠŎƻ ǎ ǾƻȊƻǾȇƳ ǇŀǊƪem, ƪǘŜǊȇ ƧŜ Ǿ ǇǊǻƳŠǊǳ 

ǎǘŀǊȇ 32 let. 

мпΦ уΦ ǾǇƻŘǾŜőŜǊ ǇƻǎǘƛƘƭŀ 6łōƭƛŎŜ Ȋŀ ǇƻǎƭŜŘƴƝ ƭŞǘŀ ƴŜǾƝŘŀƴł ōƭŜǎƪƻǾł 

ǇƻǾƻŘŜƶΦ .ȅƭƛ ƧǎǘŜ ƭƛƪǾƛŘƻǾŀǘ ǑƪƻŘȅΚ 

~ƪƻŘȅ ǾȊƴƛƪƭŞ ǇłǘŜőƴƝƳ ǇǌƝǾŀƭƻǾȇƳ ŘŜǑǘŠƳ ƭƛƪǾƛŘovala samoȊǌŜƧƳŠ 

i ƴŀǑŜ ƧŜŘƴƻǘƪŀΦ .ȅƭ ǘƻ ǇǊǾƴƝ ŘŞǑǙ Ȋŀ ǇƻǎƭŜŘƴƝŎƘ 30 lŜǘΣ ƪǘŜǊȇ ƴŀŘŠƭŀƭ 

ǘŀƪƻǾŞǘƻ ǑƪƻŘȅΦ hǎǘŀǘƴŠ ƴŀǑŜ ȊōǊƻƧƴƛŎŜ ƧŜ ǇǊǾƴƝ Ǿ ǇƻǌŀŘƝΣ ƪŘŜ ǾƻŘŀ 

zaǇƭŀǾǳƧŜ ōǳŘƻǾǳΣ ŀ Ǉƻ ǊŜƪƻƴǎǘǊǳƪŎƛ ǎŜ ǎ ǘƝƳǘƻ ƧŜǾŜƳ ƛ ǇƻőƝǘłΦ !ƭŜ ƴȅƴƝ ǘƻ 

ōȅƭƻ ǇƻǇǊǾŞΣ Ŏo voda vystoupala do vȇǑƪȅ рр ŎƳΗ ¢Ŝƴǘƻ ǇǌƝǾŀƭƻǾȇ ŘŞǑǙ 

nezaplavoval domy jen v 6łōƭƛŎƝŎƘΣ ŀƭŜ ƛ Ǿ ƻƪƻƭƴƝŎƘ őłǎǘŜŎƘ tǊŀƘȅΦ bŀǇǌƝƪƭŀŘ 

ƴŀǑŜ ƧŜŘƴƻǘƪŀ ƪǊƻƳ ƴŠƪƻƭƛƪŀ ǇǌƝǇŀŘǻ Ǿ 6łōƭƛŎƝŎƘ ƧŜƭŀ ǘŀƪŞ őŜǊǇŀǘ ȊŀǘƻǇŜƴƻǳ 

½łƪƭŀŘƴƝ Ǒƪƻƭǳ Ǿ Chabrech a zatopenou silnici na ǎƝŘƭƛǑǘƛ 6łōlice. Stejƴȇ 

potokΣ Ƨŀƪƻ ǘŜƪƭ ǇǌŜǎ 6łōƭƛŎŜΣ ǘŜƪƭ i z Bohnic na Troju, kde zaplavil sklepy 

ŘƻƳǻ ŀ ȊŀǘƻǇƛƭ ȊƻƻΦ tǌƛ ǘŞǘƻ ǇǌƝƭŜȌƛǘƻǎǘƛ ōȅŎƘ ǊłŘ ȊƻǇŀƪƻǾŀƭΣ ȌŜ ƻ ƴŀǎŀȊŜƴƝ 

ƴŀǑƝ ƧŜŘƴƻǘƪȅ Ǿ ǊłƳŎƛ 6łōƭƛŎ ŀ ƻƪƻƭƝ ǊƻȊƘƻŘǳƧŜ ƻǇŜǊŀőƴƝ ǎǘǌŜŘƛǎƪƻ ǇǊŀȌǎƪŞƘƻ 

HaǎƛőǎƪŞƘƻ ȊłŎƘǊŀƴƴŞƘƻ sboru, a ǎǘŜƧƴŠ ǘŀƪ ƴŀǾłŘƝ ƧŜŘƴƻǘƪȅ Ȋ ŎŜƭŞ tǊŀƘȅΣ 

αǇǊƻŦŜǎƛƻƴłƭƴƝά ƛ αŘƻōǊƻǾƻƭƴŞά ƴŀ ȊłǎŀƘȅ Řƻ 6łōƭƛŎΦ 

aƭŀŘŞ ƘŀǎƛőŜ ǾŜŘƻǳ aŀǊǘŀ YƻǌƝƴƪƻǾŞ ŀ tŜǘǊ WƛǊƪǻΣ ƪǘŜǊŞƘƻ ƧǎƳŜ ǎŜ ƧŀƪƻȌǘƻ 

6łōƭƛőłƪŀ ȊŜǇǘŀƭƛΥ 

Kolik jicƘ ƴȅƴƝ ǾȅŎƘƻǾłǾłǘŜΚ 
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!ƪǘǳłƭƴŠ ƳłƳŜ Ǿ ƪǊƻǳȌƪǳ ƳƭŀŘȇŎƘ Ƙaǎƛőǻ όYaIύ нм őƭŜƴǻΦ ½ ǘoho jich je 

10 Ǿ ƪŀǘŜƎƻǊƛƛ ƳƭŀŘǑƝŎƘ ŘŠǘƝΣ ǎŜŘƳ ǾŜ ǎǘŀǊǑƝŎƘ ŀ őǘȅǌƛ Ǿ ŘƻǊƻǎǘŜƴŜŎƪŞƳ 

ŘǊǳȌǎǘǾǳΦ 

/ƻ ƪƻƴƪǊŞǘƴŠ ƳǳǎƝ ȊǾƭłŘƴƻǳǘΚ 

DŠǘƛΣ ƪǘŜǊŞ Ƨǎƻǳ ǳ ƴłǎ ŘŜƭǑƝ Řƻōǳ όōȇǾł ǘƻ ǇǌƛōƭƛȌƴŠ ǊƻƪύΣ ōȅ ƳŠƭȅ ȊƴłǘΥ 

ȊłƪƭŀŘȅ ǇǊǾƴƝ ǇƻƳƻŎƛΣ ŘǻƭŜȌƛǘł ǘŜƭŜŦoƴƴƝ őƝǎƭŀΣ ȊŀŎƘłȊŜƴƝ ǎ ǊǻȊƴȇƳƛ ǘȅǇȅ 

haǎƛŎƝŎƘ ǇǌƝǎǘǊƻƧǻΣ manułƭƴƝ ȊǊǳőƴƻǎǘΣ ŦǳƴƎƻǾłƴƝ Ǿ ƪƻƭŜƪǘƛǾǳΦ ± ǊłƳŎƛ 

ƪǊƻǳȌƪǳ ǎŜ ŘŠǘƛ ǇǊŀǾƛŘŜƭƴŠ ǵőŀǎǘƴƝ ǎƻǳǘŠȌƝ Ǿ ǇƻȌłǊƴƝƳ ǎǇƻǊǘǳΣ ŀ ǘƻ Ƨŀƪ 

ǇǊŀȌǎƪȇŎƘΣ ǘŀƪ ƛ ŎŜƭƻǊŜǇǳōƭƛƪƻǾȇŎƘ όƴŀǇǌΦ ōŠƘ ƴŀ сл Ƴ ǎ ǇǌŜƪłȌƪŀƳƛΣ ǇƻȌłǊƴƝ 

ǵǘok, orienǘŀőƴƝ ōŠƘΣ ½t± ς ȊłǾƻŘ ǇƻȌłǊƴƝ ǾǑŜǎǘǊŀƴƴƻǎǘƛΣ ¢CA (toughest 

firefighter alive ς ȌŜƭŜȊƴȇ ƘŀǎƛőύΦ 

tƻ Ƨŀƪ ŘƭƻǳƘŞƳ ǾȇŎǾƛƪǳΣ ǇǌƝǇΦ Ǿ ƪƻƭƛƪŀ ƭŜǘŜŎƘ ƳƻƘƻǳ ōȇǘ ƴŀǎŀȊŜƴƛ αŘƻ 

ŀƪŎŜάΚ 

tƻ ŘƻǎŀȌŜƴƝ мс ƭŜǘ ƴŀōƝȊƝƳŜ ƳƻȌƴƻǎǘ ŎƘƻȊŜƴƝ ƴŀ ǇǊŀǾƛŘŜƭƴł ǑƪƻƭŜƴƝ 

a ŎǾƛőŜƴƝ s jednotƪƻǳ ǇƻȌłǊƴƝ ƻŎƘǊŀƴȅ όŘłƭŜ ƧŜƴ WthύΣ ƪŘŜ ǎŜ ƴŀǳőƝ ǾƝŎe 

z ǇǊƻŦŜǎŜ ƘŀǎƛőŜΦ WŀƪƳƛƭŜ ǘŀƪƻǾȇǘƻ őƭŜƴ ŘƻǾǊǑƝ ǾŠƪǳ ŘƻǎǇŠƭƻǎǘƛΣ ƧŜ Ƴǳ 

ƴŀōƝŘƴǳǘ ǾǎǘǳǇ Řƻ WthΣ ŎƻȌ ȊƴŀƳŜƴłΣ ȌŜ ƳǻȌŜ ǾȅƧƝȌŘŠǘ ƪ ȊłǎŀƘǻƳ ŀ ƧŜ Ȋ ƴŠƧ 

ǇƭƴƻƘƻŘƴƻǘƴȇ ŘƻōǊƻǾƻƭƴȇ ƘŀǎƛőΦ 

IƭŜŘłǘŜ ƴƻǾŞ őƭŜƴȅ? 

± ǎƻǳőŀǎƴŞ ŘƻōŠ ƴŀōƝǊłƳŜ ǇƻǳȊŜ ŘŠǘƛ Řƻ ƪŀǘŜƎƻǊƛŜ ǎǘŀǊǑƝch, tedy od 

11 let. 

bŀ ȊłǾŠǊ ƧǎƳŜ ƻǎƭƻǾƛƭƛ ǇǊƻŦŜǎƛƻƴłƭƴƝƘƻ ƘŀǎƛőŜ ¢ƻƳłǑŜ YǳōƝőƪŀΣ ŘǌƝǾŜ őƭŜna 

řłōƭƛŎƪȇŎƘ ŘƻōǊƻǾƻƭƴȇŎƘ ƘŀǎƛőǻΦ 

Wŀƪł ƧŜΣ Ȋ ǇƻƘƭŜŘǳ ƘŀǎƛőŜ-ǇǊƻŦŜǎƛƻƴłƭŀΣ ŦǳƴƪŎŜ ŘƻōǊƻǾƻƭƴȇŎƘ Ƙŀǎƛőǻ Ǉǌƛ 

ȊłsŀȊƝŎƘ Ǿ ǘŜǊŞƴǳΚ 

{ƻǳőƛƴƴƻǎǘ ǇǊƻŦŜǎƛƻƴłƭƴƝŎƘ Ƙŀǎƛőǻ όI½{ 2R) a ŘƻōǊƻǾƻƭƴȇŎƘ Ƙŀǎƛőǻ 

(JS5Iύ ƧŜ Ǉǌƛ ŘƴŜǑƴƝƳ ǘȅǇǳ ǳŘłƭƻǎǘƝ ǎǘłƭŜ őŀǎǘŠƧǑƝΦ WŜŘƴƻŘǳǑŜ ǌŜőŜno, je 

ǎǇƻǳǎǘŀ ȊłǎŀƘǻΣ ƪǘŜǊŞ ōȅ ōȅƭƻ ǾŜƭƳƛ ƻōǘƝȌƴŞ ȊŘƻƭŀǘ ōŜȊ ǇƻƳƻŎƛ αŘƻōǊłƪǻάΦ 

ałƳ ǘƝƳ na mysli vyŘŀǘƴŞ ǇǌƝvŀƭƻǾŞ ŘŜǑǘŠΣ ǇƻǊȅǾȅ ǾŠǘǊu a v neposledƴƝ 

ǌŀŘŠ ǊƻȊǎłƘƭŞ ǇƻȌłǊȅ Ƙŀƭ ŀ ǇǊǻƳȅǎƭƻǾȇŎƘ ƻōƧŜƪǘǻΦ ± tǊŀȊŜ ƧŜ мл ǎǘŀƴƛŎ 

IŀǎƛőǎƪŞƘƻ ȊłŎƘǊŀƴƴŞƘƻ ǎōƻǊǳ 2wΦ bŀ ƪŀȌŘŞ Ƨǎƻǳ ŘƛǎƭƻƪƻǾłƴŀ ȊǇǊŀǾƛŘƭŀ ŘǾŠ 

ŘǊǳȌǎǘǾŀ όǇƭƴƻƘƻŘƴƻǘƴŠ ƻōǎŀȊŜƴł ŎƛǎǘŜǊƴŀ ǎ ǾŜǑƪŜǊȇƳ ǾȅōŀǾŜƴƝƳύΦ tǌƛ 

poryǾŜŎƘ ǾŠǘǊǳ őƛ ȊłǇƭŀǾłŎƘ Ƨǎƻǳ ōŠƘŜƳ ƪǊłǘƪŞƘƻ ǎƭŜŘǳ ƴŀƘƭłǑeny ŀȌ 

ŘŜǎƝǘƪȅ ǳŘłƭƻǎǘƝΦ tǌƛ ƧŜŘƴƻŘǳŎƘȇŎƘ ǇƻőǘŜŎƘ ƧƛȌ ǘŜŘȅ ǾƝƳŜΣ ȌŜ αǇǊƻŦƝŎƛά ƴŜƧǎƻǳ 
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schopnƛ ǘŜƴǘƻ ƴłǇƻǊ ȊǾƭłŘƴƻǳǘ ǎŀƳƛΦ L ƪŘȅōȅ ŀƴƻΣ ƧŜ ǾȌŘȅ ǘǌŜōa nechat 

ƴŠƧŀƪŞ ƭƛŘƛ ŀ ǘŜŎƘƴƛƪǳ na stanici pǊƻ ǇǌƝǇŀŘ ŘŀƭǑƝƘƻ ƴŜƴŀŘłƭŞƘƻ ǾȇƧŜȊdu, jako 

jsou ƴŀǇǌƝƪƭŀŘ ŘƻǇǊŀǾƴƝ nehƻŘȅΣ ǇƻȌłǊȅ őƛ ƻǘŜǾǌŜƴƝ ōȅǘǻΦ WŜ ŘƻōǌŜΣ ȌŜ Ƨǎƻǳ 

ŘƻōǊƻǾƻƭƴƝ Ƙŀǎƛőƛ ǾȅōŀǾƻǾłƴƛ ǎǘłƭŜ ƳƻŘŜǊƴŠƧǑƝƳƛ ǘŜŎƘƴƛŎƪȇƳƛ ǇǊƻǎǘǌŜŘƪȅ 

ǇǊƻ ȊŘƻƭłǾłƴƝ ǘŠŎƘǘƻ ǳŘłƭƻǎǘƝΦ 5ƻǎǘłǾł ǎŜ ǘƝƳ ǊȅŎƘƭŜƧǑƝ ŀ ǵőƛƴƴŠƧǑƝ pomoci 

obőŀƴǻƳΣ ŀ ǘƻ ƧŜ ŀǎƛ ƴŜƧŘǻƭŜȌƛǘŠƧǑƝΦ 

Jak ǾŜƭƪȇ ǊƻȊŘƝƭ ƧŜ Ƴezi ǇǊŀŎƝ ŘƻōǊƻǾƻƭƴƝƪǻ ŀ ǇǊƻŦƝƪǻΚ 

{Ǉƻǳǎǘŀ ƭƛŘƝ ǘŀƪ ƘŀǎƛőŜ ŘŠƭƝΦ Wǎƻǳ ǎŀƳƻȊǌŜƧƳŠ ȊłǎŀŘƴƝ ǊƻȊŘƝƭȅΦ 

tǊƻŦŜǎƛƻƴłƭƴƝ Ƙŀǎƛőƛ ǘǳǘƻ őƛƴƴƻǎǘ ŘŠƭŀƧƝ Ƨŀƪƻ ǎǾƻǳ ǇǊłŎƛΣ ǇƻōƝǊŀƧƝ Ȋŀ ƴƛ ƳȊŘǳ 

a jsou 24 hodin na stanicƛ ǇǌƛǇǊŀǾŜƴƛ ǾȅƧŜǘ Ǿ ǇǌƝǇŀŘŠ ǾȅƘƭłǑŜƴƝ poplachu do 

dvou minuǘΦ tƻǘŞ ƳŀƧƝ пу ƘƻŘƛƴ Ǿƻƭƴƻ ŀ ǘŀƪ ǎǘłƭŜ ŘƻƪƻƭŀΦ aǳǎƝ ǎǇƭƴƛǘ ƧŜŘƴƻǳ 

ǊƻőƴŠ ŦȅȊƛŎƪŞ ǘŜǎǘȅΣ ȊŘǊŀǾƻǘƴƝ ǇǊƻƘƭƝŘƪǳ ŀ ǇǌŜȊƪƻǳǑŜƴƝ ȊƴŀƭƻǎǘƝΦ !ōǎƻƭǾǳƧƝ 

ǎǇŜŎƛłƭƴƝ ƪǳǊȊȅ ŀ Ƨǎƻǳ ǾȅŎǾƛőŜƴƛ ǇǊƻ ǾǑŜŎƘƴȅ ǘȅǇȅ ǳŘłlƻǎǘƝΣ Ƨŀko jsou 

ȊłŎƘǊŀƴŀ ƻǎƻōΣ ȊǾƝǌŀǘΣ ŘƻǇǊŀǾƴƝ ƴŜƘƻŘȅΣ vyprƻǑǙƻǾłƴƝΣ ƻǘŜǾƝǊłƴƝ ōȅǘǻ, 

ǇƻȌłǊȅΣ ǇǊłŎŜ ǾŜ ǾȇǑŎŜ ŀ ƴŀŘ Ǿƻƭƴƻǳ Ƙƭƻǳōƪƻǳ ŀ ǎǇƻǳǎǘǳ ŘŀƭǑƝŎh. 

5ƻōǊƻǾƻƭƴƝ Ƙŀǎƛőƛ ŘŠƭŀƧƝ ǘǳǘƻ őƛƴƴƻǎǘ Ƨŀƪƻ ǎǾǻƧ ƪƻƴƝőŜƪΣ ǘȊƴΦ Ǉƻ ǇǊłŎƛ ŀ ǾŜ 

ǾƻƭƴŞƳ őŀǎŜΦ {ŀƳƻȊǌŜƧƳŠ ȊŀŘŀǊmƻΦ ± ǇǌƝǇŀŘŠ ǾȅƘƭłǑŜƴƝ ǇƻǇƭŀŎƘǳ ǾȅƧƝȌŘŠƧƝ 

do deseti minut. Nŀ ƳƝǎǘŠ ȊłǎŀƘǳ ŘŠƭŀƧƝ ǎǘŜƧƴƻǳ ǇǊłŎƛ Ƨŀƪƻ Ƙŀǎƛőƛ 

ǇǊƻŦŜǎƛƻƴłƭƴƝΦ ½ ƳŞƘƻ ǇƻƘƭŜŘǳ ǎƛ ǘŀƪ ȊŀǎƭƻǳȌƝ ǾŜƭƪŞ ǳȊƴłƴƝΦ aƴƻƘŘȅ ƴŀ 

ƘŀǎƛőłǊƴǳ ōŠȌƝ ƻŘ ǾŜőŜǌŜ, ze sprchy nebo v noci z postele. 

WŀƪŞ Ǿƭŀǎtnosti musƝ ƳƝǘ ǇǊƻŦŜǎƛƻƴłƭƴƝ ƘŀǎƛőΚ 

± ǇǊǾƴƝ ǌŀŘŠ ƧŜ ŘǻƭŜȌƛǘŞΣ ŀōȅ byl Ƙŀǎƛő őƛ ōǳŘƻǳŎƝ Ƙŀǎƛő ǇǊƻ ǘǳǘƻ ǇǊłŎƛ 

ƴŀŘǑŜƴȇ ŀ ƳŠƭ ƪ ƴƝ ǾȊǘŀƘΦ .ƻƘǳȌŜƭ ƴŀŘǑŜƴȇŎƘ ƭƛŘƝ ǳōȇǾłΦ Iŀǎƛő ōȅ ƳŠƭ ōȇǘ 

ǇǌŜŘŜǾǑƝƳ ǇǎȅŎƘƛŎƪȅ ƻŘƻƭƴł ƻǎƻōƴƻǎǘΣ ȊŜƧƳŞƴŀ Ǉŀƪ Ǿǻőƛ ǎǘǊŜǎǳΦ aŠƭ by to 

ōȇǘ őƭƻǾŠƪ charizmatƛŎƪȇΣ ǇƻŎǘƛǾȇΣ ǇǊŀŎƻǾƛǘȇΣ ƪƻƭŜƪǘƛǾƴƝ ŀ ǇǌłǘŜƭǎƪȇ. 

AbȅŎƘƻƳ ƴŜȊǻǎǘŀƭƛ ƧŜƴ ǳ ǇǎȅŎƘƛŎƪȇŎƘ ǾƭŀǎǘƴƻǎǘƝΣ ƧŜ ƴǳǘƴƻ ȊƳƝƴƛǘΣ ȌŜ Ƙŀǎƛő 

ƳǳǎƝ ōȇǘ ǾŜ ǾȇōƻǊƴŞ ŦȅȊƛŎƪŞ ƪƻƴŘƛŎƛΦ IƻŘƝ ǎŜ ǾłƳ ǘƻ ƪǳǇǌƝƪƭŀŘǳ ǾŜ ŎƘǾƝli, kdy 

jdete do 15. patra na hlłǑŜƴȇ ǇƻȌłǊ bytu s 55 kilogramȅ ǾȅōŀǾŜƴƝ ƴŀǾƝŎ 

όƳƻƘǳ ǇƻǘǾǊŘƛǘύΦ [ƛŘŞ ǎŜ ǘŀƪ őŀsto ŘƛǾƝΣ ȌŜ Ƙŀǎƛőƛ Ǉƻ ǎŎƘƻŘƛǑǘƛ ƴŜōŠƘŀƧƝ Ƨŀƪƻ 

ǾŜ ŦƛƭƳŜŎƘΦ hƴƛ ōȅ ŘƻƪłȊŀƭƛ ǾȅōŠƘƴƻǳǘΣ ŀƭŜ ƴŀƘƻǌŜ ōȅ ǇƻǘǌŜōƻǾŀƭƛ ǇƻƳƻŎ 

ƻƴƛ ǎŀƳƛΦ aǻȌŜǘŜ ǎƛ ǘƻ Ǿ ƭŜǘƴƝŎƘ ŘƴŜŎƘ ǾȅȊƪƻǳǑŜǘΦ {ǘŀőƝ ǎƛ ǾȊƝǘ ǊƻƭłƪΣ ȊƛƳƴƝ 

bundu, kuklu, ƪǳƭƛŎƘŀΣ ƭȅȌŀǌǎƪŞ ƪŀƭƘƻǘȅΣ ȊƛƳƴƝ ōƻǘȅΣ Řƻ ƪŀȌŘŞ ruky 20 kilo, na 

ȊłŘŀ ǘŠȌƪȇ ōŀǘƻƘ ŀ ǾȅƧƝǘ ǇłǊ ǇŀǘŜǊ Ǿ ǇŀƴŜƭłƪǳΦ bŀƪƻƴŜŎ ƧŜ ŘǻƭŜȌƛǘŞ ȊƳƝƴƛǘΣ ȌŜ 

ƘŀǎƛőŜ ƪǳǇǌŜŘǳ ǇƻǎƻǳǾł ƘƭŀǾƴŠ ŘƻōǌŜ ƻŘǾŜŘŜƴł ǇǊłŎŜ a pomoc lidem 

v nouzi. Je to prłŎŜ ǊǻȊƴƻǊƻŘł ŀ ȊŀƧƝƳaǾłΦ bƛƪŘȅ ƴŜǾƝǘŜΣ Ŏƻ Ǿłǎ őŜƪłΣ ŀ ƪŀȌŘȇ 
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ȊłǎŀƘ ƧŜ ƧƛƴȇΦ ¢ƻ je ǇǊłǾŠ ƴŀ ǘŞǘƻ ǇǊłŎƛ ǘƻ ƪǊłǎƴŞΣ ōȅǙ ǘƻ ƴŜ ǾȌŘȅ ƪƻƴőƝ 

ǑǙŀǎǘƴŠΦ 

bŜȊōȇǾł Ƴƛ ƴŜȌ ǇƻŘŠƪƻǾŀǘ ǾǑŜƳΣ ƪǘŜǌƝ Ƨǎƻǳ ƻŎƘƻǘƴƛ ƻōŠǘƻǾŀǘ ǎǾŞ 

ǇƻƘƻŘƭƝ ŀ Ǿ ƴƻǳȊƛ ǇƻƳłƘŀǘ ŘǊǳƘȇƳΦ 5ƻ ŘŀƭǑƝŎƘ ƭŜǘ ǇǌŜƧƛ řłōƭƛŎƪȇƳ 

dobrovoƭƴƝƪǻƳ ƳƴƻƘƻ ǎƛƭΣ ƴƻǾȇŎƘ Ǉƻǎƛƭ ŀ Ŏƻ ƴŜƧƳŞƴŠ ǘǊŀƎƛŎƪȇŎƘ ȊłǎŀƘǻΦ 

Iŀƴŀ aŀŎƘłƶƻǾł ό6Z 09/2020) 

{ōƻǊ ŘƻōǊƻǾƻƭƴȇŎƘ Ƙŀǎƛőǻ Ǿ 6łōƭƛŎƝŎƘ ōȅƭ ȊŀƭƻȌŜƴ сΦ ǵƴƻǊŀ мфлл ŀ ǎǘŀƭ ǎŜ 

őƭŜƴŜƳ ƘŀǎƛőǎƪŞ ȌǳǇȅ YŀǊƭƝƴǎƪŞ őΦ фрΦ ± ǊƻŎŜ мфот ōȅƭ Řƻ ƻŎƘǊŀƴȅ ǎboru 

ǇǌŜŘłƴ ȌǳǇƴƝ ǇǊŀǇƻǊΦ 

±Ŝ ǎǘǌŜŘǳ őŜǊǾŜƴŞho pole je ǾȅǑƛǘ ǎǘǌŜŘƴƝ Ȋƴŀƪ ǊŜǇǳbliky 

2ŜǎƪƻǎƭƻǾŜƴǎƪŞΣ ƪǘŜǊȇ ōȅƭ ǇƻǳȌƝǾłƴ Ǿ ƭŜǘŜŎƘ мфнлςмфофΦ bŀ ǇǌŜŘƴƝƳ ǑǘƝǘŠ 

Ȋƴŀƪǳ ƧŜ ǾȅǑƛǘ Ȋƴŀƪ 2ŜŎƘ ς ƴŀ őŜǊǾŜƴŞƳ ǑǘƝǘŠ ǎǘǌƝōǊƴȇ ŘǾƻǳƻŎŀǎȇ ƭŜǾ ǾŜ 

skoku se zlatou korunou. 

Na zaŘƴƝƳ ǑǘƝǘŠ Ƨǎƻǳ ǾȅǑƛǘȅ Ȋƴŀƪȅ {ƭƻǾŜƴǎƪŀΣ tƻŘƪŀǊǇŀǘǎƪŞ Rusi, Moravy, 

Slezska. Zpoza znakǳ 2ŜǎƪƻǎƭƻǾŜƴǎƪŞ ǊŜǇǳōƭƛƪȅ Ǿ ƘƻǊƴƝ ŀ ŘƻƭƴƝ őłǎǘƛ ǾȅőƴƝǾł 

ǾȅǑƛǘł Ƙŀǎƛőǎƪł ǎŜƪŜǊŀΦ tƻ ǎǘǊŀƴłŎƘ Ƨǎƻǳ ǾȅǑƛǘȅ ǘǌƛ ƭƛǇƻǾŞ listy. Nad znakem je 

ǾȅǑƛǘ ƴłǇƛǎ I!{L2{Y# ¿¦t!Σ ǇƻŘ Ȋƴakem Y!w[Nb{Y# 2Φ фрΦ 

tƻ ǇǊŀǾŞ ǎǘǊŀƴŠ Ȋƴŀƪǳ je letopoőŜǘ муфуΣ ƪǘŜǊȇ ōȅ ƳƻƘƭ souviset se 

ǾȊƴƛƪŜƳ YŀǊƭƝƴǎƪŞ ƘŀǎƛőǎƪŞ ȌǳǇȅΦ 

tƻ ƭŜǾŞ ǎǘǊŀƴŠ Ȋƴŀƪǳ ƧŜ ƭŜǘƻǇƻőŜǘ мфотΣ ƪǘŜǊȇ ȊǌŜƧƳŠ ǎƻǳǾƛǎƝ ǎŜ ǾȊƴƛƪŜƳ 

praporu. 

±Ŝ ǎǘǌŜŘǳ ǇǊŀǾŞƘƻ ŀ ƭŜǾŞƘƻ ƻƪǊŀƧŜ őŜǊǾŜƴŞƘƻ ǇƻƭŜ ƧŜ ǾȅǑƛǘŀ Ƙŀǎƛőǎƪł 

ǇǌƛƭōŀΣ Ȋŀ ƴƝȌ Ƨǎƻǳ ȊƪǌƝȌŜƴŞ ƘŀǎƛőǎƪŞ sekery. ±Ŝ ǎǘǌŜŘǳ ƘƻǊƴƝƘo a dƻƭƴƝho 

ƻƪǊŀƧŜ őŜǊǾŜƴŞƘƻ ǇƻƭŜ ƧŜ ǾȅǑƛǘł ƘƻǌƝŎƝ ǎǘǌŜŎƘŀ ŘƻƳǳΦ 

bŀ ŘǊǳƘŞ ǎǘǊŀƴŠ ǇǊŀǇƻǊǳ ƧŜ ǾȅǑƛǘ ǇƻǊǘǊŞǘ ±ƝǘŠȊǎƭŀǾŀ IłƭƪŀΣ ƴŀŘ ƴƝƳ ƴłǇƛǎ 

±~9 twh ±[!{¢ ! {±;Ih .[L¿bNIhΦ ± ǇǊŀǾŞƳ dolnƝƳ ǊƻƘǳ ƧŜ ŘǻƳ 

s ƴłǇƛǎŜƳ wh5bº 5®a ±N¢=½{[!±! I#LKA V DOLNbY¦Φ 

tƻŘ ƴłǇƛǎŜm jsou vyǑƛǘȅ ǘǌƛ ƭƛǇƻǾŞ ƭƛǎǘȅΦ ±Ŝ ȊōȇǾŀƧƝŎƝŎƘ ǊƻȊƝŎƘ Ƨǎƻǳ 

ǎǘȅƭƛȊƻǾŀƴŞ ǇƭŀƳŜƴȅΣ ƴŀŘ ƪǘŜǊȇƳƛ ƧŜ ǾȅǑƛǘł ǘǊƛƪƻƭƻǊŀ ŀ ƭƛǇƻǾŞ ƭƝǎǘƪȅΦ ±ǑŜ ƧŜ 

ornaƳŜƴǘłƭƴŠ ǳǎǇƻǌłŘłƴƻ ŀ ǇǊƻǇƻƧŜƴƻ ƴŀǑƛǘƻǳ ǵȊƪou tkanou bortou 

z ƪƻǾƻǾȇŎƘ ƴƛǘƝΣ ƪǘŜǊł ȊǾȇǊŀȊƶǳje okraj praporu. 

Na jednom svƛǎƭŞm okraji praporu jsou naǑƛǘŞ ƪǊƻǳȌƪȅ ƴŀ ǇǌƛǇŜǾƴŠƴƝ 

k ȌŜǊŘƛΦ ½ōȇǾŀƧƝŎƝ ƻƪǊŀƧŜ ȊŘƻōƝ ƴŀǑƛǘł ǘƻőŜƴł ǑƶǻǊŀ ǇǻǾƻŘƴŠ Ǿ ōŀǊǾŠ 

ǘǊƛƪƻƭƽǊȅΦ ¦ ŘƻƭƴƝƘƻ ǊƻƘǳ ǾȅǘǾłǌƝ ǎƳȅőƪǳΣ ƴŜƧǎǇƝǑŜ na pǌƛǇŜǾƴŠƴƝ ǎǘǌŀǇŎŜΦ 

~ǘŠǇłƴƪŀ 5ŜƧƳaƭƻǾłΣ ǊŜǎǘŀǳǊłǘƻǊƪŀ ό6Z 09/2020) 



74 

tŠǘ kempǻ pǊƻ ŘŠǘi v ƭŜǘƴƝŎƘ ƳŠǎƝŎƝŎƘΗ 

YǊƻƳŠ ǘǌƝ ŦƻǘōŀƭƻǾȇŎƘ ƪŜƳǇǻ ƭŜǘƻǎ ǇǊƻōŠƘƭȅ ƻǇŠǘ ƛ ŘǾŀ ƪŜƳǇȅ ±ŜǎŜƭȇŎƘ 

sportovek. tǊƻ ƴŠƪƻƘƻ ƪŀȌŘȇ Ǌƻƪ ǎŜ ƻǇŀƪǳƧƝŎƝ ƛnformaceΦ tǊƻǎǘŠ ƴƛŎ ƴƻǾŞƘƻΦ 

Ale ǘŜƴǘƻ ǇǊƻƧŜƪǘΣ ƪǘŜǊȇ ǾȊƴƛƪƭ ƧƛȌ ǇǌŜŘ ŘŜǎŜǘƛ ƭety a proǑƭƛ ƧƝƳ ƧƛȌ ǎǘƻǾƪȅ 

ƳŀƭȇŎƘ ǵőŀǎǘƴƝƪǻ ǇǌŜŘŜǾǑƝƳ Ȋ 6łōƭƛŎ, je z ƴŠƪƻƭƛƪŀ ǇƻƘƭŜŘǻ ǳƴƛƪłǘƴƝΦ 

tǊǾƴƝm ǳƴƛƪłǘem jŜ ŘŞƭƪŀ ǘǊǾłƴƝΦ yada ȊŀƧƝƳŀǾȇŎƘ ŀƪŎƝ vzniƪłΣ ŀƭŜ 

ƴŜǾȅŘǊȌƝΦ ¦ƴƛƪłǘƴƝ ƧŜ ƛ ǾƭŀǎǘƴƝ ǎǇƻǊǘƻǾƴƝ ŀǊŜłƭΣ ƪǘŜǊȇ ƴŀōƝȊƝ ŘǾŠ ŦƻǘōŀƭƻǾł 

ƘǌƛǑǘŠΣ ŘǾŀ ǘŜƴƛǎƻǾŞ ƪǳǊǘȅ a pro kemp se proƴŀƧƝƳł řłōƭƛŎƪȇ wŜƘŀƪƭǳō 

s ōŀȊŞƴŜƳ ŀ Ƴŀƭƻǳ ǘŠƭƻŎǾƛőƴƻǳΦ ¢ƝƳǘƻ ƧŜ ǾȅǘǾƻǌŜƴƻ ǎƪǾŠƭŞ ȊłȊŜƳƝ ǇǊƻ 

ǎǇƻǊǘƻǾƴƝ ǾȅȌƛǘƝ ŘŠǘƝ Ǿ 6łōƭƛŎƝŎƘΦ A v ƴŜǇƻǎƭŜŘƴƝ ǌŀŘŠ ƧŜ ǘƻ ǇŀǊǘŀ 

ŀǎƛǎǘŜƴǘǻκǘǊŜƴŞǊǻΣ ƪǘŜǌƝ ǎŜ ƻ ŘŠǘƛ ǎǘŀǊŀƧƝΦ bŠƪǘŜǌƝ ƳŀƧƝ ȊƪǳǑŜƴƻǎǘƛ ƧƛȌ 

z prvnƝho kempu v roce 200мΣ ǾŠtǑƛƴŀ Ƴł ǇŜŘŀƎƻƎƛŎƪŞ ǾȊŘŠƭłƴƝ ŀ ǇǊŀŎǳƧƝ ƴŀ 

ȊłƪƭŀŘƴƝŎƘ a ƳŀǘŜǌǎƪȇŎƘ ǑƪƻƭłŎƘΣ ƴŜōƻ ǘƻ Ƨǎƻǳ ȊƪǳǑŜƴƝ ŀ ŎŜǊǘƛŦƛƪƻǾŀƴƝ 

ǘǊŜƴŞǌƛ z {Y 6łōƭƛŎŜΦ WŜ ǊŀŘƻǎǘ ǎƭŜŘƻǾŀǘ, jak to s ŘŠǘmi umŠƧƝΦ WǎŜƳ ǇƻǘŠǑŜƴΣ 

ȌŜ ƧǎŜƳ Ǉƻ ǎƪƻƴőŜƴƝ kempǻ dostal ǌŀŘǳ ǇƻzƛǘƛǾƴƝŎƘ ǊŜŀƪŎƝ ƻŘ ǊƻŘƛőǻ ŘŠǘƝΦ 

tǊƻǎƝƳ, vŀȌƳŜ ǎƛ ǘŠŎƘǘƻ ŀƪǘƛǾƛǘΗ 

aƛŎƘŀƭ aƻǑƴƛőƪŀ ό6½ л9/2020) 

tƻŘȊƛƳƴƝ ƻǊƛŜƴǘŀőƴƝ ōŠƘ нлнл 

bŀŘ ǳǎǇƻǌłŘłƴƝƳ ōŠƘǳ ŘƭƻǳƘƻ ǾƛǎŜƭȅ ƻǘŀȊƴƝƪȅ ς ƻƳŜȊƝ ǾƭłŘŀ ƛ ǘȅǘƻ 

venƪƻǾƴƝ ŀƪǘƛǾƛǘȅΚ tǌƛƧŘŜ ǾǻōŜŎ ƴŠƪŘƻ ƪǾǻƭƛ ƻōŀǾŠ ǇǌŜŘ ǘŀƧŜƳƴȇƳ Ŏovidem? 

Nakonec se zǵőŀǎǘnil ǊŜƪƻǊŘƴƝ ǇƻőŜǘ ōŠȌŎǻ ς ōŠȌŜƭƻ ŎŜƭƪŜƳ 

75 ƳŀƳƛƴŜƪΣ ǘŀǘƝƴƪǻΣ ŘŠǘƝ ǎŀƳƻǎǘŀǘƴŠΣ ǎ ǊƻŘƛőƛ őƛ ǇǊŀǊƻŘƛőƛΦ ½ǵőŀǎǘƴƛƭȅ ǎŜ 

ƴŜǇƭłƴƻǾŀƴŠ ƛ ŘŠǘƛ Ȋ ƻŘŘƝƭǳ ƻǊƛŜƴǘŀőƴƝƘƻ ōŠƘǳ ¢w9¢w!Σ ƪǘŜǊȇ Ƴŀpu 

v 6łōƭƛŎƪŞƳ ƘłƧƛ ŀƪǘǳŀƭƛȊǳƧŜ ŀ ǎǇǊŀǾǳƧŜΦ V prostoru startu ƧǎƳŜ ŘƻŘǊȌƻvali 

rozǇǘȇƭŜƴŞ ǎƪǳǇƛƴƪȅΣ Ǿ ƭŜǎŜ ǳȌ Ǉŀƪ ōȅƭ ǊƻȊǇǘȅƭ ȊŀǊǳőŜƴΧ 

tƻőŀǎƝ Ƨŀƪƻ ȊłȊǊŀƪŜƳ ǾǑŜƳ ǇǌłƭƻΗ bŜƧǊȅŎƘƭŜƧǑƝ ƴŀ ŘƭƻǳƘŞ ǘǊŀǎŜ όŎŎŀ 

5 ƪƳύ ōȅƭŀ ǘŜƴǘƻƪǊłǘŜ ǎƭŜőƴŀ tŜǘǊŀ ±ŀƘŀƭƻǾł Ǿ őŀǎŜ осΥрл ƳƛƴΦΣ ƴŀ ƪǊłǘƪŞ 

trase (cca 2,5 km) byla neƧǊȅŎƘƭŜƧǑƝ ǇŀƴƝ ±ŠǊŀ ~ǳōǊǘƻǾł Ǿ őŀse 23:40. 

GratulujeƳŜ ǾǑŜƳΣ ƪǘŜǌƝ ŘƻōŠƘƭƛ Řƻ ŎƝƭŜ ŀ ƳƻƘƭƛ ǾȅƭǳǑǘƛǘ ǘŜȄǘ Ȋ ǇƝǎƳŜƴŜƪ ƴŀ 

ƧŜŘƴƻǘƭƛǾȇŎƘ ƪƻƴǘǊƻƭłŎƘΥ α.ŠƘŜƳ ǇǊƻǘƛ ŎƻǾƛŘǳΗά aŠƧƳŜ ƴŀ ǇŀƳŠǘƛΣ ȌŜ 

ƴŜƧƭŜǇǑƝ αǊƻǳǑƪƻǳά ƧŜ ǾƭŀǎǘƴƝ ƛƳǳƴƛǘƴƝ ǎȅǎǘŞƳΣ ŀ ƧŜƘƻ ǇƻǎƛƭƻǾłƴƝ Ǿ ƪŀȌŘŞƳ 

ǾŠƪǳ ōȅ ƳŠƭƻ ōȇǘ ǾŜ ǾƭŀǎǘƴƝƳ ȊłƧƳǳ ƴłǎ ǾǑŜŎƘΦ 

Jaƴ IǊŘƭƛőƪŀ ό6½ 11/2020) 
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15Ȣ 2ĳÚÎï 

6ÜÌËÁ ÓÅ ÎÅÖÙÈÎÕÌÁ ÁÎÉ LÜÂÌÉÃþÍ 

tǊŀȌǎƪŞ ǇƻǾǎǘłƴƝΦ hȊōǊƻƧŜƴȇ ǎǘǌŜǘΣ ƪǘŜǊȇ ǳǎǇƝǑƛƭ ǇƻǊłȌƪǳ ƴŀŎƛǎǘƛŎƪŞ 

ōǊŀƴƴŞ moci a jŜƧƝ ōŜȊǇƻŘƳƝƴŜőƴƻǳ ƪŀǇƛǘǳƭŀŎƛ ƻ ƳƴƻƘƻ ŘƴƝΦ ±ȊŜǇŠǘƝ 

sǘŀǘŜőƴȇŎƘ vlastencǻΣ ŀƭŜ ǘŀƪŞ ǳŘłƭost, ƧŜȌ Ƨŀƪƻ ǇƻƭƛǘƛƪǳƳ ȊƴŜǳȌƛƭŀ 

ƴŀǎǘǳǇǳƧƝŎƝ ōƻƭǑŜǾƛŎƪł ŘƛƪǘŀǘǳǊŀΦ [Ŝǘƻǎ ƻŘ ǇƻǾǎǘłƴƝ ǳǇƭȅƴǳƭƻ ǳȌ тр ƭŜt. 

±łƭŜőƴŞ ǳŘłƭƻǎǘƛ ǎŜ ƴŜǾȅƘƴǳƭȅ ŀƴƛ 6łōƭƛŎƝƳΣ ƪǘŜǊŞ ǎ Prahou tehdy ǘŠǎƴŠ 

sousedily. 

PaƳŠǘƴƝŎƛ ǾȊǇƻƳƝƴŀƧƝ 

Jan Sigmund: VȊǇƻƳƝƴƪȅ na HeydriŎƘƛłŘǳ ƛ ƻǎǾobozŜƴƝ 

27. ƪǾŠǘƴŀ мфпн Ǉƻ ŀǘŜƴǘłǘǳ ƴŀ ǌƝǑǎƪŞƘƻ ǇǊƻǘŜƪǘƻǊŀ ŘŠƭŀƭƛ ƴŀŎƛǎǘŞ 

i v 6łōƭƛŎƝŎƘ ŘǻƳ ƻŘ ŘƻƳǳ ǑǙłǊǳΦ ½ŀőŀƭƛ Ǿ ƘƻǊƴƝ őłǎǘƛΦ aȅ ƳŠƭƛ ŘƻƳŀ 

ǎŎƘƻǾŀƴŞ ȊŀƪłȊŀƴŞ ƪƴƛƘȅ a tiskoviny, protƻȌŜ ƳƻƧŜ ǘŜǘŀ ǇǊŀŎƻǾŀƭŀ ǾŜ ǑƪƻƭŜ 

v YƻōȅƭƛǎƝch, kde byƭ ǑƪƻƭƴƝkem Karel CvǊőŜƪ ς vŜƭƪȇ {ƻƪƻƭ ŀ ƻŘōƻƧłǌΦ WŜƘƻ 

ŘŎŜǊŀ .ƻȌŜƴƪŀ ǇǌƛōŠƘƭŀΣ ȌŜ Ƨǎƻǳ ǳ ƴƛŎƘ ƴŀŎƛǎǘŞΣ ŀ ŘŠǾőŀǘŀ Ȋŀőŀƭŀ ǳ ƴłǎ 

ǊȅŎƘƭŜ ƪƴƛƘȅ ǇłƭƛǘΣ ŎƻȌ ǎŜ ƴŀƪƻƴŜŎ ȊŘŀǌƛƭƻΦ YƻƴǘǊƻƭŀ ƪ ƴłƳ ale ƴŀǑǘŠǎǘƝ ǎǘŜƧƴŠ 

nedorazila. 

25. ōǌŜȊƴŀ мфпр ǎŜ tǊŀƘŀ ǎǘŀƭŀ ŎƝƭŜƳ ƭeǘŜŎƪŞƘƻ ōƻƳōŀǊŘƻǾłƴƝ. Bomby 

padaly na Kbely, [ŜǘƶŀƴȅΣ 2ŀƪƻǾƛŎŜΣ ŀƭŜ ƴŠƪƻƭƛƪ ƧƛŎƘ Ǉǌƛǎǘłƭƻ ƛ Ǿ 6łōƭƛŎƝŎƘΦ 5ƻ 

ǳƭƛŎŜ [ŜƎƛƻƴłǌǻ ǎǇŀŘƭȅ ŀǎƛ ǘǌƛΣ ȌłŘƴł ƴŜvybuchla. V IŀǾƭƝőƪƻǾŞ όƴȅƴƝ 

/ƘǌƛōǎƪŞ) jedna explodovalŀ ŀ Ȋŀōƛƭŀ ƳƭŀŘƝƪŀ ǎŎƘƻǾŀƴŞƘƻ ǎ rodinou 

v dǌŜǾŠƴŞ ōƻuŘŠΦ aŠƭƛ jsme doma kǊłƭƝky. aŀƳƛƴƪŀ ƳŠ Ǉƻǎƭŀla se 

ǎŀƳƛőƪƻǳ Ȋŀ ǎŀƳŎŜƳ Řƻ ǳƭƛŎŜ ¦ /ƘŀƭƻǳǇŜƪΦ ±ǘƻƳ ǎŜ ƻȊǾŀƭȅ ǎƛǊŞƴȅΣ ȌŜ ƧŜ 

ƴłƭŜǘΦ tǌłǘŜƭŞ ǌŜƪƭƛ αǾŜƳ ǎƛ ƪǊłƭƝƪŀ ŀ ōŠȌ ŘƻƳǻάΦ .ŠȌŜƭ ƧǎŜƳ ȊƪǊŀtkou ulicƝ 

[ŜƎƛƻƴłǌǻΦ .ƻƳōȅ ǳȌ ǇŀŘŀƭȅ ƴŀ ±ȅǎƻőŀƴȅΣ ƪƻǳƪŀƭ ƧǎŜƳ ƴŀ ƻƘŜƶ, pak to 

ǇǌƛǑƭƻ ƛ ǎŜƳ. V poli byla spousta neǾȅōǳŎƘƭŞ ƳǳƴƛŎŜΦ bŠƳŎƛ ǇǌƛǾŜȊƭƛ ǾŠȊƴŠΣ 

ƪǘŜǌƝ ƧŜ Ȋ Ƙƭƻǳōƪȅ ȊƘǊǳōŀ ŘǾƻǳ ƳŜǘǊǻ ƪǊǳƳǇłőƛ ŀ ƭƻǇŀǘŀƳƛ ǾȅƪƻǇłǾŀli. Po 

ǾȅƪƻǇłƴƝ ōƻƳōȅ ƧŜ ǇȅǊƻǘŜŎƘƴƛƪ odjiǑǙƻǾŀl. Kus od 6łōƭƛŎ ōȅƭŀ ǎǇŀŘƭł 

ƻōǊƻǾǎƪł ōƻƳōŀΣ ƴŀ ƪǘŜǊŞ ƧǎƳŜ ǎƪłkali, alŜ ƴŀǑǘŠǎǘƝ ƴevybuchla. 

Koncem dubna мфпр bŠƳŎƛ ƴŀ tǊŀȌǎƪŞ ό6łōƭƛŎƪŞύ ǇƻǎǘŀǾƛƭƛ ƻōǊƻǾǎƪȇ 

ŘǌŜǾŠƴƻƪŀƳŜƴƴȇ ȊłǘŀǊŀǎΣ ŀōȅ ǎŜ ƴŜŘŀƭƻ ǇǊƻƧƝȌŘŠǘΦ ¢Ŝƴ byl i v ulici 

[ŜƎƛƻƴłǌǻΣ ƪŘŜ ōȅƭ ǇǌŜǾǊȌŜƴȇ ƪƻƶǎƪȇ ǇƻǾƻz. 
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9. ƪǾŠǘƴŀ ōȅƭ ƪǊłǎƴȇ ƪǾŠǘƴƻǾȇ ŘŜƴΦ tƻ фΦ ƘƻŘƛƴŠ ǎe strhl vŜƭƪȇ ƳǳƳǊŀƧΣ 

ȌŜ v HuǎƻǾŠ όYƻƪƻǌƝƴǎƪŞύ ǳ ǇƻǎƭŜŘƴƝƘƻ ŘƻƳƪǳ ǎǘƻƧƝ ǘŀƴƪΦ tƻŎƘƻǇƛǘŜƭƴŠ ƧǎƳŜ 

ǘŀƳ ǾǑƛŎƘƴƛ ƭŜǘŠƭƛΦ ± ǊǳǎƪŞƳ ǘŀƴƪǳ ōȅƭƛ ǾƻƧłŎƛ ƻ ƴŠŎƻ ǎǘŀǊǑƝ ƴŜȌ ƳȅΣ ƪƻƭŜƳ 

ŘǾŀŎƝǘƪȅΦ .ȅƭƛ velmƛ ǇǌłǘŜƭǑǘƝΦ bŀǑƛ ƭƛŘŞ ƧŜ ƻōƧƝƳŀƭƛΣ ŘłǾŀƭƛ ƧƛƳ ƪȅǘƪȅΦ ±ƻƭali 

jsme nŀ ƴŠ ǎǾƻboda, svoboda. Oƴƛ ȌŜ ǇǊȇ ǇǌƛƧŜƭƛ ƻŘ .ŜǊƭƝƴŀΦ aŠƭƛ 

ǊŀŘƛƻǎǘŀƴƛŎƛΣ ǇǌŜǎ ƪǘŜǊƻǳ ǎŜ ŘƻǊƻȊǳƳƝǾŀƭƛΦ bŀƧŜŘƴƻǳ ǘŀƴƪ ȊŀǾǌŜƭƛ ŀ honem 

ƻŘƧŜƭƛΦ bŠƳŎƛ Ȋ 2ŀƪƻǾƛŎ ƴŀ /ƘŀōǊȅ ǘƻǘƛȌ ƘƻǳŦƴŠ ƻŘƧƝȌŘŠƭƛΦ V ǘŞ ƪƻƭƻƴŠ όkolem 

Ƴƻǎǘǳ ǇǌŜǎ ŘłƭƴƛŎƛύ ƴŠƪŘƻ ŀǎƛ αȊƭƻōƛƭάΣ ǘŀƪȌŜ oni s tankem vjeli na pole za 

IŀǾƭƝőƪƻǾǳ ό/Ƙǌƛōǎƪƻǳύ ŀ ǾȅǇłƭƛƭƛ ŘǾŠ Ǌłƴȅ όǘǊŜŦƛƭƛ ǎŜΣ ƪŀƳ ƳŠƭƛύΦ tŀƪ ǎŜ ƪ ƴłƳ 

ȊŀǎŜ ǾǊłǘƛƭƛ ŀ Ƴȅ ƳƻƘƭƛ ƻǇŠǘ ȊƪƻǳƳŀǘ ǘŀƴƪΦ tŀƪ ƧǎƳŜ ǎŜ ƧŜƭƛ ǇƻŘƝǾŀǘ ƴŀ ƳƝǎǘƻ 

ǳŘłlostiΦ bŠƳŎƛ ǎƛ ǘƻ ǘŀƳ ǎƛŎŜ ƳŜȊƛǘƝƳ ǳƪƭƛŘƛƭƛΣ ȊǌŜƧƳŠ ƛ ƳǊǘǾŞΣ ŀƭŜ stopy po 

ǎǘǌŜƭōŠ Ȋ tanku tam ōȅƭȅ ƛ Ǉƻ ǾłƭŎŜΦ h řłōƭƛŎƪȇŎƘ ǇŀŘƭȇŎƘ ƧǎƳŜ ǎŀƳƻȊǌŜƧƳŠ 

ǾŠŘŠƭƛΣ ŀƭŜ ōȅƭƛ ƧǎƳŜ ǎǇƻƪƻƧŜƴƝΣ ȌŜ Ƨǎƻǳ bŠƳŎƛ ǇǊȅőΦ 

Po tankistech ǇǌƛƧŜƭƛ Řƻ 6łōƭƛŎ ŘŀƭǑƝ ǊǳǑǘƝ ǾƻƧłŎƛ s kƻƶƳƛ a vozy. Bylo jich 

ǘŀŘȅ ƘƻŘƴŠΦ aȅ ƧǎƳŜ ƳŠƭƛ ǳ ŘƻƳƪǳ Ŏihlovou zeřΣ ƪŜ ƪǘŜǊŞ ƪƻƴŠ ǇǌƛǾłȊŀli. 

Ale ne nadlouho, ǇǊƻǘƻȌŜ Ǉƻ ŎƘǾƝƭƛ Ǉǌƛ ǘŞ ȊłǘŠȌƛ ǎǇŀŘƭŀΧ 

V ǳƭƛŎƛ [ŜƎƛƻƴłǌǻ ōȅŘƭŜƭ ŎƘŀƭǳǇƴƝƪ ±ƻǊƭƝőŜƪΦ bŀ ƧŜƧƛŎƘ ȊŀƘǊŀŘŠ ƳŠƭƛ ǾŜ 

ŘǊǳƘŞ ǇƻƭƻǾƛƴŠ ƪǾŠǘƴŀ ǊǳǑǘƝ vƻƧłŎƛ ƭłƎr. My tam Ȋŀ ƴƛƳƛ ŎƘƻŘƛƭƛΣ ƻōőŀǎ ƧǎƳŜ 

Řƻǎǘŀƭƛ ƴŠŎƻ ŘƻōǊŞƘƻ ƪ sƴŠŘƪǳΦ .ȅƭƛ ƴŀ ƴłǎ ƘƻŘƴƝ, my ōȅƭƛ ȊǾŠŘŀǾƝ ƴŀ 

ȊōǊŀƴŠΦ 

Josef wǻȌƛőƪŀΥ .ŀǊƛƪłŘȅ ƛ ōƻƧŜ ǳ 6łōƭƛŎƪŞƘƻ ƘłƧŜ 

YǾŠǘƴƻǾŞ ǳŘłƭƻǎǘƛ Ǌƻƪǳ мфпр ƧǎŜƳ ǇǊƻȌƛƭ Ƨŀƪƻ ǎŜŘƳ ŀ Ǉǻƭ ƭŜǘȇ ƪƭǳƪΣ ƪǘŜǊȇ 

ƳŠƭ ƴŀǾƝŎ ȊŀƪłȊłƴƻ chodit veƴΦ tǊƻǘƻ ǎƛ ǾȊǇƻƳƝƴłƳ ƴŀ ǾŠŎƛΣ ƪǘŜǊŞ ƳŠ 

z nŠƧŀƪŞƘƻ Řǻvodu zauƧŀƭȅ ŀ ǳǘƪǾŠly v pamŠǘƛΦ 

tǊǾƴƝ Ȋ ƴƛŎƘ ƧŜΣ ȌŜ Ǒǘłō ǌƝŘƝŎƝ ŘŠƴƝ Ǿ obci ǎƝŘƭƛƭ Ǿ ǎłƭŜ ƘƻǘŜƭǳ ±ŜǎŜƭƝ 

όǘŠƭƻŎǾƛőƴŀ {ƻƪƻƭŀύΣ ǇǊƻǘƻȌŜ ǘŀƳ ŎƘƻŘƛƭ ƛ ƳǻƧ ƻǘŜŎΦ hŘǘǳŘ ƻŘŎƘłȊŜƭȅ ƛ ǘǌƝ- 

a ǇŠtƛőƭŜƴƴŞ ƘƭƝŘƪȅ ƴŀ ǳǊőŜƴł ƳƝǎǘŀ Ǿ ƻƪƻƭƝ 6łōƭƛŎΦ WŜŘƴŀ Ȋ ƴƛŎƘ ǘŀƪŞ ƴŀ 

kobȅƭƛǎƪȇ ƻƪǊŀƧ 6łōƭƛŎƪŞƘƻ ƘłƧŜΣ ƪŘŜ Ǉƻ ǎǘǌŜǘǳ ǎ ƴŠƳŜŎƪȇƳƛ ǾƻƧłƪȅ ƴŠƪƻƭƛƪ 

z ƴƛŎƘ ǇŀŘƭƻΦ aŜȊƛ ƴƛƳƛ ǘŀƪŞ ƻǘŜŎ ƳŞƘƻ ŘƻōǊŞƘƻ ƪŀƳŀǊłŘŀΦ 5ŀƭǑƝ ƘƭƝŘƪŀ 

byla na ǊƻƘǳ ǇǊŀȌǎƪŞƘƻ ƘǌōƛǘƻǾŀΦ ¢ŀ ǎŜ Řƻǎǘala pod paƭōǳ ŘŠƭƻǎǘǌŜƭŜŎƪŞ 

ōŀǘŜǊƛŜ ȊŜ {ǘǌƝȌƪƻǾŀΦ tŀƳłǘƪƻǳ ƴŀ to byla dƝra ve zdƛ ƘǌōƛǘƻǾŀ ȊǇǻǎƻōŜƴł 

ƎǊŀƴłǘŜƳΣ ƪǘŜǊł ǘŀƳ Ȋǻǎǘŀƭŀ ƴŠƪƻƭƛƪ ƭŜǘΦ 

Samostatnou kapitolou byla stavba ōŀǊƛƪłŘΦ ± ƻōŎƛ ƧƛŎƘ ōylo asi ǇŠǘ. Wł 

ƧƛǎǘŠ ǾƝƳ ƻ ōŀǊƛƪłŘŠ ƴŀ 6łōƭƛŎƪŞ ǳƭƛŎƛ ȊƘǊuōŀ ƴŀ ǵǊƻvni ulice K lomu. Ta byla 

ǇƻǎǘŀǾŜƴŀ Ȋ ǊǻȊƴŞƘƻ ƳŀǘŜǊƛłƭǳ ǇǌƛƴŜsŜƴŞƘƻ ƘƭŀǾƴŠ Ȋ .ŀǘǘƛstovy cihelny 
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a z ƴŀǑŜƘƻ ƪŀƳŜƴŜ ǇǌƛǇǊŀǾŜƴŞƘƻ ƴŀ ōǳŘƻǳŎƝ ǎǘŀǾōǳΦ bŀǑǘŠǎǘƝ ƪ ȌłŘƴŞ ƻǎǘǊŞ 

ƻōǊŀƴŠ ōŀǊƛƪłŘ ƴŜŘƻǑƭƻΦ 

фΦ ƪǾŠǘƴŀ ǇǊƻƧŜƭƻ 6łōƭƛŎŜƳƛ ƴŠƪƻƭƛƪ ǊǳǎƪȇŎƘ ƻōǊƴŠƴȇŎƘ vozidel vőŜǘƴŠ 

tanƪǻΦ WŜŘŜƴ Ȋ ƴƛŎƘ Ǉŀƪ Ȋǻǎǘŀƭ ƴŠƪƻƭƛƪ ŘƴƝ ƴŀ okraji pole u rohu ŦƻǘōŀƭƻǾŞƘƻ 

ƘǌƛǑǘŠ (co jsou tenisovŞ ƪǳǊǘȅύΦ !ǎƛ млΦ рΦ ǇǌƛƧŜƭŀ Ǌǳǎƪł ǇŠŎƘƻǘŀΣ ƪǘŜǊł ȊŘŜ 

Ȋǻǎǘŀƭŀ ƴŠƪƻƭƛƪ ŘƴƝΦ ¿ƛƭƛ ƴŀ ǳƭƛŎƝŎƘ ŀ ǊǻȊƴȇŎƘ ǾƻƭƴȇŎƘ ǇǊƻǎǘƻǊłŎƘΦ 6łōƭƛőǘƝ 

ƻōőŀƴŞ ƧƛƳ poskytovaƭƛ ƘƭŀǾƴŠ ǾƻŘǳ ŀ Ǿ ƳƴƻƘŀ ǊƻŘƛƴłŎƘ ƧƛƳ ǘŀƪŞ Ǿŀǌƛƭƛ ƧƝdlo. 

Asi pƻ ǘȇŘƴǳ ŀȌ ŘŜǎŜǘƛ Řƴech ǾƻƧłŎƛ 6łōƭƛŎŜ ƻǇǳǎǘili. 

Alexandr Kliment, Iŀƴŀ aŀŎƘłƶƻǾł ό6Z 05/2020) 
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16Ȣ 0ĠþÌÏÈÙ 

Zastupitelstvo ÍñÓÔskï éÜÓÔi Praha-LÜÂÌÉÃÅ 

8Φ ǾŜǌŜƧƴŞ ȊŀǎŜŘłƴƝ ½a2 Praha-6łōƭƛŎŜ ς 19. 2. 2020 

- Kontrƻƭŀ ȊłǇƛǎǳ ½a2 őΦ тκнлмфΦ ½łǇƛǎ ōȅƭ ǎŎƘǾłƭŜƴΦ 

- ± ǊłƳŎƛ ǾƻƭƴŞƘƻ ƳƛƪǊƻŦƻƴǳ vystoupili L. {ǘŀǑŜƪΣ WΦ HrŘƭƛőƪŀΣ a. wǻȌƛőƪŀ. 

- LƴǾŜƴǘŀǊƛȊŀőƴƝ ȊǇǊłǾŀ Ȋŀ Ǌƻƪ 2019. ½ŀǎǘǳǇƛǘŜƭǎǘǾƻ a2 po prƻƧŜŘƴłƴƝ 

schvłƭƛƭƻ ȊǇǊłǾǳ ƘƭŀǾƴƝ ƛƴǾŜƴǘŀǊƛȊŀőƴƝ ƪƻƳƛǎe k inventarizaci majetku 

a ȊłǾŀȊƪǻ a2 tǊŀƘŀ-6łōƭƛŎŜ ƪ омΦ 12. 2019; vzalo na ǾŠŘƻƳƝ ǾŜǑƪŜǊou 

dokladovou dokumentaci o provedŜƴŞ ƛƴǾŜƴtarizaci ŀ ƻ ǾȅǌŀȊŜƴƝ Ƴŀjetku. 

- wƻȊǇƻőǘƻǾŞ ƻǇŀǘǌŜƴƝ őΦ 12/2019. ZastǳǇƛǘŜƭŞ a2 Ǉƻ ǇǊƻƧŜŘƴłƴƝ ǾȊŀƭƛ ƴŀ 

ǾŠŘƻƳƝ RO őΦ м2 k rozǇƻőǘǳ a2 ƴŀ Ǌƻƪ нлмф. 

- wƻȊǇƻőǘƻǾŞ ƻǇŀǘǌŜƴƝ őΦ 1/2020. ½ŀǎǘǳǇƛǘŜƭŞ a2 Ǉƻ ǇǊƻƧŜŘƴłƴƝ ǎŎƘǾłƭƛƭƛ RO 

őΦ м ƪ ǊƻȊǇƻőǘǳ a2 ƴŀ Ǌƻƪ нл20. 

- RezignacŜ őƭŜƴŀ KV. ZastupitelstǾƻ a2 Ǉƻ ǇǊƻƧŜdƴłƴƝ vzalo ƴŀ ǾŠŘƻƳƝ 

reȊƛƎƴŀŎƛ ǇŀƴƝ .ŎΦ Iŀƴȅ aǊłőƪƻǾŞ ƴŀ ŦǳƴƪŎƛ őƭŜƴƪȅ YƻƴǘǊƻƭƴƝƘƻ ǾȇōƻǊǳ ƪŜ 

dni 31. 12. нлмф ȊŜ ȊŘǊŀǾƻǘƴƝŎƘ ŘǻǾƻŘǻΦ 

- hŘƳŠƴȅ ȊŀǎǘǳǇƛǘŜƭǻm. Zastupitelstvo a2 Ǉƻ ǇǊƻƧŜŘƴłƴƝ vzalo ƴŀ ǾŠŘƻƳƝ 

ƴƻǾŠ ǎŎƘǾłƭŜƴŞ bŀǌƝȊŜƴƝ ǾƭłŘȅ őΦ ооуκн019 Sb., o ǾȇǑƛ ƻŘƳŠƴ őƭŜƴǻ 

zastupitelsǘŜǾ ǵȊŜƳƴƝŎƘ ǎŀƳƻǎǇǊłǾƴȇŎƘ ŎŜƭƪǻΣ ƪǘŜǊȇƳ ǎŜ ǎǘŀƴƻǾƝ ƴƻǾł 

moȌƴł ǾȇǑŜ ƻŘƳŠƴ ǳǾƻƭƴŠƴȇŎƘ őƭŜƴǻ ȊŀǎǘǳǇƛǘŜƭǎǘŜǾ ŀ ƳŀȄƛƳłƭƴƝ ǾȇǑŜ 

ƻŘƳŠƴ ƴŜǳǾƻƭƴŠƴȇŎƘ őƭŜƴǻ zastupitelstev; schvłƭƛƭƻ ƴłǾǊƘ ǾȇǑŜ ƻŘƳŠƴ 

neuǾƻƭƴŠƴȇƳ ŦǳƴƪŎƛƻƴłǌǻƳ ǎ ǵőƛƴƴƻǎǘƝ od 1. 3. 2020; schvłƭƛƭƻ ƴenłǊƻƪƻǾȇ 

ǎƻǳƘǊƴ ƻŘƳŠƴ Ȋŀ Ǿȇƪƻƴ ŦǳƴƪŎŜ ƴŜǳǾƻƭƴŠƴȇŎƘ őƭŜƴǻ Ȋŀǎtupitelstva jako 

ƳŀȄƛƳłƭƴƝ ǎƻǳƘǊƴ ƻŘƳŠƴ Ȋŀ о ǊǻȊƴŞ ŦǳƴƪŎŜ. 

- YǳǇƴƝ ǎƳlouva ς pozemky. ZasǘǳǇƛǘŜƭŞ a2 Ǉƻ ǇǊƻƧŜŘƴłƴƝ ǎŎƘǾłƭƛƭƛ ǳȊŀǾǌŜƴƝ 

kupƴƝ ǎƳƭƻǳvy, jeƧƝƳȌ ǇǌŜŘmŠǘŜƳ ƧŜ ƪƻǳǇŠ ǇƻȊŜƳƪǻ Ǿ ƪΦ ǵΦ 6łōƭice za 

89 нфр Yő ƻŘ ǎǇƻƭŜőƴƻǎǘƛ ½łǾŜǎƪł ŀ ǎǇƻƭΦΣ ǾΦ o. s. 

- tƻǎƝƭŜƴƝ ǾŜƎŜǘŀŎŜ Ǿ 6łōƭƛŎƝŎƘ. ½ŀǎǘǳǇƛǘŜƭǎǘǾƻ a2 Ǉƻ ǇǊƻƧŜŘƴłƴƝ vzalo na 

ǾŠŘƻƳƝ informaci o ǇǊǻōŠƘǳ ȊŀŘłǾŀŎƝƘƻ ǌƝȊŜƴƝ ǇƻŘƭƛƳƛǘƴƝ ǾŜǌŜƧƴŞ Ȋŀƪłzky 

αbłǾǊƘ ǇƻǎƝƭŜƴƝ ǾŜƎeǘŀŎŜ Ǿ 6łōƭƛŎƝŎƘ όǾȇǎŀŘōŀ ƴƻǾȇŎƘ stromǻ ŀ ƧŜƧƛŎƘ 

ƴłǎƭŜŘƴł ǇŞőŜύάΤ souhlasilo ǎ ǾȇōŠǊŜƳ ǎǇƻƭŜőƴƻǎǘi podle jeŘƴƻǘƭƛǾȇŎƘ 

lokalit: a) STROMMY COMPANY, s. r. o., jako dodavatele pro lokalitu A a C 
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v ŎŜƭƪƻǾŞ ƘƻŘƴƻǘŠ м 298 603,70 Yő ōŜȊ 5PH; b) KaǘŜǌƛƴŀ ¢ŜǇƭłΣ Ƨako 

dodavatele pro lokalitu B a D v celƪƻǾŞ ƘƻŘƴƻǘŠ м 069 унмΣфр Yő ōŜȊ 5tIΦ 

- ½ŀƧƛǑǘŠƴƝ ƪǳƭǘǳǊƴƝŎƘ ŀƪŎƝΦ ZaǎǘǳǇƛǘŜƭǎǘǾƻ a2 Ǉƻ ǇǊƻƧŜŘƴłƴƝ vzalo ƴŀ ǾŠŘƻƳƝ 

informace ƻ ȊŀƧƛǑǙƻǾłƴƝ ƪǳƭtuǊƴƝŎƘ ŀƪŎƝΣ ǎƻǳǾƛǎŜƧƝŎƝ ƪƻƳǳƴƛƪŀŎŜ ŀ Ǉƭłƴǳ ŀƪŎƝ 

na rok 2020 a 2021 ǇƻǌłŘŀƴȇch M2 traha-6łōƭƛŎŜΤ ǇƻǾŠǌila Ra2 

persoƴłƭƴƝƳ ȊŀƧƛǑǘŠƴƝƳ ŀ ƻōƧŜŘƴłƴƝm aktivit, ȊŀƧƛǑǙƻǾłƴƝƳ ƪǳƭǘǳǊƴƝŎƘ 

a jƛƴȇŎƘ ŀƪŎƝ όǇǌŜŘƴłǑŜƪΣ ǑƪƻƭŜƴƝΣ ŎǾƛőŜƴƝύ ǾŜ ǾǑŜŎƘ ǇǊƻǎǘorłŎƘ M2 (KC Vlna, 

OōŜŎƴƝ ŘǻƳ 6łōƭƛŎŜ, OD Ke KinuΣ ǾŜǌŜƧƴȇ ǇǊƻstor) v pǌŜŘǇƻƪƭłŘŀƴŞ ǾȇǑi 280 

hod.κƳŠǎƝőƴŠ Řƻ ƳŀȄƛƳłƭƴƝ ǾȇǑŜ сс ллл YőκƳŠǎƝŎ ƻŘ мΦ 4. 2020 do 31. 3. 

2021. 

- YǳǇƴƝ ǎmlouva. ZastupitelŞ a2 Ǉƻ ǇǊƻƧŜŘƴłƴƝ ǎŎƘǾłƭƛƭƛ ǳȊŀǾǌŜƴƝ ƪǳǇƴƝ 

ǎƳƭƻǳǾȅΣ ƧŜƧƝƳȌ ǇǌŜŘƳŠǘŜƳ ƧŜ ƪƻǳǇŠ ǇƻȊŜƳƪǻ v k. ǵΦ 6łōƭƛŎŜ Ȋŀ млл ллл Yő 

ǾőΦ 5tH od spoleőƴƻǎǘƛ 9KOSPOL, a. s. 

- V diskusi vystoupili D. ProkŜǑΣ aΦ wǻȌƛőka, T. 5ǾƻǌłƪΣ S. 5ǾƻǌłƪƻǾłΣ 

P. Pozler, J. IǊŘƭƛőƪŀΣ w. Rexa, M. {ǘǊƻōƭƻǾł, H. aŀŎƘłƶƻǾł, M. Tumpach. 

- Informace radnƝŎƘ ŀ ȊŀǎǘǳǇƛǘŜƭǻ: M. wǻȌƛőƪŀ, J. IǊŘƭƛőƪŀ, L. ¢Ŝǎŀǌ. 

9. zŀǎŜŘłƴƝ ½ŀstupitelstǾŀ a2 tǊaha-6łōƭƛŎŜ ннΦ 4. 2020 

- YƻƴǘǊƻƭŀ ȊłǇƛǎǳ ½a2 őΦ 8/2020. ½łǇƛǎ ōȅƭ ǎŎƘǾłƭŜƴΦ 

- Koronakrize ς informace. M. wǻȌƛőƪŀ a J. IǊŘƭƛőƪŀ ǎŜȊƴłƳƛƭƛ ǇǌƝǘƻƳƴŞ 

s ƪǊƻƪȅΣ ƪǘŜǊŞ a2 ǇƻŘƴikla, ŀ ǎ ƻǇŀǘǌŜƴƝmi, kterł ǇǌƛƧŀƭŀ Ǿ ǎƻǳǾƛǎƭƻǎǘƛ 

s ƪƻǊƻƴŀǾƛǊŜƳΦ 5łƭŜ seȊƴłƳƛƭƛ ǇǌƝǘƻƳƴŞ ǎŜ ȊłǎƻōŀƳƛ ƻchraƴƴȇŎƘ 

ǇǊƻǎǘǌŜŘƪǻΣ ƪǘŜǊŞ Ƴł a2 ƪ ŘƛǎǇƻȊƛŎƛΣ ŀ ƛƴŦƻǊƳƻǾŀƭƛΣ ƧŀƪȇƳ ȊǇǻǎƻōŜƳ ǎŜ ǘȅǘƻ 

ǇǊƻǎǘǌŜdky distrƛōǳǳƧƝ ƻōőŀƴǻƳ 6łōƭƛŎΦ ½łǎǘǳǇŎŜ ǌŜŘƛǘŜƭŜ ½~ 5. tŀǌƝƪ 

a ȊłǎǘǳǇƪȅƴŠ ǌŜŘƛǘele pro M~ ±. 5ǳǎƻǾł ƛƴŦƻǊƳƻǾŀƭƛ ƻ ǎƛǘǳŀŎƛ Ǿ ½~ ŀ a~ 

a o ǇǌƛǇǊŀvenosti nŀ ȊƴƻǾǳƻǘŜǾǌŜƴƝ ȊŀǌƝȊŜƴƝ ǇǊƻ Ȍłƪȅ ŀ ŘŠǘƛΦ 

- ¨őŜǘƴƝ ȊłǾŠǊƪŀ a2 tǊŀƘŀ-6łōƭƛŎŜ za rok 2019. ½ŀǎǘǳǇƛǘŜƭŞ a2 Ǉƻ 

projŜŘƴłƴƝ ȊłǾŠǊƪǳ ǎŎƘǾłƭƛƭƛΦ 

- ̈ őŜǘƴƝ ȊłǾŠǊƪŀ ǇǌƝǎǇŠǾƪƻǾŞ ƻǊƎŀƴƛȊŀŎŜ ½~ ŀ a~ Praha-6łōƭƛŎe za rok 2019. 

½ŀǎǘǳǇƛǘŜƭŞ a2 Ǉƻ ǇǊƻƧŜŘƴłƴƝ Ǿzali ȊłǾŠrku ƴŀ ǾŠŘƻƳƝ. 

- wƻȊǇƻőǘƻǾŞ ƻǇŀǘǌŜƴƝ őΦ 2/2020. ½ŀǎǘǳǇƛǘŜƭŞ a2 Ǉƻ prƻƧŜŘƴłƴƝ ǾȊŀƭƛ ƴŀ 

ǾŠŘƻƳƝ wh őΦ н ƪ ǊƻȊǇƻőǘǳ a2 ƴa rok 2020. 

- wƻȊǇƻőǘƻǾŞ ƻǇŀǘǌŜƴƝ őΦ 3/2020. ZastupitelŞ a2 Ǉƻ ǇǊƻƧŜŘƴłƴƝ sŎƘǾłƭƛƭƛ wh 

őΦ 3 ƪ ǊƻȊǇƻőǘǳ a2 ƴŀ Ǌƻƪ нлнлΦ 

- tŜƴŠȌƛǘł ǇƭƴŠƴƝ ŦȅȊƛŎƪȇƳ oǎƻōłƳΦ ZasǘǳǇƛǘŜƭǎǘǾƻ a2 po projedƴłƴƝ 

schvłƭƛƭƻ ǇƻǎƪȅǘƴǳǘƝ ǇŜƴŠȌƛǘȇŎƘ ǇƭƴŠƴƝ ŦȅȊƛŎƪȇƳ ƻǎƻōłƳΣ ƪǘŜǊŞ ƴŜƧǎƻǳ őleny 
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Zastupitelstva M2 Praha-6łōƭƛŎŜΣ Ȋŀ Ǿȇƪƻƴ ŦǳƴƪŎŜ őƭŜƴǻ ǾȇōƻǊǻ ½a2 tǊaha-

6łōƭƛŎŜ ŀ ƪƻƳƛǎƝ wa2 tǊŀƘŀ-6łōƭƛŎŜ ŀ Ǿ ŘŀƭǑƝŎƘ ƻǊƎłƴŜŎƘ a2 traha-6łōƭice 

v roce 2020. 

- ½ŀƘłƧŜƴƝ ǾȇōŠǊƻǾŞƘƻ ǌƝȊŜƴƝ ƴŀ ŘƻŘŀǾŀǘŜƭŜ ǎǘŀǾŜōƴƝŎƘ ǇǊŀŎƝ ς ±ȇǎǘŀǾōŀ .5 

!ƪŎƝȊ. ZastupitelstǾƻ a2 Ǉƻ ǇǊƻƧŜŘƴłƴƝ vzalo ƴŀ ǾŠŘƻƳƝ ǇǊǻōŠȌƴƻǳ 

informaci ƻ ǇǌƝǇǊŀǾłŎƘ ǊŜŀƭizace. 

- ½ŀƘłƧŜƴƝ ǾȇōŠǊƻǾŞƘƻ ǌƝȊŜƴƝ ƴŀ ŘƻŘŀǾŀǘŜƭŜ ǎǘŀǾŜōƴƝŎƘ ǇǊŀŎƝ ς 

Rekonstrukce OD Ke Kinu. Zastupitelstvo a2 Ǉƻ ǇǊƻƧŜŘƴłƴƝ vzalo na 

ǾŠŘƻƳƝ ǇǊǻōŠȌƴƻǳ ƛƴŦƻǊƳŀŎƛ ƻ ǇǌƝǇǊŀǾłŎƘ ǊŜŀƭƛȊŀŎe. 

- Informace radƴƝŎƘ ŀ ȊŀǎǘǳǇƛǘŜƭǻ: M. wǻȌƛőƪŀ, J. HrŘƭƛőƪŀ, M. Tumpach, 

R. Rexa. 

млΦ ȊŀǎŜŘłƴƝ ½ŀǎǘǳǇƛǘŜƭǎǘǾŀ a2 tǊŀƘŀ-6łōƭƛŎŜ мтΦ сΦ нлнл 

- Kontrola złpisǳ ½a2 őΦ 9/2020. ½łǇƛs byl beȊ ǇǌƛǇƻƳƝƴŜƪ ǎŎƘǾłƭŜƴΦ 

- V ǊłƳŎƛ ǾƻƭƴŞƘƻ ƳƛƪǊƻŦƻƴǳ vystoupila J. hǳǌŜŘƴƝőƪƻǾłΦ 

- Odpis pohledłǾƪȅΦ ½ŀǎǘǳǇƛǘŜƭŞ a2 Ǉƻ ǇǊƻƧŜŘƴłƴƝ ǎŎƘǾłƭƛƭƛ ƻŘŜǇǎłƴƝ 

ǇƻƘƭŜŘłǾƪȅ Ȋŀ ǎǇƻƭŜőƴƻǎǘƝ {ǳǇŜǊǇƭŀȅΣ ŀΦ ǎΦ 

- wƻȊǇƻőǘƻǾŞ ƻǇŀǘǌŜƴƝ őΦ 4/2020. ZastupiǘŜƭŞ a2 Ǉƻ ǇǊƻƧŜŘƴłƴƝ toto RO 

ǾȊŀƭƛ ƴŀ ǾŠŘƻƳƝΦ 

- ½łǾŠǊŜőƴȇ ǵőŜǘ a2 tǊŀƘŀ-6łōƭƛŎŜΦ ½ŀǎǘǳǇƛǘŜƭŞ a2 Ǉƻ ǇǊƻƧŜŘƴłƴƝ 

ȊłǾŠǊŜőƴȇ ǵőŜǘ ǎŎƘǾłƭƛƭƛ ŀ ǎƻǳƘƭŀǎƛƭƛ ǎ ƘƻǎǇƻŘŀǌŜƴƝƳ a2 Ȋŀ rok 2019. 

- ¨ƪƻƴȅ wa2 Ǿ ŘƻōŠ ƴƻǳȊƻǾŞƘƻ ǎǘŀǾǳΦ ½ŀǎǘǳǇƛǘŜƭŞ a2 Ǉƻ ǇǊƻƧŜŘƴłƴƝ 

ǎŎƘǾłlili rozhoŘƴǳǘƝ wa2 ŀ ǾȊŀƭƛ ƴŀ ǾŠŘƻƳƝ őŜǊǇłƴƝ ŘƻǘŀŎŜ ƘƭΦ ƳΦ tǊŀƘȅΦ 

- Volba őƭŜƴŀ Y±Φ ½ŀǎǘǳǇƛǘŜƭǎǘǾƻ a2 Ǉƻ ǇǊƻƧŜŘƴłƴƝ ȊǾƻƭƛƭƻ WΦ hǳǌŜŘƴƝőƪƻǾƻǳ 

őƭŜƴƪƻǳ ƪƻƴǘǊƻƭƴƝƘƻ ǾȇōƻǊǳΦ 

- KupƴƝ smlouva ς a 6łōƭƛŎƪłΣ ǎΦ r. o. ½ŀǎǘǳǇƛǘŜƭŞ a2 Ǉƻ ǇǊƻƧŜŘƴłƴƝ ƪǳǇƴƝ 

smlouvu o odprodŜƧƛ őłǎǘƝ ǇƻȊŜƳƪǻ ǎŎƘǾłlili. 

- hŘǎǾŠǌŜƴƝ ƳŀƧŜǘƪǳ ±h-.ǳƭƛȌƴƝƪƻǾłΦ ZastupiteƭǎǘǾƻ a2 Ǉƻ ǇǊƻƧŜŘƴłƴƝ 

souhlasilo s ƻŘŜƧƳǳǘƝƳ ǎǘŀǾōȅ ǾŜǌŜƧƴŞƘƻ ƻǎǾŠǘƭŜƴƝ ȊŜ ǎǾŠǌŜƴŞ ǎǇǊłǾȅ a2 

Praha-6łōƭƛŎŜΦ 

- {ƳƭƻǳǾŀ ƻ ōŜȊǵǇƭŀǘƴŞƳ ǇǌŜǾƻŘǳ ǎǇǊłǾȅ ƳŀƧŜǘƪǳΦ ½ŀǎǘǳǇƛǘŜƭŞ a2 Ǉƻ 

projedƴłƴƝ ǎŎƘǾłƭƛƭƛ ǇǌŜǾƻŘ ǾyǌŀȊŜƴŞ ƳƻǾƛǘŞ ǾŠŎƛ όƻǎƻōƴƝ ƳƻǘƻǊƻǾŞ ǾƻȊƛŘƭƻ 

~ƪƻŘŀ Cŀōia) z HMP pro JSDH. 

- hŘƳŠƴŀ Ȋŀ Ǿȇƪƻƴ ǇǌŜŘǎŜŘȅ ȊǾƭłǑǘƴƝƘƻ ƻǊƎłƴǳΦ ZastupitelsǘǾƻ a2 Ǉƻ 

ǇǊƻƧŜŘƴłƴƝ ǎǘŀƴƻǾƛƭƻ ǇƻǎƪȅǘƻǾłƴƝ ƳŠǎƝőƴƝ ƻŘƳŠƴȅ Ȋŀ Ǿȇƪƻƴ ŦǳƴƪŎŜ 



81 

ǇǌŜŘǎŜŘȅ ȊǾƭłǑǘƴƝƘƻ ƻǊƎłƴǳ a2 tǊŀƘŀ-6łōƭƛŎŜ (komise pǊƻ ǇǊƻƧŜŘƴłǾłƴƝ 

ǇǌŜǎǘǳǇƪǻύΦ 

- 5ƻŘŀǘŜƪ őΦ н ƪŜ {ƳƭƻǳǾŠ ƻ ǇƻǎƪȅǘƴǳǘƝ ƛƴǾŜǎǘƛőƴƝ ǵőŜƭƻǾŞ ŘƻǘŀŎŜ ŀ ŘŀƭǑƝ 

ǎǇƻƭǳǇǊłŎƛ ς SY 6łōƭƛŎŜΦ ZasǘǳǇƛǘŜƭŞ a2 Ǉƻ ǇǊƻjeŘƴłƴƝ ŘƻŘŀǘŜƪ ǎŎƘǾłƭƛƭƛΦ 

- Informace radnƝŎƘ ŀ ȊŀǎǘǳǇƛǘŜƭǻΥ J. IǊŘƭƛőƪŀΦ 

- Diskuze: R. Rexa, D. tǊƻƪŜǑΣ J. IǊŘƭƛőka, M. Tumpach. 

ммΦ ȊŀǎŜŘłƴƝ ½ŀǎǘǳǇƛǘŜƭǎǘǾŀ a2 tǊŀƘŀ-6łōƭƛŎŜ ннΦ тΦ 2020 

- ½ŀǎǘǳǇƛǘŜƭǎǘǾƻ a2 Ǉƻ ǇǊƻƧŜŘƴłƴƝ ǎƻǳƘƭŀǎilo: 

- s ƻŘŜƧƳǳǘƝƳ ǎǘŀǾōȅ ǾŜǌŜƧƴŞƘƻ ƻǎǾŠǘƭŜƴƝ όмт ǎƭƻǳǇǻ ±h-.ǳƭƛȌƴƝƪƻǾł 

ǾőŜǘƴŠ ŜƭŜƪǘǊƛŎƪŞƘƻ ǾŜŘŜƴƝύ ȊŜ ǎǾŠǌŜƴŞ ǎǇǊłǾȅ a2 tǊŀƘa-6łōƭƛŎŜ do 

majetku hl. m Praha. 

- ½ŀǎǘǳǇƛǘŜƭǎǘǾƻ a2 Ǉƻ ǇǊƻƧŜŘƴłƴƝ ǎŎƘǾłƭilo: 

- ȊłǇƛǎ ½a2 őΦ 10/2020; 

- ǊƻȊǇƻőǘƻǾŞ ƻǇŀǘǌŜƴƝ őΦ 5 k rƻȊǇƻőǘǳ a2 ƴŀ Ǌƻƪ нлнлΤ 

- kǳǇƴƝ ǎƳƭƻǳǾǳ ǎŜ ǎǇƻƭŜőƴƻǎǘƝ a 6łōƭƛŎƪłΣ ǎΦ r. ƻΦΣ ƧŜƧƝƳȌ ǇǌŜŘƳŠǘŜƳ ƧŜ 

ƻŘǇǊƻŘŜƧ őłǎǘƝ ǇƻȊŜƳƪǻΤ 

- uzŀǾǌŜƴƝ ǎmlouvy o dƝƭƻ ǎ ǾƝǘŠȊŜƳ ǾȇōŠǊƻǾŞƘƻ ǌƝȊŜƴƝ ƴŀ ǊŜƪƻƴǎǘǊǳƪŎƛ 

kuchynŠ ½~ όǇǊƻǘƛǎƪƭǳȊƻǾŞ ŘƭŀȌōȅΣ ŘǊƻōƴŞ ǎǘŀǾŜōƴƝ ǵǇǊŀǾȅΣ ōŜȊŘƻǘȅƪƻǾł 

uƳȅǾŀŘƭŀ ǾőŜǘƴŠ ǇƻǌƝzeƴƝ ǎƻǳǾƛǎŜƧƝŎƝŎƘ ǘŜŎƘƴƻƭƻƎƛƝ ς ǎǇƻǊłƪΣ Ǌƻōƻǘ ŀ ŘǊƻōƴŞ 

ǾȅōŀǾŜƴƝύ ǎŜ ǎǇƻƭŜőƴƻǎǘƝ !aEREX trade, s. r. o.; 

- uzaǾǌŜƴƝ ǎƻuhlŀǎƴŞƘƻ ǇǊƻƘƭłǑŜƴƝ ƳŜȊƛ a2 tǊŀƘŀ-6łōƭƛŎŜ ŀ {Y 6łōƭƛŎe 

k ǇǊłǾǳ ǎǘŀǾōȅ ƴŀ ǇƻȊŜƳŎƝŎƘ ǾŜ ǎǇǊłǾŠ a2Τ 

- ǳȊŀǾǌŜƴƝ ǎƳƭƻuvy o ȊǌƝȊŜƴƝ ǇǊłǾŀ ǎǘŀǾōy ƳŜȊƛ a2 tǊŀƘŀ-6łōƭƛŎŜ ŀ {Y 

6łōƭƛŎŜΣ ȊΦ ǎΦΣ ƧŜƧƝƳȌ ǇǌŜŘƳŠǘŜƳ ƧŜ ǇǊłǾƻ ǎǘŀǾŜōƴƝƪŀ ƳƝǘ ƴŀ ǇƻǾǊŎƘǳ ƴŜōo 

pod povrchem pozemkǻ ǾŜ ǎǇǊłǾŠ a2 ǎǘŀǾōǳ ǾƝŎŜǵőŜƭƻǾŞ ǎǇƻǊǘƻǾƴƝ ƘŀƭȅΣ 

oōƧŜƪǘǳ ǑŀǘŜƴ ŀ ǎƻǳǾƛǎŜƧƝŎƝ ǘŜŎƘƴƛŎƪŞ ŀ ŘƻǇǊŀǾƴƝ ƛƴŦǊŀǎǘǊǳƪǘury. PǊłǾƻ ǎǘŀǾōȅ 

ǎŜ ȊǌƛȊujŜ ōŜȊǵǇƭŀǘƴŠ Ƨŀƪƻ ŘƻőŀǎƴŞ ƴŀ Řƻōǳ ǳǊőƛǘƻǳ Řƻ ƪƻƴŎŜ Ǌƻƪǳ нлнфΦ 

- ½ŀǎǘǳǇƛǘŜƭǎǘǾƻ a2 Ǉƻ ǇǊƻƧŜŘƴłƴƝ ǾȊŀƭo na vŠŘƻmƝΥ 

- informŀŎƛ wa2 ƻ ǇƻǾŠǌŜƴƝ ƻŘōƻǊǳ ǾƴƛǘǌƴƝ ǎǇǊłǾȅ ǵǌŀŘǳ a2 ƪ realizaci 

ǾȇōŠǊƻǾŞƘƻ ǌƝȊŜƴƝ ƴŀ ŘƻǇŀŘƻǾŞ ǇƭƻŎƘȅ ƘǌƛǑǙ Ǿ a~Τ 

- informaci starosty o złƳŠǊǳ ǾȇǎǘŀǾōȅ ōȅǘƻǾŞƘƻ ŘƻƳǳ Ǿ ǳƭΦ 6łōƭƛŎƪłΦ 

12Φ ȊŀǎŜŘłƴƝ ½ŀǎǘǳǇƛǘŜƭǎǘǾŀ a2 tǊŀƘa-6łōƭƛŎŜ 14. 10. 2020 

- Zastupitelstvo a2 Ǉƻ ǇǊƻƧŜŘƴłƴƝ ǎŎƘǾłƭƛƭƻΥ 

- ȊłǇƛǎ z 11. ǾŜǌŜƧƴŞƘƻ ȊŀǎŜŘłƴƝ ½a2; 

- ǊƻȊǇƻőǘƻǾŞ ƻǇŀǘǌŜƴƝ őΦ т ƪ ǊƻȊǇƻőǘǳ a2 ƴŀ Ǌƻk 2020; 
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- ǳȊŀǾǌŜƴƝ smluv ƻ ǎǇƻƭǳǇǊłci s ƳŠǎǘǎƪȇƳi őłǎǘƳƛ traha-5ƻƭƴƝ /ƘŀōǊȅ 

a Praha-Suchdol, obcemi RadoƴƛŎŜΣ ±ŜƭŜƶ ŀ tǌŜȊƭŜǘice, ƧŜƧƝchȌ ǇǌŜŘƳŠǘŜƳ 

ƧŜ ǳƧŜŘƴłƴƝ ǾȊłƧŜƳƴȇŎƘ ǇƻŘƳƝƴŜƪ ŀ ǇƻǎǘǳǇǻ ǘȇƪŀƧƝŎƝŎƘ ǎŜ ǾȅǇǊŀŎƻǾłƴƝ 

aktualizace studie proveditelnosti RegionłƭƴƝ ǾŀǊƛŀƴǘȅ ǾŜŘŜƴƝ PrŀȌǎƪŞƘƻ 

okruhu a jeho finaƴŎƻǾłƴƝ; 

- ǳȊŀǾǌŜƴƝ sƳƭƻǳǾȅ ƻ ǎǇƻƭǳǇǊłŎƛ ǎ R. ±ƻŘŠǊƪƻǳ, ƪǘŜǊȇ ƴŀ ȊłƪƭŀŘŠ ǇƭƴŞ 

moci zastupuje ƛƴǾŜǎǘƻǊŀΣ ƧŜƧƝƳȌ ǇǌŜŘƳŠǘŜƳ Ƨǎƻǳ ȊłǾŀȊƪȅ ƻōƻǳ ǎƳƭǳǾƴƝŎh 

straƴ ŀ ǎǘŀƴƻǾŜƴƝ ōǳŘƻǳŎƝŎƘ ƳŀƧŜǘƪƻǇǊłǾƴƝŎƘ ǾȊǘŀƘǻ Ǉǌƛ ǊŜalƛȊŀŎƛ ȊłƳŠǊǳ 

stavby ByǘƻǾŞƘƻ ŘƻƳǳ U Prefy 28 na ǇƻȊŜƳŎƝŎƘ v k. ǵΦ 6łōƭƛŎŜΦ 

- ½ŀǎǘǳǇƛǘŜƭǎǘǾƻ a2 Ǉƻ ǇǊƻƧŜŘƴłƴƝ ǾȊŀƭƻ ƴŀ ǾŠŘƻƳƝΥ 

- informaŎƛ ƻ ǇǊǻōŠƘǳ ȊŀŘłǾŀŎƝƘƻ ǌƝȊŜƴƝ ŀ ǾȇōŠǊǳ ŘƻŘŀǾŀǘŜƭŜ ǾŜǌŜƧƴŞ 

zakłȊƪȅ ƳŀƭŞƘƻ ǊƻȊǎŀƘǳ α5ƻǇŀŘƻǾŞ ǇƭƻŎƘȅ ƘǌƛǑǙ a~ά; 

- ǊƻȊǇƻőǘƻǾŞ ƻǇŀǘǌŜƴƝ ő. 6 k rozpƻőǘǳ a2 na roƪ нлнл ǎŎƘǾłƭenŞ ǊŀŘƻǳ 

ƳŠǎǘǎƪŞ őłǎǘƛ. 

13Φ ȊŀǎŜŘłƴƝ ½ŀǎǘǳǇƛǘŜƭǎǘǾŀ a2 Praha-6łōƭƛŎŜ н5. 11. 2020 

- ZastupitelǎǘǾƻ a2 Ǉƻ ǇǊƻƧŜŘƴłƴƝ ǎŎƘǾłƭƛƭƻΥ 

- ȊłǇƛǎ Ȋ 12Φ ǾŜǌŜƧƴŞho zŀǎŜŘłƴƝ ½a2Τ 

- ǊƻȊǇƻőǘƻǾŞ ƻǇŀǘǌŜƴƝ őΦ ф ƪ ǊƻȊǇƻőǘǳ a2 traha-6łōƭƛŎŜ ƴŀ Ǌƻƪ 2020; 

- ǇǌƝƭƻƘǳ őΦ с ƪŜ ½ǌƛȊƻǾŀŎƝ ƭƛǎǘƛƴŠ ǇǌƝǎǇŠǾƪƻǾŞ ƻǊƎŀƴƛȊŀŎŜ ½łƪƭŀŘƴƝ Ǒƪƻƭŀ 

a mateǌǎƪł Ǒƪƻƭŀ, Praha 8-6łblice, ¦ tŀǊƪłƴu 17. 

- ZastupitelǎǘǾƻ a2 Ǉƻ ǇǊƻƧŜŘƴłƴƝ ǾȊŀƭƻ ƴŀ ǾŠŘƻƳƝΥ 

- ƧƳŜƴƻǾłƴƝ ƛƴǾŜƴǘŀǊƛȊŀőƴƝŎƘ ƪƻƳƛǎƝ ǇǊƻ ȊŀƧƛǑǘŠƴƝ ƛƴǾŜƴǘarizace 

a2 Praha-6łōlice za rok 2020; 

- wŀŘƻǳ a2 tǊŀƘŀ-6łōƭƛŎŜ ǎŎƘǾłƭŜƴŞ ǊƻȊǇƻőǘƻǾŞ ƻǇŀǘǌŜƴƝ őΦ 8 

k roȊǇƻőǘǳ a2 tǊŀƘŀ-6łōƭƛŎŜ ƴa rok 2020; 

- ȊłǎŀŘȅ ǎŎƘǾŀƭƻǾłƴƝ ǊƻȊǇƻőǘǳ ŀ ƴłǾǊƘ ǇǊŀǾƛŘŜƭ ƘƻǎǇƻŘŀǌŜƴƝ Ǿ oōŘƻōƝ 

ǊƻȊǇƻőǘƻǾŞƘƻ ǇǊƻǾƛȊƻǊƛŀ ƴŀ Ǌƻƪ нлнм ŘƭŜ ƳŜǘƻŘƛƪȅ MaƎƛǎǘǊłǘǳ ƘƭΦ m. Prahy; 

- ƛƴŦƻǊƳŀŎƛ ƳƝǎǘƻǎǘŀǊƻǎǘȅ ƻ ǾȅǇǎŀƴŞƳ ȊƧŜŘƴƻŘǳǑŜƴŞƳ ǇƻŘƭƛƳƛǘƴƝƳ 

ǌƝȊŜƴƝ ǾŜǌŜƧƴŞ ȊŀƪłȊƪȅ ƴŀ α{ǘŀǾŜōƴƝ ǵǇǊavy obecnƝƘƻ ŘƻƳǳά ς rekonstrukce 

OD Ke Kinu; ƛƴŦƻǊƳŀŎƛ ƻ ƻǘŜǾǌŜƴƝ ƴŀōƝŘek ǇƻŘŀƴȇŎƘ Ǿ ŜƭŜƪǘǊƻƴƛŎƪŞ ǇƻŘƻōŠ 

a ƻ ŘŀƭǑƝƳ ǇƻǎǘǳǇǳ ǾȇōŠroǾŞƘƻ ǌƝȊŜƴƝ. 

- ZastuǇƛǘŜƭǎǘǾƻ a2 Ǉƻ ǇǊƻƧŜŘƴłƴƝ stanovilo: 

- ŎŜƭƪƻǾƻǳ őłǎǘƪǳ ƪƻƳǇŜƴȊŀőƴƝƘƻ ǇǌƝǎǇŠǾƪǳ Ȋŀ ǇǊƻǾƻȊ ǎƪƭłŘƪȅ 

z ǊƻȊǇƻőtu v roce 2021 ve vȇǑƛ н 000 ллл Yő; ǇƻŘƳƝƴƪȅ ȊǻǎǘłǾŀƧƝ ǎǘŜƧƴŞ Ƨŀƪƻ 

v roce 2020. 
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- ½ŀǎǘǳǇƛǘŜƭǎǘǾƻ a2 Ǉƻ pǊƻƧŜŘƴłƴƝ ǇƻǾŠǌƛƭƻ Radu a2 tǊaha-6łōƭƛŎŜ: 

- rƻȊƘƻŘƴǳǘƝƳ ƻ ǳȊŀǾǌŜƴƝ ǎƳƭƻǳǾȅ ƴŀ ǾŜǌŜƧƴƻǳ ȊŀƪłȊƪǳ α{ǘŀǾŜōƴƝ 

ǵǇǊŀǾȅ ƻōŜŎƴƝƘƻ ŘƻƳǳά ς rekonstrukce OD Ke Kinu; 

- k rozhodƻǾłƴƝ ƻ ǾŜǌŜƧƴȇŎƘ ȊŀƪłȊƪłŎƘ ƳŀƭŞƘƻ ǊƻȊǎŀƘǳ ŀ ƪ ǊƻȊƘƻŘƻǾłƴƝ 

o rƻȊǇƻőǘƻǾȇŎƘ ƻǇŀǘǌŜƴƝŎƘ. 

14Φ ȊŀǎŜŘłƴƝ ½ŀǎǘǳǇƛǘŜƭǎǘǾŀ a2 tǊŀha-6łōƭƛŎŜ н1. 12. 2020 

- ½ŀǎǘǳǇƛǘŜƭǎǘǾƻ a2 Ǉƻ ǇǊƻƧŜŘƴłƴƝ ǎŎƘǾłƭƛƭƻΥ 

- ȊłǇƛǎ Ȋ 13Φ ǾŜǌŜƧƴŞƘƻ ȊŀǎŜŘłƴƝ ½a2Τ 

- ǊƻȊǇƻőǘƻǾŞ ƻǇŀǘǌŜƴƝ őΦ 10 k ǊƻȊǇƻőǘǳ a2 tǊŀƘŀ-6łōƭƛŎe na rok 2020; 

- rƻȊǇƻőŜǘ a2 tǊŀƘŀ-6łōlice na rok 2021; 

- sǘǌŜŘƴŠŘƻōȇ ǾȇƘƭŜŘ ǊƻȊǇƻőǘǳ a2 traha-6łblice na rok 2022ς2026; 

- rƻȊǇƻőŜǘ ǾŜŘƭŜƧǑƝ ƘƻǎǇƻŘłǌǎƪŞ őƛƴƴƻǎǘƛ a2 tǊŀƘŀ-6łōƭƛŎŜ ƴŀ Ǌƻƪ нлнм; 

- ǊƻȊǇƻőŜǘ złƪƭŀŘƴƝ Ǒƪƻƭȅ a maǘŜǌǎƪŞ Ǒƪoly na rok 2021; 

- ǎǘǌŜŘƴŠŘƻōȇ ǾȇƘƭŜŘ ǊƻȊǇƻőǘǳ ½~ a a~ na rok 2022ς2023 

- ȊŀǇƻƧŜƴƝ ŦƛƴŀƴőƴƝŎƘ ǇǊƻǎǘǌŜŘƪǻ Řƻ ǊƻȊǇƻőǘu 2020 ǇƻǎƪȅǘƴǳǘȇŎƘ 

ƳŠǎǘǎƪŞ őłǎǘƛ ƴŀ ȊłƪƭŀŘŠ ǇƝǎŜƳƴŞƘƻ ǊƻȊƘƻŘƴǳǘƝ ƻǇǊłǾƴŠƴȇŎƘ ƻǊƎłƴǻ 

ǾȅǑǑƝŎƘ ǊƻȊǇƻőǘǻΣ ƪǘŜǊŞ ƴŜōȅƭȅ ǎƻǳőłǎǘƝ ǊƻȊǇƻőǘƻǾȇŎƘ ƻǇŀtǌŜƴƝ ǎŎƘǾłƭŜƴȇŎƘ 

na poslŜŘƴƝƳ ƧŜŘƴłƴƝ wa2 ŀ ½a2 Ǿ ǊƻŎŜ нлнл; 

- ǇǌŜǎǳƴȅ ŦƛƴŀƴőƴƝŎƘ ǇǊƻǎǘǌŜŘƪǻ Ǿ ǊłƳŎƛ ǊƻȊǇƻőǘǳ ōŠȌƴŞƘƻ ǊƻƪǳΣ ƪǘŜǊŞ 

neovliǾƴƝ ŎŜƭƪƻǾŞ ǇǌƝƧƳȅ ŀ ǾȇŘŀƧŜ ǊƻȊǇƻőǘǳ ōŠȌƴŞƘƻ ǊƻƪǳΣ ŀƭŜ ǳƳƻȌƴƝ 

ǎǇǊłǾƴŞ ȊŀǘǌƝŘŠƴƝ ǳǎƪǳǘŜőƴŠƴȇŎƘ ǇǌƝƧƳǻ ŀ ǾȇŘŀƧǻ dle platnŞ ǊƻȊǇƻőǘƻǾŞ 

ǎƪƭŀŘōȅ Ǿ Ȋłvislosti na jejich druhu; 

- vŜǌŜƧƴƻǇǊłǾƴƝ ǎƳƭƻǳǾǳ ƻ ǇƻǎƪȅǘƴǳǘƝ ƴŜƛƴǾŜǎǘƛőƴƝ ǵőŜƭƻǾŞ ŘƻǘŀŎŜ SK 

6łōlice, z. s., ve ǾȇǑƛ плл ллл YőΣ ƪǘŜǊł ōǳŘŜ ǾȅǳȌƛǘŀ ƴŀ ǵƘǊŀŘǳ ǇǊƻǾƻȊƴƝŎƘ 

ƴłƪƭŀŘǻ ƻŘŘƝƭǻ Ŧƻǘōŀƭǳ a tenisu v roce 2021; 

- dohodu o poskytƴǳǘƝ ƛƴǾŜǎǘƛőƴƝƘƻ ǘǊŀƴǎŦŜǊǳ {Y 6łōƭƛŎŜ, z. ǎΦΣ Ǿ ŎŜƭƪƻǾŞ 

ǾȇǑƛ 224 олл YőΣ ƧŜƧƝƳȌ ǇǌŜŘƳŠǘŜƳ ƧŜ ȊŀƪƻǳǇŜƴƝ ǎŜƪŀőƪȅ ŀ vertikuǘłǘƻǊǳ; 

- pƭłn őƛƴƴƻǎǘƛ ƪƻƴǘǊƻƭƴƝƘƻ ǾȇōƻǊǳ ½ŀǎǘǳǇƛǘŜƭǎǘǾŀ a2 tǊŀƘŀ 6łōƭƛŎŜ ǇǊƻ 

rok 2021; 

- poskȅǘƴǳǘƝ ŦƛƴŀƴőƴƝŎƘ ŘŀǊǻ őƭŜƴǻƳ ǾȇōƻǊǻ ŀ kƻƳƛǎƝ ȊǌƝȊŜƴȇŎƘ Ǉǌƛ 

ZastǳǇƛǘŜƭǎǘǾǳ a2 tǊŀƘŀ-6łōƭƛŎŜ ŀ Ǉǌƛ wŀŘŠ a2 tǊŀƘŀ-6łōƭƛŎŜ; 

- rłƳŎƻǾƻǳ ǎƳƭƻǳǾǳ ƻ ǾȊłƧŜƳƴŞ ǎǇƻƭǳǇǊłŎƛ na projektu drǳȌǎǘŜǾƴƝƘƻ 

ōȅŘƭŜƴƝ Ǿ ƪΦ ǵΦ 6łōƭƛŎŜ ƳŜȊƛ wȅǘƝǌǎƪȇƳ ǌłŘŜƳ YǌƛȌƻǾƴƝƪǻ ǎ őŜǊǾŜƴƻǳ 

hvŠȊŘƻǳΣ a2 Praha-6łōƭƛŎŜ ŀ spolŜőƴƻǎǘƝ 5oma je Doma, s. r. o. 

- ZasǘǳǇƛǘŜƭǎǘǾƻ a2 Ǉƻ ǇǊƻƧŜŘƴłƴƝ ǾȊŀƭo na ǾŠŘƻƳƝΥ 
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- ǵƘǊŀŘǳ ǇǌƝǎǇŠǾƪǳ ǾŜ ǾȇǑƛ ǇƻǇƭŀǘƪƻǾŞ ǇƻǾƛnnosti na 2. pololetƝ 2020 

ōŜȊƘƻǘƻǾƻǎǘƴƝƳ ǇǌŜǾƻŘŜƳ Ȋ ǊƻȊǇƻőǘǳ a2 ǇǌƝƳƻ ǎǇǊłǾŎƛ ǇƻǇƭŀǘƪǳ ŘƭŜ 

seznamu odǎƻǳƘƭŀǎŜƴŞƘƻ ǎǇǊłǾŎŜƳ ǇƻǇƭatku MHMP ze dne 16. 11. 2020; 

- zǇǊłǾǳ ƻ őƛƴƴƻǎǘƛ YƻƴǘǊƻƭƴƝƘƻ ǾȇōƻǊǳ ½a2 Praha-6łōƭƛŎŜ Ȋŀ Ǌƻƪ нлнл; 

- zǇǊłǾǳ ƻ őƛƴƴƻǎǘƛ CƛƴŀƴőƴƝƘƻ ǾȇōƻǊǳ ½a2 tǊŀƘŀ-6łōƭƛŎŜ Ȋŀ Ǌƻƪ 2020; 

- ƛƴŦƻǊƳŀŎƛ ƻ ǇƻǎƪȅǘƴǳǘƝ ŦƛƴŀƴőƴƝŎƘ ŘŀǊǻ ƻōőŀƴǻƳ a2 tǊŀƘŀ-6łblice. 
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+ÁÌÅÎÄÜĠ ÁËÃþ ɀ 2020  

25. 1.    MasopustnƝ ǘǾƻǌŜƴƝ 
25. 1.    aŀǳƎƭƝ όŘƛǾŀŘȇƭƪƻ ǇǊƻ ŘŠǘƛύ 
25. 1.    Karel Gott Cover Band όǘŀƴőƝǊƴŀύ 
 
7. 2.     SouseŘǎƪŞ ƪŀraoke aneb ZǇƝǾej! 
15. 2.    Masopust 
18. 2.    ±ƛŜǘƴŀƳ ǾȊŘłƭŜƴȇ ƛ ōƭƝȊƪȇ όǇǌŜŘƴłǑƪŀύ 
 
5. 3.     {ŀƪŀǿŀ όŦƛƭƳƻǾȇ ƪƭǳōύ 
6. 3.     PosezenƝ s hudbou (MD¿ύ 
7. 3.     tƻǾŠǎǘƛ őŜǎƪŞ όŘƛǾŀŘȇƭƪƻ ǇǊƻ ŘŠǘƛ) 
7. 3.     tƭŜǎ Ŧƻǘōŀƭƛǎǘǻ 
8. 3.     YƻǎǘŀǊƛƪŀ ƻőƛƳŀ ŘƻōǊƻǾƻƭƴƝƪa (cestovatelskł ǇǌŜŘƴłǑƪŀύ 
 
12. 6.    bƻŎ ƪƻǎǘŜƭǻ 
18. 6.    ¢ŜǊŜȊŀ YǊƛǇǇƴŜǊƻǾł ŀ ¢ƘŜ aŀǎǘŜǊǎ όmusic wave) 
26. 6.    ½ǇƝǾej (karaoke) 
27. 6.    JedeƳŜ ŘłƭΧ όȊłōŀǾƴŞ ƻŘǇƻƭŜŘƴŜ ŀ ǾŜőŜǊƴƝ ƘǳŘōŀύ 
 
24. 7.    Mamma Mia! Here We Go Again όƭŜǘƴƝ ǾŜƴƪƻǾƴƝ ƪƛno) 
 
14. 8.    tǌƝƭƛǑ ƻǎƻōƴƝ ȊƴłƳƻǎǘ όƭŜǘƴƝ ǾŜƴƪƻǾƴƝ ƪƛƴƻύ 
29. 8.    tǳǇƝƪ 
 
3. 9. ς 11. 10.  .ǊłȊŘƛƳǑǘƝ ǎŜƴƛƻǌƛ ƳŀƭǳƧƝ όǾȇǎǘŀǾŀ obrazǻύ 
3. 9.     Popelka (diǾŀŘȇƭƪƻύ 
5. 9.     Open House Praha 
5. 9.     Elena Sonenshine Trio (music wave) 
11.ς12. 9.   ±ȇǎǘŀǾŀ ŎƘƻǾŀǘŜƭǻ dǊƻōƴŞƘƻ ȊǾƝǌŜctva 
12. 9.    ZaȌƝǘ ƳŠǎǘƻ Ƨƛƴŀƪ ŀƴŜō Iw5Lbh±; 
13. 9.    Strom jako symbol lidskŞ ŘǳǑŜ όŀǊǘŜ ŘƝƭƴŀύ 
20. 9.    Dny evropsƪŞƘƻ ŘŠŘƛŎǘǾƝ 2020 
20. 9.    Tristan a Izolda (divadȇƭƪƻ) 
24. 9.    Pub Quiz 
 
4. 10.    5ǊŀƪƛłŘŀ 
4. 10.    ~ƝǇƪƻǾł wǻȌŜƴƪa όŘƛǾŀŘȇƭko) 
9. 10.    hǊƛŜƴǘŀőƴƝ ōŠƘ v 6łōƭƛŎƪŞƳ ƘłƧƛ 
26. 10. ς 30. 11. ¢ƛǎƝŎ ǘŀƘǻ ǑǘŠǘŎŜƳ (vȇǎǘŀǾŀ ƻōǊŀȊǻύ 
 
29. 11.    6łōƭƛŎƪȇ ŀŘǾŜnt 
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Fotogalerie  

Masopust 15. 2. 2020 
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JedÅÍÅ ÄÜÌ ςχȢ φȢ 2020 
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0ÕÐþË 29. 8. 2020 
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:ÁĿþÔ mñÓÔo jinak a nÅÂ (2$)./6O ρςȢ ωȢ 2020 
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